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ЛЯРВА е енергийна същност, която паразитира върху енергийното и
биополето на човека (б.ред)

Валерий Бухарин: Лярвоведение. Как противостоять инфернальным паразитам

Все още няма точна информация за значението на думата "лярва", която ни е предадена
като архаизъм. Съпоставяйки народните предания с новите познания в областта на
психоенергията, авторът на тази книга е успял да разбере същността на това загадъчно
явление. Оказва се, че нашите далечни предци са знаели много повече, отколкото е прието да
се смята, и дори ругатните им са имали дълбок смисъл.

Лярва ежедневно ни отнема жизнената енергия, принуждава ни към най-различни
видове умствени и физически страдания, склонява ни към извращения, към това, което
обикновено се нарича грехове. В резултат на отнемането на енергията стават болести на
вътрешните органи, общ упадък на силите и дори смърт на човека. И не е толкова лесно
човек да се освободи от тези същества.

В книгата, която държите в ръцете си, за пръв път ще научите как да спрете да бъдете
донор на адски паразити, как да разпознавате хората, изядени от ларви, и как да откриете
първите признаци на ларвозаразяване у себе си. Книгата ни помага да разберем какво
наистина се е случило с нашата цивилизация. Кой, кога и как е превърнал нейния вектор и
каква цена са платили нашите предци за това.
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ГОРДОСТ ИМАТЕРИАЛИЗЪМ. Лярвовед.

Материализмът не е мироглед, основан на научно доказани факти, а споразумение,
съставено от удобни обяснения, подходящи за определен човек или група хора, с цел да се
утвърди удобна материалност.

Определение за същественост

Принципът на дефиниране на материалността, възприет от нашето общество в момента,
е приблизително следният: всичко, което може да бъде докоснато, видяно и в същото време
повторено, двойно проверено и обосновано, е реалност. Това, което не се вмества в тези
критерии, се игнорира според общоприетите норми. Изглежда, че тези норми произтичат от
здравия разум, но в действителност се оказва, че те са определени и спуснати отгоре от
някакъв единен център и са целенасочено култивирани в обществото. В този случай здравият
разум се заменя с логика, която е лесна за манипулиране.

Дали има извънземни, магьосничество, тайни правителства и всичко останало - това
дори не е тема, която си заслужава да се изследва, защото не може да доведе до нищо.
Необходимо е да разберем къде се раждат мислите в нас, как протича процесът на протичане
на усещанията в нашето същество, по какви закони функционира всичко това и какво
формира нашата лична и колективна реалност. Когато ние, като човешки същества, разберем
това, всички отговори на нашите въпроси ще бъдат формализирани като нещо естествено.

Изглежда, че науката има всички възможни направления, на които е способен
човешкият ум. Всъщност има почти всички, с изключение на ключовите, така че при това
положение на нещата човекът никога няма да достигне други звезди, няма да живее толкова
дълго, колкото иска, няма да бъде здрав, щастлив, няма да стане господар и владетел на себе
си, на своята страна, земя.

Най-важната наука за човека, която старателно е изхвърлена и отнесена към категорията
на ефимерното, е изследването на мисловния процес. Каквото и да се изучава по този въпрос,
то е създадено и поддържано единствено с цел да се обърка, фрагментира, преобърне с
главата надолу и да се тегли дебела черта: то не подлежи на изследване, защото мисълта не е
материална и за нея не може да се потвърди нищо. Сякаш науката винаги предполага
хипотетична надежда, че един ден, може би, нещо ще ни стане по-ясно.

В момента нови изследователи възраждат такава наука като тривиалната, която е
най-ефективният инструмент за разбиране на света, комбинация от три науки: логика,
реторика и граматика. Граматиката в случая не е просто изучаване и дешифриране на
истинските значения на думите, а овладяване на думите до действието на материята. "В
началото беше словото, и беше Бог, и Бог имаше слово..." - добре, всеки знае.

И тези изследователи недвусмислено доказват: колкото и да е изчистено
информационното и материалното пространство от останките на предишната цивилизация, в
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С помощта на дребните факти не само се възстановява достоверно цялата последователност
на събитията, но и се разкриват истинските закони на природата, които сега не познаваме.

Значението на думата "дреболия" се принизи до значението на "банален". Мъдрата
руска жена, която е майка, беше назначена за вещица, името на богинята Лада, съкратено
Б-Лада, беше опорочено, винаги 30-годишната богиня Баба Йога беше назначена в
приказките за гърбава отвратителна старица Яга, която яде деца и руски гои. А
разрушителите на ведическия култ в Ра (т.е. културата) са издигнати в ранг на светци.

Ако пренебрегнем представите на съвременната наука за процеса на мислене и
започнем сами да изследваме тези въпроси, това бързо ще ни доведе до много интересни
резултати.

Откъде изобщо трябва да започнем този шум около мишките? Ами например: щом
осъзнаем, че самата мисъл е първопричината за материалния свят, тогава, след като
най-накрая я разберем, ще започнем да я изучаваме и да я използваме в съответствие с
правилните закони. Това означава, че ние индивидуално и колективно ще създаваме
заобикалящата ни действителност, а не ще я прекрояваме, както правят за нас сега.

Уау, това е доста добър стимул - на мен лично ми харесва.
Ако приемем, че всички ние сме носители на чудовищно могъщ инструмент - мисълта,

тогава как е възможно да не можем да материализираме нищо, да се пренасяме в
пространството, да контролираме стихиите и накрая да извършваме грандиозни магически
действия с цветни специални ефекти, както в мистичните филми?

За тази цел има специален инструмент - да се замърси цялата умствена дейност на
всеки човек с гордост и други страсти от най-ниско измерение. Така че без тях човек изобщо
да няма мотивация за действие. Така че да няма нито едно кътче в обществото, където тя да
не бъде провъзгласена за връх на всички човешки стремежи, усърдно ограничавайки ни да
вървим напред, така че високомерието като цяло да стане срамно и тази дума да може да бъде
укорявана. Наречете арогантността гордост, патриотизъм, справедливо отмъщение, борба за
идеали, изобщо всяка борба за каквато и да е справедливост, търсене на истината, върховна
любов, доброта, вяра, всяка концепция от ума, и предоставете това ветрило от възможности
за избор.

Има и такива, които няма да се хванат на цялото това еднопосочно разнообразие, но
това ще са 0,1% от цялата маса на човечеството, които нямат решаващо значение.

Целият процес е пред очите ни - всички медии и обществото като цяло - и всеки ден ни
обучават и подкрепят мисленето ни в тази ключова посока. Трудно е да се надценят
мащабите на цялата тази индустрия в световен мащаб. И е просто невъзможно да си
представим, че подобно мероприятие се организира не за първи път и не само на нашата
Земя, че това е стандартна процедура за отнемане на земите, обитавани от народите на Расата
в космоса, в периферията на божествения свят. Това е вид периферия, която се е откъснала от
властта си, Украйна по нашия път.

В края на настоящия етап на Земята следващият етап вече е обмислен и е готов за
стартиране. Всъщност интересно е, че всички тези варианти на етапи са обявени
предварително чрез предполагаеми пророци и ръководителите на този план на земята могат
съвсем лесно да разберат на какъв етап се намира цивилизацията в момента. Планът за
организационни мерки за всички структури, изпълняващи този план, се съобщава чрез
многобройни наднационални, тайни структури и всякакви официални органи.

Като цяло, все пак трябва да стигнете до разбирането му и да започнете с основите на
личната си мисловна дейност.

И така, материалността е това, което чуваме, виждаме, усещаме. Изглежда, че всеки би
трябвало да преживява тази материалност по един и същи начин, но това не е така. За да
могат хората да възприемат по един и същи начин елементарни неща, като например цвета, е
необходимо да се проведат огромни организационни мерки за обучение на всяко дете още от
ранна детска възраст. Да се поддържат и утвърждават приетите норми на неговото
възприятие през целия му живот. Ако това не се направи, някои хора бързо ще се смъкнат до
възприемането на три цвята, докато други ще виждат още няколко десетки основни цвята,
разширявайки диапазона на възприятията си.



И в действителност те може да са много повече, но в нашата традиционна материалност те са
седем.

Ако вземем например висш чиновник и обикновен гражданин и започнем да сравняваме
тяхната материалност, тези хора ще бъдат като жители на различни планети един спрямо
друг. Петролен магнат и зелен активист, учен и мистик, дядо и внук - започнете да сравнявате
първичните основи на тяхното възприятие и ще си помислите, че всички тези групи хора са
заселени в различни светове със свои собствени природни закони.

В действителност всички тези различни хора просто си мислят, че живеят в различни
светове и че всеки има най-реалистичната истина в основата на своята материалност. В
действителност всичко това е една голяма матрица, която предоставя всевъзможни варианти
на тези лични материалности с крайната цел да ни раздели на различни сили, за да ни
противопостави едни на други. И за да може тази матрица да функционира така, както
функционира сега, ключовият код на нейната програма е гордостта в цялото ѝ разнообразие,
включително алчността, завистта, отмъщението, разврата, низките страсти, малодушието,
гнева, агресията и още по-надолу в списъка - изобщо всичко, срещу което уж се борят всички
световни религии и идеологии.

Да вземем например тривиалното действие да си бъркаме в носа. Само по себе си в това
действие няма нищо греховно, но ние сме възпитани така, че то се обявява от детството за
действие, което опозорява човека и неговите възпитатели. Фактът на скубането в някакъв
момент ще стане общоизвестен и по някакъв начин ще разруши благосъстоянието на човека,
ще създаде вътрешен конфликт и ще залегне в основата на бъдещи конфликти, ще тласне
човека надолу по стълбата към страстите по-нисши, възрастни. И човек, защитавайки се от
срама, започва да се отказва от срама, а в същото време и от угризенията на съвестта, става
наклонен, груб, агресивен или страхлив, безразличен и циничен. Тоест основната цел на
гордостта, която се насажда у човека по този начин, е да обезсили съвестта му, която в
обществото се замества от понятието срам.

Изглежда, че това е проблем - или спрете да си бъркате в носа, или спрете да го смятате
за срамно. Но мъдростта е, че адският паразит, който е поел контрола над функциите на
организма, от време на време ще подхранва човека с природен наркотик, така че той да го
прави отново и отново, култивирайки вътрешния конфликт.

В същото време човек по правило осъзнава, че това удоволствие е неестествено,
извратено, но ще повтори това действие като онзи плъх, който е получил достъп до бутона,
чрез който зоната на удоволствието в мозъка на това животно е била физически повлияна.

И човек през целия си живот изневиделица не осъзнава защо през цялото време
култивира тези извратени удоволствия, въпреки цялата им греховност и срамност. Не само че
не може да се откаже от тях, но и започва да ги защитава като ревнив съпруг, ако някой им
посяга. По естествен начин се превръща във влюбване в тяхната перверзия. Но откъде
изобщо човек може да знае, че някакъв адски паразит може да превземе контрола върху
физиологията му и да постигне желаното от него поведение, като го дресира като животно, а
в същото време го храни със сладкиши под формата на хормони на радостта, когато прави
това, което иска неговият "господар".

Как се осъществява процесът на контрол на жизнените функции. Представете си, че сте
на мястото на паразит: намирате се в купето на автомобил, който собственикът е напуснал по
някакви причини, а вие сте получили контрол. Натискате газта - бензиновата помпа започва
да изпомпва бензин, клапата се отваря и той потича в карбуратора, искра, налягане, буталото
тръгва и така нататък. Включихте индикатора - токът премина през проводниците, релето се
включи, след това към светлините. Как горивото гори, как тече токът, по кои проводници -
всичко това е наука, недостъпна за вас, вие не разбирате процесите, но имате всички педали и
бутони! Собственикът на автомобила е в симбиоза със самия автомобил и заедно с него той е
потенциално способен да разбере и контролира всеки атом и електрон на този автомобил, ако
се наложи, да го преустрои и доработи, когато това му се наложи. А вие, като нелегитимен
субект, не притежавате нито една от тези способности, знания или потенциал. Всъщност вие
дори не живеете, но искате да живеете. Искате да изпитвате емоции, всички видове емоции,
но използвате най-много



лесни за усвояване - страх, глад, гняв, ревност и всички видове страдания. Те подхождат на
тялото ви и се усвояват лесно.

Когато сте в кабината на това превозно средство, виждате света на екраните му като в
киносалон и му въздействате чрез контролите. Това ви кара да се чувствате живи, осъзнати.

Тъй като нямате съвест или други превъзходни качества, шофирането ви е вредно за
околните автомобили и тяхната среда. След това научавате, че собственикът на автомобила
може да въздейства върху вас, както и върху околната среда, чрез самия автомобил, като ви
създава болка, дискомфорт, страдание и понякога непоносими условия до степен, че може да
ви убие, така че в определени случаи трябва да напуснете купето, за да не бъдете убити. След
това, когато страстите утихнат, можете да проверите дали всичко се е успокоило и господарят
не се е върнал. А вие със сигурност ще се върнете, защото извън кабината цари мрак, почти
нищото.

За да не създава такива опасни условия, паразитът е принуден да се научи да
контролира тялото си по определени правила, като постепенно приспособява нуждите си към
правилата на човека и обществото, а от друга страна, приучава човека към страдание, което е
необходимо за паразита, като същевременно го откъсва от обществото, за да прехвърли
цялото внимание върху себе си. В резултат на това околните наблюдават отвън как човекът
става нарцистичен, егоцентричен, космат.

Изглежда, че материалността на всеки човек се формира от поредицата от факти и
аргументи, представени от обществото; всъщност материалността се формира от усещанията,
породени от този подбор на факти, аргументи и съпътстващи ги емоции. Именно
усещанията са реални, които човек преживява толкова пъти, колкото иска, защото
материалността е възможността за повторение на дадено събитие. А това, което не може да се
повтори, не е реално.

Нашата същественост са усещанията, които възникват всеки път, когато се прави
определен подбор на факти и твърдения. Всичко останало е ефимерно. Оказва се, че
природните закони не са толкова неизменни: в света има безброй необясними неща. Всичко,
което другите обявяват за вярно, става материално за нас едва след като започнем да
изпитваме усещанията, които го съпътстват. Именно те се превръщат в картината на света,
който възприемаме.

И тъй като всички ние сме били поставени в матрицата, примесена с гордост, още от
самото раждане, ние всички ден след ден утвърждаваме и създаваме нейната материалност,
подхранвайки я със своята енергия и мисъл. Така функционират егрегорите, но малцина
осъзнават, че матрицата включва всичко, включително и егрегорите, подобно на
операционната система на компютъра.

Когато обсъждаме какво е гордостта в действителност, неизменно ще стигнем до
задънена улица, ако изхождаме от обясненията, дадени в тази матрица. Тя е изградена върху
гордостта и затова защитава своя ключов код с всички свои ресурси. Ето защо е необходимо
да разберем самото явление и неговата първопричина, която поражда именно тази гордост у
човека.

Същността на гордостта

От младежките си години си задавам въпроси: защо винаги попадам в глупави
ситуации, какво налага да ставам значим, защо постоянно ме връхлитат обиди? Година след
година моето същество беше своеобразна сцена за всякакви конфликти със съседи, с далечни
съседи, със съученици, с неуспешно влюбване и най-лошото - със самия себе си.
Непрекъснато се появяваха някакви налудничави невъзможни идеи, но след всеки пореден
крах - отново нов конфликт. И всичко, което правех, беше несъстоятелно, така че ден след ден
усещах пълната си безполезност, което ме караше да страдам не по детски. Но от какво друго
се нуждае едно дете: да живее и да бъде щастливо.

Усещането е приблизително следното: тази плетеница продължава да расте, после
настъпва точката на кипене, експлозията. Това е като изблик на енергия. Например минава
една седмица, животът постепенно възвръща цвета си и всичко това, за да започне нов кръг.
И всички около мен живееха по абсолютно същия начин, и нямаше никакъв проблем



подозрения, че по някакъв начин може да е другояче. А социализмът беше в разгара си,
окултизмът и езотериката бяха забранени и всички нямаха представа за душата и дори за
религията.

Едва няколко десетилетия по-късно успях да открия причината за този безкраен
конфликт. Тъй като отдавна подозирах, че в мен има нещо "не от мен", започнах да
наблюдавам откъде идват мислите ми. Стана ясно, че някои от мислите са тези, за които
по-късно съм се срамувал. Нещо повече, тази част беше по-скоро пълноправен господар на
моето същество. Тя влизаше във всеки удобен момент и раждаше неконтролируем поток от
емоции, които веднага изкарваха подходящи съждения и измъкваха необходимите фрази,
които се превръщаха в мотивация за действие. А то е нещо като хищник: в момента на
влизането му периферното зрение е сякаш замъглено и очите търсят "жертва", т.е. обект, идея,
страст, от които този хищник се интересува в момента. Тялото се напряга, сърдечният ритъм
се увеличава - изобщо, адреналин и всичко останало. В същото време всичко, което не
съответства на интересите му, се отхвърля настрана. Никакви рационални аргументи не водят
до търсене на здрав разум, а това, което съответства на интересите му, напротив, моментално
се превръща в потвърждение, независимо колко абсурдно става при по-нататъшен анализ.

Проследете всяка конфликтна ситуация и сами идентифицирайте симптомите. Всичко
сякаш е пред очите ви, но не, умът на човека, който наблюдава отвън, някак си не вижда
обсесията на конфликтуващите хора, а дори и да я види, не може да разбере откъде идва
всичко това и уверено го отписва на особеностите на конкретния човек и на особеностите на
човека като вид изобщо.

Всъщност има причина за това: това, което ни управлява, не е заинтересовано от това
ние да разрешим проблема. В този момент то ще ни подхвърли цяла гама от чувства - от
високомерие до одобрение и приемане на "правотата" на едната страна. И отново се
възползва напълно от момента, за да ни обсеби отново и отново.

По-късно започнах да се интересувам от въпроси за демони, зли духове, нечисти сили и
друга мистика, но за да свържа всичко това с насилственото насаждане в главата ми
Не можех да имам "лоши" мисли, защото в действителност никой дух или демон не можеше
да бъде хванат от "меката част".

Дойде моментът, в който намерих много съществен отговор на този въпрос в моето
същество. Прочетох Кастанеда, където черно на бяло е написано какво казва дон Хуан
Карлос: "Летящите са енергийни хищници. Те се хранят с лесно достъпната блестяща
обвивка на човешкото съзнание. Използват човешките емоционални изблици като средство за
смъкване на сметаната, като създават и култивират вътрешни конфликти. Използват ни по
същия начин, по който използваме животните за храна". Кастанеда е съкрушен и се гърчи от
това и пита: "Но как биха могли да ни поробят!" Тот отговаря:
"Те ни дадоха умовете си с всички присъщи им качества: наред със способността да мислим,
също и страха да не ни хванат, измамата, алчността, самосъжалението и други низки
страсти." Най-общо казано, както разбирам, това са всички пороци, които се предлага да се
преодоляват векове наред, за да се стигне до хипотетичния божествен храм на собствената
душа.

Както и да е, след като прочетох за това, бях толкова стресиран, колкото някога е бил и
Кастанеда. Заспивах с неистова омраза към тези същества, а в сънищата си си спомнях за
това и изкрещявах своето "Не!" в тъмнината на съня. В един момент осъзнах, че винаги съм
знаел за това, в което по-късно многократно се убеждавах от примера на другите. Много
хора, когато признаят това, изведнъж отговарят: "Мисля, че винаги съм знаел за това, но то
придоби стабилно значение едва след като ти ми го каза...". Тоест в нашето общество то е
внимателно прикрито и дори не се крие - просто се отхвърля като маразъм. В края на
краищата, както вече разбрахме, умът на хищника, овладял нашия (т.е. мисловния си процес
и научил се да поражда у нас различни видове емоции и като следствие - физиологични
реакции), лесно отхвърля всякакви ненужни аргументи, причинно-следствени връзки или
каквито и да било факти.

Ако това е така, възникват следните въпроси: как да се борим с него, има ли начини и
необходимо ли е изобщо да го правим; как се отразява на ежедневието ни, на развитието на
цивилизацията като цяло; има ли други видове енергийни хищници, в какви нематериалности
живеят; може би те довършват останалите или, може би, летци



не са ли безвредни пиявиците в сравнение с тях? не участват ли други цивилизации в
създаването на механизма на такова въздействие? има ли сведения за това в древните
източници и какво би станало, ако не бяхме "изядени" - какви щяхме да бъдем?

Ние, хората, в тези условия не можем да изчислим енергийните паразити материално с
помощта на уреди, но съм сигурен, че вече сме близо до това. Да ги фотографираме,
например, и след това да измислим начин за систематичното им унищожаване или поне за
отчуждаване на чуждото съзнание от нашето.

Аз виждам практическия път: трябва да се ръководим от здравия разум, да разчитаме на
наблюдения, заключения, предположения и да въвеждаме в нашата материалност само това,
което подлежи на проверка. А в идеалния случай би трябвало съвместно да формираме
такава материалност за Земята, в която достъпът на всякакви манипулатори на нашите
колективни и индивидуални умствени процеси да бъде затворен. Това би било от сърце.

Някак си свързвах двата края и научих, че в предхристиянска Русия също е имало
познания за летящите, а едно от имената на това същество е било ларва. След това обаче
убеждението в това още повече отслабна, защото ларвата е енергийна полуинтелигентна и
съвсем не безсмъртна мисъл-форма, която се поражда от самия човек, просто защото човекът
може да създава света, макар че в момента не се дава в този доклад. Тоест ларвата едва ли е
летецът на Кастанеда.

Като цяло тук ще използвам думата "летец" (това е според Кастанеда и отношението в
този случай като към определено същество, явление), след това ларва (отношението е като
шега, неуважително), след това гордост (това е проява в човека на прояви на психични
паразити от всякакъв вид). А като общо название за всички тези видове - енергиен или
психичен паразит. Съществуват и елементари - те са като кратки фрази-идеи, като вируси,
които запълват околното ментално пространство, те също копнеят да бъдат въплътени,
изразени и могат да се реализират само чрез човека, никакви други видове познати същества
на Земята не са подходящи за това.

Откъде идват те? Очевидно е, че те са същността на всички мисли и желания на
мислещите същества, които някога са се породили на тази Земя, а може би и във Вселената
като цяло. Това означава, че всички семантични варианти на мислите вече съществуват,
каквото и да идва в съзнанието ни, а ние сме само приемници и нашият избор тук е
настройване. Това, на което се настроим, е това, което привличаме.

Бих нарекъл и lärva или дори елементали малки махала, ако те се класифицират според
"Трансфер на реалността" на Вадим Зеланд. Самият той пише, че махалото може да бъде
създадено от поне двама души, но аз виждам как хората ги размножават само сами,
еднолично, и то не винаги ограничени до един малък кагон.

Ларвата. Симбиоза или завладяване на съзнанието?

Способността ни да мислим в рамките на обществото е почти изцяло контролирана от
йерархията на адските същности и в тяхното мислене знанието за нас самите е внимателно
изтрито от съзнанието ни. Не се учудвайте, че когато четете за енергийните паразити, може
да ви хрумнат такива мисли, като например: "това са пълни глупости", или изведнъж всичко
ще ви стане някак безинтересно, за една нощ ще ви обземе някаква летаргия, или например
много ще ви се иска чай, ама както никога досега. И след като го изпиете, споменът, че все
пак сте искали да дочетете нещо там за нещо там... и какво точно?

Някои хора изпитват страх при подобен разговор и над главите им надвисва нещо като
Божия гняв с немощна заплаха: "Не отивай там, там е скрито от самия Бог", а след секунда
идва мисълта за избавление: "Може би това е съдбата на човека. Нека всичко си остане
такова, каквото е, може би това е тайната на съществуването". И облекчение. Колко е хубаво:
не е нужно да търсиш нищо, не е нужно да изпитваш страха, появил се изведнъж от нищото.
Всичко това е от собствените ми наблюдения и "свидетелствата" на други хора, когато се
опитват да се справят с този въпрос. Същото обаче се случва и когато човек съзнателно
престане да лъже и започне да взема решения,



отказва всякакви лекарства, яде месо и се опитва да прави неща, които пряко застрашават
контрола на паразита.

Ето как те, умствените паразити, ни "правят". Професионално, безмилостно потискайки
вътрешното знание. Те разполагат с опита на милиони години, с опората на ада, а на нас ни
затварят паметта, а познанието за света поставят с главата надолу. Затова на безпощадността
на Лярва по отношение на нас, ние, всъщност, не можем да противопоставим нищо
равностойно, освен нашата безпощадност към нея и към нейните прояви, тоест към
гордостта. Ако сме решили да противодействаме на адския паразит по какъвто и да е начин,
трябва да разполагаме със същото "оръжие": няма заместител на лоста, ако няма друг лост.
По-конкретно, безпощадността трябва да бъде насочена срещу гордостта във всичките ѝ
проявления, срещу самосъжалението и всякакви пороци.

В различни научнофантастични филми и други подобни четива образът на този червей
постоянно се промъква - независимо от филма, в тялото се размножава някакво същество под
формата на зъл извънземен червей. В "Досиетата Х" той е почти във всеки епизод, сякаш
цялото непознато е концентрирано върху този извънземен червей.

Мисля, че хората тайно се възхищават от тази идея, затова продължават да я обсъждат.
Но това, колкото и да е странно, е в полза на паразитите. Методът е прост и гениален:
показваш всичко такова, каквото е, добавяш някои откровени глупости и го наричаш
художествена литература. Никой трезвомислещ човек няма да обсъжда сериозно тази тема
по-късно.

На въпроса: "Как паразитите са толкова интелигентни, че да могат да манипулират
дейността на телесните функции?" - отговорът е прост. Всяка краста, бидейки най-простият
организъм, знае как да го направи, ние за нея, за разлика от нас, отваряме и доста читава
книга. Отначало крастата кара човека с похот да се чеше на мястото на нейното разместване,
подхранвайки я със същото перверзно удоволствие, а след това изпраща сигнал до друга,
здрава част на тялото, така че човекът, озверял от постоянен сърбеж, да се почеше там със
същия (забележете!) пръст, да разкъса кожата до кръв и да посее ново местообитание.

Червеите принуждават човека да яде само тези храни, които създават гнилостни
процеси в червата, необходими за оцеляването им, и човекът става мрачен, агресивен, гневен.
Имало е такива проучвания: изследвали са хора, които винаги злобно мърморят нещо под
носа си, и са им открили цяла популация червеи. Очевидно гневът е отражение на прогнилата
психична среда и тя бързо се заразява с енергийни паразити, които живеят в съюз с
материалните паразити. Или така червеите предпазват своя гостоприемник от външни
промени, които могат да повлияят на диетата. Опитайте се да посъветвате такъв човек да не
яде месо, да не пие, да не пуши и т.н., а след това се отървете от него, поне без да се
обиждате.

По принцип всеки може да контролира вътрешните си процеси, но само човекът не е
имал време да го прави в библейското общество, което някога е било толкова умело
приспособено. То все още се намира в неумолимото развитие на същия вектор.

Изучавайки проявленията на lärva, човек може да манипулира истинските лостове и
много бързо тя се превръща в потвърдена реалност, двойно проверена, с ясна структура и
закони. Правилата за първите няколко пъти са прости: не се паникьосвайте и не се отказвайте
под нейния натиск. Тя доста бързо се "сдухва", ако се натъкне на целенасоченост или хитрост
спрямо нея. Основното е да запазите спокойствие и да не преминавате към директна
конфронтация: тя много добре умее да печели, ако събитията се развиват по нейния
сценарий.

От гледна точка на ефективността на противодействието на гордостта поговорката "Ако
те ударят по едната буза, обърни и другата" е вярна. Това е чудесен начин за обучение,
чудесна маневра да излезеш от любимия коловоз на гордостта и да обърнеш нещата по свой
начин, още повече че в този момент никой не заплашва човека, както ако беше казано: "Ако
ти отрежат едната ръка, вдигни другата.

Но същото може да бъде пренесено и в други мащаби, в друг контекст: ако сме били
измъчвани векове наред и убеждавани да не се съпротивляваме, тогава не удряйте по бузите
провокатора - ще бъдете въвлечени в конфликт с трета страна, която многократно



доказано от историята. Има нормални начини да се противодейства на въздействието, но не
въз основа на решения, продиктувани от гордост, като например "Защо, те ми го дадоха и аз
ще го ударя".

Първоначалната поговорка гласи: "Ако те ударят по лявата буза, обърни и дясната,
защото си се оставил да те ударят по лявата", т.е. защо отиваш там, където не трябва? За да се
окаже в такава ситуация, човек е трябвало да си позволи да потъне морално, а след като го
осъзнае, да се удари в лицето, за да се върне в прилично надменно състояние и след това да
не се подхлъзне към по-ниско. И ако е необходимо, да предпази дома си от настъпващия
разврат. А то винаги идва.

Още една интересна идея за това откъде идват енергийните паразити. Николай Левашов
веднъж спомена, че глобалната катастрофа на Земята в миналото е унищожила безброй живи
същества, спирайки тяхната еволюция, след което недоразвитите души са останали
привързани към Земята. И сега, заседнали на еволюционния етап, те се опитват да еволюират,
като проникват в най-подходящото за тази цел същество - човека. Самият аз съм стигнал до
извода, че енергийните паразити в по-голямата си част имат полуживотинско съзнание, ако се
съди по проявите им.

Според Ведите информацията е следната: имало е сериозен сблъсък между
цивилизацията на Раса и демоничната цивилизация. Масираното нападение причинило
големи разрушения и на Земята бил извършен пробив от света на Пекел, т.е. от адския свят:
демоничните умствени и физически цивилизации получили достъп до тук. По същата
причина порталите за комуникация с други земи бяха затворени и тук беше обявена
карантина. Според някакви неизвестни правила сега на нашите куратори не им е позволено
да управляват открито и се води тайна борба: едни за гордост и апокалипсис, други за
духовното формиране на потомците на боговете, които в крайна сметка трябва да получат
силата на сътворението и да преминат към следващия етап на еволюцията.

Да, резултатът от тази не явна, а по-скоро юридическа война е потискащ, но от друга
страна, ние не знаем какъв е потенциалът на нашите възможности.

На въпроса за йерархията на енергийните паразити. Тя е много близка до реалната
политическа структура, просто защото като калкан отразява днешния енергиен световен ред.

Сега светът се управлява от демокрацията. "Охлос" е народът, властта на народа звучи
като охлокрация, а лишеният от права човек е холомон. "Демос" е древната привилегирована
олигархия, имаща право да бъде избирана, да притежава законно роби, да участва в
политическия и финансовия живот на държавата и да бъде извън юрисдикцията на закона.
"Плебосът", т.е. плебеите, са наемните управители на холмона, които имат някои права и
липса на юрисдикция, но до първия пробив пред "демоса".

Всичко в този демократичен световен ред е изградено върху корупция, дезинформация
и робство.

В енергийно отношение е абсолютно същото. Цялото общуване е създадено, за да може
човек ежедневно да се занимава с морални страдания, болка, страхове, страсти, разврат,
смърт, мистика, това води до неконтролируемо генериране на поне една ларва на брат от
всеки човек. На свой ред ларвата, хранейки се с жизнената сила на своя гостоприемник,
предава голяма част от изсмуканата енергия по-нагоре в йерархията в егрегорите на
религиите, медицината, политиката, държавността, науката и т.н., през йерархиите на
демоничните светове, накрая в самия ад. Защо те излъчват? Това е принципът на корупцията.
Адът е богът на ларвата, който създава необходимите условия за нейното пораждане и
по-нататъшна жизнена дейност.

лярва е енергийно устройство за самоосъзнаване, което ви позволява да отворите
достъп до енергията на човек, да използвате неговата жизнена сила.

Използва се жизнената сила:
— различни адски паразити (демони);
— магьосници, вълшебници, екстрасенси;
— религиозни, държавни, политически, научни;
— адската йерархия;
— представители на демонични цивилизации.



По-лесно е да се каже: кой не го прави?
Всеки егрегор се основава на енергията на масите от апологети, земни жреци и с

участието на материални и нематериални представители на външни цивилизации, които
също участват в структурирането на егрегорите, придават им необходимите структури,
последователност и функционалност, за да получат необходимите материални, умствени и
енергийни ползи. В тяхно подчинение са всички видове науки за Земята, финансовите и
политическите институции на целия свят, както и материално-техническите устройства за
масово събиране на енергия и въздействие върху съзнанието на хората в рамките на Земята.
Това означава, че Земята просто е покрита с всички видове ментални устройства на
биотехнологично ниво, което е недостъпно за нас, защото е ограничено от науката.

Нивото на научните постижения, от своя страна, се регулира от същите фактори, за да
се поддържа населението на същото ниво на развитие.

Хранилището или матрицата за егрегора и всички негови привърженици е адският свят,
който е структуриран от адски йерарси с подкрепата на представители на цивилизациите от
демоничния вектор на развитие. Те също са корумпирани, имат свой малък процент от
налозите и прехвърлят основната част от събирането на жизнената енергия някъде в
най-първичната изгора, т.е. в ада. А оттам, на свой ред, това божество поддържа всички тези
изпечени светове, адски структури с идеи, знания, условия за раждане и всичко необходимо
за функционирането на това демонично многообразие. И включително и на ларва.

Тази картина на света се базира на събраните до момента факти и ще се променя с
появата на нови потвърдени данни.

Въз основа на това можем да кажем, че за lärva човекът е създател, lärva за човека е
творение (той го е създал), свещениците и третите лица са духовни сановници, свещеници,
богове, ангели с материално въплъщение. По-нататък адските йерарси и енергийните агенти
на високоразвитите демонични цивилизации са вече безплътни богове и ангели, които са
по-глобални по своите възможности и по-малко достъпни за взаимодействие поради
разликата в измеренията.

И на финала - онова нещо, първообразът на печения свят, създателят-всевластник, с
други думи, адът. Изобщо, дори не знам как да го нарека и как може да бъде представено.

Аз лично не се съмнявам, че религиозната концепция се основава на тази линия на
"божественост". В тази верига именно lärva на сътворения човек поема функциите на
неговото съзнание и действа като мотивираща сила, която го контролира и мотивира
действията му. Библейският бог Яхве стъпва в редиците на представител на чужда
материална раса.

Дяволът, Луцифер, Омен са все по-арогантните йерарси на нематериалния свят, така че
те трябва да се въплъщават в него през цялото време, за да драскат с нокти в нашето
измерение и да получат допълнителен тласък на еволюцията в демоничната страна. Нуждаят
се от боен опит, за да се издигнат в ранг, така че когато са злонамерени, земята гори и
милиони умират. Може би нямат достатъчно енергия, за да излъчват, и се стремят да пожънат
безвъзмездна реколта в своя полза. Е, както и да е, има безкрайна тема за размисъл.

Трябва да приемем, че йерархията на божествения път на развитие е структурирана по
същия начин, но всичко е променено от знак минус към знак плюс. Душата се съревновава
със силата на ума на Лярва. Робството, болката, страданието се заменят с любов, свобода и
щастие, по-леките, по-нахални йерарси също се стремят да се въплътят в нашето измерение,
за да спасят милиони, а всъщност за нас е също толкова немислимо (с изключение на
шизофрениците) да си представим изначалния Творец, който контролира всички структури
на Вселената.

Единствената разлика е, че правилно вярващият човек се моли на Яхве, Омен/Амон
(Амин накрая) и на първоначалния ад, докато руснаците пропускат всичко това и имат в
съзнанието си боговете на божествения път на развитие. Колко пъти съм се опитвал да
запозная вярващи, всички като един мухльо си бръчкат челата и никой не държи сметка,
когато се моли нито за Яхве, нито за Амон, нито за образа на първоначалния ад. Бог е
творецът, това е всичко. Поповете също ще говорят за Твореца, но те, за разлика от
енориашите, са чели Стария завет и там цялата демонична йерархия е недвусмислено
изложена на длан. А за материалния Яхве, описан в Библията.



Стария завет, няма да чуете за него, защото е невъзможно да се обяснят приключенията му в
благоприятна светлина.

Как се храним. Начини да се противопоставим

Няма съмнение от какво се нуждаят паразитите: ние сме пълноценна храна за тях,
източник на живот. Нашата биоенергийна основа генерира мощна съзидателна сила и те я
изяждат. Но не в смисъла на това как ние усвояваме биологичната храна, а като манипулации,
за да извлекат от нас и по-нататък сякаш да вградят в тялото си отнетата енергия, която не
отива никъде, защото е изначална и вечна. Сигурен съм, че е точно така, и това
недвусмислено се потвърждава в практиката.

Това може да се обясни с примера на банка. Как се отнема жизнената сила на
обществото? Създайте парични потоци като мярка на труда и ги инвестирайте в материален
аналог на живота, зациклете ги в банката и когато преминат през тази примка, методично
отрязвайте 5-25 % от общия поток.

Оттук и интересните изводи: lärva във всяко човешко същество подкрепя
демократичната банкова система, при която Федералният резерв, който не принадлежи на
никого на този свят, завзема труда и богатството на цялото човечество, изразени в пари. И е
логично да се гледа на въвеждането на лихвите по заемите не като на духовно наставление, а
като на доказателство в едно бъдещо наказателно дело "На когото са длъжни всички народи
на света".

Всички неща, които се извършват поне на Земята (за които можем да съдим поне по
някакъв начин), са под контрола на Духа. Какво е това - самият Творец, неговата ипостас или
някакъв механизъм? Или във всеки случай това е отделна енергийна същност, отговорна за
своята сфера на дейност, изпълняваща предопределението на общия план за развитие на
събитията. Или пък това сме ние самите, друга част от душата, която участва в процеса от
страна на контролиращия? Както се казва, "науката все още не е дала отговори на тези
въпроси", защото такива въпроси не са в нейната материалност, но ние, неуките, можем и
трябва да се занимаваме с този Дух редовно и изобщо постоянно. Всички явления - от
живите същества до планирането и осъществяването на всякакви ситуации от ежедневието -
са негово дело. Той отговаря, наред с други неща, за отношенията между всеки човек и
ларвата. В този случай личинката също е средство в изпълнението на неговия план. Също
така всичко в нашата материалност, включително всички социални и природни явления, може
да се използва като средство. Енергийният паразит, като "конник", не се страхува от смъртта
на своята жертва, както ние не се страхуваме от смъртта на една крава от стадото, с което се
храним. Може би те се страхуват от lärva, ако са породени от самия човек и губят живота си
заедно със своя създател след неговата смърт, като преди това са имали време да се
размножат върху други носители.

Ако lärva е първото нещо, което човекът създава като бог, то може би затова той обича
детето си, носи го като свое дете, лично го развращава до състояние на чудовище-паразит,
което накрая трябва да унищожи създателя си заедно със себе си.

Разбира се, то е посредствено, глупаво, отвратително, но трябва да се започне отнякъде!
И тъй като глупостта ще трябва да бъде преодоляна, ето един въпрос. Как точно се

храни тя? Или: какво усещам, когато тя яде, какви са признаците, че ме яде
"вечерял"?

От самото начало на навлизането си в съзнателния живот човек е подложен на обучение
от страна на обществото. Майки, бащи с безкраен поток от взаимно изключващи се правила,
нервни баби и дядовци, възпитатели, всякакви учители, затънали до уши във вътрешни
конфликти, съседи, които си крещят един на друг, актьори на улицата и по телевизията -
анимационни филми, филми, реклами, сериали, в които никой не разбира кой къде е, кой от
кого е и от кого е, екшъни с отмъстителни и обидени хора. Обществото като цяло, формирано
по този начин, първо го предлага като основен вариант на описание на процесите на
материалността, а след това го учи: в кой момент трябва да настъпи възбуждането на
подходящите еманации у човека, през какъв етап да премине и как разумно да достигне до
крайния етап, за да раздаде "правилната" порция храна. "Правилната" означава не само годна
за консумация, но и деликатна по своите параметри за лалва (летец, демон, демон).



Този феномен може да бъде изучаван както всяка друга наука - например физиката.
Самата физика би изучавала тези явления, ако нямаше за цел да предпази тези явления от
самото стадо, с чиято помощ това "стадо" бързо би сложило край на умствения паразитизъм
и на самата физика в сегашния ѝ вид.

Има ключови моменти. Ето няколко примера.
.
Майка:
— Ще те ударя в челото или ще те ударя в главата! Изобщо не ме слушаш, биеш се,

биеш се - ето къде е благодарността ти! Дори капка съжаление към собствената ти майка!
Контрааргумент:
— И аз не съм съгласен да ора като кон и да съсипвам живота си заради чичо ми и

заради държавата, която печели от нас, търся друг начин.
Какво иска тя от мен? Постоянно изпада в истерия, никога не слуша, страда като в

робство, съсипва себе си и измъчва другите. Отегчих всички с моята градина (болести,
религия, себеотрицание).

.
Дядо:
— Все още си непослушно момче. От теб няма да стане мъж. Младите хора сега са

различни, те не мислят за нищо. В наше време.
Внук:
— Вашето време изтече! Сега то е наше!
.
Управител:
— Справяте се добре, стараете се, спазвате сроковете, изпълнявате задачите си... Но

се нуждаете от повече, за да е видимо, за да се стараете още повече, за да ми е приятно да
виждам как се стараете...

Подчинен:
— Да, никога не си доволен! Искаш да ти лижа дебелия (кльощавия) задник, за да

се възбуждаш все повече и повече всеки ден. И да те правя все по-щастлив, а ти не си си
вдигал заплатата от година...

.
Сцената в тролейбуса.
— (истерично) Каква е цялата тази суматоха? Хващате се за парапетите, сякаш сте

единствените тук.
те идват! - Ти, копеле. Кой, по дяволите, си ти?!

.
Или навсякъде. Всичко в семейството е тихо,
спокойно. Изведнъж някой избухва и поправя

скандал. Ако се вгледате в него, няма причина. Няма причина. Питам ви тогава за какво става
дума?

.
Светът около нас обикновено е изпълнен с интелигентно насаждане на съзнание с

гордост в художествена, светска, религиозна, политическа и всяка друга форма.
И първият ключов момент в случая е стимулът. Ако няма външна причина, винаги ще

има вътрешна такава. Известно е, че колкото по-слаба е една жена, толкова повече се фиксира
върху дебелината на бедрата си и незначителния, ако не и несъществуващ целулит. И не
съществува никакъв феномен. Лярва не може да разчита само на стечението на
обстоятелствата, когато се осмелим да се страхуваме или да се разстроим, тя се нуждае от
стабилна
"три хранения на ден". Разбира се, тя може да е бездействала в продължение на десет години,
но как да се държим при такова изобилие от храна? Напълняваме. Това обаче не е свойство на
истинската ни същност, а едно от свойствата на лярват. Оглеждаме се наоколо и виждаме
навсякъде колко често човек предпочита смъртта, но никога няма да се откаже от
злоупотребата с лакомия или от пушенето, алкохола, наркотиците и други зависимости, има



много примери за това.
Вторият момент е реакцията на стимула. Мисъл, изпълнена с негодувание, като

например: "Не заслужавам да се отнасят с мен по този начин! Нямаш право! Кой, по
дяволите, си ти? Аз съм ти!" А ако е невъзможно да реагираме по този начин, ни обзема
справедлив гняв и образите на отмъщението са като този



Изправени сме пред конфликта на собственото си малодушие, слабост или страхливост. Като
правило сме затворени в една-единствена фраза, която се върти в кръг. При хората с повишен
коефициент на интелигентност фразата може да достигне цял параграф. Тя завладява
всичките ни сетива: от физическото вълнение до болката в някоя част на тялото.

Всеки, който някога е обръщал внимание на това "чудесно свойство", знае как мислите
са пълновластни господари в главата ни. Можем да спрем една от тях, но веднага ще се появи
друга, а ако не, то трета и т.н., като пясък през пръстите.

По-лесно е да убиеш човек (както казват мнозина), отколкото да спреш психическия
поток, който със сигурност често е причина за престъпленията. Безсилието и омразата,
невъзможността да се противопоставим на това насилие пораждат насилие срещу другите.

И ljarva се нуждае от това: ако насилието, поне психологическото насилие, утвърди
своята материалност, тогава неговото насилие срещу теб лично от страна на нещо
неразбираемо несъществуващо ще бъде в сянка, няма да е за това.

Невъзможно е човек на тази позиция да разбере първопричината за това насилие. Всяка
мисъл в тази посока лесно и умело се блокира, потиска или отхвърля. А ако човек се откаже
напълно, стигне до убеждението: "Да, това е всичко, което съставлява моето съзнание, и това
съм аз", той се затваря в себе си, става корав, жесток към другите, егоцентричен и
хипертрофиран самосъжаляващ се. Вследствие на това такива хора до дълбока старост в
по-голяма или по-малка степен губят разсъдъка си.

Изобщо, когато човек проследи манипулирането на нашето съзнание, стига до не
особено приятното осъзнаване на това колко стратегически планира хюбрисът. Семената,
посяти в детството, покълват дори десетилетия по-късно. Умът просто не може да приеме
такова нещо! Ето защо психологията се крепи на разрешаването на конфликтите, възникнали
в детството. Харесва ли ви или не, но нещата стоят така, че трябва да бъдете самият вие
психолог. Както знаете, може и да не се занимавате с политика, но политиката все още се
занимава с вас.

Третата точка е изливане на енергия под формата на емоции, преживявания,
придружени от блокиране на някои физиологични и енергийни функции и засилване на
други. Ако анализирате някой подобен случай, ще си спомните, че "онзи праведен гняв"
(страх, изкушение, пристрастяване и т.н.) блокира в тази точка намесващите се аргументи,
идващи отвън (от хората) или отвътре (здравия разум). Адреналинът вече е в кръвта,
нервността в гръбначния стълб, очите не виждат какво се случва наоколо, а само това, което е
пред тях. Над главата има нещо като "шапка", но, все пак, зависи през какво се отнема
енергията. Ако е през стомаха, има влошаване на язвите, ако е през черния дроб, сърцето,
гръбначния стълб и т.н., причинява болка и изтощение на тези органи, а при постоянно
засмукване има патология.

Това е моментът, в който летецът изяжда освободения фонтан от енергия. Ние го
усещаме физически, но по някаква причина не можем да се концентрираме върху това
усещане. "По някаква причина" - ясно е защо. Защото този процес е внимателно отдалечен от
нашата материалност. Той може да трае секунди, ден или няколко и да прерасне в параноя за
цял живот. А когато заспим, е трудно да заспим: фиксираните мисли продължават да се
въртят и въртят, докато не остане нищо, което да изригнат. Тогава те ни пускат. За да
похапнем билки и да се заредим с енергия. Облекчение. Кратка свобода.

Когато чуете човек да повтаря една фраза два пъти в хода на разговора, сякаш тя е
твърдение, това е проява на съзнанието на летеца. Това е негово свойство - да фиксира човека
върху някаква "правилна" идея, така че той да не се разсейва от главното. Фиксираната идея
изглежда изключително разумна, логична или мъдра, а тези, които не са съгласни с нея, са
просто морални изроди.

Финал. Тя вече не е точка. Във всяка точка имаме възможност да променим програмата,
да насочим развитието по различен път. А финалът си е финал. Той е безсилие,
разочарование, разкаяние, отчуждение, страдание. И няма значение дали сте победител, или
сте унижен. Делото е свършено, има само един победител и това не е човешкото "аз".



Съществува възможност да се свали програмата в една от ключовите точки.
Вече са известни точките на влизане, реакция и крайна точка. Ключовите точки са

много универсално нещо като цяло. Трябва да се приеме, че всички процеси протичат по тези
принципи и са приложими както за живо същество, така и за явление. Практическата магия,
политиката, икономиката и т.н. като цяло се основават на този принцип - да се въздейства в
точния момент върху една или друга ключова точка. Това работи дори ако човек не разбира
принципа. Знаейки ключовите точки, човек управлява процесите или сам, или заедно с
някого.

Първата точка на активиране на ларвата може да бъде свалена с помощта на принципа
"...обърни другата буза", т.е. съзнателен отказ да отвърна, въпреки че това ме унижава. Да не
се възползвам от реакцията на гордост към унижението.

Веднъж проведох такова обучение за себе си: създадох конфликтна ситуация и провалих
развитието на събитията, без да реагирам на унижението. В началото оставах унил и загубен
след подобни експерименти, но с времето започнах да получавам мощен прилив на енергия,
който шокираше онези, които всячески се опитваха да ме унижат. А когато Духът се намеси в
тази игра, започна да се случва нещо невероятно. Кастанеда, например в "Симорон", има
много разкази на тази тема и аз съм проверявал два пъти - работи.

Когато в процеса не участват други хора, за да се прескочи програмата в този момент,
може да се направи нещо необичайно, непривично за навика: да се изкрещи, да се скочи, да
се пляска силно с ръце (но всичко това внезапно за себе си, т.е. за ларивата, преди тя да има
време да поеме контрол и да премине към следващия етап на дадения сценарий), да се излее
чаша вода върху себе си (ако е в ръката), да се изпее песен. Ако става дума за взаимодействие
с хора, тогава внезапно простете на нарушителя, кажете "благодаря" вместо "ти".
"омраза",1 истината, вместо да се справя, и други подобни неща. Колкото по-неадекватен е
отговорът (в смисъл на правилност на отговора от страна на хюбриса), толкова повече се
обърква щерката. Дълго време тя е учила добитъка си на правилните реакции със
самочувствието на всемогъщ лидер и тогава - бум!!! - апетитът ѝ е развален. Естествено, тя
ще го понесе веднъж или два пъти, но след това ще започне да го взема в оборот - да го
преквалифицира, накратко. Това е единственият й смисъл на съществуване, а ние винаги сме
разсеяни от нещо. Ето защо след подобни манипулации би било логично да се подготвите за
продължителна обсада от нейна страна и да стимулирате остроумието си, което в крайна
сметка води до откриването на още по-впечатляващи възможности.

Може да има различни начини за въздействие върху ключови точки с неподходящо
поведение. Това изисква въображение и търпение. Но не се притеснявайте за фантазията на
такава посока. След като сме избили голяма част от енергията на ларвата, ще имаме фантазия
отвсякъде. Смях, чувство за хумор, лекота, сила на въздействие върху околните, способност
за концентрация, загуба на фобии, обновени перспективи, радост от съществуването,
възможност да обичаме себе си и близките си, интуиция, уравновесеност, контрол над
вътрешните си състояния, изоставяне на фиксацията върху резултата от вземането на
решение, възможност да лекуваме себе си и другите - всичко това ще се подреди и ще стане
достъпно. И това е много далеч, но вече е впечатляващо. Има за какво да се борим, нали? И
това дори не е мистика, наука или религия, а чист реализъм. От друга страна, можем да
видим, че начините за борба с ларвата, т.е. това, което тя поражда - гордостта, присъстват във
всички основни духовни науки. По един или друг начин те първоначално имат за цел да ни
научат на аскетизъм, мъдрост, смирение, любов към ближния, т.е. да действаме не въз основа
на материалните ценности на ларвата, а



1Можете също така да му съчувствате, на този нещастник, защото животът му е труден.



на божествения Аз. От векове съществува набор от правила, дадени на човечеството от
различни духовни водачи, които помагат в борбата с психическата агресия на онези, които са
изправени пред такава необходимост. От друга страна, този набор от правила е много удобен
за социалните паразити, които го използват по най-безскрупулен начин във всяка възможна
ситуация - от утвърждаването на личната гордост до унищожаването на цели нации, затова е
по-добре да се използва собствен набор от правила, двойно проверени и одобрени не от кого
да е, а от собствената съвест.

Гледате такъв човек и в края на живота си, след като е дал божественото си, за да
нахрани ларвата, той казва: "Живял съм цял живот и знам, че чудеса не се случват. В същото
време той страда, влиза в конфликти със съседите си, буйства от импотентност, съжалява за
младостта си и загубената телесна физическа сила.

Тоест до края, до последния ден, той самоотвержено си служи с храна почти
съзнателно. И се гордее с тази саможертва!

Малцина са тези, които са го избегнали. И ние ги гледаме с изненада, сякаш са
необичайни. Това е обратното на статистиката. Трябва ли да се изненадваме, когато чуем, че
някой високопоставен свещеник във Ватикана е бил хванат като педофил? Не. Именно
материалността на ларвата помага на човека да носи "доброто" в света с универсален обхват,
да се домогва до високото, да се държи през повечето време като духовен и в същото време
да има ужасни конфликти, колкото по-извратени, толкова по-добре, за да могат те да се
хранят нормално и много ефективно да се възпроизвеждат с помощта на широкото му
социално влияние.

Аз например се интересувам от теми като ядрената война, която се е състояла само
преди 200 години на Земята и на другите планети и спътници на Слънчевата система. Как
Сталин, преди да вдигне на крака страната, е избил еврейския елит, който не е бил нищо
друго освен изпълнител на същия "божествен план" за унищожаване на народите от Расата.
Или, например, интересен е самият библейски потоп, или фактът, че може би никой не лети в
космоса, а описанието на заобикалящия ни световен ред не отговаря на действителността. Че
двигателят на вода вместо на бензин и много други видове енергийни генератори и начини за
придвижване в космоса са готови отдавна, но всичко това е забранено на всички нива на
изпълнение.

Но! Всичко това не е нищо друго освен капаните на тази материалност. Какво се нарича,
да се вкопчиш в собствения си вкус, да затънеш в някаква идея. И независимо от това с какво
занимаваме мозъка си през живота си, винаги сме под влиянието на психологически
конфликт, при който е необходимо не да действаме, а да бъбрим, да доказваме, да спорим и
най-важното - да загубим Бога в себе си. Без край, без надежда за еволюционното ни
развитие.

И фактът, че съзнанието е готово да бърка всички тези теми до безкрай, се дължи на
това, че в основата на всяко подобно събитие стои нечия гордост. И затова умът на летеца е
толкова нетърпеливо готов да копае земята във всяка една от тези посоки.

Какви други начини има?
Те могат да бъдат многобройни, но основният принцип е следният: умишлено да не се

следват реакциите, предлагани по подразбиране от ларвата. Първо, необходимо е да се
направят пролуки в материалността на ларвата и да се изведе част от мисловната област
извън полето на интерес на летеца, ларвата и другите, които са много гладни за "тялото на
комисаря".

Подходяща е например тежка и трудна или творческа работа, когато е невъзможно да
се концентрирате върху логически мисли. Нашите предци не са били глупаци, когато са
казвали, че трудът прави човека човек. Ясно е, че той може да заема само част от времето ни.
Прекаляването с него ще превърне човека в безмозъчен работохолик, ще го откъсне от
живота, а ларвата ще му извие ръцете върху създадените вътрешни конфликти.

Молитви
Известно е, че молитвите защитават и извършват всякакви чудеса. Не винаги, разбира

се, но такива случаи са известни. Самият аз смятам, че не Бог е този, който извършва чудеса
в отговор на молбата, а самият човек с неговата съзидателна сила и Духът, който отговаря на



сътвореното от твореца намерение. Той се интересува от него.



Без значение какво мислите за молитвите като такива, те винаги ще бъдат адресирани
към определен бог и няма значение дали става дума за християнство, ислям или юдаизъм -
получателят ще бъде един и същ, въпреки че имат различни имена. В резултат на това вашата
енергия ще се добави към съответния егрегор, а крайният получател ще бъде същият ад.
Затова предпочитам сам да пусна в обръщение енергията си на съзидание. На бога или
светеца, когото наистина познавам и уважавам, на ангела-хранител, на Духа, на мириадите
същества, които управляват всички ипостаси на света според законите на Твореца, и на онази
част от себе си, която от друга страна също е част от тази общност.

Медитация
Онези, които се упражняват в изпомпване на енергийния стълб по протежение на

гръбначния стълб, работят с чакрите, изгарят негативните емоции и т.н., знаят, че в този
процес се наблюдава успокояване на ума и общо равновесие, особено когато става въпрос за
горната чакра - усещате, че косата на върха на главата ви се движи, има студ, топлина,
вибрация или нещо друго. Съществуват обаче много видове медитация и всеки я прави
индивидуално, с различна дълбочина и насоченост.

Първо писмо
Замислих се за нещо. Понякога мисловният процес става доста натрапчив: спирате го,

но в главата ви веднага изниква някаква фраза, например: "...Уау, трябваше просто да...". В
този случай го забавям по следния начин: започвам да повтарям първата буква от тази фраза:
"N.... n-n-n-n... н-н-н" или първата дума, която ми дойде на ум, или две "н-н-н-н-н-н", или
смес от двете. Когато се появи следващата фраза, тя е същата. Това е като закачка. Осъзнавам
факта, че това е ларва (или елементар), която влиза в мислите ми, и я пародирам и дразня.
Това бързо омръзва на ларвата, защото тя е изключително сериозна поради липсата на хумор
и бързо се отдръпва, ако нещата не вървят по план. Като не приемам на сериозно това, което
ми идва на ум (независимо колко важно може да изглежда), е много по-лесно да не се
вглъбявам в него и да не се отегчавам от него. И постепенно мисловният процес сякаш
преминава в смяна на мисловните образи без участието на думи. Това е алтернатива на ума, с
тях може да се мисли, при това много по-бързо, което всъщност сме загубили. Но ако това
бъде възстановено, боя се, че нямам дори достатъчно въображение, за да опиша в какъв
режим би могло да работи съзнанието (веднъж в младостта си случайно попаднах в такова
състояние за кратък миг и бях шокиран в продължение на месец след това).

Същото е и с музиката, която звучи в главата ми. Лесно ми е например да променя тона
й в съзнанието си, да повторя десет пъти финалната кода вместо началния куплет, т.е. да
утежня цикъла по хипертрофиран начин и той да не може да продължи и след това да се
разпадне.

Незначимостта на всичко. Помнене на смъртта
Заимствах го от Кастанеда. Гордостта винаги работи с представата за това, което е

важно. Това е важно, това и това. Тя е като кравешките мини, в които падаме, без да си
гледаме в краката. А тя е наистина добра в поставянето им. Така че, ако това не е важно, тя
няма да има за какво да ни хване. А какво да кажем за приоритетите? И нека да има
приоритети, но не тези, които тя поставя пред нас, а тези, които са според съвестта ни,
според душата ни - истинските. Но всичко това така или иначе не е важно, защото във всеки
един момент можем да умрем (това е сигурно!), защото всичко, както се казва, е по волята на
Всевишния (аз настоявам: на Духа), а това, което ни е отредено поне за следващите пет
минути, не можем да разберем с ума си и не можем да узнаем според Неговия план в това
въплъщение.

Борбата е в разгара си, но ако се замисля: какво ще стане, ако след няколко минути
човекът, с когото се боря, вече го няма? Как ще се чувствам до края на живота си? Нормално
ли е тогава да живея с камък на сърцето, че в последните минути не съм се сбогувал със скъп
човек, а съм му крещял? И за какво?! Не затворих капака на тоалетната чиния? Не направи
това, което поисках? Толкова ли беше важно?!

И ако си отида след пет минути, в какво състояние душата ми ще премине в другия свят,
ако има такъв? Брррр.



Опровержение
Всички атрибути и нюанси на ежедневието ни могат да бъдат използвани, за да се

отклоним от пътя, начертан от бимбото. Знам, че не съм красива, но просто глупаво
опровергавам всяка подобна мисъл на глас: "Красавец!" Всяко нещо, което е направено
погрешно, по глупав начин, умът ми крещи: "Глупак! Какъв глупак! Защо направих..." и
други подобни неща. И аз го опровергавам (дори и да съм саркастичен): "Не, ти си толкова
умен!" Или: "Да, аз съм глупак, знам. Но затова пък имам всички шансове да бъда умен!"
Тоест за всяка мисъл за собственото си нещастие и безполезност или, напротив,
удивителност, човек може да изхвърли диаметрално противоположна мисъл, независимо от
нейната абсурдност. Тогава мисълта, която я предхожда
"Нагорещената" мисъл, която поражда вътрешния конфликт, се отменя, а заедно с нея и
всички умствени и материални последици, включително болестите, които поражда,
предопределеността, фобиите и изяждането на законната ни енергия в бъдеще. В
Трансърфинга тази тема е крайъгълен камък.

Интересен момент. В молитвата си човек трябва да казва: "Аз съм грешник, Господи.
Колкото и да повтарях това в началото, дори на себе си, винаги се гърчех, болеше ме, а после
ми идваха оправдателни мисли колко съм добър, въпреки че на някои места бях лош, но това
бяха все дреболии. Главното е, че по принцип съм добър, а всички тези църковни глупаци. И
изведнъж в един момент осъзнах цялата тази греховност наведнъж, като водопад. Сякаш
мозъкът ми се разшири, усещане - косата на главата ми се изду. И дойде разбирането за
греховността като управляваща сила на целия ми живот. Всички действия са само в
съответствие с нея и за нейно удоволствие. Просто ме удари. Какво се случи? Повтаряйки
една фраза, която по същество беше безсмислена за мен, един ден достигнах критичен праг.
Намерението проработи и аз прекрачих прага на гордостта, която през цялото време беше
замъглявала очите ми.
Религиозното насаждане на греховността играе положителна роля за
разбирането на покварата на духа в настоящия момент.

Тогава се отказах по принцип от идеята за религиозна греховност,
първороден грях, неизличима вина пред учителя и т.н. Към това може да се
подходи по друг начин, като се изучават процесите от гледна точка на
еволюцията. Аз не съм виновен или грешен пред никой бог или други хора,
защото тези идеи са породени от същите паразити, които използват моето
несъвършенство, за да не стигна до осъзнаване на същността си. Аз съм
същество, което върви по духовния път на еволюцията, допускам грешки и
поправям грешките си,
да се учи от тях, да практикува и да изкоренява пороците. И това е моят еволюционен път, от
който няма да се откажа.

Hoy ese, добри млади човече? Превод: Стоиш ли твърдо на пътя на божественото
развитие? Съзнателно ли се развиваш?

В Симорон са измислили думата "PVB". Щом ларивата започне да вкарва идеите си в
ума ми, казвам: "PVB!" Тя го прави отново и аз го повтарям: "PVB". В превод: "Махай се
оттук, глупако". Това ми помагаше много. Сега просто казвам едно просто, неусложнено:
"Майната му",
"скучно ми е", "оставете ме на мира", "да, всичко ще бъде наред" в един и същи момент, щом
в съзнанието се появи лява мисъл. Понякога си представям тялото на ларва и мислено го
замразявам,
"инжектиран" с течен азот с мисълта "и сега ще бъдеш разбит" или инжектиран с течна
съвест с мисълта "и сега ще бъдеш измъчван от съвестта си за това, което правиш". Дрогата,
разбира се, но особено в първите пъти действа добре. После нещо се пренарежда и трябва да
измислиш нещо ново, за да проработи. Но такива идеи може да има безкрайно много, ако не
го забравиш, така че може да е трудно и от другата страна.

"За мен!"
Аналог във ведическата култура на лоша мисъл, призив за помощ към бог Чур, който се

изправя в защита на адското и материалното покушение срещу вашия имот, наследство.



Изсмукване на отнетата енергия



Това е наистина страхотна техника. Тя е или нещо, което съм научил, или нещо, което
съм адаптирал към собствения си начин на мислене. Например някой ме е обидил и аз съм
зареден с темата за справедливия гняв или просто отнякъде започва самоотричането под
всякаква форма. Като правило се оказва, че съм бил прецакан още когато съм бил прецакан.
Разумът е на мястото си и със съжаление констатира факта: "Е, загубих и нищо не мога да
направя по въпроса, няма как да върна времето назад". Оказва се, че можеш, и то много!
Няма време и пространство за възможността да се върне изгубената енергия. Възможно е да я
върнете до момента на раждането, възможно е да отидете в минали прераждания и да я
вземете оттам (не знам как се прави това, но теоретично е възможно). Това става чрез
техниката на повторното посещение, стъпка по стъпка, надеждно, гарантирано. Не знам как
се чувства една ларва, която преди десет години е изяла определено парче енергия, а после
изведнъж собственикът се връща и си го взема обратно. Тя не може да го усвои и да го
превърне в енергийни фекалии, но го вмъква в тялото на своето същество като вечен
непрекъснат източник на енергия, който е и тухла на нейната интелигентност. Нашата
енергия си остава винаги наша. И е страшно да си представим какво ще се случи, ако върнем
цялата жизнена енергия, генерирана от човешкото същество и пропиляна през целия изживян
живот. Можем да предположим, че човекът просто ще се превърне в същество от чиста
енергия. Или пък веднага ще се превърне отново в Бог. Това е само една мисъл, въпреки че
Кастанеда е имал реални практики по тази тема.

А що се отнася до употребата в живота, тя е много проста манипулация. Настъпва
изблик на енергия и аз веднага правя следната процедура: поглеждам набързо току-що
случилото се самозабравяне (начало - развитие - финал), представям си как в този момент се
излива моята енергия (при мен това са няколко линии, аркани, потоци) и формулирам
заповед-намерение: "Това е моята енергия и аз си я взимам обратно" и започвам да я
всмуквам с носа си, дълго време, всмуквайки всички потоци, аркани и линии. След това тя
просто не може да не се върне и вместо да седиш след това и да се разстройваш, ти се иска да
избухнеш в смях. Наистина изпитваш чувство на еуфория, което е съвсем естествено при
прилив на енергия.

Кучката е упорита, прави втори и трети опит, след което в повечето случаи се отказва.
Но аз съм собственикът, мога да опитам десет пъти - пак ще си взема всичко обратно и всеки
път ще бъда страхотен! А ако ми омръзне, ще се върна утре и ще взема останалото. Хапни и
кой когото прецака след това.

Това не само ви дава реална възможност да работите с енергията на практика, но и
създава реалистична представа за нещо, което преди това не е имало име, т.е. прави го
материално! Правя го във всяка ситуация: когато вървя, стоя, карам колаһттрѕ://.... Имам
ситуацията в ума си, поръчката е хикс. Пет секунди, абортът е направен, а малката розова
кифла никога не се е раждала, горката. А какви планове е имала за живота си!

Пречистване на организма, отказване от лекарства, преминаване към растителна
храна. Значението на думата вино е "ин-но", иначе казано, то е вход към другия свят, т.е.
вратата е широко отворена. Не напразно на децата се дава вино при причастие в църквата - то
опростява процедурата на свързване. Това е същото нещо
- цигари и всичко останало. Отказът от месо и други неестествени храни освобождава
организма от необходимостта да изразходва ресурси за изхвърляне на това, което не може да
се усвои на първо място.

Вземане на решения
Това е може би най-ефективният и необходим процес. Ако наблюдаваме как гордостта

се опитва по всички възможни и немислими начини да ни откаже от вземането на каквито и
да било решения, става ясно, че в резултат на своята дейност тя постига необходимия
контрол над съществото и в идеалния случай оптималното ниво на вътрешни конфликти. Тя
позволява на човек да бъде делови, твърд, активен, психически, духовен и какъвто си
пожелае, при условие че решенията ще се вземат единствено с оглед на по-нататъшното
разпространение и утвърждаване на гордостта. Не е изненадващо, че заповедите и
решенията, които се вземат от такива шефове (поне над някого, като се започне от
отношенията родител-дете), през цялото време изглеждат като прояви на каприз, което
задължително изнервя и обижда "подчинените". Тоест виждаме гордост в процеса на



възпроизводство.



Човек взема капризни решения, т.е. ларвата засажда семе в околните, като наторява
плодородната почва. Какво си помислихте?

Накратко, сексът с гордост възбужда хората като цяло многократно по-силно от
традиционния секс. Не е изненадващо, че по-голямата част от населението буквално прави
точно това, особено ако истинският секс е трудно достъпен.

Например, когато човек не може да даде честен отговор на ближния си и съвестта му го
измъчва, той се дразни, отделя му много време в състояние на вътрешен раздор, после си го
изкарва на ближния, а когато не успее или истината изведнъж излезе наяве, се срива, разпада
се, отново се сближава с ближния и има нови конфликти. И този вътрешен конфликт до
момента на разрешаването му може да продължи с години. Перфектно! През цялото това
време лярва вкусна и стабилна храна, а тя има всички шансове да продължи безгрижния си
живот. Тя би ви благодарила от нея, би ви се поклонила, но не - благодарността и
съжалението към другите не са й в природата, но по някаква причина е хипертрофирала
съжалението към себе си.

Какво се случва, когато мъжът взема решения? Той поема отговорност за постъпката,
т.е. за създаването на своя път, а в такова същество гордостта има много малко място за
своята дейност. Тя, разбира се, няма да се откаже, но трудно се справя с човека, който поема
отговорност за постъпките си, и на този човек му остава неизразходвана свободна енергия, с
която може да продължи процеса на нейното натрупване, което води до по-нататъшен пробив
в реализацията.

Но прекрасното нещо е различно. За Духа това действие на вземане на всяко решение е
сигнал, че човекът е започнал да генерира намерението да твори, което Духът очаква от него
през цялото време. Това е като призив към Духа. Той веднага откликва и започва да въвежда
своите проявления в живота на човека. Оттук започват чудесата, защото неговите прояви
винаги са повече от чудотворни. Те се превръщат в знаци по пътя и в потвърждение, че Духът
съществува материално. Той може да си измисли всякакво име - например ангел-хранител,
Бог, Симорон, висш Аз или на когото му харесва повече. И аз не искам да го правя, той е
непонятен за нашето двустайно съзнание, но въпреки това постоянно управлява всичко с
немислим за човека размах. Най-важното е, че с него може да се борави в реалността. Това е
всичко, което исках да кажа с думата "дух". Взех това понятие от Кастанеда и там то беше
избрано сякаш произволно, като Нещо неразбираемо, но реално съществуващо. Мисля, че
Светият дух според християнството е същото нещо, само че приватизирано под идеята за
определена религия или привнесено от ведическото православие (прослава на Владетеля).

Как да започнете да вземате решения? Отново много просто. Трябва да започнете да ги
вземате. Няма значение каква е темата, дори да е "решавам да отида до тоалетната", а не
просто да бързате натам, защото вече сте нетърпеливи. И постепенно цялото ви същество ще
започне да се реорганизира, дори до такава степен, че ще се промени вашето ДНК, вашата
енергия, вашето тяло, вашият характер, вашият външен вид.

И след това нататък и нататък: в ситуации с хора, с явления, при избора на малки неща,
на пътя. Целият ни живот е организиран по такъв начин, че можем да вземаме решения всеки
ден и всеки час. Подозирам, че именно затова е създаден в такава форма, чиято важност
успяваме да не осъзнаем безкрайно дълго време благодарение на самата гордост.

Не трябва да се очаква незабавна реакция. Обикновено са необходими години, за да
могат тези дупки в преобладаващото съзнание на летеца да се превърнат в голяма пробойна.
И ние, след като сме издълбали дупката, трябва да сме готови за този момент, иначе
рискуваме да "излезем от релсите", да се озовем в тази дупка и да изпаднем в още по-нелепа
крайност. Първо трябва да се укрепим в безпощадността към слабостите си, в желанието да
създаваме мир, в утвърждаването на любовта към другите и останалите божествени качества,
преди да преминем границата на тази дупка. Това означава укрепване на духовното тяло и
съзнание.

Ето някои начини да се измъкнем от тоталитаризма на съзнанието на летеца.
Останалите трябва да откриете в процеса на работа. Аз, разбира се, правя това през цялото
време и каня всички да се включат в процеса и, разбира се, да споделят тези безценни
открития с моите сътрудници.

Много технологични техники по тази тема са включени в книгата "Transurfing Reality".
Струва ми се, че авторът е вързал всичко необходимо в един възел, където изучаваните от



мен летовници са да



На тяхно място се появяват ларивите, но те се наричат по-безлично - малки махала. Големите
са егрегори, религии, концепции, национални идеи и т.н. И там начините на взаимодействие с
махалата също са много ясни и логични. Според мен книгата не засяга въпросите на
духовността, защото я пренебрегва, но безспорната ѝ стойност е, че пресъздава ред от
заобикалящия я хаос и дезинформация, дава имена на явленията и изяснява понятията.

Въпроси като "Как да не се заблуждаваме, къде е истинското учение и къде е
фалшивото?" се задават от хора, които все още не са се отърсили от гордостта си или току-що
са я преодолели. Това е глупав въпрос, макар че и аз се боря с него от дълго време. Първо,
всички учения са лъжливи по дефиниция, защото никой не може да учи на духовност, дори
онези, които наричат себе си висши духове. Такива учители търсят в нея самоутвърждаване в
очите на своята гордост, макар че за нас тя може да е забулена под същите висши идеали.
Истинският дух, ако говори, говори за универсалната любов, за човека като потенциален Бог,
за неговата свобода на избор и, най-важното, за това, че само самият човек може да научи
себе си на духовност, като извърви пътя, и никой друг.

А всички средства за това вече са налице в човека и в света около него. Ако Духът
започне да говори, то е само за да информира човека за тази възможност или да отговори на
някой въпрос. И нито дума за сплашване с апокалипсиси и картини на ада, за възвеличаване
на някого спрямо другите, нищо за богатство, слава и други подобни неща, т.е. за гордост.
Ако един бог от устата на пророка говори за някаква смилаема форма на гордост (дори
гордост), то този бог изобщо не е бог, а друга подредба. Същото определение би важало и за
всеки политик или всяко човешко същество.

Ако сме в началото и не ни е ясно откъде да започнем, можем да направим една проста
манипулация: да помислим, да вземем решение и да го заявим на Духа. Например:
"Възнамерявам да се отърва от робството на гордостта над моето същество". Изобщо всеки
може да прави каквото си иска и няма значение как точно е формулирано. Ако все още не
разбирате какво е Духът и като цяло се съмнявате, но той вече напира отвсякъде и трябва да
действате по някакъв начин, тогава трябва да започнете със следната фраза: "Възнамерявам
да почувствам нуждата да разбера дали Духът съществува, възнамерявам да искам да получа
разяснения, възнамерявам да почувствам нуждата да намеря баланс, мъдрост и духовна сила
в себе си. И това е в тази посока. Защото в самото начало обикновено много се съмняваме
дали изобщо искаме да разберем, дали искаме да повярваме, да спрем мракобесието и да
поемем по пътя на духовността: ами ако всичко това наистина се случи, животът стане
скучен и изобщо аз вече няма да съм аз, а друг човек!

Няколко пъти в паметта си съм стоял на такъв праг и наистина се страхувах, особено
първия път. Какво щеше да стане, ако, пристъпвайки прага, изгубех себе си, своята
идентичност? Да, в много отношения той беше отвратителен в проявленията си, но в него
имаше много места, където можех да се скрия от света, но в него можех да получавам малки
интензивни извратени удоволствия, които по някакъв начин ми помагаха да се задържа в
материалния свят. И трябва да призная, че в крайна сметка решението, което взех, се оказа
загуба на моята личност и на света, който я заобикаляше. В тази първа личност например бях
клептоман, убивах малки животни без сянка от състрадание и вършех други гнусни неща, т.е.
бях скрит мръсник. И сега, след като вече няколко пъти съм преминавал такъв праг, си
спомням тези "минали животи" само статистически. И те не предизвикват никаква
емоционална реакция, когато някой съученик от четвърти клас (осми клас, училище,
институт) или колега от първата ми работа изскочи пред носа ми и предложи да си спомни
нещо подобно.

Е, както се случва и имаме това, което имаме, какво друго можем да измислим, за да
използваме това страшилище, от което не може да се отървем с усилие на волята и което не
може да бъде забранено, отказано, блокирано, убито и т.н. Отначало направих едно нещо и
едва след това осъзнах какво точно съм направил: като отхвърлих методично поредица от
различни тегоби, които са подхвърлени точно на всяка крачка, получих някаква възможност
да се отдръпна и да ги разгледам всичките. Оказа се, че в този ред има и доста силни
тежести, но не толкова вредни. Например, много ми се иска да направя



Някакъв алтернативен източник на енергия, но без професионализъм и без база, на която бих
могъл да избера най-стойностните варианти и да се опитам да ги възпроизведа. Ясно е, че
няма никакви гаранции, че това са реално работещи устройства, публикувани в интернет, и че
изобщо имам достатъчно интелект, за да повторя дори едно работещо устройство.
Зареждащото устройство се оказа съвсем наред. Желанието е силно, а възможността за
постигане клони към нула - идеално за ларва. В резултат на това в продължение на една
година събирах инструменти, намирах възможности и направих няколко различни версии на
вечни машини. След това дълго тествах всяко устройство, уверявах се, че в него няма и намек
за излишна енергия, разобличавах изобретателите със или без световноизвестно име и с
маниакална страст започвах следващото. Трикът на тази схема се оказа в това да се включа в
граничещ с грузиловото процес, при който страшилището копае земята, без да осъзнава
настройката. По всички параметри изглежда, че съм шизофреник и от нейна гледна точка се
движа в правилната посока. Всъщност този синджир може да бъде изоставен по всяко време,
той е доста контролируем и не е толкова брутален, колкото например страхът от преследване,
загубата на финансов източник, търсенето на приключения по задника и други, още
по-опасни за здравето. Макар че загубих известно време, прекарано в безполезни стремежи,
но пък задълбочих познанията си в областта на електричеството и механиката, направих
много електронни и механични устройства, полезни за къщата, усъвършенствах уменията си,
припомних си и осъвремених това, което умеех да правя, сдобих се с цял парк от
инструменти. Оказа се, че си набавям ежедневен ритник в задника като причина да върша
полезна творческа работа, използвайки за двигател един енергиен паразит!

След това, сякаш за да вляза в коловоза, получих още една безперспективна от
страничния си бизнес - изоставена зеленчукова градина, и насочих тази фиксация към
нейното подобряване. В същото време спрях да ям месо, да пия алкохол, гладувах 24 часа в
денонощието и въпреки че се тъпчех нощем, все пак отслабнах с 15 килограма и придобих
такъв тен, какъвто не бях придобивал през всичките години на живота си, ако ги съберем
заедно. После построих всичко, направих го да изглежда прилично и осъзнах, че три хектара
са пътят за никъде. И най-важното е, че задачата беше изпълнена и стимулът приключи
дотук. След това, като прецених опасността от неконтролирано прехвърляне на потенциална
фиксация в ненужна посока, продадох светкавично зеленчуковата градина и купих 10
хектара. Облагородих ги по същия начин, но вече за едно лято, а всъщност на първия парцел
за едно и също нещо ми бяха необходими три лета. В същото време се научих да заварявам,
да слагам тухли, керемиди и много други неща! След това дойде зимата и аз се насочих към
възпроизвеждането на друг вечен двигател и към идеята да разширя жилищната си площ (и в
крайна сметка го направих!). Можете да намерите много такива планове.

Разбира се, през цялото време трябваше да балансирам на ръба, защото паразитът се
опитваше да ме хвърли в канавката и да ме изяде до смърт, а аз се въртях и въртях, за да
хвана вятъра и да скоча на гребена на вълната. Докато съм на гребена, тя е толкова силна, че
вятърът реже очите ми, а ако се отпусна, получавам стадо вампири върху леко набраздената
си шия. Волю-неволю трябва да прекъснеш последователно всички канали, по които те имат
достъп. Да се откажеш от гледането на телевизия, от алкохола, от пушенето, да преминеш на
жива храна, да се занимаваш със здравословен начин на живот, да започнеш полезно хоби, да
изучаваш различна духовна информация, да я проверяваш два пъти и да я прилагаш на
практика и по-нататък нагоре.

Обобщението на това е следното: има възможности да блокирам паразита, да си върна
отнетото, да засиля устойчивостта си, да вземам решения, да спра да лъжа дори в мислите си,
да медитирам. И има вариант да използвам вечната сила на зацикляне на ума, като я
превключвам към моите варианти на зацикляне, избирайки ги смислено и внимателно, което
в крайна сметка ще ми донесе енергийна печалба с порядък повече, отколкото паразитът
може да ми отнеме. Плюс ползата
- Да развивам способностите си и да постигам на пръв поглед недостижими цели.

Дори няма да се изненадам, ако някой ден, противно на всички шансове, събера тази
"вечна" - какъв смях би било това.

Пътят и правилата за движение



Тази сила, която управлява всички възможни и немислими ситуации в човешкия живот,
силата, с която се справяме, предпочитам да наричам Дух, тоест безбройните същества от
по-висше измерение, които управляват целия материален свят,



от атома до непознатото за мен. Те са както индивидуални, така и единни в своето обединено
начинание, така че за нашия нискочел ум, когато взаимодействаме с него, оставаме с
впечатлението, че това е една личност, защото чертите на характера са безпогрешни. Но
понякога те са толкова различни по действие и значение, че е невъзможно да ги свържем с
една личност: днес е мека, учтива, разглезена и педантично дава отговори на всички въпроси,
а утре развява асфалтов валяк, който без никакво хрумване пречупва съдбата до края на
живота.

Така че силата, която управлява материалния и нематериалния свят, се нарича Дух. Това
не е случайно, тъй като тя има пряка връзка с духовността на човека.

Духовността, както ми се струва, е набор от изначални правила, заложени в нас от
момента на раждането, които ни помагат да избираме правилните завои по пътя, да
култивираме у човека именно тези божествени качества, да го очистим от обвивките на
съзнанието на паразитите и да се изкачим по еволюционната стълбица. Според ведическите
представи той се нарича кон, а средствата за общуване с този свод са съзнанието и
интуицията. Съвестта е споделено послание, а интуицията е изначалният поток на енергията
чи отвън [в] се утвърждава [т] в своята множественост [и] като послание [у] в нашата лична
същност. Нека влъхвите ми простят за лошото ми познаване на азбуката.

Думата е "безполезен": безполезен (умишлено в този случай не пиша "безполезен" и
"безпътица") е вид скитане, непривично, глупаво и т.н. В буквален превод означава: човек,
който няма път. Той не върви наникъде, изгубил е компаса си, не знае към какво да се
ориентира, към какво да се стреми. Забравил е, че е роден, за да извърви пътя на Земята от
раждането до смъртта, който ще повиши еволюционното му ниво. А "глупав, безполезен,
лутащ се и т.н." е само следствие от това. И ако погледнем на хората около нас, включително
и на себе си, от тази гледна точка, ще се окаже, че огромното мнозинство от хората са
глупаци. Или, като алтернатива, те са пътници - на път без поход - т.е. хора, които не познават
пътищата, които се лутат напред-назад.

Измисляме смисъл за себе си, но той почти никога не надхвърля предложената
материалност на гордостта. Но, чувствайки се непълноценни, ние постоянно се убеждаваме в
значимостта на избраните от нас стремежи и продължаваме да се самозалъгваме.
Продължаваме да искаме някакво чудодейно получаване на всичко. Но то, това всичко, не ни
е дадено. И тези, които го получават лесно, искат нещо друго. А когато получим и това, вече
не го искаме. Това е игра на думи, но така живеем.

Следователно, за да бъде оценено всичко, което получаваме, трябва да го постигнем със
собствени усилия. За душата е много по-полезно да заслужи един милион, отколкото да го
спечели или открадне.

Думата "роб" в контекста на заробването трябва да се избягва напълно, включително по
отношение на самия себе си и под всякакъв сос. Няма значение, че тя ни се предлага във
връзка с библейския бог: след определен брой такива повторения огромното мнозинство ще
се превърне в роб на всеки. И не си мислете, че НЛП е измислено вчера. Може би ще
попитате: защо създателят на нашата вселена се нуждае от роби? Той не би трябвало да има
мързел, гордост, ограничения в нищо. В противен случай управляващата сила на самия Дух
би била робството, а не любовта и духовността.

Веднага след като теоретично разбрах, че е възможно да се направи заявка за
изпълнение на желание, попаднах на книга за Симорон. Оказа се, че всичко е много просто:
не е нужно да мислиш за това, че трябва да работиш здраво и да излизаш от кожата си, да се
хващаш на три места едновременно, за да изкараш необходимата сума пари (лично аз съм
опитвал много пъти - безрезултатно и изключително изтощително за психиката и тялото). На
първо място, искането трябва да е конкретно. Трябва да изчислите, като в аптека, колко пари
са ви необходими на месец.

Толкова много за живеене, толкова много за подаръци на близките. А това е за нов
хладилник (той спешно се нуждае от подмяна) и така нататък по списъка. Случаят трябва да
завършва с думата "общо", която ще обозначава реалната сума, а вие дори можете да си
представите конкретни бележки, в които бихте искали да я получите.



Вариантът с полета на желанията няма да работи ("Искам джип, вила на плажа" и т.н.).
Необходимо е трезво и прагматично да се постави летвата. Всичко. Веднага след като
приключи счетоводството, е необходимо, прибирайки се вкъщи, след като сме допили чая
след вечеря, например, да седнем на масата и известно време да си представяме тази пачка
пари, как ги броим с пръсти, как след това ги преместваме и прибираме мислено къде трябва
да бъдат съхранявани. На следващия ден - същото, и така известно време. Можете дори да се
сдобиете със сейф, поне мислено също. А след това трябва да се отпуснете, да забравите и да
чакате.

Забравяне и изчакване, в този случай - забравяне докрай, отрязване от паметта. Това е
като стрелбата с лък.

Първоначално подготовка, настройка, опъване, но след това тетивата е спусната и
стрелата лети в мишената. Мишената не се вижда, така че просто се обръщаме, тръгваме си,
прибираме лъка и стрелата, преминаваме към друг вид дейност. Има потвърждаващи знаци:
ако това магическо действие е проработило, то и забравата ще се справи сама. То ще бъде
припомнено по-късно, когато механизмът започне натрапчиво да прекроява познатата
реалност.

Започнах с 5000 (през 2001 г. това не беше лошо за мен) и след шест месеца достигнах
11 000. В същото време на практика получавах повече всеки месец на хартия, но всеки месец
имах непредвидени разходи. Ремонт на колата, зъби, увеличение на наема, нещо немислимо,
а през цялото време оставаше една сума - 1500 за храна. И това беше всичко!

Започнах отново да се замислям за какво става дума. Ако е необходимо да получите
отговор, методиката е абсолютно същата: концентрирайте се, успокойте се, формулирайте
въпрос, задайте го на Бог (ангел-хранител или душата си - в зависимост от това, към когото
сте по-склонни), като изключите съмненията, ако е възможно, и след това забравете, разсейте
се, създайте мисловен вакуум по отношение на това питане. Отговорът може да дойде във
всеки един момент, но трябва да сте в състояние на приемане, особено на следващия ден, а
понякога и в продължение на няколко дни. Кога.

След дълго и подробно разследване стигнах до тези заключения.
Първо, тя е там, тази сила, която приема молби. И ако те й харесат (т.е. ако отговарят на

определени установени правила), тя ги удовлетворява. Глупаво е да се дразниш или, след
като не си успял да дочакаш, да плеснеш с ръце и да изкрещиш: "Всичко това са глупости!".
И тук сте се провалили на най-елементарното и първо изпитание - обучението в постоянство.
Духът има свои собствени стандарти и уроци. Мисля, че Той винаги дава отговори на
съзнателно формулиран въпрос, но нашата беда е, че ако тези отговори не ни харесват или не
сме били обучени да ги възприемаме, не ги виждаме, като слепи котенца. Но тук въпросът
стига до друг аспект: доколко цялостното съзнание на Лярва ни диктува какво да виждаме и
какво да не забелязваме. Необходимо е първо да отслабим нейната материалност, да накараме
съзнанието си да признае, че тя има право да съществува. В света има толкова много неща,
които съзнанието не може да разбере. Затова човек просто трябва да каже или да си помисли,
обръщайки се към себе си: "Възнамерявам да не се дразня и да бъда търпелив и упорит, дори
и да не вярвам в резултата, защото съм взел такова решение". И накрая можете да го
подпечатате с фразата:
"Така да бъде." Но технологията на конспирацията води до разколебана мистика и религиозен
печат за одобрение
"Амин" води до силно специализирани значения. Вярвам, че колкото по-просто и по-човешко
е, толкова по-добре.

Второ, Духът не обича искания, които преследват желанието да се възвеличаваш, да
отмъщаваш, да отнемаш, да мамиш, да избягваш отговорност и всичко друго, което по
някакъв начин идва от гордостта, т.е. от духовния ограничител. Духът познава всеки от нас
като камъче, дори това, което старателно крием от себе си, така че няма възможност да
скрием нищо от него. Например молбата "Искам джип" с неизказано желание
"Той би предпочел фразата: "Имам нужда от икономичен малък автомобил" с посочена
причина, като например "...защото трябва да водя майка ми в зеленчуковата градина, тя има
болни крака. И ще имам време да чета хубави книги вечер, защото ще спестя три часа време,
прекарани в ежедневното ми пътуване до и от работа". И изненадващо, крайният резултат би
бил много успешен автомобил, който няма да се разваля и ще изразходва минимално



количество бензин. По този начин той има план за духовно усъвършенстване за всеки човек и
старателно подрежда нашите



желания. И когато е необходимо, той ни поставя трудни условия. Той може да ни даде такъв
джип, който ще ви причинява огорчение цял живот. Колкото по-глупав в духовно отношение
е един човек, в толкова по-тежко положение го поставя Духът.

На трето място (и това беше откровение за мен!), ако, след като съм получил заплатата
си, както е било разумно поискано, похарча парите не по предназначение (това се нарича
"злоупотреба"), Духът незабавно създава непредвидени обстоятелства, които намаляват
всички средства, дадени над заплатата за живот.

"Упс", помислих си, "но тенденцията..." И да се опитаме да я похарчим там, където е
поискана, макар че не беше лесно, защото за целта трябваше да се отърва от много апетити, а
това не става без кървава битка с техните слабости. Така че нещата постепенно се подобриха.
Днес тази истина вече е абсолютна за мен, така че сега ми е много по-лесно да следвам тези
"правила на пътя". Също толкова лесно е да идентифицирам "отнемането" на пари и други
средства, прилагани от Духа към хора, които познавам. Представете си замаяността на човек,
който трябва да обясни същността на тази загуба, в резултат на което нещо съвпада с нещо в
главата му и той изведнъж осъзнава смисъла на всичките си предишни загуби. Изобщо, това е
много стресиращо и ме побиват тръпки.

Оказва се, че по някаква причина Духът се интересува, когато човек отправя молби за
всичко, което насърчава утвърждаването на духовността. Очевидно това съответства на
основния му принцип за поддържане на законите на Вселената. Така че, следвайки това
"пътно" правило по пътя на живота, можем да се надяваме на успех с много по-голяма
вероятност. И тогава всичко ще бъде наред.

Случва се хората дори да не питат, а да твърдят в опровержение на съществуването на
справедливостта: "Но тези богати копелета, парите им са откраднати, те правят каквото си
искат, карат джипове, а не получават нищо за това!", но когато чуят отговора, не могат да го
разберат или приемат. Като правило, когато човек прави подобно изявление, той не търси
потвърждение на вярата, а неверие, основано на завист и озлобление. А този, който изрича
това твърдение, всъщност е обиден от несправедливостта на разпределението на слоновете,
защото смисълът на "щастие" е заменен с "безплатни блага". Ако този човек търсеше
укрепването на вярата, щеше да намери отговори на въпроса защо се случва това,
най-малкото защото изпитанията по пътя към духовността са разнообразни, а човешката
способност да си представи толкова много варианти е много посредствена, включително и
изпитанието на богатството, което, както казват мъдреците, често е по-лошо от бедността.
Въпреки това човек може просто да се почеше в тиквата си и да анализира малко. Няма
човек, който все още да не е купил вътрешната хармония и радостта от съществуването, а тя
се продава на броени пъти. И изобщо, не бива да подценяваме Духа, той има в ръцете си
всички планове и тяхното стриктно изпълнение. И изборът е наш - да го разберем или не.

Божий служител, слуга или потомък?

Въпреки влиянието на религията донякъде смятах, че не съм роб. Силата и увереността
ми се струваха прекалено големи. Но след няколко инцидента, в които участвах аз, и след
като наблюдавах как се развиват ситуациите на други хора, дойде осъзнаването колко лесно
Бог (както си мислех) разрушава животи, независимо от условностите. Днес всичко беше там,
а утре всичко е навито на руло и нищо не може да бъде върнато. Наистина се уплаших, когато
започна да ми просветва, че съм естествен роб на някаква неизвестна сила. Затворът или
смъртта на близките, загубата на имущество или нараняването - всичко това се случва
случайно, докато вървиш, но по определен сценарий, в строгото му развитие. Първо
предупреждение, после второ, а ако човекът не го осъзнае - едно! - и нещо непоправимо се
случва в рамките на няколко минути. След като е разбрал правилата за налагане на тези
въздействия, човек може с пълна увереност да прогнозира изхода на събитията. А знаейки
тези правила, е невъзможно да не се видят тези закономерности, дори и да не се полагат
усилия за това. Също толкова лесно, колкото и преди, човек би могъл методично да ги
игнорира. И аз първоначално получих намек за тази закономерност от двама екстрасенси, а
след това започнах да я следвам и да си правя изводи.



Достатъчно е да видите началото на такъв процес. Например мой колега казва на някой
друг, дори не на мен, а в мое присъствие:
"Можеш ли да повярваш, карах колело и блъснах някаква луда жена... а сега тя се преструва
на болна от два месеца и иска да я издържам до края на живота ѝ..." (Колкото по-скандално е
станало това, което се е случило, толкова повече се намесва Духът.) След това: "Представете
си, вчера се разхождахме с жена ми, отидох да си взема цигари и тогава някакъв бездомник
изтичва и се опитва да изтръгне детето от количката. Аз се затичах и като него...", тогава се
появява пъстра картина на триумфа на възмездието.

Разбира се, той дори не си и помисля да види закономерност в тези две събития, но аз
вече съм притиснат от неизбежността на това, което предстои. Седмица по-късно е
кулминацията. Семейството претърпява инцидент. Свекървата е мъртва, съпругата е със
счупен гръбначен стълб, детето е живо.

И така, какво искаше Духът от него? Духовност, праведност в действията му или просто
да привлече вниманието към себе си? Защо наказва цялото семейство заради него? Или това е
едно нещо за тях и едно нещо за него
- различни? Детето не е било наранено - може би той само косвено го е включил в плана? Но
защо Духът е толкова жесток? Или може би той изглежда жесток само в човешките очи,
докато ние се самосъжаляваме? А може би е глупост и всичко се случва случайно...?
Възникват стотици различни причини, на които всеки може да си отговори сам. Аз си
обяснявам тези закономерности по този начин, но това не означава, че тълкуването на
събитията е единственото правилно, а само, че се опитвам да разбера, че стоя на този път и
няма да го напусна.

Отначало дори се опитах да обясня на хората в плана, че над тях е надвиснала подобна
опасност. Но те не са в състояние да го разберат в момента на развитие на събитията, иначе
Духът не би ги поставил в такива тежки условия. Нещо повече, в такива случаи е опасно и за
здравето им да се намесват препоръки. Духът вече е планирал всичко и ще ви ритне по
ръката, защото подобно желание се поражда от високомерието, т.е. от същата тази гордост. И
напротив, ако съм в състояние на смирение пред Него, Духът може да ме отведе до даден
човек или този човек ще дойде случайно и ще зададе въпрос, чийто отговор ще промени
живота му и ще го отведе от ръба на пропастта. Това означава, че този човек вече е задал
въпрос на Духа. Може би дори без да го осъзнава, но в този случай отговорът на въпроса е
бил доведен чрез мен.

И изглежда, че няма такава уникална моя заслуга. Но ме обзема някакво тържествено
благоговение: Духът ме е използвал, въвеждайки ме в своя план не като злодей (макар че
лесно можеше да бъда въведен в такава роля, ако стремежите ми бяха други), а като водач - за
да предам на човека Неговите указания. Как се чувстваш, а? Настръхвам, когато си спомням
за такъв момент. Излишно е да казвам, че не всичко, което се казва на човека чрез мен в този
момент, ми е ясно.

Един ден видях проявленията на Духа. Тогава видях как Той прави планове и реализира
това, което е планирал, и колко непреодолима е тази сила. Осъзнах, че аз, както и всичко и
всички около мен, всъщност съм изцяло под контрола на тази сила с всичките ѝ кусури. И
гордостта ми се смирява в безсилие, основите ѝ се срутват. Преди тя беше главното в мен и
бях сигурен, че е китът, върху който се крепи моят свят, но сега е необходимо да се изгради
нова основа, всяка тухла от която е закрепена със знанието на Духа. А когато изградиш нова
основа, изведнъж става много по-интересно да живееш в нова къща. Изчезва постоянно
измъчващото те чувство за празнота, тревога и безсмислие на съществуването, изчезва
желанието да излезеш от кожата си, да докажеш, че не си като всички останали, а си
по-добър, по-умел, по-хитър от другите. То е заменено от чувството за тайнственост, за
чудността на света. Духът започва буквално да разчиства пътя пред вас, грижейки се за всяко
малко нещо. И там, където преди щяхте да се сблъскате с проблеми, минавате като нож през
масло, в състояние на смирение и знание, че Духът води и аз ще приема всичко със смирение,
независимо какво ми е приготвил. Всичко, което преди е било немислимо - замислено,
осмислено, поискано, забравено. И изведнъж, неочаквано, то става възможно. За един ден
или за една година, няма значение, защото знам, че Той ще ми даде точно това, от което се
нуждая и когато се нуждая, за да зададе правилния вектор на моя път. Поверявам му се и той
започва да действа чрез мен. И в моя нов



Материалността има място за чудеса и много неща, които не толкова отдавна дори не са
имали име.

Не може да се каже, че това състояние на взаимодействие е служба и служене на Духа.
По-скоро то е единство, движение в един поток, което е насочено към изпълнението на
глобалния божествен план. Аз се превръщам в него, той се превръща в мен и затова съм
завладян от невъобразимо вдъхновение. В религията този смисъл се предава с думите
"божествена благодат", но за нея можем да знаем само от слухове, а тук, както я наричат,
трябва да протегнеш ръка и да я вземеш.

Разбира се, в този живот е невъзможно да се изравним с духа, нито да го разберем, нито
дори да си представим, че той съществува. Но въпросът, колкото и дръзко да изглежда на
някои, можете да се справите с него тук и сега, защото той не е мит, а реално съществуваща
сила. Не е нужно да вярвате и да се стремите, трябва да го приемете и да започнете да го
изпитвате. Виждам, че му харесва, когато човек го забелязва, реагира на него, наблюдава
проявите му и се обръща към него, идентифицирайки го като човек.

Какво може да се каже за човек, когато е роб? Той е ограничен индивид, който няма
власт над собствената си съдба, осъден да съществува в строго определени граници,
прикован към материалните си желания. Не може да се разходи, изоставяйки ги, и да види
какво има отвъд тези граници. Тя дори няма време, защото животът ѝ е строго очертан от
робовладелеца (в случая тя самата, или по-скоро нейната гордост) за всеки момент от
времето. Ако робът наруши отредените му правила, той бива наказан със страдания до
състояние на унищожение. Естественото състояние на роба е омраза, раздразнение от
безсилието и като следствие - гняв. Гняв към робовладелеца, защото човекът си мисли, че той
е някакъв бог, който го кара да страда, и към същите роби, и към самия себе си. За да потуши
по някакъв начин тази омраза, той се опитва да подчини по-слабите, да намери някаква власт
над когото и да било, да стане владетел на душите на всяка цена и да отмъсти на Бога за това
устройство на живота.

За разлика от злия робовладелец, Духът дава възможност на всеки, който иска да се
докаже. Човек получава изпитание и обикновено се проваля. Но ако човекът не се откаже,
Духът отново му дава поръчение и отново го изпитва, което повърхностният човек тълкува
като многобройни злонамерености от страна на света. И когато ние, виждайки поредица от
неприятности, преследващи даден човек, казваме, съжалявайки: "Такъв добър човек. И защо
му се налага да понася такива наказания?", тогава също не сме на себе си. Това е точно
твърдение, защото в този момент се намираме в ума на ларива, а не в собствения си Аз.

Духът е избрал човека и го изпитва, за да докаже, че е достоен по пътя на духовното
развитие. И другият слуга, виждайки това, го съжалява и е готов да се отклони от пътя си, за
да му помогне да се справи с този изпит. И не е изненадващо, че това се случва по този
начин. Виждайки такива заплахи, робът се изплашва: сякаш не е изоставен. И си мисли: "Ето
го още един мой събрат от коритото", и то на глас, тоест мислено: "Ех, ние все още живеем
добре, хората живеят много зле, така че слава Богу". И човекът казва на глас на друг ларж на
своя събрат: "Ех, все още живеем добре...". И ларивата на ближния се съгласява дълбоко,
осъзнавайки последиците от подобни изпитания за себе си.

В по-голямата си част робите от този вид живеят в относително спокойствие. По
някакъв начин разрешават вътрешни конфликти, по някакъв начин - външни, и според моите
наблюдения за тази цел методично се отървават от съвестта, избирайки егоцентризма като
надеждно средство за балансиране. А като ограничител на постъпките си избират
превъзхождащата сила на друг човек или заплахите за възмездие от страна на обществото.
Гадни по природа, те само усещат, че за тяхната гадост няма да се случи нищо - и веднага
крадат, мамят, преследват и потискат по-слабите. Такъв човек може да бъде сплашен само от
по-силен или по-опасен друг човек или от властите, но е малко вероятно да бъде просветен.

Разбира се, съвестта също не може да бъде изхвърлена от същността, тя избухва от
време на време и създава на роба големи проблеми, свързани с психически стрес,
самонараняване и по правило смъртоносни заболявания. Съотношенията на съвестта и
гордостта са различни, така че средностатистическият човек обикновено е в едната или
другата крайност. Това се изразява в



поведение, когато може да се каже, че човек периодично или дори постоянно "полудява" от
нищото.

Първоначално всяко човешко същество (в нашия случай) се е наричало бог, който в
процеса на еволюцията се е издигнал до следващото си ниво и накрая е преминал към етапа
на контролиране на материалността и способността да създава. За това свидетелства
обширната митология на човечеството, както я наричат учените. А онова, което е било
измислено според концепцията на Тората, е било установено като реалност, наричайки го
"история".

Тези хора в божествения стадий имат висок духовен потенциал и дори без да напускат
материалното, вече поемат отговорността да управляват света, т.е. те стават Дух в този живот.
Съдейки по описанията, по естеството на управлението на материалността към тях може да
се отнесе Исус.

След земния живот боговете не умират, а по свое усмотрение преминават в
по-арогантно състояние и продължават да се занимават със същото управление, но в
по-голям мащаб. Те напускат сякаш на по-висока управленска позиция с по-широки
правомощия и възможности.

Аборигените с по-ниско еволюционно развитие също наричали всякакви извънземни,
които притежавали високи технологии, летателни апарати, различни разрушителни оръжия,
богове. Тези "богове" умело манипулирали генома на всички същества, удължавали живота
им с помощта на същите технологии, имали невероятни умствени свръхспособности. Това,
което не са имали, е силата на сътворението. В същото време те притежавали, ако се съди по
многобройните описания, всички пороци в по-голяма или по-малка степен и не напразно тези
пороци били наречени човешки.

Към тези "богове" причислявам например Яхве и подобните му. Той наричаше себе си
единствен Бог, създател на земята и на всичко изобщо, като пороците му включваха гордост,
жажда за власт, завист, лъжа и всичко останало от списъка. Този вид чужденци се появяват в
легендите на всеки народ и не всички подобни техногенни богове са били морални изроди,
имало е и много благородни и са учили местните жители на всякакви науки.

Тъй като използвам здравия разум и правя своите лични изводи, съм абсолютно убеден,
че по пълно право съм потомък на моите предци, които в своето развитие са се развили до
нивото на боговете и са стигнали по-далеч.

Според легендите след създаването (може би не от него) на Вселената Бог Род започнал
да заселва четириръката галактика Свати от хората на Раса. Народът е съкращение на Род.
Родината е там, където е Родът (буквално: Род, [i] - в множество, [n] - нашето наследство,
наследство, [a] - азов, боговете създават на земята), Родът е човек, принадлежащ към Рода.
Природата е онова, което е под Рода, и по-нататък в дълбините на езика. В руския език са
затворени всички знания за нашите предци, за това кои сме ние, откъде идваме, накъде
отиваме от началото на заселването на Мидгард-Земята, а то е вече много милиони години.

Бог Род не се е размножавал по метода на пъпкуването, имал е съпруга и (сигурен съм)
група пионери. Най-вероятно народите на Раса също населяват нови галактики, но те може
би вече нямат бог Род-предтеча, а всеки си има свой, но говорещ, най-вероятно, на същия
руски език, разбира се, допълнен с различна история.

Между другото, японците, китайците, негрите, евреите и т.н. нямат Родина по принцип
(където е Кин). Те не са народи (не са родени от Кин) и не са от друга раса. Те изобщо не са
народи от някоя Раса. Расата - Русия на английски език - е такава, каквато е, известна още
като Расея.

И в това няма нищо обидно. Ако попитате народите, които не са представители на
расата, те знаят своите предци, знаят как се наричат и каква е тяхната мисия във Вселената.
Всички тези мисии са еднакво ценни, както и мисията на народите от Расата.

Расизмът като признаване на принадлежността към народите на Расата и към
собствената култура в момента се преследва и подлага на очистване в рамките на библейския
проект. Понятието "фашист" произлиза от древното ведическо знание за термоядрената
реакция "фаш-пламък", а графичната му икона, свастиката с извити надясно краища, е
присвоена като нацистка символика. "Фашист" е буквално "термоядрен" на руски; "нацист" е
от руски "наш по идеология", а не по генотип или местоживеене.



Според Ведите по време на заселването на галактиката Бог Род вече е бил бог,
контролиращ материалността, неговите деца също са преминали по пътя на еволюцията и
също са станали богове, а техните потомци също са станали (или не са станали) богове и това
е естественият ред на протичане на живота. Всички онези, които принадлежат към народите
на Расата, са родени (не генетично модифицирани) потомци на Род, всеки от тях рано или
късно еволюира, става бог или демон или се преселва на нивото на животинския свят,
раждайки се като маймуна или друго животно.

В процеса на еволюция, като следствие от това, докато преминаваме през уроците, се
добавят една след друга божествени функции и еволюционният потенциал се увеличава от
въплъщение на въплъщение. И това е естественият ход на събитията, който през последните
няколкостотин години е подложен на разрушение и деградация, за да се измести векторът на
еволюционното развитие към демоничния. Ако някой си мисли, че нашата цивилизация е
просто хетерогенна или в основата си еднообразна и е такава просто защото се намира на
съответния етап от развитието, това не е така. Всъщност през последните стотици години
цивилизацията е била изтласкана от божествения път на развитие към демоничния.

Всъщност Западът е онази част от цивилизацията, която вече е преминала към
демоничния път на развитие, а Русия е остатък от предишната цивилизация с
противоположен вектор на развитие. Цивилизацията е била обединена в Слънчевата система,
но е била унищожена, разчленена, цялото наследство е било почистено, а след това
възстановено в нова координатна система. Всъщност Русия вече двеста години е една и съща
част от западната цивилизация и от време на време изглежда, че това е всичко, с
божественото развитие е приключено веднъж завинаги. Но всеки път има някакъв взрив,
непредвидено възраждане не на тази божествена цивилизация, а по-скоро на причудливо
мутирала, и затова Западът и Изтокът всеки път трябва да се напрягат, да стоварват целия
свят и да удавят в кръв поредния бунт на духа на Расата.

Избраност в духа. Знаци

Взимаме някакъв жълт вестник за мистицизма и четем: "Ако срещнете жена с празни
кофи, това е лош късмет", "Черна котка пресече пътя, това е..." и т.н. Изобщо аз, както и всеки
друг човек, никога не съм вярвал в тези глупости, защото са абсурдни, толкова много са
измислили, че всички граници на разумността отдавна са преминали. Струва си да видите
такъв "знак" и да направите обратното - и нищо няма да се случи. Прочетете хороскопа -
няма нищо общо с действителността, а съвпадението може да се смята за забавна случайност.

Какво е това: "Тази седмица Ракът трябва да отиде на баня." Дванадесетата част от
населението - всички на баня! Видя ли в съня си фекалии - това е към щастието, в друг
съновник същото - към нещастието. Изобщо всички знаци, тълкуване на сънища и хороскопи
правят най-полезното нещо - гъделичкат въображението ви и го отхвърлят като глупост.

Тогава защо е целият този безкраен поток от намеци? Ако се замислите повърхностно,
вероятно това се прави от хора, които събират купони от бясната тълпа. Има много хора,
които искат да поглъщат подобна информация нонстоп, което означава, че могат да правят
постоянен бизнес от нея. Първата е финансовата изгода за определен кръг от хора. Второто е
писането на същите тези маразматици, които се нуждаят не толкова от пари, колкото от
самоутвърждаване: "Четат ме във вестниците".

Но ми се струва, че това е просто следствие от неструктурираното управление на
обществото. Търсене на печалба или самоутвърждаване, или милион други вариации на
причините - всички причини се свеждат до едно: всички хора, които правят това, изпълняват
глобален план за изхвърляне на потенциално опасни ключови идеи в безопасния канал на
материалността на ларвата. И докато гордостта се движи в масата на идеите за знаците,
астрологията, НЛО, тайните проекти, конспирациите, тълкуването на сънищата и всички
подобни мистични и тайни, фалшификацията винаги ще е налице и човекът като цяло никога
няма да я вземе на сериозно. Пусната е патица с пришито опровержение.



Например в "Досиетата Х" има такъв сериал: един шизоид изведнъж започнал да вижда
някакви образувания над човека, че именно те са тези, които чрез съзнанието на човека и
създават своите гадости. Недвусмислено, той ясно видял ларвите и другите ментални
паразити! Той дори намерил начин да ги фотографира. И, разбира се, стигнал до извода, че е
необходимо да се убият всички гостоприемници, към които се е засмукал този гущер, за да се
изчисти светът от злото. Трябва да предположа, че и той е бил нападнат от тези ларви, така че
му е било трудно.

Очите на безумец, треперещите ръце, които искат кръв. Естествено, той бива спрян (ами
кой човек би се съгласил да бъде убит, защото някакви същества му нашепват зли мисли) и
всичко завършва щастливо: маниакът е идентифициран, изолиран и след това приключен със
задоволство. Не, аз съм за това. Но...

Вие, които сте гледали този сериал и отдавна сте забравили за него, изведнъж
прочитате, че някакъв пишман писател търси истината за ларвата. Каква е реакцията ви? "О,
поредният шизоиден маниак мечтае да изтреби половината човечество, за да изкорени
ларвата в корена"! Това е пример за планирано прочистване на вредна идея. А ако си
представим, че съществува цяла индустрия от такива патици, която не спира за ден или час?
С такива възможности човек може да докаже всичко и да опровергае всичко, което трябва да
бъде опровергано. Ето как се изгражда "удобна материалност" за определен кръг дори не
хора, а същности, обитаващи енергийния компонент на човека.

Кога точно се е осъществил преходът към такъв светоглед - по тази тема
изследователите сега копаят почвата и съвсем скоро пред нас ще се оформи цялостната
картина на случилото се. Дали човекът в своята маса ще бъде готов за това? Това е въпросът.

Как работят знаците и как да настроите възприятието си, за да ги разчитате ежедневно?
Може би ще е по-лесно, ако разкажа моята история за знаците, която сега смятам за ключова
за мен.

Нашата служба караше Москвичи до Москва, която се намираше на хиляда километра.
И някак си се наложи и аз да отида, въпреки че по онова време бях начинаещ шофьор. В
нощта преди пътуването, за мой късмет, не се наспах добре и през целия път си чоплих носа
от факта, че за първи път пътувам на дълги разстояния. С нас имаше един пътник, приятел на
един шофьор, и той ми предложи да се редуваме всеки път на преходите, самият той беше
шофьор на камион. Отказах категорично поради упоритост и той изостана. Близо до град
Владимир вече припадах точно зад волана, удрях се по бузите, а когато спряхме на
бензиностанцията, беше точно така. Бях последният от конвоя и когато завих към
магистралата, всички вече бяха изчезнали зад ъгъла. Точно когато ускорявах, един пиян комар
се блъсна в предното стъкло и по стъклото започна да се разнася кръв (съдейки по
количеството кръв, сигурно е бил чудовищен комар). И в същия момент изведнъж ме удари
мълния: от неизвестен източник научих, че пред нас е станала катастрофа с нашия
автомобил. Започнах да отмивам тази кръв от комарите с чистачките, като се молех на Бога да
останат живи, и тъй като не знаех никакви молитви, помолих се, колкото можах. След един
километър видях снимката на произшествието. Кранът на Ивановец излизаше на
магистралата, а нашите, само тези двама приятели, се забиха право в куката, така че тя мина
от предното стъкло към задната част между тях. Като в мъгла се затичах към колата, нашите
вече се суетяха наоколо, махаха с ръце, погледнах вътре: в колата нямаше никой и никаква
кръв. Въпросът е, че се оказа, че по някакво чудо са се отървали с порезни рани от стъклата и
леки ожулвания.

Занимаваше ме една наивна дилема: дали Бог можеше поне хипотетично да чуе молбите
ми, или това беше просто съвпадение? И дали знаех за това преди събитието или по-късно,
когато то вече се беше случило? Размишлявах с прекъсвания, докато бях отговорен за
събитието. Но после ми дойде основният смисъл на случилото се: хипотетична "черна котка"
под формата на комар беше пресякла пътя ми и в този момент изведнъж осъзнах картината на
случилото се. Освен това, както се оказа по-късно по време на разговора, един от другите
служители, който не беше видял първата кола, също получи същото откровение, но той
изобщо не искаше да говори за това, докато не се разкриех.

Отново е като: упс, упс, упс. Упс - аха! И веднага след като имах време да се занимая с
този въпрос, си спомних за редица подобни "откровения", които са ми се случвали и преди.
Това беше онова, което ме развълнува истински: беше нещо от друго време.



реалност, която така и не разпознах, но която изглеждаше, че е била там през цялото време.
Впоследствие знаците навлязоха в живота ми и аз вече автоматично започнах да ги

регистрирам и тълкувам.
Така че знакът винаги е нещо необичайно, извън контекста на събитието. Или по-скоро

не: колкото по-необичайно и необикновено е събитието, толкова по-вероятно е то да е знак.
Но не всяко необичайно събитие е знак. В момента на случването му можете да кажете, че в
сърцето ви или в сърцето на някого има потрепване. Като цяло в човека реагира онази част от
него, която знае, че това е истински знак, и в ума възниква познание за събитието - веднага в
неговата цялост и във всичките му аспекти. След това то мигновено се изплъзва, оставяйки
само самото усещане за предаденото знание с някои фрагменти от него.

По правило знакът се появява в отговор на молба, която отправяме съзнателно или
несъзнателно, или в момент на надвиснала опасност, както беше в моя случай. Знаците могат
да бъдат разчетени дори от случайни фрази на телевизионен водещ, дори от куче, което лае,
защото за Духа няма ограничения във възможностите. Той контролира всички процеси,
протичащи в света, включително познава всички тънкости на душите ни по начин, който е
напълно непостижим за нас.

Необичайността на събитията по време на излъчването на знака е резултат от намесата
на Духа в подредения поток на живота, т.е. в матрицата, която е непрекъсната и напълно

автоматизирана програма. Аналогия е показана във филма "Матрицата", когато Нео,
виждайки повторението на бягаща котка, произнася думата "дежа вю", т.е. налице е

прекъсване, факт на намеса в материалната непрекъснатост отвън. Излишно е да
споменаваме, че филмът "Матрицата" е изграден върху библейската идея за месиите и идеята
на Кастанеда за мухобойките, заменена с по-попската идея за машините, които ни отглеждат,
за да събират енергия. Същата вековна борба на овцете от стадото за свобода, в която властта
е на страната на господаря. Само чрез възраждането на божествените качества - да създава

света и да го контролира със силата на сътворението - Нео спасява човечеството от
унищожение, като се жертва. По същия начин човекът, живеещ в матрица, не познава реалния

свят, докато не излезе от него. Градът Сион е Синай, където са получени Десетте заповеди,
идеята за спасителя-супергерой, Навуходоносор, образът на Христос и други библейски
аналогии. Необходимо е по някакъв начин да въведем в религията напълно дрогираните
обикновени хора, и то поне по този начин. И, разбира се, да се обезпечи вредната идея.
Впрочем всички тези разсъждения за ларви, листовки, за това, че ни ядат, магически
откровения и всичко, което е написано тук - това също е поп, странична екскурзия за

невярващите и все още не особено отрекли се от греховността. Естествено включвам и себе
си в същата категория,

оттам и цялата тази страст към езотериката.
Знакът, който се появява в резултат на духовно търсене на по-глобални теми, е

по-труден за разпознаване, защото е по-обширен, по-широкообхватен и за да се съпостави с
възможния отговор, човек трябва да бъде по-внимателен и разсъдлив. Нека започнем с
нещата, които са прости и едносрични. Ето например няколко прости знака за опасност от
моя личен опит, във връзка с пътуването по магистрала, тъй като примерите са за пътни
знаци.

Шофирах през нощта и натисках газта. Изведнъж една огромна, както ми се струва,
птица прелита точно пред прозореца с уплашено изражение: "Защо, аз самият се страхувам."
Уплаших се, сърцето ми се разтуптя и намалих скоростта, карах по-бавно, въпреки че
тогавашната ми реакция, поради липсата на познания за съществуването на знаци, би
трябвало да е следната: уплаших се, после се изсмях на себе си ("О, колко съм уплашен, едва
не се насрах, срам ме е...") и щях да карам още по-бързо, за да възстановя наранената си
гордост. Но не, разбирам и не се поддавам, карам напред и виждам, че отляво и отдясно има
две села, прекъснати от магистралата, в тях няма светлини, а един Москвич с изключени
фарове пълзи по пътя. И ако не бях карал по-бавно, сигурно щяхме да се пресечем.

Или история като тази. Друга магистрала. 50 километра дотам и 50 километра обратно,
а на един участък на всеки няколко километра отстрани на пътя - котки, и всяка с блеснали
очи. Странно ли е това? Разбира се, че е, обикновено не е така. Рядко се случва да срещнеш
някоя, но тук е такъв завет. Карам внимателно. Изведнъж пред мен изскача голям лос.



на пътя. Ами ако е карал, без да намали скоростта? Чувал съм истории за сериозни последици
от подобна среща. Освен това лосът понякога се блъска в автомобил, ако е близо до него, а
той тежи повече от лек автомобил.

Естествено, за един нормален човек това винаги остава щастливо или фатално
съвпадение. Но за ненормалния човек то е система за безопасност в действие. Същото е и във
всяка друга житейска ситуация.

Знакът може да бъде даден като указание за верига от събития, които трябва да се
случат в бъдеще. Например, аз тичах след трамвая с надеждата да го настигна. Той се
движеше, вратите се затваряха. Спрях - и той спря. Тичам - и той тръгва. Аз спирам и той
също спира. Тук ми идва наум, че това е извънредното събитие и че вече не е нужно да се
съмнявам и да спирам. И така, аз тичам, той също тръгна, но не спирам, а той отново спира,
аз скачам и - о, чудо! - Аз съм в трамвая. Кондукторката се усмихва мило (пълна глупост за
онези времена), аз пътувам в странно приятно замайване, дори не разбирам защо.

От страна на гордостта: пълен глупак, опозорен, глупак, глупак. Какъв е смисълът, тази
стрела, струваше ли си?

От страна на Духа: вчера направих едно несъзнателно сериозно запитване. По същество
това беше сериозно запитване: как мога аз, един нищожен човек, без вяра, без чистота, без
дух, безгрешен грешник, да премина през целия този духовен път и да достигна някаква цел,
която дори не разбирам? И все пак съм поставил крак само на първото стъпало, където, може
би, едно стъпало е дълго за цял живот, а стълбата няма край. И той ми показва чрез простото
манипулиране на събитията: не се спирай, не се съмнявай! И нямаше да разбера смисъла на
случилото се, ако нещо вътре в мен не беше съвпаднало с нещо в определен момент. Пиле - и
познание в мен, и то толкова обширно и мигновено, че човек малко може да си спомни от
това откровение. Иска ми се да можех да мисля за всичко наведнъж по този начин през
цялото време! Това беше отговорът на въпроса как точно щеше да се развие моят път в
дългосрочен план: дълго и упорито се лутах, започнах да укрепвам вярата си, после се
разочаровах, докато накрая разбрах, че не мога да спра, не мога да се разочаровам, просто
трябва да вървя напред, без да спирам, без да се оглеждам в разумността и гордостта. Тогава
самата вяра ще ме води и ще срещна сила, която контролира тази вяра, която ще ме подкрепя,
и ще стигна до мястото, към което съм се стремил, за да изпълня успешно във времето това,
към което съм се стремил...

Br-r-r... Отново имам гъши тръпки. Бях забравил за тази случка, но тя беше в основата
на моето пътуване. И вече бях в трамвая, и вече се качих в трамвая, и вече разпознах Духа.
Иска ми се да мога да измина целия път, както е планирано! И ще вярвам безрезервно
въпреки всичко. Играта си заслужава.

Колко пъти съм чувал: "Къде е този Бог, къде е той? Аз не го виждам. Защо не ми
говори? Той не говори на никого, но всички се опитват да говорят с Него, но Него го няма,
иначе щеше да отговори нещо!

Точно така: не съществува абстрактен Бог и въпросите не водят до никъде. Но Духът
може да дава отговори на духовните запитвания, само че за Него подобен разговор с човешко
същество е като кастрирана морзова азбука: един удар - да, два - не. Как Той може да общува
с нас? Ето как общува: в един миг създава поредица от събития, като разчупва
материалността а ла дежавю, и ни показва: гледай, гледай, слушай, разбирай. Откъси от
гласове на хора, лай на куче, прелитаща птица - това е цялата картина наведнъж и едно
прозрение в допълнение. И той няма никакви ограничения в способностите си. Ако е
необходимо, ще използва стотина души за антураж, а всеки участник няма да е случаен и ще
е на това място, за да получи своя знак или да премине урок. Това се нарича просто:
многоизмерен контрол на събитията.

Знаците вече са повече или по-малко ясни. Но какво да кажем за избора? Дали това е
лотария, или има някакъв специален начин за огъване? Направих извод, като се вгледах в
хората около мен: Духът не обръща голямо внимание на онези, които не го търсят. В
християнството това звучи така: "Бог разрешава на човека" (ние знаем: Духът). Тоест, щом
човекът е неразумен (по отношение на духовността), той е като биомаса, а може да е важен
чиновник или бездомник - няма значение, но сякаш е даден на всички ветрове. Той може да
живее спокойно или да разкъсва ноктите си в борбата за облаги или власт, но за Духа той не
представлява някакво особено значение. По същество отново той е просто маловажен



материал, с който да



Духът запушва различни дупки в процеса на изпълнение на плановете си или просто не ги
докосва, докато не се наложи. Може би затова тези хора упорито се опитват да станат
невидими, докато други отчаяно се обединяват във всевъзможни групи, кланове, структури на
всички нива, основани на кръгово поръчителство.

Също така забелязах, че понякога гледаш примерен човек, но нещо не е наред. Духът
буквално го измъква от опасни ситуации за шията, разчиства пътя пред него и внимателно се
грижи за него. Но човекът е напълно блокиран и затова живее. Минава година, още една, още
една, пет, седем и изведнъж - бах!!! - нещо се случва в човека, той отваря очи и поема по
Пътя. През тези години гледах тази грозота и, грубо казано, се смеех (защо Духът се е отказал
от този човек?), но после изведнъж се оказва, че Духът не напразно го е покровителствал и
хортувал през цялото време, той е знаел, че човекът има този духовен потенциал, и знае
точно кога ще настъпи този момент - превръщането в пеперуда от хрущял. Напълно
възможно е да се следи такава грижа и да се наблюдава този процес в развитие.

Избраността не е изобилие, а само внимателното отношение на Духа към този човек.
Това означава, че Духът ще определя уроците по-строго, ще дава по-често ръкостискане,
наставления. В точния момент да свърже правилните хора, да събере събития, да отстрани
други, ненужни по пътя на този човек. Изобщо ще се занимава с него като с кокошка с яйце,
въпреки че човекът може изобщо да не го разбере до момента. Тук всичко е изключително
индивидуално и човек участва в истински събития, а не чете някаква приказка за древен мит.
И когато тази опека стане не само очевидна, но и непреодолима до абсурд (от гледна точка на
разума, разбира се), тогава настъпва пробив в разбирането, че всички тези събития не са
случайни.

Лично аз имах чувството, че понякога Духът просто ме хваща за врата и ме влачи по
тротоара. Беше едновременно забавно и страшно да осъзнаеш, че няма гаранция, че всичко
ще завърши с щастлив край. А след като наистина привеждах в действие "препоръките" му
(опитайте се да не го правите!), се появяваше някакво възторжено чувство, благоговение. В
края на краищата си се докоснал до истинско чудо, дори и да е само с ръка на врата.

По принцип подобна "избраност" не е нещо, с което можете да се похвалите пред когото
и да било. От гледна точка на гордостта тя няма никаква стойност, а напротив, тя е вредна и
опасна. Но от гледна точка на душата тя е най-важното нещо, което може да се случи на
човек. Душата вижда Духа в свят, в който нейните способности са почти напълно блокирани.

Един ден разказах на приятеля си Игор моето предположение за това как да определя
дали даден знак е истински или не. Пътувахме с кола, аз шофирах.

— Ето - казах аз, - виждате ли как котката пресича пътя? Между другото, тя е черна.
— Виждам това.
— Е, това не е знак. Това е просто котка. Знаете ли защо? Защото не я почувствах в

себе си, не я усетих. Което означава, че тя е...
И тогава Игор извиква: "Спри!" и аз спрях точно пред трамвая, който препречваше пътя

на релсите, които "внезапно" се бяха обърнали пред мен. Почти се целунахме в предното
стъкло, аз седях мълчаливо, отстъпих малко назад и после казах: "И сега почувствах...". И
двамата с него се посмяхме на това, а после продължихме. Сякаш мина, а аз мълча и си
мисля: "Аз ли съм идиот, или Духът се шегува...?". Шегите са си шеги, но независимо какво
си мислите, Духът има чувство за хумор. Само че веднага след шегата му изобщо не е
смешно, защото точно сега, сякаш стои на ръба. Но след това, когато стигнеш до него, дори и
да е крив, но усмивката със сигурност ще излезе.

Имам следната хипотеза.
Земята е такова място, където се провежда голяма аркадна игра на човечеството с

милиарди участващи герои едновременно. Животите са животи. Те са изгубени, раждат се, за
да минат отначало, изгубили са всичко натрупано. Безполезно е да се търси комфорт тук, това
място е изпитателен полигон за изковаване на правилните способности, не е нужно да сте
силно привързани към нещо: всеки нов живот се дава в нови условия.

Единственото, което можем да вземем със себе си, е Божието въоръжение -
подсъзнателният спомен за това как не трябва да се постъпва и нещата, които страстно сме
искали да пренесем през



смърт в бъдещо въплъщение. А този, който успее, преминава правилно на следващото ниво.
Тогава той носи всичките си оръжия, придобити в борбата, спечелените си умения. И не е
задължително следващият живот да е даден тук, на Земята. Има не едно и две такива места,
ако не и безкрайно много, сигурен съм в това. Освен това тук са организирани ограничен
брой нива на преминаване, а рядко от нулата, за това има много други подходящи светове.

В този случай всичко си идва на мястото.
— Защо светът е толкова несъвършен?
— А кой би играл игра, която няма предизвикателства?
— Защо ни е необходима ларва?
— Това е специален ограничителен имплант. Това е страхотна функция!
— Защо има беззаконие и добри хора умират?
— Не драматизирайте: в следващия си живот те ще започнат отново и ще бъдат

по-разумни.
— Защо в живота има толкова много болка?
— Тя трябва да е истинска. Колкото по-болезнено е, толкова по-силно е усещането

за реалност.
— Непоносимо е да загубиш близки хора.
— Това са само персонажи, но зад тях стоят истински играчи. Погледнете и вижте

дали можете да откриете истински приятел, който се крие под чуждо прикритие. Може би той
играе ролята на ваш враг. Може би точно затова трябва да го обичате. Разберете как любовта
към всеки герой заличава обсебването!

— Но този свят е толкова материален.
— Матрицата. Реалността на този свят е неразрушима за обикновения човек. А за

тези, които са изследвали този въпрос, тя не е толкова материална.
И струва ли си тогава да желаем пари, слава, власт, за да се докопаме до универсалните

истини - кой е главният виновник за цялата тази грозота? В края на краищата това са само
виртуални условия. Глупаво е да си губим времето за това. Едно кликване и отново си празен.
Но какво е останало в теб след десет изгубени живота? Само увереността в това какво да не
правиш и към какво да се стремиш. Изкуството да вървиш напред, да избягваш капаните,
желанието да играеш отново, да подобряваш уменията си и да се развиваш.

Има много примери за това разбиране. Вземете всяко дете-чудо. Да кажем, че на
тригодишна възраст то изведнъж сяда и започва да свири на пиано. Майките започват да
крещят
"Уау!" и започват да създават свой образ. Всъщност това просто означава, че детето е успяло
да се справи с музицирането в предишния си живот и е пренесло това умение в следващия си
живот. Всяко дете - златна ръка или "гуру" - не е чудо на природата, а е заслужило всичко
това с кръв, пот и постоянство в предишните прераждания, това са неговите победи, трофеи в
борбата за собствената му еволюция. Това е нещо, което ще остане с нас завинаги.

В предишния си живот се научих да съчинявам поезия, а в този живот мога лесно да
създавам поздрави за всеки празник. Но това вече не ме вдъхновява, защото сега ми е
интересно да се науча да правя всякакви неща с ръцете си, да утвърждавам живота си на
базата на здравия разум, да управлявам умствените си процеси, да изследвам истинските
закони на Вселената. И каквото и да науча, всяко малко нещо, което усвоявам, е стъпка
напред в личната ми еволюция.

Фанатизъм и шизофрения

Отначало бях изненадан, че в дискусиите на езотеричните сайтове се подвизават
откровено психично болни хора, които не се притесняват да изнасят на страниците
резултатите от подкопаното си психично здраве.

Веднъж отидох на уебсайта на Кастанеда и прочетох дискусиите. Там имаше някои от
тези бисери: "...някога бях могъщ магьосник и можех да правя чудеса" - и изброява силата си,
- "но после Орелът не ме хареса и ме хвърли обратно в човешкия свят, лишавайки ме от
всичките ми способности...". И така нататък.



Замислих се и реших, че всичко това е написано от глупаци в търсене на
самоутвърждаване, нормален човек няма какво да прави там. После помислих още малко и
стигнах до извода, че по този начин гордостта у хората старателно "дезинфекцира"
центровете на опасността, нормалният човек, след като прочете такива неща, завинаги ще
затвори интереса си към тази тема.

Говоря с един нормално изглеждащ мъж и заеквам по темата за Кастанеда - упс, той се
пръска! Започва да чете задълбочено от алтернативна библия, а очите му са безумни.
Изглежда, че дори не е забелязал слона: в Кастанеда първото нещо, с което започва родината,
е отказът от гордостта. Всичко е еднакво, всичко е еднакво маловажно (за разлика от
гордостта, за която всичко е важно), вътре има празнота, за да стане човек възприемчив за
Духа. Човек, който има поне малък успех в отказа от гордостта, може да се види по лицето
му: то е спокойно, не се изкривява и очите му не излизат от орбита, ако някой каже нещо
нередно.

С моя приятел Игор имахме един познат, наричахме го Дима атеистът. Той се
присъедини към една секта, наречена "Църквата на Живия Бог", зае някакъв ръководен пост
там и буквално ни тормозеше един по един да дойдем и да се присъединим към тяхната
общност, колкото по-скоро, толкова по-добре, преди да е станало твърде късно. И то при тях,
защото само те имат истинската вяра. Божията майка е курва и недостойна за споменаване, и
все такива неща на принципа "въпреки християнството". И когато най-сетне ни стигна,
започнахме да му се присмиваме. Отначало той снизходително, но вдъхновено ни обясняваше
"елементарни понятия" за това какво са Бог и раят, а ние, сякаш заинтересовани, сериозно
задавахме насочващи въпроси. И разговорът се разви приблизително по следния начин:

— Не, но защо имате жив Бог?
— Защото християнството е довело до задънена улица и те вече не вярват в жив бог,

вярата им вече не е жива, разбирате ли?
-...Значи там не вярвате в Христос, нали?
— В Христос! Но не този. или по-скоро правилния. Но не този! Не можеш да

отидеш в рая, ако ходиш в обикновена църква, нали разбираш? Всичко е мъртво!
— Какво е раят? Това е овощна градина с ябълкови дървета, какво по-хубаво има

там? Може би не ти се налага да работиш?
— Да, това е градина... Или може би не е градина. Защо ме
безпокоиш? Игор е толкова сърдечен:
— Защо се притеснявате? Има ли нещо, което ви притеснява?
— Човече, ти ме притесняваш!!!
— Но ти беше този, който искаше да ни обясни защо трябва да ходим в твоята

църква." Поглеждаме се един друг, но се опитваме да сдържим ха-ха.
— Това не е моята църква! - Дима хвърля и потиска раздразнението си с титанично

усилие. - Или по-скоро, тя е и моя!... Ти също трябва да работиш там, но за Бога. Това е
радостна работа, а не като тук - за всеки...

— Странно, защо не искаш да работиш за Бога тук? Какво те спира?
— Значи работиш за дявола? - Игор добавя невинно.
— Аз не работя за дявола!!! - Дима надава вой. - Аз работя за Бога!!!
— Е, ако можеш да работиш за него тук, защо да ходиш в рая? Все още не го

разбираме.
— Това си ти, трябва да отидеш в рая! Защото сте грешници и боклуци! Разбирате

ли?! Защо ме безпокоиш?! Идете да се разходите, изроди!!!
Това е моментът, в който се заливаме от смях и рекламната кампания се разпада.
Гордостта кара човек да възприема в себе си концепции, предадени от някой друг,

В нашия случай тя е под формата на двама "чудаци, които не разбират понятията", които са
паднали на главите ни. Както и в нашия случай - под формата на двама "изроди, които не
разбират понятията", паднали върху главите ни.

Мъдростта, от друга страна, е спокойна и знае, че е невъзможно да се знае всичко, и не
приема лозунгите на доверие, а се опитва да ги провери. Провереното става ценно, защото се
превръща в истинско знание. Религиозното понятие "вяра" е метод за приемане в себе си на
онова, което в действителност човек не е преживял, не е разбрал, не е бил свидетел и всичко



това



е взета от думите на други хора, от книги и от други непроверими източници. А има и ве-Ра
като познание за Ра - първоизточника на сътворението, разкрит ни под формата на законите
на природата.

Например детето може да вярва, че ще се качи за първи път на велосипед и ще го кара!
Да знаеш, означава да знаеш и да можеш да го правиш на практика. Мечката не вярва, че в
хралупата на дървото има мед, тя го знае. Не е нужно да вярвам, че приятелят ми, родителите
ми, къщата ми, колата ми и всичко около мен съществува, защото го знам. Какво знаят
религиозните хора за своите богове? Освен от свещените писания, нищо. Тогава защо хората
избират да вярват в религиозна вяра в научни постулати, в медицината, в историята, вместо
да вярват? Отговорът е прост: вярата е мързел на ума, а мързелът е едно от качествата на
адския паразит. За гордостта е много благоприятно човек да вярва във всичко, а да не знае.
Такова откъсване от реалността винаги ще създава много конфликти и е идеален механизъм
за манипулиране на съзнанието.

Извод: вярата, фанатизмът за паразитите е тяхна област. Ето защо вярата е толкова
важна за Ларива, за религията и за всички структури на обществото, а хората, които знаят, са

толкова вредни и опасни. Сега за шизофренията. О, колко много има в това понятие.... И
какво е то? Предполагам, че това е патологична психоза. Разстройство на психиката, може би
поради нарушаване на киселинно-алкалния баланс в организма, особено в мозъка. Учените я
класифицират като болест и обикновено се лекува от същия вид луди психотерапевти, но това

не е болест.
от медицинска гледна точка.2

Някъде имаше информация, че статистически шизофренията има различна степен на
Около 70 % от възрастното население е "болно", като около 5-7 % от него са остро болни.
Тези, които са изключително болни, трябва да бъдат изолирани, тези, които не са толкова
болни, се регистрират, а останалите, т.е. по-голямата част, живеят и работят спокойно, тъй
като не представляват заплаха за обществото, т.е. останалите 30 процента от населението.
Забавно е, нали? Едва ли обаче някой ще постави такава диагноза на чиновници, елит,
гангстери, недостъпни и други "неудобни" хора, така че можем да приемем, че процентът
може да е 95 или 99.... Кой от нас не е губил контрол над себе си в пристъп на обида или
ярост, крайно раздразнение или просто от нищото? Да се вбесиш, да завиеш психоза, да
изпаднеш в някаква степен на агресия или депресия, да излезеш извън себе си, да искаш
нещо така, че "да ти скърцат зъбите", да получиш мания ... а има и много други извращения,
които не са безобидни. Това е фактът на шизофренията. Опитваме се всячески да изглеждаме
нормални, а когато изведнъж се сринем, се опитваме да премълчим или да оправдаем този
неприятен факт. И оправданията най-често звучат абсолютно идиотски, но хората около нас
по правило се опитват да го премълчат, защото в противен случай би трябвало да осъдим
себе си за подобно нещо. Това е така, ако в резултат на това няма наранявания или щети.

Съществуват много признаци, по които може да се установи наличието на шизофрения,
нейните характеристики и степен. Например, ако човек става агресивен под въздействието на
алкохол, то той е носител на висококачествена шизофрения, някъде на границата на
клиничната. Такъв човек може да избухне във всеки един момент и да причини телесна
повреда или да направи нещо друго без алкохол, ако юздите попаднат под опашката, разбира
се. Само че този човек в трезво състояние трябва да работи много усилено, за да го обуздае.
Оттук и заключението: той има дълбоки вътрешни конфликти.

Ако човек просто стане неконтролируем (в собственото си съзнание) - степента е
по-лесна. Ако паметта на човека е изключена (е, той не може да си спомни как се е прибрал
вкъщи) - възможно е да се живее с него. Малко вероятно е той/тя да навреди на хората около
себе си - така че, ако има "юзди", ще каже неприятни неща в порив.

Защо алкохолното опиянение излага на показ душата, или по-точно присъствието на
адски същности, които я обитават, защото "виното" е буквално вратата към

2 Два анекдота по темата за психиатрията:
"Един мъж идва в психиатрична клиника, за да посети болен приятел, разговаря с лекарите, за да разбере

гледната точка на приятеля, и след това учудено пита лекаря:
— Всички тук са толкова странни, както лекарите, така и пациентите. Как
можеш да различиш един от друг? Докторът отговори:
— Лекари в бели престилки."



"В психиатрията е така: който пръв облече бялата престилка, той е лекарят." (бел. ред.)



Не е необходимо да се правят специални тестове и специално запояване, достатъчно е да се
види проявлението на ларивата и да се използва тази настройка като детектор, работещ в

същия спектър като подобни устройства. Общо взето, не е необходимо да се правят специални
тестове и специална спойка, достатъчно е да видите проявлението на ларва в себе си и да
използвате тази настройка като детектор, работещ в същия спектър с подобни устройства.

Тогава ще стане ясно кой какво има и колко. Ако вземете официалната медицинска
класификация на шизофренията, можете да я преглеждате с години, объркани от

наименованията, и пак да не разберете от какво всъщност се дължи всяко от тях. Един бърз
поглед към тези вековни (а може би и повече) трудове на световната психиатрия ме кара да се

смея непочтително. А после ми става тъжно: колко безнадеждна е тази "наука" и колко
човекомегачасове е похарчил светът, за да я създаде

този безсмислен балон.
И така, накъде отивам с това? Ами да, шизофренията не е необяснимо психологическо

или физиологично заболяване. Тя е много лесно обяснима и възникването ѝ всъщност е
изключително логично. Тя е продукт на живота на ларвата. Това е нейният хранителен
коктейл.

Точно това, което тя култивира в нас, за да събираме реколтата.
Ljarva посява конфликти в човека, основани на принципите на гордостта, човек се

увлича и след известно време не може да живее без тях, накрая се пристрастява като към
наркотик. Но защо "харесва"? Това е естествен наркотик, който се произвежда от организма в
резултат на манипулациите на ларва. Този вид мъчително, извратено удоволствие. И ако
изведнъж се постигне противоречиво желано нещо, то веднага губи смисъла си, но човекът
вече е "на игла" и изпада в абстиненция. След като се е измъкнал от депресията, той веднага
започва да търси друго, по-невъзможно и противоречиво желание. В резултат на това се
формира стабилна шизофрения по дадена тема. Всъщност това е, което паразитът изисква от
един идеален генератор.

Естествената последица от шизофренията е отказът на различни органи, загниването
или отмирането на някои части на тялото на местата, откъдето идва неконтролируемото
изтегляне на жизнени сили. А не обратното, както си представят учените. Ако шизофренията
възникне в резултат на физическа травма на някоя част от мозъка, тя е изключение.

И тъй като за всеки човек има по един паразит, а не само един, и те винаги имат достъп
до нас по някакви трансцендентални причини, които са непонятни за нас, това означава, че
шизофренията не е изключение, а правило. Човек, който не страда от шизофрения, е
изключение, чудото на живота. Разбира се, има и такива хора. И на тях не им пука за
самоизтъкването и самоутвърждаването, така че те просто изпадат от полезрението на нашата
социалност, която се основава на принципите на гордостта.

Ревизия и orz

Веднъж попаднах на книга, която се състоеше предимно от таблици. От една страна -
човешките болести, а от друга - причините за тях. Например целулитът - грубо отношение на
бащата към дъщеря му. Счупен крак, изкълчване - вина пред детето за егоистично
отношение. Някак си това ми се струваше необичайно, но в него имаше зрънце. Намерих
четири от моите заболявания, запомних причините за тях. При три от тях всичко изглеждаше
ясно, но кожните болести с разкодирането: страх за живота - за мен се оказа неясно
обяснение. Дълго време се мотаеше неразгадано, но в един момент ми хрумна, че това е
страх от общуване с хора. Изпитвах тревога почти всеки път, когато имах разговор или
възможност за предстоящ разговор. Много се притеснявах как ще ме оценят и един ден си
признах, че наистина ме е страх. В крайна сметка побутнах и преодолях този страх.
Вследствие на това кожното ми заболяване рязко намаля, а след това изчезна. И получих
най-прекрасната възможност да не се страхувам от общуването, да не заеквам и да не
изпадам в захлас.

Може да се предположи, че този целулит например не е непременно резултат от факта,
че бащата се е отнасял лошо с момичето, а от представата на дъщерята за самата нея: тя
смята, че баща ѝ се отнася грубо с нея, въпреки че може и да я обича много и всъщност
никога да не е повишавал глас. Всичко се свежда до първопричината: в човека има конфликт



и именно този конфликт поражда болестта. А конфликтът поражда гордост (о, аз
незаслужено се обидих! Как ще ме гледат хората?). А



гордостта е проява на паразит, който изгражда своята материалност, уютна среда за
пребиваване, където получава храна, а ние получаваме болести в резултат на това, че сме
изядени живи. Например, ако от една жива крава постоянно се отрязва парче месо от
различни места за котлет, тя няма да умре веднага, но цялата наранена, няма да може да се
противопостави напълно на болестите. Всъщност тя дори няма да се възстанови навреме. И,
разбира се, продължителността на живота ѝ ще се съкрати драстично. Представете си сега
едно огромно стадо ранени крави, чиито собственици са една луда общност от дегенерати с
малки ножове. Това, което виждаме, когато гледаме хората като цяло, е едно постоянно
преливане на човешкото състояние от един вътрешен конфликт към друг и, като следствие, от
една болест към друга.

Сега, всъщност, за ОРЗ като цяло - настинки, хрема, грип.
Когато стигнах до техниката на Кастанеда за връщане към миналото, разбрах, че тя е

много мощен инструмент за изчистване от скритите конфликти в моята личност, и започнах
да я практикувам. Направих списъци с хора и събития и започнах да се връщам към минали
събития. В резултат на това се получи прилив на спомени, толкова мощен, че трябваше да
забавя темпото, защото състоянието ставаше нестабилно: всеки момент можеше да се появи
някое видение-откровение и напълно да вземе връх. От една страна, това ме плашеше: ами
ако е халюцинация? Не влизаше в плановете ми да полудея.

А ако се появи по време на шофиране, има опасения, че може да се окаже много лошо.
Отпуснах юздите и започнах да го правя по-рядко и в по-малки дози.

И един ден почувствах, че отново се разболявам. Това е добре познато нещо:
обонянието се променя - познатите миризми стават необичайни, в главата се чува шум,
гърлото се стяга, температурата се повишава. Общо взето, на кого какво му е, но всеки от нас
знае безпогрешно: това е, утре ще се разболея и ще си легна. И така, след като съм се
простудил за пореден път, лягам и започвам да си говоря на доверие, казвайки си: нека не се
разболявам, защото няма как да не си го позволя: спешна работа, от която зависи дали утре
ще имам препитание, или не. Изобщо подхождах към тялото си с любов и разговор - като към
общност от органи и клетки. И - о, чудо! - Не се разболях. Следващите няколко пъти
продължих да правя същото и издържах шест месеца. Това беше абсолютен рекорд. Но в един
момент тялото ми реши, че му е писнало, и аз се сринах, сякаш щях да получа всички
пропуснати настинки наведнъж. Тогава сериозно се замислих: каква е причината за
простудните заболявания? Навсякъде вече пишат, казват, че проучванията показват, че
причинителите на острите респираторни инфекции винаги присъстват във всеки човек, но
моментът да започне заболяването е обстановката - наличието на близък болен или
вътрешната готовност на организма. Те дават пример за такъв опит: в две отделения,
абсолютно стерилни непроницаеми, между които вместо обща стена имало стъкло, се
намирали в едното - болни от грип, а в другото - здрави. Заболеваемостта на здравите била
доста над 50 процента.

Мисля, че именно тук се крие проблемът с кучето: организмът се настройва към
болестта. Организмът е решил, че е дошло време, или се е настроил на резонанс с друг болен,
и започва да боледува. И както винаги при създаването на намерение, отговорът на въпроса
дойде неочаквано. В деня преди да се разболея, реших да направя още един сеанс на
преразглеждане, просто така се случи. Започнах с днешния ден, след това прегледах
вчерашния, предпоследния и така нататък. Какви преживявания, с кого съм общувал, как съм
действал, а след това се унесох, както се случва, в някакъв дълбок проблем, а после заспах. А
на следващия ден по обед изведнъж си спомням, че днес трябваше да съм болен, но от
болестта нямаше и следа! А когато преговарях с организма си, ефектът беше друг: тогава
беше като хронично неразположение с леко повишена температура и хрема, но не се
развиваше в критично протичане на болестта. А тук е напълно чисто!

"Ами, ами, ами..." - Помислих си, анализирах го... и не разбрах смисъла!
И осъзнах всичко след следващия път, когато се повтори точно този сценарий.
И ето го заключението: тялото се нуждае от редовна дефрагментация на натрупания

опит. Подредете го, подредете го, изтрийте боклука. Така постъпваме и с компютъра, за да го
оптимизираме, или с други думи, да преинсталираме системата. В нашия случай тя заплашва
да унищожи тялото и личността.



ARI в своята разновидност е средство, създадено именно с такава цел в епохата на хомо
сапиенс, който не знае как да го прави нито съзнателно, нито някак интуитивно. Според
теорията на Дарвин човекът все още не е достигнал съзнание, а според ведическата версия,
напротив, той го е загубил. Ето защо, когато нашият биокомпютър се задръсти, се стартира
програма за дефрагментация, наречена "ODS", и поставя човека в леглото. Колкото по-упорит
е човек, толкова по-трудна и продължителна е ODS. Всъщност Духът бди над този процес,
защото именно той определя темпото на духовното израстване, един вид ритник в задника.

Методът е прост дори за дете, може да се организира под формата на игра, а ползите са
многобройни, тъй като е инструмент на няколко нива. Страничен ефект ще бъде
повишаването на контрола, вниманието, осъзнаването, развитието на способностите. Или
по-скоро всичко това е на първо място, а отсъствието на остри респираторни инфекции е
следствие.

Един ден разговарях с водещ на новините. Тя се оплакваше, че утре със сигурност ще
лежи с настинка, и аз й обясних тази проста методика. Тя сякаш не повярва, а на следващия
ден буквално изскочи иззад ъгъла и с кръгли очи изригна: "Но това не може да бъде!" Дори не
осъзнавах какво се случва. Оказа се, че онова, което е било неизменно като основите на
Вселената - симптомите преди болестта, а на следващия ден неизбежното заболяване - този
път са били нарушени само защото тя честно е преминала през последните събития вечерта!

И отново възниква въпросът: кой има полза от това, че не се разболяваме честно, не
търсим първопричината за разстройството в организма и не гълтаме хапчета в опаковки, за да
свалим температурата? Разбира се, това е технология за потискане на еволюцията на всяко
човешко същество и една от най-печелившите финансови индустрии. Съществуват
доказателства, че фармакологията изпреварва по приходи дори търговията с лекарства,
защото е легализирана, защитена от закона и разполага с неограничени възможности за
реклама.

И сега, след като разбрах това, не се разболявам от различни остри респираторни
заболявания точно толкова дълго, колкото следвам този прост метод, дори в продължение на
години. Но идва момент на съмнение или мързел и нямам време да отделя един или два часа
за повторно изследване, а тогава трябва да отделя за това поне седмица и половина или две!

Това е глупаво, особено когато механизмът вече е известен. От време на време, особено в
момент на липса на енергия, ме обзема задна мисъл: "Ами ако този път повторното

изследване не се получи?". И той работи всеки път, най-важното е да не се мързелува.
Интересна последица от невземането на хапчета е, че фазата на стартиране на заболяването,
развитието му до максимална температура и преминаването в рецесия сега отнема само един
ден! Но в същото време в продължение на три дни провеждах гладна стачка, веднъж дори без
вода: просто не изпитвах жажда. Възстановяването на самия организъм отнема още 3-5 дни,

когато на моменти все още треперя и се чувствам слаб, но при основната фаза на
заболяването вече отнема само един ден.

напредва с главоломни темпове.
Така че, щом усетите, че се разболявате, захвърляте всичко, изключвате телевизора,

радиото, светлината, телефона и започвате да си спомняте събитията и емоциите, които сте
преживели. Няма значение дали сте разбрали, или не сте разбрали нещо от преразказа,
важното е, че сте опитали честно. Това е от опит. Подсъзнанието само по себе си отлично
знае къде какво да постави, главното е да му давате спомените един по един и да не се
оставяте да ви въвлекат в преживяванията, иначе ще ви извадят от процеса. Необходимо е
само началото, самото преразглеждане на събитията продължава дори в съня. Това
предположение е извод от случаите, когато човек е имал време само да се настрои, но веднага
е заспал, и резултатът е същият.

Може би процедурата на покаяние в църквата също може да служи като своеобразен
аналог на ревизия. Вероятно процедурата е възприета от църквата от предишната култура,
както и всичко останало, но се използва от църквата за нейни собствени цели.

Нашите в местния университет някога отдавна са правили такива експерименти:
вземали са патогенни и полезни бактерии и са ги пренасяли в хранителна среда до църковния
звънец. В резултат установили следния факт: патогенните бактерии умират, но на добрите
бактерии не им пука, те живеят и се размножават. Те дори издават брошура.

Като цяло, използвайте, скъпи хора, повторното посещение, за да си върнете това, което



ви принадлежи по право. Методът вече е тестван многократно върху получатели, нито една
жертва не е пострадала, а резултатът е на лице.



Съществуват и други съображения относно разновидностите на ОРЗ, особено на грипа.
В документалния филм "Птиците" беше показано как те, мигрирайки напред-назад, създават
такава мрежа от полети, че нито едно парче земя не остава без тяхното физическо
присъствие. Няма значение дали това е Северният полюс, малък остров насред океана или
някой заден двор.

Веднъж прочетох, че американски учени твърдят, че всеки нов щам на грип е
своеобразна корекция на човешкия геном. Те предполагат, че грипът всъщност коригира и ни
спасява от всякакви видове рак. И това, което разбрах, ако се събере всичко това, е, че някои

от тези щамове са насочени към животинското царство, а някои - може би не най-
най-големите - към човешкото генома. И в този случай. корекции,

вероятно не само физиологични, но и енергийни, и духовни, и не знам какви още. И
се оказва, че най-идеалният начин за разпространение са миграционните потоци на птиците с
тяхното взаимно пресичане. Както е устроено в природата: пчелите и насекомите опрашват,
птиците и животните разнасят семената. Така че би било глупаво да наричаме грипа птичи

грип, защото всички щамове се разпространяват основно от птиците, без да ги засягат, освен
ако даден щам не е бил предназначен за определен вид. И така, оказва се, че съществува
някакъв постоянен и глобален механизъм на приспособяване на геномите на различните

представители на фауната по целия свят. Ясно е, че тези, които трябва да се замислят, отдавна
са се сетили за това, а сега всички континенти са набраздени от самолети, които разпръскват

стотици хиляди тонове химически и биологични вещества, наречени "chemtrails", и много
скоро ще разберем какво правят те

стигат дотам.
Оказва се, че ревизията и физическото заболяване ODS правят едно и също нещо -

корекция на ДНК - както на материално, така и на умствено ниво. Следователно, правейки
ревизията, аз избирам съзнателна промяна, а ако не я направя, получавам задължителна
такава.

Ние, хората, трябва най-накрая да осъзнаем и да потвърдим, че е не само глупаво, но и
изключително вредно да се лекуваме от остри респираторни инфекции! Организмът знае
точно как да преодолее това приспособяване стъпка по стъпка и всеки неуспех в този процес
причинява трудно възстановими увреждания.

В определен ключов момент организмът повишава температурата и преминава в
победна атака, но тогава "умен" представител на медицината нахлува през всички видове
защити и инжектира директно в кръвта лекарство, което сваля температурата и кара
въоръжените сили на организма да капитулират. Веднага след това вирусът, възползвайки се
от потиснатата атака на организма, който би трябвало напълно да е прекършил врага, сам
преминава в настъпление, извършва победоносна инвазия и окупира тялото, засягайки
отслабените органи. Откъде идват всички тези хронични усложнения след една банална
настинка при безброй хора. Една настинка може да продължи до няколко месеца. А ако
погледнете статистиката за смъртността от грип - тя надминава всички епидемии от
последните десетилетия, просто не е рекламирана. Такава е цената на лечението на грипа от
съвременната медицина.3

А какво да правите, ако температурата е критична? Ако имунната система е разрушена,
може и трябва да се помогне, но в светлината на новото разбиране помощта ще бъде коренно
различна и все по-рядка. Уврежданията от медикаментозната намеса се разпростират не само
върху физиологията, но и върху съзнанието и духовността - това е още една причина за
яростното налагане на лечението на грипа, тъй като е едно от ограниченията на духовното
развитие на цивилизацията. И изглежда, ами това е просто грип, просто остра респираторна
инфекция.... Плюс това с цялото това налагане се постига тотално въвличане на населението
в медицинския егрегор, така че всеки аспект на здравето в съзнанието и подсъзнанието на
човека да се разглежда в обществото единствено през неговата призма. За тази глобална
здравна корпорация има само плюсове, но не и за хората.

Вдъхновени от Simoron техники



3 Всяка година 2 милиона души в света умират от усложнения на грипа. (изд.)



Нямам намерение да пропагандирам първичните основания на Симорон, но искам да
изкажа своите предположения, които самите симоронисти не са изказали, може би защото не
принадлежат към онези, които искат да обяснят причината за живота като такъв, а се стремят
да го изживеят на един дъх и с интерес. Прочетох първата книга и тръгнах да я прилагам на
практика. Опитах ту едно, ту друго - получи се. Третото - не. Поправих го, проявих упоритост
- отново успях. Вложих го в истории: общуване с популация от хлебарки, мравки, определяне
на размера на заплатата, всякакви игри, разпознаване на знаци и т.н.

Най-интересното тук е, че духът на симоронизма някак си се активира в мен, след като я
прочетох. И сега стана въпрос за техника, наблюдение и желание да развия всичко това.
Вероятно аз самият бих могъл да добавя своя опит към учението на Симорон, но никой не ме
е молил за това, а и нямам нужда от него.

По едно време практикувах подобна игра: погледнах например през прозореца, а там на
един клон седеше гарван и гледаше всички хора долу. Веднага седнах, погледнах я и разказах
история по следния начин: "Аз съм врана. Аз съм стара и съм тъжна.... Гледам тези малки
хора, които винаги бързат наоколо, защото си мислят, че са толкова важни и заети. А
всъщност, ако не тичаха никъде, нищо нямаше да се промени..." Точно тогава под дървото
дотича една котка и започна да я гледа втренчено. Враната насочва вниманието си към него:
"А онзи Шаби продължава да се опитва да ме хване. И докато го кълвя в безмозъчната му
глава.... Къде се взираш, идиот?" и така нататък.

Както забелязах, докато правех този глас зад кадър, нещата се случваха почти всеки път.
Двамата, гарванът и котката, правеха тези преструвки, като: "Къде е камерата, когато имаш
нужда от нея?". Сякаш нарочно разиграват някакъв спектакъл, докато разказват историята. И
след кратка практика започваш да се чувстваш смешно, когато искаш нещо и приятели,
роднини или непознати ти го донесат, сякаш не просто си го помислил, а си го поръчал в
писмо до Дядо Коледа. Хората нямат никаква представа, че имам нужда от нещо, но ми го
носят или ми го дават, сякаш са били изрично помолени за него.

Стана ясно, че в такива ситуации, при определени условия, започва да се намесва
някаква мистична сила. Каква е тя и защо започва да ми прави такива лични подаръци? И в
един момент получих прозрение, което хвърли светлина върху този феномен.

Според мен същността на тази дейност е следната: Духът обича (!) да съзерцава хода на
събитията в света, който той управлява. И когато човек започне да съзерцава явленията в
света с любов, интерес и удоволствие (както внезапно започва да го прави - играейки или по
някаква друга причина), Духът с готовност влиза в човека и започва да съзерцава света чрез
него или заедно с него. Може би самият факт на съзерцанието е покана за Духа към тази
съвместна дейност. И веднага щом Духът влезе в човека, започват да се случват всякакви
чудеса. Можем да кажем, че в този момент Духът не само взема активно участие, но и дава на
човека способността да контролира събитията. В този момент желанията на човека започват
да се материализират, особено подсъзнателните. Ако, разбира се, те не противоречат на някои
от неговите условия. Разбира се, ако човек започне да играе, преследвайки цели, които не са
интересни за Духа, той дори няма да си помисли да играе предложената игра. Той може да
бъде игрив като дете, но само ако това не противоречи на основната му мисия. Или пък ще
играе така, че ще трябва дълго време да драска от асфалта.

Исус и езотериците като цяло казват, че нашето възприятие трябва да бъде доведено до
възприятието на изумено дете, за да можем да достигнем до Царството Божие, според мен -
до аналога на възприятието на Духа. Това е правилната настройка, в която се управлява
светът.

Не знам как е при другите, но това откритие ме разтърси! Играя в съзерцание на света и
истинска магия започва да ме заобикаля! Аз съм в пряк контакт с Духа.

Няма нужда от никакъв съмнителен мистицизъм, спиритизъм, заклинания, заклинания,
молитви. Всичко е просто и е забавно. Нима в нашия материален свят не е вълшебно? Е,
учим ли се да го контролираме или се опитваме да го променим с помощта на материална
сила - има ли разлика?



Мечти

В процеса на обикаляне на различни уебсайтове, четене на жълти вестници и други
по-почтени такива, стигнах до заключението, че всичко, свързано с духовното търсене, Духа,
знаците, силата на словото, настройването към творението и контролирането на света - има
информация за това. Вярна, петниста, в общия поток от дезинформация. Всъщност през
всичките тези години изобретявах за себе си велосипед, който е съществувал преди мен,
преди моите прадеди и вероятно винаги.

В някакъв момент ме порази мълния: съвестта е пряката връзка на душата ми с Бога! И
всички беди са в това, че стъпка по стъпка човек я губи, а после се затваря в себе си,
получава чудовищни вътрешни конфликти и като резултат - омраза към света, телесни
болести и отлъчване от чудото. Това беше откровение, почувствах с върха на пръстите си
какви възможности дава това разбиране, сякаш нещо стана много ясно.

И сега го срещам в почти всеки вестник. Тук-там някой ще каже тази истина. Но досега
не бях виждал тази истина, а ако я срещнех, то беше някъде в друга, паралелна вселена, а не в
тази, в която живеех. А сега виждам, че мъдрите хора са говорили за нея през всички
времена.

И какъв е изводът от това? Всеки избира своята материалност за удобство и живее в нея.
Възможно е да се прескочи или да се премине към друга такава материалност само ако човек
се стреми към нея, като отначало предполага, че тя съществува, или отнякъде е научил за
такава възможност.

Човек обаче може да се стреми към това до последния ден от живота си, но никога да не
го постигне. Трябва да се правят качествени скокове, а всеки такъв скок изисква достатъчно
количество натрупана енергия, която е жизнената сила, силата на съзиданието, свободната
енергия. Имам примери за хора, които имат енергия, които търсят начини да я източат, а
човек като мен например може да я спаси само като се отбие от ларва и адски паразити. За да
направим това, е необходимо да избягваме из основи използването на гордостта в
мотивацията си, нейния начин да отнемаме енергията, която ни е необходима, за да направим
качествен преход към следващата стъпка. Това, което не можем да разберем днес на това
ниво, изведнъж става кристално ясно утре, когато преминем на следващото ниво. Безполезно
е дори да мислите колко по-добро е следващото ниво: първо трябва да стигнете до него. Ясно
е, че ние, които сме на минус 5
"Безполезно е да им казваме какво е Небесното царство, Светът на Нави, Светът на правото
или нещо друго. Това е все едно да обяснявате на куче какво е интернет. В нашия случай
можем да направим само едно - да се стремим и да се изкачваме, без да се надяваме, че по
някакъв начин можем да разберем накъде се изкачваме. Точно това се изисква от нас: да
тренираме упоритост и да не се отказваме без надежда за разбиране, което в момента не е
възможно. Не като масоните - защото не се предполага, а защото все още не е възможно
поради неосъзнатост. За разлика от обикновените кучета обаче ние сме такива "кучета",
които имат възможност да разберат какво представляват интернет и гравитационната матрица
и кои сме всъщност, когато не сме заети със следващите прераждания.

Така че информацията за всичко е в света около нас, но е фрагментирана.
Съществува и много противоречива информация за сънищата и отново се налага да

преоткриваме колелото, изследвайки какво се крие зад този феномен.
Има много обяснения за това защо човек има нужда да спи.
— Почивка на тялото, клетъчен регенерация, обновяване

физиологични функции. Разбираемо.
— Сортиране на впечатленията, получени в будно състояние, като се изтрива

ненужната информация, за да не се претоварва физиологично ограничената памет. Сигурен
съм.

— Освобождаване на душата за времето на съня, въплътен в човешкото тяло,
скитания, комуникация с други участници, като чат стаи, срещи. Има една теория.

— Получаване на коригиращи данни, инструкции, пророчества от душата от
някакви висши сили. Възможно е, но то се свежда най-вече до съновниците, върху които се
спекулира



различни издатели. Пророческите сънища се срещат изключително рядко, за да могат да
бъдат систематизирани по някакъв начин.

Този списък може да бъде продължен и човек може да разсъждава за необходимостта и
причината за съня колкото си иска, което по принцип и прави. Но какво е общото между тези
знания, с които разполагам в момента? Отговорът е, че те са безполезни лично за мен в
практически смисъл. Както и лично за всички в общата маса, освен ако не са предмет на
безполезна дискусия.

Учените правят енцефалограми, изследват фазите на съня, борят се с безсънието и
други разстройства, изучават физиологията на процеса, но мен почти никога не ме засягат.

Летене на душата, общуване - възможно е, но аз не си спомням нищо от това, а ако си
спомням, то е на малки трохи.

Сънищата винаги предсказват какво ще ми се случи в близко бъдеще? Глупости.
книгите за сънища си противоречат, а дори и нещо да е съвпадение. Попадението е половин
процент, което е пръст в небето. Има хора, които имат сънища, които наистина са верни, това
може да ми се случи, но също толкова лесно можеш да изживееш живота си, без никога да
изпиташ подобна възможност. Така че няма никакъв смисъл да я вземате под внимание.

И така, какво имаме? Всяка вечер си лягам и всяка сутрин ставам. Това се случва, това е
факт. Всичко останало е предположение. И в крайна сметка, нищо!

Ще ви разкажа как напреднах в тази посока. Никога не си спомнях сънищата като цяло,
а това, което си спомнях, бяха черно-бели хаотични халюцинации, които живееха свой
собствен живот и най-често нямаха нищо общо с мен, както аз го разбирах. Но в някакъв
момент, след като прочетох Кастанеда за това, започнах да практикувам контролирано
сънуване. Веднага откривах ръцете си в съня, спомнях си навреме, че сънувам, започвах да
фиксирам сцените от съня, така че да не се променят хаотично. След известно време излязох
от тялото си, гледайки себе си в съня. Друг път в съня се занимавах с някаква дейност с
някакви личности, която при събуждането не можех да си спомня, и се чувствах като след
разтоварване на вагон. След това се стигна дотам, че в съня си правех някакви упражнения за
възприемане на всекидневния свят, осъзнавах, че сънувам, и дори си спомнях какво правят по
това време роднините ми в апартамента!

Събуждането протича по следния начин: събуждам се след енергичен "работен" сън,
като си спомням всичко, което съм правил между съня и бодърстването. И след това
постепенно ежедневното ми съзнание се връща към мен и щом умът ми погледне назад към
това, което съм правил в съня, той става много умствено възбуден. "Уау!" - изкрещява умът
ми и. в следващия момент забравя всичко, което е помнел преди секунда, до най-малката
подробност, с изключение на това "уау".

Веднъж, не си позволих да се превъзбудя в момента на прехода и успях да оставя малък
спомен за това какво точно съм правил по време на съня. След като се събудих, го
формулирах и дори записах, за да не го забравя: Упражнявах определени аспекти на
възприятието в материалния свят. Спомних си, че правя следното: вземам в ръцете си емоция
(там тя е съвсем материална), с която имам проблеми в живота, правя нещо с нея,
модифицирам я по някакъв начин, вмъквам я някъде в себе си и възпроизвеждам в
съзнанието си сюжета, в който тя е включена. Оценявам резултата, не съм доволен от него,
изваждам го, манипулирам го, вмъквам го, разгръщам го - по-добре е! Стигам до извода, че в
материалния свят няма да има проблеми при използването на тази емоция. Там, в съня, това е
нещо обичайно, рутинно, знам отлично как работи не само физиологията на моя организъм,
но и психологията на моя ум, манталитет, емоции. Там знам всичко като Бог, но когато се
събудя, отново съм идиот.

Да, за какво говоря? Колко готина беше практиката на мечтите ми? Не, разбира се, че
не. Всичко свърши в момента, в който помолих сенчестите същества, които бях призовал, да
напуснат живота ми. Всичко си отиде, а осъзнатите сънища станаха рядкост. Хубаво е да
имаш осъзнати сънища, разбира се, но не и с цената на това да вкарваш в живота си всякакви
адски гадости.

Но един ден осъзнаването на практичността на мечтите се стовари върху мен (сякаш)
като оловен слитък върху главата ми, което всъщност беше характерно за отговора на едно
питане-замисъл, което носех със себе си от дълго време. Сънищата са отражение на
състоянието



Човек може да заблуждава себе си и другите колкото си иска, че е такъв и онакъв. Човек
може да заблуждава себе си и другите колкото си иска, че е такъв и не такъв, но сънищата
постоянно отразяват реалната картина. Те са като лакмусова хартия, която показва
киселинно-алкалния баланс на душата. И сюжетите на съновиденията могат да бъдат
всякакви, но тук полезни и практични са само преживяванията на човека и начинът, по който
той реагира на ситуацията, създадена от настоящия сън. Ако човек краде насън, то когато се
събуди, той ще отрече пред себе си тази срамна постъпка: какво ли не сънува! Но бъдете
сигурни, че при подходящи обстоятелства той ще направи точно това. Такова е неговото
душевно състояние в момента.

За съзнанието на човек, който е контролиран от съзнанието на Лярва, практичността на
разбирането на сънищата ще бъде нулева, а решаването на съновници ще бъде начин да не
изпитваш срам от това, че всяка нощ откриваш истината за себе си. За човек, който търси
изход към Висшия свят, като се откаже от зависимостите, гордостта и разврата, т.е. откаже се
от материалността на лярвата, това тълкуване на сънищата се превръща в много добър
помощник, защото чрез наблюдение на сънищата можете стратегически да начертаете план за
действие - какво в този момент трябва да работите.

Но това са общи положения. Ето няколко примера.
От младежките си години страдам от некомуникативно поведение. Когато говорех,

повръщах, вълнувах се, избивах в студена пот с неприятна миризма. Паникьосан от моралния
натиск. Всяка опасност, възпроизведена в съня, ограничаваше движенията ми, всичко се
движеше бързо, а аз бях заклещена, като в желатин. Автомат, камък, пръчка в ръцете ми се
разпиляха в пясъка, а когато се опитах да избягам, краката ми отказаха да се движат (позната
ситуация за мнозина, нали?). Или пък универсалната история на ужасите: огромен камък се
търкаля към мен, а аз не мога да направя нито една крачка встрани.

Дълго време се борих със слабостта си, поемах по различни пътища в живота и в един
момент ми се присъни тази мечта. Някакъв бандит излиза от един КамАЗ и започва да ме
мачка морално. Аз се ядосвам и отвръщам на удара. И палката ми не се чупи, куршумите,
летящи от подбрания автомат, правят истински дупки, а аз гневно убивам нападателя,
размазвайки мозъка му по асфалта.

Събудих се и ми хрумнаха две неща: в мен настъпи прелом, вече не изпитвах панически
страх от психологически натиск! Втората мисъл, но малко по-късно: толкова силно и толкова
дълго се съпротивлявах на тази слабост, че бях отнесен на противоположната страна. Ако
преди винаги съм бил жертва, то сега има риск да се превърна в преследвач, защото вече съм
усетил опияняващата страст на превъзходството. Практически извод: време е да отворя
бутилка шампанско и да се поздравя с факта, че вече не съм кретен, а алфа мъжкар....

Просто се шегувам.
И така, заключение: преминах на следващото "ниво", но сега е наложително да взема

мерки, за да балансирам това новопридобито качество, за да не изпадна в друга опасна
крайност. Но все пак - ура!

Дъщеря ми беше на 16 години. Отидохме с нея при баба й в провинцията. Тя
непрекъснато говореше за момчето си Саша, не можеше да мисли за нищо друго. Казах ѝ:

— Слушай, вече си скъсала с него, десет пъти си се събирала отново, за пореден
път си се заклела, че си приключила с него. Но ти говориш само за него. Залисана си на него,
уморена съм от това, не искам да чувам повече за него. Вземи решение: или ще скъсаш с
него, или ще останеш, но не давай безполезни обещания...

— Но не мога да направя нищо по въпроса, мисля за него през цялото време... - И
тогава тя преминава на друга тема: "Слушай, имах глупав сън: аз съм кокошка и цяла нощ
гоня един петел, толкова малък и бял, а той ме гони. Какви глупости? Ти си този, който знае
как да тълкува сънищата. Можеш ли да ми кажеш какво означава това?

— Откъде да знам... - Аз отговарям. - Нямам представа какво означава това.
Започвам да си спомням как обикновено го правя и как го казвам:



— Опитайте сами. На първо място, трябва да се отпуснете и да мислите за това
безпристрастно, стремейки се към директно разбиране. И когато в главата ви се появят
всякакви глупости, трябва отново да се отпуснете и да се стремите към още по-директно
разбиране.

Тя се отпуска, затваря очи, аз също поставям вакуум върху себе си, задържайки образа
на кокошка, която гони петел... и 15 секунди по-късно ме връхлита! Обръщам глава, а тя също
ме гледа с внезапно закръглени очи и избухва:

— Аз съм кокошка! А петелът - Саша! Той е белокос! - и започва да се смее лудо.
Точно това си мислех по онова време. После развихме темата и стигнахме до

заключението, че не той я е тормозил, но тя не е могла да го остави заради силния си
характер. Той е потиснат от факта, че тя се опитва да поеме инициативата, а той не може да
командва, както е прието в семейството му, това го потиска и той се люшка между
характерното и ярко момиче и другото момиче - побита сива мишка. Така или иначе, бяха
направени много изводи. И тя самата беше изложила ситуацията.

Можете да погледнете във всяка книга за сънища и да прочетете какво означават
кокошка и петел в нея. Но това не е интересно: сигурен съм, че става дума за някаква глупост.

Няма специална методология за намиране на прякото значение на съня. Това не е
просто, а още по-просто, на пръв поглед вече просто. Много по-трудно е това разбиране да се
размие и да се поръси отгоре. Естественото състояние на човека е да разбере същността на
съня веднага и непосредствено, отхвърляйки увлекателната и объркваща чудатост на сънните
сцени.

Още веднъж. Техниката за получаване на пряко знание е следната: слушате себе си (или
друг) за версия на това, което би означавало, след което казвате: "Още по-просто!" и го

преосмисляте отново. "още по-лесно!" - и отново, отново, отново. На втория, третия или
четвъртия път бариерата се срутва и разбирането идва наведнъж накуп под формата на
прозрение. Това е практическата и най-важна стойност на сънуването. Забележка: ако
сънищата ви са хаотични, безполезни и странни, това не означава нищо друго освен

като това, че ежедневието ви е хаотично, непостоянно и странно!...
Шегата е в това, че трябва да го запишете.
Щом подредите живота си до известна степен, престанете да се втурвате от една крайна

емоция към друга, противоположна, мечтите ви ще се подредят. Те са огледалото на нашето
съществуване, те са нашият личен гаднотомер. Да, не мога да измисля по-добро име за него.

Например, ако по-рано сънищата ми бяха напълно неконтролируеми и незапомнени, то
в резултат на практиката на отказ от гордост и страсти в ежедневието, с течение на времето
сънищата ми започнаха да стават по-подредени. Стигна се дотам (и това беше абсолютно
немислимо за мен), че в един сън обсъждах смислено някакъв проблем, мислех за най-добрия
начин за действие... в това време звъни будилникът, аз ставам и продължавам да развивам
мисълта, сякаш нищо не се е случило. Няколко минути по-късно осъзнавам, че всичко, за
което съм мислил в съня, е било също толкова разумно и логично, колкото и в реалността!

Или. Пиша стихотворение в съня си, събуждам се и го рецитирам на ум. Кой би си
помислил.

- страхотно стихотворение! Римата е супер и каква фина ирония.... Преди това всичко, което е
било съчинено или е идвало на ум насън и е изглеждало просто гениално, при събуждане се
оказваше бълнуване на глупак. Това звучи ли ви познато? И така, адският морфокалометър
отчита, че ежедневните ни действия в живота, които смятаме за логични и дори гениални,
всъщност са безполезни и налудничави. Жестоко? Е, тогава прочетете книгите за сънища.

Не се разстройвайте и не отстъпвайте - гордостта се страхува от прямотата. Там, където
няма мътна вода, тя няма къде да хване своята "риба".

Всичко, което знаем подсъзнателно в живота, излиза наяве в сънищата, като от
препълнена торба с боклук. Ако всекидневното ни съзнание грижливо прикрива конфликтите
и проблемите, то в сънищата съзнателно се разиграват ситуации, в които се проявява
истинското Аз. По същия начин те със сигурност ще се проявят в подобна ситуация, ако тя
възникне някой ден в живота. А тя ще възникне, можете да бъдете сигурни: ние
подсъзнателно ще се стремим към нея, в това е смисълът. И така, можете да скриете
проблемите само докато не се създадат подходящите условия те да излязат наяве, а сънят е
тестова подпрограма за всеки ден. Заедно с други функции, разбира се.



Това е неговата практическа стойност, която не може да бъде надценена. В процеса на
пътя човекът, който върви по еволюционната стълбица, изчиства вътрешния си компас от
люспата на съзнанието lärva, коригира го и го издига до ранга на единствения инструмент,

който дава правилните резултати. И тогава пътят придобива цветове, дарява човека с жизнена
сила, магия, смисъл, увереност, мъдрост. А сънищата са част от този сложен уред, наречен

"вътрешен компас", който задава проста и правилна посока. Сигурен съм също така, че
различни външни енергийни същества редовно нахлуват в сцените на сънищата и действат

като провокатори. Елементали, паразити, егрегори от всички нива и други, търсещи
собствена изгода. От друга страна, глупаво е да отричаме греховете си, за които сме уловени

като риби. Във всеки случай, ако ни докосне, това означава, че има реакция, и затова си
струва да включим това конкретно несъвършенство в характера в

личен списък на вътрешните механизми.
Светът е устроен по такъв начин, че паразитите са необходими препятствия по пътя на

еволюцията на душата, според условията на техническата документация на нашата реалност.
Например, ако човек сънува еротика, а всъщност обича жена си и няма намерение да

мисли наляво, ще бъде по-правилно, ако след като се събуди, не се потиска и не страда от
лоши предзнаменования, формирайки нови конфликти в себе си, а приеме факта, че това е
провокация. Но не безпочвено, защото при определени обстоятелства такова желание може
да го обземе, тъй като нещо в него по време на съня е реагирало. Затова, знаейки, че може да
оформя материалността по свое желание, трябва да създаде мисъл-форма в произволна
форма: "Възнамерявам да не желая други жени освен съпругата си, възнамерявам да
поддържам правилни духовни отношения с нея, възнамерявам да я обичам и уважавам във
всяка ситуация, каквото и да ми се падне", т.е. да използва магията, станала му достъпна в
резултат на отказа от материалността на Лярва. Същността на създаването на намерение е
елементарно заклинание и то се изстрелва някъде напред по линията на живота, където се
раждат събитията в света.

И такова намерение, формулирано по този начин, трябва да се хареса на Духа, защото
съдържа Неговите качества. И така, то ще формира обстоятелствата и линиите на живота в
съответствие с намерението на човека.

Или ето още една.
Веднъж сънувах сън: една жена в тясна черна рокля се притисна плътно до мен,

обгърна ме с ръце и прошепна следните думи: "Тя не те обича... Аз ще бъда всичко за теб,
няма да ти омръзна нито за миг... няма да има повече празнота в душата ти..." и още нещо
подобно. В същото време се възбуждам, но не сексуално, а сякаш психически, чувствам
някаква близост, родство, интерес... и се събуждам. Лежах и си мислех какво е това и защо ми
е нужно. Първия път не можах да се съсредоточа върху него, нещо ме разсейваше. Но шест
месеца до една година по-късно сънувах същия сън. Този път се опитах да го разбера веднага,
без да излизам от касата: "Извинете, но коя ще сте вие, госпожо, как се казвате?"... Опитвам
се да видя лицето ѝ, но няма лице! А тя продължава да шепне, да изкарва жилите от мен, и аз
си спомням за жена си, спомням си, че не съм самотен, че в душата ми няма празнота, че
животът ми е интересен. А аз по принцип не обичам да се надвесвам така, с малки
изключения, разбира се. И това осъзнаване разкъсва прегръдката ѝ, тя изтънява, шепотът
избледнява, "дамата" се губи някъде в тъмната далечина, а аз бавно и замислено се изнасям
от съня, сякаш на каруца, в замислена поза.

Лежа си там, мисля си и накрая осъзнавам: "Това беше ларва!"
Е, запознахме се. Колко години съм прекарал в изучаване на нейните проявления в

материалния свят, колко години съм се борил с нея и колко още ще трябва да се боря с нея в
бъдеще, но в същото време понякога ме обзема съмнение: "Може би няма никаква ларва,
може би всичко е грешка, заблуда?". И накрая, ето я и нея, лично!

Очевидно така изглежда тя за всеки мъж: гъвкава, секси, дори стройна, но без лице и
без крака, като русалка, и предлага да прехвърли цялата любов към хората, към близките и
към света на себе си, а в замяна ще направи живота ви пълен до краен предел с всички
гадости, които един адски паразит може да предложи на един мъж. Тя е права за едно - няма
да е скучно!



И нашите предци отлично са знаели за какво говорят, когато са ругаели баба-сука: "Ах
ти, л-ларва!!!", т.е. безличен, безполезен вампир-паразит.

Ефекти от намерението

В "Танцуващи магьосници" има такова нещо - мигновена материализация. В него няма
нищо невероятно за един магьосник: запалваме сърцето в танц, изкрещяваме намерението и -
бах! Откъде, може би ще попитате?

За да се материализира трамвай с няколко пътници лично за мен или такси да се появи
внезапно от тундрата в безлюден район, са необходими много подготвителни
причинно-следствени връзки и време, за да се координират и да се изградят във верига.
Такива манипулации са шега - това е материалността!

Но трамваят пристига, таксито излиза от тундрата. И ако разпитате пътниците или
шофьора на таксито, всички те ще потвърдят, че не са се изгубили във времето или
пространството, както би станало, ако бяха срещнали например НЛО. Всичко е продължило
както обикновено, може би, но не и без някои странни събития и съвпадения, разбира се.

Не, умът ми не можеше да се съгласи с това, докато не прочетох идеята, че времето е
линейно само от наша гледна точка. Някак си вече беше достигнала до мен идеята, че душата
в следващото въплъщение не е задължително да се въплъти в бъдещето. Не, наистина, струва
си да се замислим, защо трябва да има минало и бъдеще за Създателя на нашата реалност?
- за него тя може да бъде всичко наведнъж. Ако човек е привлечен от грубо материални неща
- моля, следващия път да се въплъти в XIII век или в друг свят с примитивна организация. А
от неудържима страст към Христос човек може да бъде изпратен в 33-та година, но там няма
да има нито Христос, нито онази измислена от историците цивилизация.

И така, най-накрая разбрах как да позволя на съзнанието си да приеме мигновената
материализация: пренебрегвайки възможните времеви сблъсъци, ние създаваме намерение и
тъй като резултатът ни е нужен точно сега, то се задейства и започва да преоформя
материалността в миналото: то не се интересува от нашата представа за линейност по същия
начин.

Тоест вчера, минавайки покрай онзи таксиметров шофьор, който утре ще дойде при
мен, нямах представа, че той от вчера е повлиян от моето намерение, което днес не е
"поръчано", както и от колата, тъщата, кучето и канарчето в клетка, които ще бъдат главните
герои в тези странно конструирани причинно-следствени събития.

Да кажем, че е така. Не е ли свинско да принуждавам (е, световните събития - добре)
хората да изпълняват моите дребни намерения? Не, разбира се, че не! Всичко, което правим,
е да танцуваме по мелодията на другите хора. Всеки създава намерение по един или друг
начин и малко хора имат представа какво правят. А и кой може да каже, че в този момент аз
съм се нуждаел повече от таксиметровия шофьор, отколкото той от клиент в тундрата? Или
може би намерението му е било: "Искам клиент точно сега, с когото мога да говоря!". И ето,
че аз бях там, като дявол от табакера, точно насред заснежено поле край гората! Остава да
видим кой в тази ситуация се е озовал тук по по-непонятен начин срещу здравия разум. Кой
за кого
"мигновено се реализира".

За когото всичко това е за първи път - нека разширим възможностите си за възприемане
и осъзнаване! Всички наши ограничения са мудност на ума, т.е. съзнание на летец, време е да
го смекчим.

Практически през целия си живот живеех в жилища под наем и колкото и да мислех за
това, в обозримо бъдеще не можех да си купя дори една стая. Апартаментът, който дядото на
съпругата ми, ветеран от войната, беше получил, веднага изчезна при развода. Но аз вече с
чиста съвест знаех, че то не ми принадлежи по никакъв начин. Тъй като се занимавах с
бизнес, загубих всичките си (и двете две) лични коли: те бяха отнети от бандити, а
перспективата за закупуване на апартамент по това време означаваше в най-добрия случай
загубата му в бъдеще.

И един ден, много по-късно, след няколко успешни и изпълнени намерения за заплата,
просто изревах: "Боже, колко време още ще бъда в апартаменти?!" - и се заех да създам
намерение да я получа. Оправдах го, претеглих го,



Бях убеден, че се нуждая от него, за да осигуря духовното си израстване. Как можеш да
мислиш за духовност, когато единственото, за което мислиш, е за оцеляване? Месец, два
месеца по-късно собствениците вече решаваха дали да продадат апартамента, или да
начисляват наем като за апартамент. След известно време отново ме предупредиха за
продажбата и аз започнах да търся нещо по-близо до работата, което да наема. Опитах всички
варианти - или нямаше нищо, или условията бяха напълно неприемливи. Единственият
вариант ми беше предложен от колега, когото познавах от работата, но в центъра. Колкото и
да се стараех, нямаше други възможности, затова дойдохме да го разгледаме. На първо място
ме заинтересува фактът, че в тази квартира всяко лято пребиваваше познатият й гуру-лечител,
той там и медитираше, и хората лекуваше, и водка да пиеше, не беше глупак, нещо като силен
сибирски знахар. Второ, ако в предишния апартамент, който наех в къщата, беше 67,
апартамент 28, то на новия адрес числата бяха същите: 28-67, и аз заподозрях във всичко това
някакъв знак, още повече че по принцип в живота ме преследва числото 67. Току-що влязох
- и ме обзе мир. Да! Толкова е заредено с енергия, че дори не искам да си тръгвам. Или пък
мястото е толкова позитивно само по себе си? Както и да е, най-накрая бях убеден и скоро се
преместих, макар че тогава смятах, че цената е прекалено висока. Тя нямаше да продаде
апартамента (попитах я), но и аз не можех да го купя.

Минаха шест месеца. Зима е, студено е, колата не иска да запали, седя на спирката,
чакам трамвая, връщам се от работа. Едва вчера, след като прочетох за живота на Серафим
Саровски, си помислих: имам ли някакъв шанс да живея духовно? И ето ме тук, седя на
пейката, и изведнъж ми идва наум, че не. Прекалено голяма сила ми се противопоставя и аз
съм безнадеждно слаб. И ми стана толкова тъжно, седя си аз целият в синини и виждам, че
идва едно коте. Има много хора, той заобикаля всички, зацикля, под пейката минава и
изведнъж скача в скута ми с поглед: "Е, най-после те намерих"! Седнал е, спокоен и мърка.
Седя си аз, галя го, а той се депресира още повече. Мисля си, ами къде ще те взема при мен:
аз самата на апартаменти под наем веднъж на три месеца. А котката е вързана за къщата, от
такъв ритъм ще се изгубиш, ще се изгубиш. И тогава ми хрумна - каквото и да става, да
вървим!

Котето се оказа котка. Нападнах я от бълхи, измих я, поправих й ушите. След седмица
вече не влизаше по навик в тоалетната, след месец спря да се катери по масата, а след това
започна ясно да разделя месото по ценова категория и да отделя буженинката от плевенския
колбас по ценова категория и по свежест. Както се оказа, кръвта ѝ е царска и като цяло
понякога започна да шокира с некотешко поведение.

Седмица след това майката се обажда.
— Защо не попитате хазяйката дали ще продаде апартамента? Може би на разсрочено

плащане.
— Да, хей, защо падна баничарницата - казах аз. - Има ли нужда от нея?
Поговорихме си и аз забравих всичко. Дойдох на работа, запознах се с хазяйката си, а тя

беше пряма към мен:
— Мислили ли сте някога да се сдобиете с плосък автомобил? Защото мисля да

продам жилището си и да си взема по-голям, по-висок етаж.
Челюстта ми - удари се в гърдите ми. От този момент нататък мозъкът ми започна да

бръмчи и трескаво пресмяташе варианти. Всички признаци бяха налице, започнах да усещам
натиск, сякаш Духът постоянно ме буташе в гърба, сякаш да не спя, да не спя - да кося, да
кося! Всичко се въртеше и сякаш скоростта на живота се беше променила. Осъзнах, че
намерението е проработило, но задните мисли продължаваха да паникьосват и да изискват да
се оттегля, преди да е станало твърде късно.

След известно време майка ми ми казва, че е спестила малко пари, взела ги е назаем и
са й стигнали за една трета от апартамента. Наемодателката лесно се съгласява да изчака
шест месеца, моят познат също лесно ми дава пари за неопределен период от време (при
поискване) и - поп! - Аз съм собственик на двустаен апартамент! Все още не вярвам, че сме
го направили, страхувам се да мисля как да платя за всичко това и бях на път да загубя съня
си, но в един момент ми просветна, че всичко върви строго по план. Намерението беше
създадено, Духът прие молбата, създаде условията и разчисти не един път, а цяла магистрала,
за да може намерението ми да стигне до местоназначението си. Боже мой, и всичко това
заради мен?! Не се почесах по лицето, напротив, изведнъж се успокоих напълно. Осъзнах, че



няма причина да се паникьосвам. Щом Духът се беше заел със задачата, нищо нямаше да му
попречи. Чувство на вяра, смирение, благоговение и откъснатост - това получих в един
момент.



От този момент нататък заплатата ми скочи до небето, пазарната търговия на майка ми
започна да носи необичайни свръхпечалби, така че за шест месеца изплатихме всички заеми!
Само за шест месеца!

В продължение на десет години нямаше дори сянка на надежда, нито пък стая. Всеки,
който никога не е имал проблеми с апартамент, няма да разбере, че подобен развой на
събитията е напълно неестествен и абсолютно безнадежден. Но някой, който знае точно, че
няма никакъв шанс в дългосрочен план, ще го разбере. Сега разбирам - има и варианти:
успешен бизнес, заем, наследство, банков обир, незаконна дейност, но всичко това е история
за друг човек.

Сега имам лична шега за това събитие. Чудя се дали Духът ми е дал знак като на бъдещ
собственик под формата на котка да си купя апартамент, за да ме държи под око чрез него в
бъдеще, или.... Духът намери повече или по-малко достоен собственик за любимото си
животно, но то се оказа безполезно и безплодно, така че трябваше да му осигуря и
апартамент!

Един ден, още преди тези събития, докато се опитвах да разбера защо неизбежно се
връщам назад, изведнъж осъзнах, че нямам никакво търпение или по-скоро смирение.
Веднъж в някакъв форум прочетох отчаяния вик на един от участниците: "Някой, моля ви,
посъветвайте ме как да намеря смирение!". Не знам за този човек, но за какво ми е нужно то?
Това е, за да си създам правилно намерение. Ако няма смирение, изостаналите мисли лесно
унищожават всякаква концентрация, настроение, съсредоточаване върху задачата и ме
изхвърлят обратно в границите на обичайната материалност, където чудеса не се случват,
където съм беззащитен, контролиран и напълно поробен. И някак си, очевидно, съм се
изкривил, за да си създам намерение да придобия смирение, сигурно съм страдал и в някакъв
момент съм се вайкал, че е невъзможно да се живее така. И тогава сънувах един глупав, на
пръв поглед, сън. Седя пред някакъв неразбираем апарат и нещо ще падне от него. Или
направено в него, или доставено от някакъв конвейер. Всичко щеше да е наред, но аз седя
толкова дълго, че започвам да осъзнавам в съня си, че това не е нормално за сън, и имам
чувството, че това нещо, което чакам, е толкова необходимо за мен, че ще го чакам вечно -
докато не изпадне. И така, след като осъзнавам това, решавам в съня, че така ще бъде. Седя
там известно време, същността ми е изпълнена с нещо съвсем ново и необичайно, а после се
събуждам.

Измих си лицето, облякох се, отидох на работа и изведнъж осъзнах, че това чувство на
пълно смирение се усеща съвсем физически като топла топка в гърдите ми и не изчезва. И
осъзнах, че това чувство вече е достъпно за мен и се е сляло с мен, качеството на живот се е
променило. В резултат на това осъзнах, че мога да спра по средата на нервно преживяване и
да се измъкна от него, мога да избера дали да се дразня от неприятна ситуация, или да не се
дразня. Вместо да изпитвам нарастващ страх в потенциално опасна ситуация, си казвам:
"Това, което ми е отредено - приемам" - пиленце - и натрупването на тревога, паника, страх
се изключва, остава състояние на здравословен тонус и аз продължавам спокойно да
изчаквам развитието на събитията, готов в необходимия момент да напрегна всичките си
сили, за да направя решителен скок. Това е моето описание на нещо, което не съм имал, и
изведнъж се е появило.

По всяка вероятност всеки чрез смирение получава своите индивидуални дарове или
едно и също нещо, но чувствата и тълкуванията могат и трябва да бъдат различни. Добре е,
когато човек вече се е родил със смирение, веднага да го разпознаеш в тълпата. Но лошото е,
че лесно придобитото смирение рядко се оценява. Добре е да се спечели един милион, за да
се укрепи духът, но да се наследи може да бъде разрушително.

Още от дете страдам ужасно от ухапвания от комари. Веднъж се стигна дотам, че се
разкървавих насън и получих някаква краста по цялото си тяло, за която се лекувах дълго
време след това. Една година имах истинска фобия: започнах да чувам писъци на комари
навсякъде, особено когато се опитвах да заспя. Само знанието, че това е манипулация на
ларвата, ми пречеше да заспя. Доказвах си, че няма комар, и тогава звукът постепенно
изчезваше, но щом долетеше истински комар, фобията се възобновяваше.



В един момент, вече окуражен от доказателството, че намерението работи, реших да се
отърва от проблема радикално. Прочетох как северняците се борят с комарите: в началото на
сезона се събличат, излизат на места, където има много такива, и се оставят да бъдат ухапани.
Севернякът се подува в продължение на две седмици, а след това имунитетът се задейства и
тялото просто спира да реагира на ухапванията, а самите комари престават да обичат тялото.
Същата методика е позната и за пчелните ужилвания, само че трябва да се прави по-дълго и
да се дозира.

Нямаме облаци от комари и нямаме желание да ги търсим и да ги оставяме да ни изядат
нарочно, ако сме с ума си. Все пак има репеленти срещу комари.

Както и да е, какво направих. Вдъхнових се и започнах да си повтарям, че възнамерявам
да не се разболявам от ухапвания от комари. И започнах да визуализирам, че в момента, в
който ме ухапе комар, тялото ми го отхвърля, поставя защита, втвърдява се на това място, а
след ухапването обработва всичко в своя полза и на това място не остава никаква следа. В
същото време преставам да мразя комара и вече не изпитвам отвращение, както преди, а го
гледам любезно и сякаш казвам, че това тяло не е за твоето хранене, то е мое и е защитено от
теб и твоите инжекции. Аз сам ви храносмилам, храня се с вашите инжектирани ползи. Е,
това е почти толкова изобретателно, колкото може да се получи. А когато някой комар
наистина започнеше да ме хапе, аз просто го оставях да го прави и го гледах, настройвайки
тази област на тялото да блокира въздействието му и да усвоява инжекцията си.

И немислимото се случи - буквално след две-три седмици тялото ми спря да се подува!
Изобщо! Малка точка на мястото на ухапването, която, ако не се вгледате внимателно, не
можете да разпознаете. Нямаше никакво дразнене или желание да се почеша - там просто
нямаше нищо!

До есента през цялата година и дори когато през зимата комарите дойдоха от мазето и
ме ухапаха, ефектът остана и пострада само семейството ми. Да, комарите спряха да ме
притесняват, те хапят всички и аз се чудя: какви комари?

На следващата година забравих за това и в началото на лятото все още ме сърбеше за
тях. Имах чувството, че настроението ми постепенно губи сила. И тогава отново повторих
тази визуализация, позволявайки си да бъда ухапан. И ето, че оттогава минаха няколко
години, ефектът се фиксира старателно, сега вече не ми се налага да го повтарям. Може би го
правя на автоматичен принцип, просто не обръщам внимание на тази процедура.

Появи се интересен въпрос. През лятото бях в градината по цял ден. Вечер понякога се
появяваха комари - но на мен не ми пука, дори не ги прогонвам: е, хапят ме и това е добре.
Отидох да правя компостна купчина, а в онзи ъгъл живееше комар. Дори се изненадах - не го
бях виждал от толкова години. И тази зараза ме ухапа, а аз не бях готов за такива ухапвания.
Тогава си спомних как е, когато всяко ухапване почти те побърква.

Разказах за това на съпругата си и те се засмяха, че има и добра страна. Сериозно
мислех да им сложа защита, но се оказа, че ако не ходиш в този ъгъл на парцела в определени
часове на деня, те не притесняват никого. Е, като цяло така и не успях да визуализирам
комар, а и методът им на хапане е различен: те са едни и същи.
отхапват парче кожа. Въпреки че след няколко години няма сериозни последици от
ухапванията им, според мен процесът все още е в ход.

След това следва нова атака: няколко молци, явно знаейки, че ухапванията няма да ме
отърват, започват да летят в очите ми един след друг в зеленчуковата градина малко след
залез слънце. Това е лудост, където и да отидеш - настигат ме, изпреварват ме и - бах! - в
окото, а след това следващият изтребител идва след него! Сега нося очила и се чудя дали не е
време
да научите как да създадете защитно поле?

Веднъж прочетох за аксионния (торсионния) генератор и дори писах на Акимов. Тъй
като беше преследван от бойците на РАН, той се отнасяше с недоверие към мен, но после ме
провери и подробно ми обясни как да направя най-простото копие. Направих няколко от тях -
прикрепени магнити, компютърен вентилатор с отхапани лопатки. Е, мисля, че това ще ми
помогне при изследването на въздействието върху паразитите и като усилвател на
намеренията. Тествам ги от дълго време, състезавам се с тях постоянно, дори ги слагам върху
себе си и лъжа така, докато се опитвам да създавам различни мисъл-форми. Тъй като нямам
ясновидство, не можех да видя как точно се разпространява тази енергия и не можех да я
манипулирам. Единственото, което беше, че веднага започнах да усещам метален вкус в



устата си и след всяка



Преди получавах остри респираторни инфекции. Просто така: включвам го, пускам го за една
вечер и съм готов, болен съм за една седмица. Изобщо, както предупреждава авторът, без
възможност за психически контрол човек получава срив в енергията и се разболява в
различни степени на усложнения. Когато домашните ми започнаха да се разболяват заедно с
мен след приложението, приключих експериментите си с генератора. Ефектът на въздействие
е налице, но е необходимо да се справяме с него на друго ниво.

Гледах и слушах Н. Левашов. При цялата нееднозначност на отношението към него
много неща, които вече знаех, той потвърждаваше, задълбочаваше, разширяваше и
зареждаше с нови идеи. На една лекция той обясни как се правят генератори от мисъл-форми,
направи един за пример и някои хора в залата сякаш не само го видяха, но и разбраха
принципа на действие. Вдъхнових се и в началото на летния сезон си представих един от тях,
придадох му качествата, зоната на действие и го забих в оранжерията, където за първи път
засадихме краставици и домати. Това беше първата година, в която си бяхме купили
зеленчукова градина, а аз още нямах опит в отглеждането на зеленчуци. Тези краставици и
домати растяха чак до покрива, така че беше невъзможно да се мине, имаше много цвят, но
самите плодове бяха буквално на парче. Дълго време се чудихме, че може би сме сбъркали
семената, че е трябвало да пръскаме по яйчниците, но като си спомням собствената си
"Мислех си, че когато го създавах, имах предвид буйна зеленина, а нямах представа за
изобилието от плодове. Очевидно автоматично реших, че щом има много зеленина, ще има и
много плодове.

Трудно е да се съди за недвусмислената връзка на моя виртуален генератор с този
резултат, но през следващия сезон подходих по-внимателно към този въпрос. Резултатът
беше, че краставиците със същата буйност бяха абсолютно ненормални до снега. А когато
съпругата ми с детето, сестрата и свекървата заминаха на юг, трябваше сам да търкалям
бурканите с краставици, така че когато пристигнаха, всички рафтове бяха пълни с буркани,
общо стотина буркана от една оранжерия, и то в допълнение към това, което вече бяхме
търкаляли преди тяхното заминаване.

Говорих със съседката си в зеленчуковата градина и тя каза: "О, имам краставици", но
има по две краставици на храст, а храстите са само пет. В същото време тя е напреднал
градинар с дълъг опит и ме учи на всичко, тъй като аз съм начинаещ и благодарен слушател.

Харесва ми идеята, че човек не трябва да разчита на някакво механично устройство,
когато има в ръцете си силата на сътворението, която е винаги с него. Левашов твърди, че е
създал по този начин възможността растенията да дават плодове дори през зимата под снега,
и дава фотографско доказателство. Ясно е, че човек, който притежава
"Фотошоп", не можеш да се справиш с това, но аз го приех като възможност.

Веднъж в края на есента, излизайки от оранжерията, застанах пред един храст виктория
и си помислих как би било добре да удължа плододаването му, че ето, че вече е плододал и
ще расте бездейно още няколко месеца при хубаво време. Дори не си представих нищо, не
направих никакъв генератор, а седмица по-късно, когато обирах листата за есента, имах в
ръцете си цяла китка зелени плодове от същия този храст. Отначало се разстроих, че съм ги
откъснал, а после осъзнах какво се е случило.

Или ето един пример от скорошно "творение". Един съсед има сортово ябълково дърво -
ябълките са прекрасни, дори се продават. Преди две години взех и присадих всичките си
несортови ябълкови дървета с клонки от този сорт. Присадих ги по следния начин: по шест
клончета за всяко, и то там, където нито едно от тях не се вкорени, и там, където израснаха
две клончета. На пет от деветте ябълкови дървета присадките се вкорениха, но в
продължение на две години на тези присадени клонки не се появиха ябълки, но сортът на
тези дървета се промени и на следващата година на всяко ябълково дърво започнаха да растат
големи, сладки сортови ябълки с аромата на оригиналния сорт.

Зимната ябълка, на която присадих летен сорт, даде както стари зимни ябълки, така и
летни ябълки от новия сорт, които се смесиха по цялото дърво! Една ябълка расте голяма,
сочна, червена, а до нея - зелена, прозрачна, зимна! Периодът на зреене и на двата сорта се
измести към есента, т.е. летните започнаха да зреят по-късно, а зимните - по-рано. На
следващата година ябълковото дърво почиваше, а на третата година сортът беше напълно
подменен и стана летен, но в сърцевината на ябълката все още имаше малка зона на сладка
прозрачност. В същото време присаденият клон вече бил пораснал до два метра, а на него все



още нямало ябълки! Тези, които знаят какво представлява процесът на присаждане, трябва да
са малко изненадани от тази информация, защото не би трябвало да е така (доколкото аз,
неспециалист, знам).



Би трябвало да е така: ето клон от един сорт, той ражда съответните ябълки, а ето присаден
клон от слива, присаден на ябълково дърво (ако това е възможно) - от него израства слива, а
не цялото ябълково дърво става слива!

Моят извод: или това е намеса в генетичния процес на моето активно намерение, или
генетиците, ускорителите, учените както обикновено ни лъжат, или поне не ни казват нещо.

Като цяло способността ни да влияем на растителния свят по този начин е
изключително вдъхновяваща. Кой знае как се създават нови породи животни? Казват ни, че
това става чрез научни опити за манипулиране на гените. А може би някой главоч седи в
някоя фирма на заплата и с една мисъл извежда нови породи кучета, котки, растения. А ако се
задълбочим във вълновата генетика, подобни манипулации стават въпрос на техника. Разбира
се, всеки материалист лесно може да опровергае всичко това. Един материалист може да
опровергае изобщо всичко и ще бъде прав. Разбира се, в рамките на неговия слой
материалност.

Какво всъщност представлява този умствен генератор? Всъщност всеки е наясно с тези
неща. Например, за да извършиш зъл поглед, проклятие или нещо подобно, човек първо
трябва мислено да създаде точно такъв генератор. От избора на външния му вид (може да е
кутия, ефимерна цветна неопределеност, буболечка, влечуго с крила, мислещ и гневен демон
и т.н.) до определянето на срока му на годност. Сигурен съм, че много хора, описващи
преживявания с всевъзможни свръхестествени неща, също са се сблъсквали с такива
генератори, на които, било то по незнание или с умисъл, създателят не е поставил реда
"време = край на всички функции". Е, не всеки експериментатор в древността е знаел да
програмира, какво да кажем за духа на средностатистическия хакер, щом не му е хрумнало
дори да сложи точка на създадения от собствените му ръце вирус, за да не надживее
създателя си.

Ясно е, че не всички са обсебени от желанието да навредят на някого, а генераторите са
създадени с функции като "защита", "здраве", "хармония", "просперитет", "стани по-умен"
(по-силен и т.н.) и всякакви други неща. Екстрасенсите, които са опитни в такива неща, са
готови да продават и дори да подаряват такива генератори надясно и наляво, потривайки ръце
и кикотейки се, защото във всеки такъв генератор те влагат своите скрити подпрограми за
различна вредност.

Всъщност такава подпрограма се възприема от енергиен паразит, който помага на
могъщия медиум в тази благородна кауза.

По същество всеки генератор, създаден от човека, е lärva, който всеки знае как да
генерира, без да има представа как. Само че вместо фиксирано занимание се прилага същата
сила на съзнателна концентрация и, което е най-важно, параметрите на неговото
съществуване са описани по някакъв начин. Те задължително трябва да включват
ненараняване на създателя, т.е. на мен, например, и изтичане на срока, т.е. нейната смърт.
Смъртта, защото това "устройство" след раждането по подразбиране може да започне да се
осъзнава, да се развива и да се опитва да оцелее, и тъй като единственият източник на живот
за него е създателят, ако не бъде убито, то може да се превърне в чудовище за своя господар.

Хрумна ми, че за да не го убия, трябва да му задам алтернативна програма за хранене, а
тъй като не се знае как може да свърши, дори е възможно да върна това парче живот обратно
в мен, след като го изчистя от новопридобитата му личност... Хм, някак си все още не е
обмислено, но това е така, защото програмирането изисква подход с чувство за цел.

Всъщност това, до което стигам. Ако един обикновен човек, който не се смята за
медиум, след като научи за това, се запита: "Мога ли сам да създам такива неща?", той
вероятно ще си отговори (ако не е идиот) категорично: "Разбира се, че не! Нямам представа
откъде да започна, нямам никакви способности, нямам никакво въображение. А дори и да
вярвам в този вид влияние, пак нямам представа на какъв принцип работи живата материя,
как да я управлявам, какво да правя с молекулите и атомите, с биологичните, психичните и
енергийните процеси. Дори не познавам човешката анатомия!"



Тук обаче има едно "но", което, пренебрегвайки всички тези аргументи, все пак
позволява на всяко лице, което прояви интерес, да създава такива генератори. И това "но",
разбира се, е грижливо пазено от религията, науката и обществото като цяло.

Душата, която сама е част от конгломерата на духовната общност, т.е. пълноправна част
от нея, въплъщавайки се в тяло, съзнателно приема пълно (или в различни степени почти
пълно) ограничаване на своите възможности. Такъв е начинът на обучение в това
въплъщение. И когато човек заспива (а и не само по това време), душата има всички
възможности да си спомни, че е била, е и ще бъде, че има своята част от властта да
контролира материалността и каква цел преследва. За нея не е никакъв проблем да знае и да
разбере за миг как функционира биологията на човека или на всяко друго материално (или
нематериално) същество. Между другото, всяка скапана ларва няма проблем с това, защото в
нематериалния свят всичко е като детски кубчета. Но проблемът е, че душата, знаейки всичко
наведнъж, няма желание да направи нещо, дори когато знае, че въплъщението ѝ в човешко
същество трябва да умре утре. Тя няма да умре, просто ще завърши поредния урок или
обучение. Всъщност тя най-много се интересува от аспектите на всяко събитие, което се
случва с човека в материалността във всеки момент от времето,
- това я интересува наистина. Точно това ни дразни, радва, ядосва в ежедневието, нашите
усилия, притеснения, вземането на всяко малко решение, всичко, което смятаме за скучно и
тривиално. Е, радостите и постиженията - това също, и изобщо всичко, но не и онова, което
смятаме за важно заради гордостта.

И ето че изведнъж се заинтересувахме от възможностите за създаване на
свръхестествено за нас умствено устройство. За душата свръхестественото е естествено, така
че тя може да се интересува не от това, а от самия интерес (желание) на човека, към каквото и
да се прилага (това е тънък, но решаващ момент, трябва да се разбере).

От наша страна, за да може създаването да проработи, трябва ясно да формулираме
целта - какво искаме да създадем, без да навлизаме в подробности, които нашият съзнателно
ограничен ум не може да разбере по дефиниция. Формулирайте възможно най-много
подробности, редактирайте ги колкото пъти е необходимо, включително и самата цел на
създаването, за да заинтересувате Духа, и тогава нашата същност от другата страна ще се
донастрои, за да приведе в действие това немислимо. Насън или когато - няма значение, то
съществува и извън времето. И тогава изглежда, че нищо не работи, нищо не се случва, а
после изведнъж се случва!

Това е всичко. И не е нужно да продавате ничия душа или да плащате на някого за тази
тайна, скрита в мрака на вековете. Както при повечето неща, просто трябва да знаете
отнякъде, че това е възможно. Поздравления за тези, които са го разбрали.

За тези, които се занимават с езотерика с цел самоутвърждаване, за да могат да се
гордеят с нея, да се възползват от своята значимост и чувство за превъзходство над другите,
това знание няма да е полезно. Така че можем да кажем, че вие, момчета, трябва да отидете
при екстрасенси, магьосници и магьосници, където всички постижения се поставят в
зависимост от личните заслуги. Но за тези, които имат за цел духовността, този метод ще
бъде много подходящ.

Нека не разбирам как работи в тънките въпроси, нека не се хваля колко съм готин и
силен, но получавате резултата точно както сте планирали, без уловка и необходимост да
разпространявате гордост като заплащане.

Бездомни. Мисията е де-еволюция

Не всички бездомници са тези, чиято категория ще дам за пример. Точно както има
много хора с регистрация по местоживеене, жилище, собственост и много атрибути на

социалния живот, но които в действителност все още са естествени бездомници. Маслена
живопис на Репин: Ставам в пет сутринта (не помня какво ме е понесло, вероятно да заведа

някого на гарата или да се срещна), загрявам колата, търкалям се до края на къщата, откъдето
се отварят за преглед стройните редици от кофи за боклук. Сутрешна тъга, лека тръпка в

тялото ми, всичко още спи, нито звук, и изведнъж - бум!!! - откъм ъгъла излиза банда
бездомници. Разпръскват се към кофите за боклук толкова бързо, сякаш са група.



на поглъщането. Те енергично, методично и професионално "кацнаха" на кофите за боклук,
по същия начин, без да издадат нито звук, се концентрираха в група и изчезнаха в мъглата по
посока на следващото разместване на кофите, както разбирам.

В главата ми се появяват балони. Усещане за диво противоречие. Дори го изрекох на глас:
"Иска ми се да имах такава енергия за работа..."

Случвало ми се е да свързвам бездомните хора с измамените собственици на
апартаменти, изоставените от държавата, хората с нестабилна психика, хората, които не са
комуникативни дори в зародиш, т.е. те са лишени от психологическа, генетична и т.н.

Изглежда така. Но не и ако гледате по този начин.
Току-що започнах да търся и вече държа картите си в ръка. По телевизията показват

живота на бездомните хора. Една от историите е следната: бездомници се събрали в мазето за
сватбата на бездомник и бездомница, в процеса на пиене искали да пуснат булката да се
върти в кръг, но младоженецът бил против и го убили, а след това пуснали булката да се
върти в кръг и после убили и нея. Завлекли я настрани. И тогава бездомникът, говорейки пред
телевизионната камера, си спомня с явно удоволствие и без нито една следа от разкаяние на
лицето си: "Гледката на труповете ни развали празника, затова ги замеряхме с ризи".

След това си спомних за всички случаи, в които съм се сблъсквала с бездомни хора по
един или друг начин. Каквото и да правеха бездомниците, те винаги мразеха. И не беше ясно

кого мразят. В някои случаи, ако не ми даваха пари или ми казваха: "Не можеш да влизаш
тук" (отива към входа) - мърмореха нещо с такова презрение, сякаш аз съм този, който му е

съсипал живота. В други случаи изливат яда си върху всеки, всичко и всички и ги
изобличават на три етажа височина, без да спират. А понякога сякаш говори за Бога, но ако го
слушаш, това е само хитрост, за да се намръщи безсрамно върху бутилката. Интересно е, че
дори един почетен ветеран от войната, който би трябвало да има мозък на мястото си, може
да се превърне в безделник по собствена воля. В резултат на това той губи апартамента си,

цялото си имущество и доброволно започва да се рови из сметищата. Обяснява, че се чувства
свободен сред бездомниците. Но аз мисля, че той просто си разчиства сметките като начин да
мъж по начин, който той смята за подходящ.

Съседите от третия етаж бяха лидери на местната група на бездомните хора и най-често
седяха на сметището с други бездомници дни наред, докато не им дадоха апартамент и не ги
изселиха в селото (стандартен развод). И докато живееха, тровеха живота на всички съседи с
поведението си. Няма да я разказвам: всеки има повече от една такава история и не става
дума за нюанси.

Като цяло, ако погледнем корена, се оказва, че бездомният човек е дегенерат. Не в
смисъл на ругатни, а в смисъл, че това са хора, които нямат съвест, тя е напълно заменена от
гордост и егоцентризъм. В резултат на тази подмяна се променя генетиката, хората започват
да дегенерират физически по същите закони на подхранване и снизхождение във всички
смисли от страна на Духа. И те мразят не някого конкретно, а живота като цяло, самия факт,
че са се родили в този прогнил свят. И макар че никой от тях няма да го формулира, но в
действителност е просто: те мразят Божиите закони и самия Бог, който е създал цялата тази
бъркотия. И са против това, че са били поставени в този смърдящ свят в тези смърдящи
човешки тела в това смърдящо време! И биха се самоубили просто така, но егоцентризмът им
ги е направил страхливи и малодушни, а някои от тях вече изначално са родени такива в
резултат на мутация на родовата линия поради практикуването на всевъзможни извращения.
Това отново е закон на природата: всички живи същества се страхуват от смъртта и смирено
приемат условията, дадени им при раждането в изпълнение на нейните планове. Но нищо не
им струва да убият друго, по-слабо, освен ако, разбира се, то не застрашава пряко техния
живот. И така те живеят живота си точно както
По-агресивните, жестоки, физически силни и интелектуални "безделници" стават тирани или
серийни убийци-маниаци. Онези "безделници", които са по-агресивни, злобни, физически
силни и интелектуални, стават различни тирани или някои серийни убийци-маниаци, а
по-предприемчивите, по-отмъстителни от злобните, се обединяват във всевъзможни
сатанистки и други организации, връщайки се назад във вековете.



Сталин например от 37-ата до 41-ата година се занимава с прочистване на генетичните
дегенерати и ако не се беше прочистил, не би могъл да подготви страната за войната, а след
войната не би могъл да я издигне и тя би останала десетилетия наред в състояние на
перманентна революция и масов мор, и дори споделяне от други страни, заради които
всъщност е замислена цялата тази революция.

Въз основа на ведическите източници пред очите ни се извършва важно действие.
Съществува сила ян - силата на еволюцията, божественият път на развитие, и сила ин -
силата на дееволюцията. На Земята, цивилизация след цивилизация, се изпитват различни
видове хора. Тези, които са избрали еволюцията, се развиват и стават богове, а същностите на
тези, които са предпочели дееволюцията, се въплъщават в маймуни (о[н]-без]яна, повече
подробности във видеолекциите на С. Данилов). За това какъв брой цивилизации са
преминали тук, може да се съди по броя на видовете маймуни. Очевидно е, че колкото те се
различават една от друга, толкова и видовете хора са се различавали един от друг. Расата, или
както сега обозначават хаплогрупа R1a1, по дееволюция съответства на шимпанзетата: те
имат бяла кожа и това е единственият вид маймуни, чиято кръв е подходяща за преливане на
бял човек.

Но това не означава, че само хоминидите са с бягащи крака. Остава да се види дали
делфините, влечугите, насекомите, кучетата и други видове са резултат от такова сбиване.

Както винаги, потвърждението, включително този процес, е отразено на руски език.
Славянството не е националност, а мироглед. Този, който прославя процеса на ян и ин, е
славянин-ян-ин. Затова знакът "ин-ян" не е китайски и едва ли е от женски и мъжки род, а е
дума от три букви РОД, сгъната в символ, и, очевидно, това са само някои от значенията на
неговия набор.

Онези, които се развиват чрез идеята за Спасителя, са христолюбци, а онези, които се
развиват чрез Кръста или кръста на живота, са христолюбци.

И ако на примера на Украйна виждаме как се сбъдва митът за Вавилонската кула, то на
примера на бездомните хора можем да наблюдаваме процеса на доброволна дееволюция в
реално време. Това също не е толкова лесно: необходимо е да се докаже колко отвратително е
подобно съществуване в ипостасата на човешкото същество за тази въплътена същност. То
трябва да докаже на природната сила (Бог, Духът), че е решило да не бъде човешко същество,
а да избере съществуването в животинския свят, където няма такива трудности и душевни
терзания.

И още няколко уточнения. Рееволюцията е повторение, връщане към предишното ниво,
когато еволюцията не преминава към следващата спирала, а се връща към предишната, за да
повтори точно този участък от пътя. Демоничният път на развитие също е еволюция, но
векторът е противоположен, отрицателен спрямо божествения. Може би правилният термин
би бил дееволюция (в смисъл на демонична еволюция), а отказът на боклуците да се развиват
- например разчленяване. Мисля, че в бъдеще, след като изучат тези процеси задълбочено,
хората ще им дават правилни определения.

Хората, които не са сигурни в своя еволюционен избор, съчувстват на бездомните.
Бъдещите демони ги презират, но те са отличен материал в ръцете им, може да се каже, че са
тяхното оръжие във вечната борба.

Хората, които са потомци на генетично кръстосани хора с о[н]-без-джан(и) в резултат на
експерименти, описани в Библията, шумерските хроники и други митове, ги смятат за
предци. Това са същите тези дарвинисти.

Бъдещите богове уважават избора на безделниците, които са се отказали от правото на
избор, съвестта и човешкото страдание, и ги третират спокойно като бъдещи членове на
животинския свят. Без съжаление, възхвалявайки този вечен процес на ян-ин.

Корекция на съществеността



Колата ми е в ремонт, пътувам с трамвай от работа, слушам "Transurfing Reality" в mp3
плейъра. Темата е следната: когато някой премества предмети със силата на мисълта,
всъщност се случва така, че не материален обект се движи в пространството, а слоевете на
реалността започват да се променят, като обектът във всеки слой не е на същото място, а
малко по-далеч.

Виждам два билета, които лежат на пода. Помислих си: добре, ще ги преместя на друго
място. Съсредоточих се върху единия от тях, измислих къде да отиде и зачаках. Помагам си
мислено: "Хайде, хайде, сменяй слоевете или каквото и да било друго. Нищо не се случва,
нищо не се движи никъде. Не се отказвам, не махам с ръка, че всичко е нищо, а оставам
съсредоточен. После минава кондукторката, стъпва върху билет, билетът се залепва за крака
ми и пада на следващото стъпало, малко по-далеч, отколкото съм планирала. Побиват ме
тръпки, седя там, очите ми са в купом, главата ми е объркана. Как се е случило това? Какво е
това? Има ли нещо общо с намерението ми? Къде се изплъзват пластовете и ако е така, защо
не отиде точно там, където исках да отиде?

Седнах, успокоих се и започнах да пиша друг билет, лежейки настрани. Вече съм
наясно, че подобни неща по правило не се повтарят механично, защото действат като
изстрел: преди следващото натискане на спусъка трябва да мине определено време. Или, за
да го обясня по друг начин: трябва да изчакаме друг възел от време, в който това да стане
възможно.

Но аз продължих. Този втори билет възнамерявах да го преместя в друга посока.
Времето минаваше, хората минаваха покрай него, той не се залепваше за ничий крак, а аз се
опитвах да не мисля за начина, по който да го пренеса на новото място, защото именно
мислите за начина на реализация обезсилваха всички усилия и аз се концентрирах върху
крайното място. После се отчаях и използвах още един ход: след концентрацията престанах
да мисля за него, всъщност го изхвърлих от съзнанието си, но понякога, спомняйки си за
кратко, поглеждах - билетът все още лежеше там, без да помръдне. И когато вече се канех да
си тръгна, напълно загубил интерес към този съмнителен експеримент, вятърът отвори
вратата и билетът изпод краката ми полетя на мястото, което бях планирал. Усмихнах се и
излязох, а докато се отдалечавах от спирката, умът ми осмисли всичко това.

Първо, от целия си опит и памет отдавна съм стигнал до заключението, че промяната на
реалността не става със специални ефекти, както се показва във филмите. Именно за това са
създадени те, за да объркват, да угаждат на гордостта и да отклоняват вниманието. Лично аз
не съм виждал подобни магии като във филмите, а и никой, когото и да попитате, не е виждал
подобно нещо в реалността. В променено състояние на съзнанието - да, чувал съм за това, а и
самият аз съм виждал някои неща на места и в определени моменти. В реалната
материалност външен наблюдател няма да види нищо подобно, а видеокамерата няма да
заснеме нищо необичайно. И въпросът не е, че не съществува, а че свръхматериалният и
физическият свят не са линейно свързани във времето, във формите и взаимодействието.

Примерът с лошото око. Когато талантливият дребен отмъстител мислено нанася щети
на своя извършител, той може да си представи всичко с всякакви подробности или изобщо
без тях. Преди "проклятието" да достигне до жертвата, то ще премине през невъобразим брой
инстанции, може да бъде отменено или въплътено във всякаква форма. Например "джинкс" е
искал извършителят да получи инфаркт, но по някаква причина бъбреците му са започнали да
отказват. Или пък нищо не се е случило, но седмица по-късно върху главата му е паднала
тухла или пък удар е ударил самия магьосник-любител. Навремето бях чувал за особеностите
на националните заклинания и за това как обикновено се оказваха те.

Колкото и пъти намерението, създадено от ума, да се въплъщава в реалността, то винаги
се въплъщава чрез самата материалност, а не според сценария на този, който го е замислил.
Тоест, ако намерението за получаване на един милион е сработило, то ще бъде предшествано
от поредица от събития, в които куфарчето, чекът и завещанието са предадени от едно и също
материално лице, а не от ръка от празнотата, и куфарчето няма да се появи от нищото със
специален филмов ефект.

В този смисъл В. Зеланд също ме вкарва в безизходица, като казва, че ако възнамерявам
да преместя камион на 20 метра встрани и намерението ми се осъществи, тогава някои
пластове на реалността ще започнат да се променят и камионът ще се премести встрани или



дискретно, или по някакъв друг начин. А ако започнеш да се препираш със Зеланд, може би
той ще каже камионът,



Може и да съм се преместил, но след като премина през слоевете, няма да го запомня в новия
слой. Никой не е обещал, че ще остана същият в новия слой; реалността ще коригира
спомените ми.

Тогава ще стигнем до друго интересно заключение. Съществува такъв ефект на
Мандела, когато в паметта на една част от хората събитието се е случило по един сценарий,
но в дадена материалност почти всички материални източници са заменени с друг сценарий
на събитията (за което свидетелстват видеоклипове, книги, вещи, снимки). А другата
(по-голяма) част от хората си спомня точно втория, вече променен, сценарий.

Оказва се, че от време на време хората се преместват в други близки слоеве на
материалността. Това съответства на "Трансфер на реалността" и други езотерични теории.

Друг вариант на ефекта на Мандела: намеса от бъдещето, която кара материалността да
започне трескаво да се пренарежда и, както показва практиката, някои материални
доказателства остават непроменени.

И бих добавил още една версия, която може да замени или допълни предишните две: не
само Духът манипулира материалността, но и самите хора редовно създават намерение и
именно това намерение преоформя материалността, без да хвърля никого никъде, след което
тя се заменя, понякога оставяйки артефакти. Очевидно е, че количеството на промените в
огромния набор от съставни части на материалния свят е твърде голямо и се случват грешки,
а и паметта не на всеки подлежи на автоматична корекция.

Затова смятам, че реализираното намерение в случай на камион би изглеждало така,
например. Има камион. И намерението, което е преминало през всички инстанции и е
получило всички необходими "одобрения", се реализира по следния начин: друг камион ще
излезе от завоя на леда и блъскайки се в този камион, ще го премести, да речем, на 10 метра
по леда, но не точно в посоката, която съм искал. Резултат: аз съм шокиран и малко объркан.
Или просто: шофьорът на камиона се приближава до камиона, изплюва цигарата си, качва се
в кабината, запалва двигателя, отбива се встрани, гаси двигателя, излиза, пикае на колелото и
след миг размисъл се връща в магазина за втора бутилка. Предполагам, че отново съм
озадачен, но вече не съм шокиран, но действието е извършено: камионът е преместен.

Трябва да разберем едно просто правило: в 99,9 процента от случаите реалността се
променя чрез същата тази реалност. Може да ни се наложи да направим цял куп истински
чудеса през живота си, но никога няма да станем свидетели на онзи случай, случващ се с
вероятност 0,01 процента, когато небесата ще се отворят по библейски и това, което сме
поръчали, ще падне върху главите ни с магически специални ефекти и пред хиляди
свидетели. А ако то падне, най-вероятно специалните ефекти ще бъдат възпроизведени с
помощта на същата материалност. Тогава хората дълго ще казват: е, колко зрелищно се
взриви складът на китайската пиротехника! Следователно процедурата на промяна на
реалността винаги може да бъде обяснена научно, като съвпадение на обстоятелствата.

Но ние не забравяме нищо и помним, че всяко прекъсване на течението на
съществеността е съпроводено с необичайни събития? Да, така е. Тук материалността се е
променила и Духът веднага ни информира за това, подчертава вниманието ни към него.
Например един гол мъж избяга от магазина и се скри във входа. Или пък животните правят
нещо необичайно за тях. Просто същата жена в потник с кофа и празни кофи идва към нас. В
провинцията, казвате, това е нормално. Но в центъра на града? Необичайно, но отново със
същите средства на материалността.

И така, когато вятърът отнесе втория билет до мястото, където възнамерявах да отида,
слязох от трамвая и разбрах, че няма нужда да разсъждавам дали се е получило, защо е така,
а не иначе, и дали сега мога да започна да променям времето в света в своя полза. Или пък
по-добре да отида в лудницата сутринта, в случай че по-късно там няма да има свободни
места.

Хората отдавна са разбрали какво да правят в такива случаи. След като са си пожелали
нещо дребно (създали са си намерение), те наблюдават дали то ще се случи или не. И когато
то се случи, си казват: "Това е добър знак..." и продължават, знаейки, че всичко върви както
трябва, както се казва, в контакт със своя свят.



Това беше експериментът с билетите, който не означаваше нищо, освен че съм на
правилната вълна.

Магия или вълшебство е това?

В началото, когато публикувах мислите си в интернет, си мислех, че ще има въпроси,
спорове и всичко останало. Но след няколко месеца се оказа, че никой няма намерение да
обсъжда тази тема. Хората пишеха: "не се ли страхуваш да повдигнеш такава опасна тема",
или просто "благодаря за информацията", или "интересно е, но защо мислиш, че има
отношение към реалния живот?". Тези, които първоначално бяха готови да кореспондират,
загубиха интерес след няколко имейла. И тогава разбрах: за да се интересуват хората от
спорове, дискусии, споделяне на идеи, те се нуждаят от същата гордост, от желание за
самоутвърждаване. А тук цялото внимание е насочено към изключването на тази гордост от
личната мотивация. Няма никакъв стимул.

И го разбрах правилно. Това не е противоречива тема. Тези, които не са съгласни, не я
четат, а тези, които са съгласни, я вземат под внимание. Това е нормално, аз самият правя
същото, това е моята свобода на избор. Освен това цялата тази информация е необходима на
човек в определен момент, когато е на кръстопът: да се насочи към магията, да стане
магьосник или последовател на някой егрегор. Освен това тази тема представлява интерес за
хора, които вече са духовно и езотерично подготвени до известна степен, те като че ли вече са
доловили свръхестественото и не се съмняват в това, но все още има съмнения какви
средства да се използват, за да се проправи пътят.

И разликата тук е следната. Магьосникът, който практикува и използва магическите си
способности, доколкото е възможно, използва и "тъмнината", и "светлината", и "злото", и
"доброто". И за да не му пречат всевъзможни морални и етични понятия, той отказва да ги
обсъжда. Сякаш злото е обратната страна на доброто, "злото и доброто са едно".

Той избира тромави доктрини, такива масиви от понятия, които губят дълбочината си
някъде в тайнствена мъгла. Накратко, колкото по-сложно, толкова по-добре. Този подход е
удобен и защото може да заобиколи ума с неговата тоталитарна способност да опровергава
всичко, което е извън неговия контрол, т.е. извън личната му материалност, неговата картина
на света.

Щом чуя в разговор от човек: "Всъщност няма добро или зло...", веднага изключвам
разговора - всичко е ясно, демоничен вектор на развитие и няма значение, че човекът говори
за славяно-арийските Веди. Да си припомним буквата: "Аз боги веди, глаголу добро е...". Да
преведем от руски: "Познавам боговете и твърдя, че доброто съществува...".4 Съществува
добро. И следователно съществува и зло, щом говорим на този език. На английски език и в
останалите азбуки то може да бъде най-различно.

По същество магията е свързана със спазването на ритуали, извършването на магии. Тя
е романтична, мистериозна, загадъчна. Тя ви кара да се чувствате важни, могъщи владетели.
поне над нещо. Този метод за пробив на човек на такова магическо поле на дейност е доста
задоволителен за Лярва. Но при едно условие: всичките му начинания да се придържат
стриктно към линията на гордостта (уау такова условие, нали?). И тогава започва такава
суматоха. Магьосникът като че ли се съгласява с него, като че ли не, а ларвата прекрасно
разбира, че "клиентът" увърта, но тя и не такива "чушки" върти - и неизменно му набива в
главата своите представи и търкаля тази Ваня в калта си. Магьосникът на пръв поглед
изглежда, че винаги държи под контрол насаждането на лайва и разполага с перфектни
средства за власт над нея, но тук той се навежда да си върже връзките на обувките, а тя вече
го е прецакала във всичките му задни мисли.

4 Съвременна фантазия на тема староруската азбука. Всъщност вместо "Боги" е "Буки".
- "писма". Овалите на азбуката са следните: "Az'buki vedet. Глаголът е добър. Живей добре, земьо, и дори като
хора, мисли за нашия той покой. Говорете думата твърдо от ел'т дик. Тси, черви, шта юс'яти". Един от
вариантите на превод (някои староруски думи са преведени на съвременен руски език с няколко значения) на
съвременен руски език е следният: "Знам букви, говоря добре. Работете усърдно, земляни, както подобава на
разумни хора - разберете вселената! Носете словото с убеденост: знанието е дар Божи! Осмелете се, проникнете,
за да осъзнаете светлината на Битието!" Обърнете внимание: Аз, т.е. Аз съм първата буква в азбуката (а не
последната, както е в съвременната азбука). Защото именно с мен започва моят Свят, моята Вселена. (бел. ред.).



Колкото по-могъщ и почетен е той, толкова по-добре. Ето защо този мъж е в центъра на
нейното специално внимание, а натискът на гордостта върху него се увеличава
пропорционално на значението му в обществото. А цялата си мъдрост и перли от адски вид
той просто е длъжен да раздава във въздуха, защото това е неговият хонорар.

Накрая, в резултат на успешно изиграна игра, съзнанието на летеца идеално замества
съзнанието на истинската същност на човека, настъпва обсебване и човекът окончателно се
сбогува с покрива си. И ако това е вярно, то екзорсизмът е напълно реална практика,
истината, която е силно разкрасена в мистичните филми: демони, летящи предмети и всичко
останало. Но защо не? Вероятно с помощта на този процес е много лесно да се изпадне в
състояние на променено съзнание. А там можеш да видиш всичко, което пожелаеш, и всичко
става толкова реално, че не можеш да отидеш по-далеч. Този натиск на гордостта се засилва
върху всеки светец или мистик, когато той израства духовно и силата на съзиданието в него
се увеличава - това четем за някои от светите старци.

Като цяло магията изглежда по следния начин: конспирации, енергийни практики,
върховно напрежение, смъртоносна сериозност. Несъмнено това е подвиг на честта или
омразата, в зависимост от мащаба на нанесената вреда или направеното добро.

След държавния преврат през 1991 г. в страната се появяват всевъзможни месии, нови
религии, секти и църкви. Първата вълна от 15 години е отминала, а сега е в ход нова,
по-хитра. Същото сектантство, но основано на ведическото наследство. Как да разпознаем
това сектантство? Необходимо е да приемем, че за ролята на месии се взимат хора без съвест,
по възможност от богоизбрания народ, за предпочитане практикуващи някакви сексуални
или други извращения за надеждна връзка с инфернала. Най-вероятно такъв човек ще бъде
или екстрасенс, или някой, който го имитира, и той все пак ще говори за това. В хода на
дейността си той ще бъде застигнат от перверзии или сериозни фобии. Малко вероятно е да
имат деца, въпреки че в младостта си тези хора може да ги имат или ще имитират, че ги имат.
Могат да изглеждат като кисели лесбийки или сладкодумни мъже, което означава, че в
идеалния случай би трябвало да са немъртви, дегенерати, хора, чието родословие трябва да
се прекрати върху тях. Тъй като нямат съвест, те дават имената си на едро, като използват
наставките бог, богиня, висш жрец и други подобни. Ако в първата вълна те се кръщават
предимно с персонажи от библейския епос (другото е неизвестно), то сега това са ведически
персонажи. Разбирането на подобни богове и богини в личности не е тема на книгата, но
трябва да има масово противодействие на тази напаст.

Как да опровергаем тези данни? Методологията е една и съща - методът на разследване.
Сравняване на твърденията за противоречия с казаното по-рано, сравняване на информацията
с първоизточника, оценка на действията на самия герой според критериите на съвестта,
морала, Наказателния кодекс, отношението към Родината и, което е важно, патриотизма. Тези
пратеници в мнозинството си не могат да понасят руската култура, руската държавност,
президента и през цялото време ги изобличават пряко или тайно, за което по същество са
определени тук с голяма мисия в рамките на библейския проект. И, което е най-важно, всички
тези резултати и изводи трябва да бъдат публикувани навсякъде, където могат да достигнат -
в сайтове, в дискусии, в коментари. Колкото по-траен е ресурсът, толкова по-добре. Истината
изненадващо си проправя път навън.

Случаят с магьосниците е различен. Магьосникът (ако наистина е магьосник), знаейки
отлично каква е гордостта и с какво се храни, започва, като съобщава на нея (т.е. на
съзнанието на адския паразит), че ще отнеме цялата власт в полза на истинската си същност.
Паразитът приема предизвикателството и казва о'кей (ако, разбира се, приемем, че е
англоговорящ паразит) и заявява "Ти опитай, а аз на свой ред ще се опитам да върна цялата
власт на себе си". Това е честно предизвикателство, човек, който взема важно стратегическо
решение. И след това магьосникът живее не като се бори за власт, могъщество или почести, а
скромно и в приповдигнато настроение върши полезни неща за семейството си и обществото
като цяло. Отглежда деца, после внуци. Лекува, учи на мъдрост или кове желязо - няма
значение. Главното е, че не практикува магьосничество, най-много да извърши ритуал, при



той просто създава намерение и то се изпълнява. И след това продължава да живее отново,
като в този процес организира света около себе си и го подобрява. Цялата му борба не е
насочена навън, а навътре, за да се противопостави на гордостта и да развие себе си.

Разликата с магьосника тук е, че магьосникът изразходва лъвския пай от енергията си за
борба с външни и вътрешни конфликти и обикновено е зает с амбициите и егоцентризма си.
Подобно на Windows, според експертите, изразходва до 70% от ресурсите си за самото си
функциониране, поради което производителите на IBM трябва да развиват просто
умопомрачителни способности, за да повишат по някакъв начин забележимо общата
ефективност. Един магьосник, също като един вълшебник, не разбира как работи тази магия
и вълшебство, но упорито се опитва да припише всичко на личните си постижения,
постоянно анализира, съмнява се, изпитва страх от загуба на власт и т.н. Като цяло
напрежението е високо, не можете да се разсеете за една почивка за цигара. А магьосникът го
прави в проста, достъпна форма и не се оставя да бъде натоварен с гордост, весело и без да
хаби ресурсите си.

Практикувайки материализация в малък мащаб, се сблъсках с вътрешни ограничения.
Оказа се, че не съм готов за много неща. Например за мигновена материализация на
предмети, за получаване на пари в големи количества. Не просто не бях готов, а нещо повече
- напълно сигурен съм, че това би навредило на незрялата ми психика и би могло да ме
поквари. Но това е поправимо, реших, ще укрепим психиката си, ще тренираме
устойчивостта си към изкушенията. Главното е, че темата е интересна, а пътят като цяло
много ми допада.

Какво имам предвид. В този момент, ако четете това, сте изправени пред избора: да
станете маг или магьосник? Затова трябва да знаете: пътят на магьосника е път към славата и
безчестието, към почестите и побоищата с пръчки, към нападенията и защитата, към
пристрастяването към властта и страха от безсилието. И всичко от този род, тоест
амплитудата е от +100 процента до -100 процента - няма да ви се стори малко. Но
магьосниците, магьосниците или екстрасенсите като цяло не помагат на цивилизацията да се
развива, а по-скоро обратното. Те са егоисти, каквото и да говорят, дори каквото и добро да
правят, защото действат от гордост. И от целия им светъл живот ще останат само въплътените
намерения на паразита към хората. Тъй като се намират на демоничния път на развитие, те се
интересуват да правят само това, което задоволява суетата им, и всички останали пороци и
пристрастявания към материалността на гордостта. Глупости, казвате? Но изпитайте го и се
убедете сами. Аз например вече съм го видял.

+100-100= 0 общо. Разбира се, ако добротата надделее в магьосника, екстрасенса, той
ще има положителен принос. Но отново аритметика: +200-198=2, а всъщност в повечето
случаи това е стабилен голям минус. В този смисъл е по-добре да бъдеш обикновен повече
или по-малко нормален семеен човек и еволюцията ще се движи стабилно и надеждно
нагоре.

Що се отнася до избора на егрегор, към който да се присъединя като привърженик,
изобщо няма да се изказвам поради безполезността на моето мнение по този въпрос.
Необходимо е да се измъчва подходящият пастир. От какво се нуждае егрегорът от нов адепт,
каква полза може да извлече адептът от такъв съюз - пастирът има всичко изписано и
одобрено от висшестоящите му органи.

Ако допуснем и повярваме, че всички ние имаме силата да творим в една или друга
степен, какво създаваме през цялото време? Мислим ли си някога: "Искам в света да няма
война, искам страната ни да си върне суверенитета, загубен през 1991 г.? Не, разбира се, че
не, и за постоянно - никога. Страхът от войната и страданието е здраво насаден в съзнанието
ни. Междувременно светът може би се нуждае само от едно - хората поне понякога да искат
да живеят според съвестта си, в мир и хармония.

- Да - ще каже гордостта, - войната е необходима, тя е великият изравнител и дава на
всеки това, което заслужава! - Не - отвръща мъдростта, - ти си този, който кара хората да се
измъчват един друг и ги подтиква към самоунищожение. Без теб не би имало нужда от нито
едно от двете. И щеше да има човешки стимул, и щеше да има развитие.

И така е с всичко. Скандалите, ще каже психологът, освежават силата в семейството. А
мъдростта ще отговори, че гордостта, която ги поражда, унищожава душевната привързаност,
само малко по-късно и необратимо, стъпка по стъпка. Какво ли би било без гордост? Дали



щяхме да спрем да се възпроизвеждаме и да се обичаме, ако нямаше гордост, похот и други
грехове? И за глупака е ясно, че не бихме. Нещо повече, именно поради въвеждането на
гордостта в масите на хората в



са спрели да раждат през последните няколко десетилетия, а не поради стотици други
необясними причини.

И така е във всичко. Това е просто пълна победа на понятията за материалност и
гордост над човечността.

Тези, които избират магията, религията или материализма - за тях всичко е ясно, но
тези, които избират магията, е време да започнат да създават нова колективна материалност в
буквалния смисъл на думата. Инферно просто чака най-накрая да повярваме в някой от
сценариите за апокалипсис, но това не се случва, очевидно защото мнозинството все още не е
избрало самоунищожението.

И какъв цвят си ти, другарю без билет...?

Кой е моят Бог

В един момент започнах да попадам на книги, чиито автори критично оценяват
старозаветните събития чрез критични изследвания. Те започваха добре и бързо преминаваха
към осмиване на Писанията. Очевидно най-сетне беше възможно да се подиграваш на
Библията, без да се ограничаваш в нищо. И едва много по-късно започнаха да се появяват
интелигентни тълкувания на описаните там събития и послания.

Всъщност, след като я прочетох, разбрах, че Библията е преди всичко идеологическо
произведение, което описва как последователно се е осъществявал захватът на властта на
земята. Тя описва методите, идеологията, формирането на бъдещия човек като вид. Всички
тези книги са ръководство как точно трябва да се прилагат описаните технологии. Всъщност
виждаме как се е формирала задачата да се присвоят всички богатства на света чрез лихви по
заеми, а като следствие - и властта, както и факта, че тя е изпълнена към днешна дата.

Глобалните събития са слабо описани в Библията, например описанието на потопа
заема може би една страница. Държавите и градовете са наречени с различни имена, имената
на владетелите не са същите, важността - неважността на събитията е обърната, датите са
преместени с хиляди години назад.

Днес вземам карта от 1790 г. и намирам Гомора - град, който е съществувал по онова
време. А на Земята няма пустини, има стотици големи градове, реки, гори, езера, дори в
Аризона. През каква пустиня е водил Мойсей Божия народ, ако те не са съществували на
земята дори преди 200 години? Единственото място, където по някакъв начин можеше да се
изгуби от поглед,
— е Синайската планина и там се развиват библейските събития за въвеждането на
чужди агенти.

И когато прочетох шумерските хроники, имаше недвусмислена аналогия с Библията, а
информацията в Библията изглежда като кратък разказ за сътворението на Адам, потопа и
други събития. В хрониките генетичните хибриди като роби са били отглеждани от Анунаки,
което е описано подробно стъпка по стъпка в контекста на разпознаваеми съвременни
технологии. Ако преведем думата "Аннунаки" от шумерски на руски, а всъщност от руски на
руски, значението на тази дума: [ан] - отричащ, [н].
— нашата, [u]- божествената форма, [na]- даденото, [to]- душата. Всъщност "чужденецът
не е от нашия род".

Според нашите Веди боговете на Раса не са създавали изкуствено своите потомци и
никога не са се отнасяли към тях като към роби, а са били именно родоначалници, защитници
и наставници. Според шумерските хроники, както и в Стария завет, боговете генетично
отглеждали свободни и безправни работници, по-точно роби. И днес си имаме работа с
фалшификат, когато собствениците на генетично модифицирани роби поставят там и
потомците на боговете от Расата.

Вече не се обиждам от измамата на религията спрямо мен лично и не се ядосвам, както
се ядосвах от реалността на намесата на ларви и енергийни паразити в човешкото съзнание.
Точно както преди това - на идеята за комунизма, при която започнах живота си. Всичко това
в крайна сметка заема своето място в живота и се приема просто като даденост.

Когато все още бях апологет на християнството, осъзнах, че моята съвест е моят бог и
тя не може да се побере в Десетте заповеди, защото те са само десет статични точки върху
плосък лист хартия, а ние сме заобиколени от многоизмерен, променящ се всяка секунда свят



на



в пространството и времето. И тъй като не открих нищо добро в библейския Бог, реших да си
представя какъв трябва да бъде Богът, в когото искам да вярвам. В моето въображение това
непонятно човешко същество не може да има всички пристрастия и пороци, които са
присъщи на човека - то просто е отвъд всичко това и несъизмеримо по-високо. В същото
време той се нуждае от това всички същества, създадени от него, да се стремят към
съвършенство, така че накрая и те да се превърнат в богове, които ще поемат задължението
да помагат на потомците си по този път, водени от универсален набор от инструкции -
съвестта, която обхваща всичко и всички. По-възрастните помагат на по-младите със
състрадание и любов, без да ги упрекват за несъвършенството им, точно както ние не
упрекваме децата си: децата преминават през всички етапи от неразумното животно до
максималното осъзнаване на себе си и това е естествено.

Не искам да отида в някоя райска градина след смъртта, за да се излежавам в мързел.
След смъртта искам да се занимавам с други дейности - да творя, но не и да бездействам.
Например да започна с това да създам със собствените си ръце един мъничък живот, една
амеба например, на някоя планета и да го тествам в продължение на сто хиляди години, като
се връщам назад във времето и правя корекции, а след това да моделирам нещо по-сложно и
красиво. Нещо повече, ако съм син на бог, живея с надеждата, че и аз ще порасна и ще стана
бог с всички свойства на моя прародител. Ето защо има смисъл да създавам сега, през живота
си, независимо от всичко: стол, музика, програма, да копая земята и да отглеждам реколта, да
отглеждам дете и т.н. След това, ако живея тук и работя върху себе си, след края на живота си
ще правя същото, но в рамките на другите възможности, които ще имам. Няма смисъл да се
правим на нещастни, грешни страдалци и уморени от живота, трябва да станем щастливи тук
сега, да продължим напред и вече да се трудим и разбираме там, също с радост и без ни
най-малък намек за мързел.

Оказва се, че не съм дошъл тук, за да страдам, а за да изпълня уроците и да се
образовам, и животът придобива голям смисъл - пътят на възнесението към моя прародител
Бог, когото приемам с всяка фибра на душата си. И той никога няма да ми каже, че съм негов
роб, тогава наистина мога да се гордея, че съм негов син, а той като родоначалник трябва да
се гордее с мен, когато успея. И в мен няма никакъв грях. Да, вършил съм много мерзости
против съвестта си, но не защото съм бил решен да бъда грешник, а защото съм бил
несъвършен. И сега съм несъвършен, но са преминали някои етапи и вече не съм същият,
защото вече съм осъзнал съвестта като основна движеща сила в себе си. Такава е съдбата на
всяко дете: да убие животно, да причини страдание на друго живо същество, да лъже, да се
гневи, да мрази, да завижда и т.н., а след като съвестта се включи, да скърби горчиво за
стореното и никога повече да не постъпва така в бъдеще. Живея живота си и влизам в
следващия без тези несъвършенства и пороци, но продължавам работата си по-нататък.

Кой родител би си помислил да прокълне детето си за вечни времена заради временното
му възрастово несъвършенство. Е, вероятно такъв, който казва: "И все пак ти си природен
грешник, като майка си и всички твои предци, ти си мерзост за мен и роб!

И каква беше изненадата ми, когато започнах да се запознавам със славяно-арийските
Веди. Това, което си представях за това как трябва да бъде организиран светът, което бих
искал, се оказа, че наистина е съществувало преди и е много по-грандиозно, отколкото можех
да си представя. И всеки път, когато научавам нещо ново за тази цивилизация, откривам все
по-удивителни и вдъхновяващи перспективи. Оказва се, че не съм фантазирал, а по някакъв
начин съм си спомнил онова, което преди е било скрито в мен от съзнанието ми, и сега
започнах да намирам потвърждение на всичко това в информацията, която се откриваше пред
мен.

Дори неща като вкуса на хляба. Първоначално започнах да пека хляб сама и се научих
да го правя вкусен, но не съвсем същия. След това прочетох, че термофилните дрожди са
като раковите клетки и причиняват гниене на всичко в организма. Направих закваска без мая,
изпекох хляб и установих, че той е с вкуса, който търсех. Никой от моето поколение не беше
правил хляб с квас, така че нямаше как да го запомня от собствения си живот.

Оказа се, че хората от тази цивилизация също са били добре запознати с ларивите и
паразитните цивилизации. Боговете-родители пристигнали на вимани и без никаква



на мистификацията и горящите храсти разговаряха със своите потомци, докато предаваха
уроците си на тази земя. Без проклятия, без обвинения, без желание за убийство, без ревност
към други богове или други мерзости.

Богът Яхве, въз основа на разказа от Стария завет, е идентифициран като мисионер на
външна високоразвита цивилизация с демонично развитие, който след пълно прочистване
установява своето царство на Земята, изпълвайки го със свои протежета, създадени
изкуствено в резултат на генетични експерименти, за които всъщност става дума в тази
история. Неговата техногенна намеса в опеката над създадения от него народ присъства на
всяка крачка: кланета, разделяне на водите, хранене с манна, разрушаване на стените на
обсаден град, ценни съвети по всеки повод - всичко това е описано точка по точка.

Оказва се, че без неговата намеса в хода на събитията създаденият от него народ е щял
да загине или да бъде разпръснат сред други народи на всеки етап, но отново и отново
техният господар се намесва и упорито забива своя кол в историята. От това следва, че той в
никакъв случай не е създал този свят, за който се пее в псалмите, на нашата планета, където
всичко би било според неговия план. Той се е внедрил в него като паразит и е променил
целия организъм на Земята по такъв начин, че да създаде подходящи условия за своите цели,
като по някаква причина не е могъл да действа открито.

Мисля, че оттогава той не е изчезнал никъде и вероятно е по-жив от всякога и
продължава да управлява нашия свят. В момента нещо не върви по план и обещаният
апокалипсис не е първият път, когато той се нарушава, което в момента е много
обнадеждаващо и дава надежда за бъдещето.

Кои са Десетте заповеди? Те са патерици за хора, които нямат съвест или са планирани
да нямат съвест. Първите две са за претенцията на бога за еднолична власт и поклонение,
вторите две са пак за същото, а останалите са само няколко неща от многото милиони
житейски ситуации, които могат да възникнат в хода на живота. Неща като: мий си ръцете,
преди да ядеш, мий си зъбите сутрин и не гледай Сара през цялото време. Не забравяй, че се
опитваш да направиш всичко възможно, за да бъдеш съвършеният роб, иначе ще те убия и ще
те пратя в ада, където ще гориш, а после ще възстановя плътта ти отново и ще гниеш
завинаги.

С думи от предписанията и пасажи от Свещеното писание маниаци и управници са
извършвали и извършват безброй престъпления срещу човечеството, съвестта и здравия
разум. Ако човек препрочете всички Веди и наставленията на боговете-прародители на
народите на Раса, ще бъде невъзможно да намери нито една фраза, която да провокира
насилие над друго човешко същество: просто няма такава фраза, както няма насилие над
животни. Ако на човек му е позволено да убива, то е само за да намали дела на злото, за да
предпази собствения си род от унищожение. И това трябва да се прави с доброта и любов,
като се осъзнава, че врагът също е потенциален бъдещ бог, изпълняващ своя еволюционен
урок.

Съвестта, в сравнение със заповедите, е многоизмерна и приложима във всяка
възникнала ситуация; тя е като част от тялото, от която не може да се отървем, също като
главата. Тя е елемент на самата вселена, според чиито закони живее всичко - от
елементарната частица до мащабите, за които човек няма представа. Дори и да не осъзнавате,
че постъпките ви са в разрез със съвестта ви, тя винаги ще ви напомня за това и ще бъде
камък върху сърцето ви, разрушавайки организма и психиката ви, докато не го осъзнаете и не
поправите стореното. Съвестта има окончателната присъда и не се нуждае от одобрение
отстрани, дори да е божествена, тя е самият Бог.

И ако човек няма духовни кости под формата на съвест, той се нуждае от патерици. А
ако човек вече има съвест, то той се нуждае от указания как да се отнася правилно с нея, за да
я пречисти, да я подхранва и да я приеме като мощен инструмент за хармонизиране на себе
си и на света около себе си. Затова в религиите има заповеди, а във Ведите - беседи за
правилната настройка и инструкции за употреба.

Религията е приватизирала Духа, който управлява събитията в света. И го нарича
"Светия дух", който слиза върху избраните. Все едно мравките в някой мравуняк в Амазонка
на общо събрание да решат, че слънцето ще грее само в негова чест во веки веков и че той
трябва да се нарича светец. Няма значение, че



След шест месеца този дворец на мравките ще бъде отмит от преливането на реката, важното
е колко патос и печалба може да се извлече от виртуалната приватизация, да се издигнеш в
йерархията на своя мравуняк и да се издигнеш със своето мравешко царство над близките
мравуняци, които също ще бъдат отмити следващата пролет. И на тези фигури или им липсва
здрав разум, за да разберат, че слънцето грее над всеки микроб и всички планети, или глупаво
заблуждават останалите за свое удобство. Мисля, че е и едното, и другото.

Друго интересно нещо, което е направил този "невидим управител на света": от всички
народи (по-точно от всички големи народи) е било отнето знанието за техните исторически
предци и заменено с чужди религии и богове. Например индийците се покланят на боговете
Кришна, Вишну, Буда, на Белите богове, както са записали, дошли на вимани от Север, които
ги научили на мъдрост и им дали Ведите. Всичко сочи към това, че това са боговете на Раса,
в руските Веди те са наричани бог Кришен, бог Вишен, бог Будящи. А първичният език
санскрит, който се изучава в Индия, все още звучи във вътрешността на руските села, той е
руски, а санскрит е само производен на първичния език. Това означава, че индийците се
покланят на боговете на раса, но самите те не са народ на раса. Може би, отчасти, сред някои
представители на висшите касти, и там е имало потомци на Раса. Въпросът е, че им е било
позволено да изповядват религия, различна от тяхната собствена; ако имаха своя собствена,
изначална религия, щяха да бъдат лишени от това право.

Народите от Расата се покланят на чужд за тях бог, а в молитвите си възпяват
приключенията на еврейския народ, чиято съвест и родословие са отнети. Самите евреи са
разделени на няколко части: едните почитат Спасителя, другите - родовото еврейско дърво,
стигащо до първия хибрид Адам, който е имал максимален брой гени от самия Яхве, или
по-скоро от неговия род. А третата са онези, които са пряко произлезли от този хибрид
генетично и изпълняват ролята на наместници, гаулайтери, пряко съзнаващи от кого и с каква
цел са били въведени в света. Те получават преки указания в реално време от Господаря на
земята и стриктно ги изпълняват. Предполагам, че те са просто атеисти и нямат нужда от
религия. В същото време всички тези хибридни потомци се надпреварват кой е по-извратен
във всяко отношение, владеят световните финансови потоци, ясната йерархия, световната
власт и няма да се поколебаят да пожертват първата и втората категория евреи, без дори да им
мигне окото, защото те изначално са планирани като материал за изхвърляне.

Цялото това преобръщане с главата надолу, заместването на всяка истина с лъжа, е
предписано и в Тората, Талмуда и много други управленски инструкции, очевидно от самия
Бог - кой би спорил. Идеалните войници, а всъщност и идеалните роби, никога не биха имали
въображението да измислят подобна стратегия и да изчислят всички ходове за хилядолетия
напред: те не са създадени за това, въпреки че се отличават с повишена скорост на
умствените изчисления и компютърна памет.

Цялата тази информация е налична в интернет и постепенно става все по-подробна,
изплувайки на повърхността. В религията всичко е организирано по такъв начин, че
апологетите са защитени от този вид информация, има умело поставени забрани и капани.
Всяка информация, която поражда съмнения относно истинността на религията, веднага се
обявява за идваща от дявола, всякакви свръхсили - за съблазън на дявола (освен когато става
дума за официално одобрени пророци и светци, действали в името на религията), а
служителите на църквата са хора, които излъчват доброта, състрадателни са и искрено вярват
в един Бог. Хората, които по правило се избират за тази цел, са наистина добри и човек иска
да им помага, да бъде в тяхната компания, просто да общува.

Който и да се окаже Исус, егрегоричната вяра в Спасителя, ако бъде разгледана от
гледна точка на познанието за енергийните паразити, ларви, егрегори, изглежда така.

Например, хората идват при мен и ми казват: "Вярвайте в Спасителя, той наистина е
съществувал, той е син на единия Бог (или на самия Бог) и наистина трябва да вярвате в него.
Аз със здравия си разум си мисля: как мога да повярвам в него, ако не съм го видял. Те ми
казват: ето книгата, която Бог е написал за нас чрез ръцете на Месията, и тук всяка буква е
истинска, и се казва, че... - и по-нататък се казва: "В началото беше словото..." Чета всичко
това и отново нямам причина да свържа всичко това с действителността. Казано ми е, че



Бог ме контролира през цялото време, че ми се случват всевъзможни необясними неща. Да,
сега се хващам, защото наистина се случваше нещо необяснимо. Като всички останали,
наистина. Но не ми казват, че всички тези неща се извършват от Духа и от самите хора, които
в действителност са творци, бъдещи богове. И със сигурност няма да ми кажат, че Духът не
принадлежи на религията, както и съвестта, а някои свръхестествени способности, които
откривам, принадлежат лично на мен, когато премина следващите етапи в духовното си
развитие.

Сега ми се предлага да се фиксирам върху религиозните писания и неразрешимостта на
фактите за "божествената намеса", която ми се случи, което започвам да правя усърдно. В
резултат на това, като всеки друг потомък на богове, който има възможност да създаде друг
живот, аз раждам единственото нещо, което мога да родя досега - ларва, енергиен тумор,
храня я до такава степен, че тя придобива съзнание и започва да поддържа моята фиксация,
извличайки от мен енергия за своето съществуване и овладявайки контрола над моите
усещания.

Тук настъпва нов етап, когато започвам да усещам нейната жизнена активност съвсем
материално: изпитвам промени в настроението, удоволствие от страха и други ярки емоции,
когато отново и отново се сблъсквам с дейността на привържениците на религията, в резултат
на четенето на литература на тази тема, участието в масови тържества. Тоест, въз основа на
съображенията за това "какво е материалност", започвам да изпитвам едни и същи емоции
при едни и същи послания отново и отново, когато повтарям действия. И тогава тези чувства
стават материални за мен. И това е същността на реалността, която ни се дава в усещанията.

В този момент духовникът веднага вижда, че е време да ме свърже с егрегора, когато аз
като единица ще храня не само ларивата, но и самия религиозен егрегор. След това
приобщаване егрегорът получава възможност да контролира емоциите ми - да ме напомпва с
енергия, когато съм "добър", и да ме изпразва, да ме кара да страдам, когато съм "ай-яй-яй" в
неговите разбирания, и да ми влияе чрез други привърженици. Да доставя идеи, знаци,
реакции на религиозни събития, ревност към него, омраза към други егрегори и да участва в
други планове-събития.

В този смисъл религиозният егрегор по същество е гигантска лалава - живо същество,
надарено с все по-нарастваща интелигентност с включването на нови привърженици,
способност да контролира произволен брой хора, емоции, пристрастия, хитрост и жажда да
владее съдбите на своите привърженици. С други думи.
"Бог", на който се покланят вярващите, объркани кой всъщност е Бог - Христос, Светият дух,
създателят на световете, Йехова, Аллах, Елохим, Майтрея или Ахура Мазда. С какво
всъщност егрегорът е способен да жонглира, разбърквайки информацията според своите
правила във всеки отделен случай.

Нормалният човек дори не подозира за тази нечовешка сила на един астрален
мегаизвор, който изсмуква живота на милиони хора, а в същото време всъщност не е Бог, а
буквално паразит. Не просто паразит за нас, а мегапаразит, върху който на свой ред
паразитират всички онези, които отлично разбират целия този механизъм и знаят как да го
използват. В нашия случай това са и външните високоразвити паразитни цивилизации с
многомилионен паразитен опит, и всички етерни паразити, включително и тези, които живеят
някъде близо до нас в зоната на достъп до нашия генератор на живот.

Ако се вгледаме по-дълбоко в егрегорите, сравнявайки ги, става ясно, че всеки егрегор,
например комунизъм, демокрация, медицински или исторически, се различава от
религиозния егрегор само по това, че има други пристрастия и особености на личния
характер. При привържениците на всеки егрегор буквално всичко (заразяване с идеи,
фиксиране, раждане на ларви, получаване на материални отговори чрез тях, включване на
себе си в общия егрегор, ревностно отношение към него, омраза към другите егрегори,
управление на милиони привърженици, поклонение на техния бог) се случва по един
сценарий и се развива, докато по-силният и по-кръвожаден егрегор физически не отреже
основната част от привържениците на противника, като по този начин го отслаби. След това
победеният егрегор бавно, но сигурно изчезва. Няма съмнение, че победеният



Комунизмът на поразия ще умре, когато умре поколението, което го подхранваше. Освен ако,
разбира се, някой не го разклати отново, като хвърли в пещта нови привърженици.

За да осъзнаем, че всички ние сме част от Духа, бъдещи богове, не са ни нужни
религии, идеи, месии, знаци, страшни изпитания и прозвища, а просто трябва да си спомним
за себе си стъпка по стъпка. Един по един и масово. Просто трябва да поживеем известно
време без геноцид, който не е спирал нито за минута поне от 200 години.

Възниква въпросът: дали славяно-арийската вяра също е егрегор?
Колкото повече научавам за живота и социалния ред на народите на Раса преди

унищожението, толкова повече доказателства намирам, че това е била цивилизация, която
отлично е знаела как функционира светът и внимателно се е предпазвала от ментален
паразитизъм на всички нива - от ларива до егрегора. Също така във ведическите източници
се споменава, че преди катастрофата входът към пекелските светове бил внимателно
блокиран.

Други задават подобен въпрос: не е ли самото понятие "Дух" егрегор? Не, не е: той не
притежава нито едно свойство, характерно за егрегора, достатъчно е да ги сравним в списъка.
Освен това Духът обхваща всички светове и пространства, дори там да не се усеща мирис на
човешко същество, а всеки егрегор е просто една голяма ларва, която е създадена от тълпа
несъвършени богове в детството.

Веднъж една моя позната християнка (тя работи като видеомонтажист и оператор в една
църква в Санкт Петербург), след като прочете тирадата ми, че сме несъвършени богове, се
замисли и възмутено обобщи: "Това е много красива приказка, всичко е толкова вълшебно, че
ти сам си го измислил! Всъщност светът е жесток и ние сме родени, за да страдаме, за което
трябва да правим всичко възможно, а след смъртта трябва да се надяваме на разрешение да
не страдаме повече и да не се раждаме никога повече. Ето това всъщност е идеалната
егрегорна единица. Тя е изпълнила всичко, което се е изисквало от нея: родила е ларива,
предала се е на егрегора и е сложила ръка на себе си по отношение на личната еволюция. Е,
това зависи от собственика. Както е казал великият предшественик на концепцията за
"Трансърфинг реалност", "според вярата ти да ти бъде".

Нека си представим цивилизация, която е наследила трактори, автомобили и други
машини от своите предци, но знанията за работата с тях са изгубени или някой умишлено ги
е изгубил някъде.
"вкопани". В това общество има такава религия: "Нашата цел е да построим комунизъм през
живота си" или "Нашата цел е да отидем в рая, когато умрем", а тук имаме следното
"Нашата цел е да се научим да управляваме моторни превозни средства през живота си."
Тоест в идеалния случай в рамките на едно поколение всеки трябва да се научи да управлява
машини. Но две хиляди години по-късно. и само няколко души от милиарди успяват да го
направят. Някои от тях биват масово наказвани за това, други биват обявявани за светци, като
някак си се премълчава как са успели да го направят, а мощите им биват излагани на показ
след смъртта им. Хората идват и ги молят да им помогнат да се научат да шофират, а
понякога дори се излекуват от докосването им.

В същото време обучението се провежда по общоприети правила: не е позволено да се
сяда зад волана или дори да се доближава до машини - това е грях. Недопустимо е да се ходи
при самозвани инструктори и да се търсят инструкции в нелегални книги (които, разбира се,
всички са забранени).

Заповедта, дадена ви отгоре, е следната: трябва да легнете с вързани ръце и крака и да...
и да приемете светия дух на шофиране! Никой не разбира какво означава "да възприемеш" и
кой е Духът на шофирането, затова някои хора въртят очи, други мучат, трети слюнчат - общо
взето, срамът е само един, но всички се правят на максимално добри и се опитват да
"възприемат" духа, когато той слезе, като се потискат, измъчват и следват всички принципи
на официалното обучение.

И за глупака е ясно, че тази религия е създадена с точно обратната цел - да попречи на
хората да се научат да използват тази технология при всякакви обстоятелства. Дори ако
хората просто дърпаха лостовете и натискаха бутоните, те при всички случаи щяха да се
научат как да я използват, като я пробутват и пробутват, разбира се, не без наранявания. Има
много техники, но как тези маси да започнат да използват мощта на моторния трактор, който
може да прави каквото си иска? И тогава става още по-лошо. Хората ще започнат да правят
свои собствени автомобили, които си искат. И тогава ще се случи нещо ужасно: концепцията



за тази религия на трактора, която е изкована с толкова титаничен труд, ще се разпадне на
пух и прах.



Библейският проект. Предсказател и нация

Ще публикувам моята версия на разбиране за това как стоят нещата. Не е моя вината
кой не се е скрил. До такива изводи стигнах, анализирайки постъпващите наблюдения върху
събитията през последните десетилетия, част от които постепенно бяха разсекретени, друга
част - открити и преоткрити от съвременните изследователи. Но всичко това е майсторски
изкривено и скрито от широките маси, така че откритата информация не е от решаващо
значение за глобалния план за управление.

.
Според Библията преди Вавилонската кула е съществувал само един език. След това тя

описва как хората са предприели проект, за да станат равни на боговете. Естествено, никой не
е склонен да попита какъв единствен език е говорела цялата цивилизация, какви са били
боговете и защо са се вълнували толкова много от построяването на кула. По-нататък: по
какъв мистичен начин са давали нови езици на хората и още много други въпроси без
отговор.

Ако премахнем мистичната и политическата интерпретация, историята на Вавилонската
кула може да изглежда така. Единственият език е бил руският или този, който е бил преди
харомутията (умишленото изопачаване на езика) и санскритът. Индийските санскритолози за
пореден път откриха тази непонятна взаимовръзка на езиците: камъните на целия свят са
изписани с рунически, азбучни, черти-изрезки върху артефакти, чиято древност е милиони
години.

Предполага се, че събитията от времето на Вавилонската кула са се развили известно
време преди да започне голямото прочистване на народите на Земята. По време на тази
чистка много милиарди хора били унищожени по цялата Земя. По цялата ни планета има
останки от наземни ядрени експлозии. Има и такива като Окото на Сахара - тук наведнъж са
били унищожени няколко десетки града на половин континент. Това съвпада с описанията в
индийските Веди и в старозаветните писания и е пряко свързано с ключов етап от библейския
проект. Датите на събитията стават все по-ясни, процесът е в ход, а изследователите издирват
достоверни факти.

Ако се съди по многобройните митове и легенди, преди от една до няколко хиляди
години външна цивилизация е извършила мащабна генетична диверсия, за да кръстоса
генома на маймуните и хората от Расата с добавяне на техни гени, за да създаде ударна сила
като пета колона. Такава е историята за създаването на Адам, същата е в шумерските хроники
и други източници. В индийските Веди се описва от гледна точка на ведическите богове как
нагите им откраднали жените, а те им избивали лицата с раса на вимани и ядрени
бомбардировки, лазерни стрелби и такива оръжия, за които още не сме се сетили.

Тъй като маймуните са били насилствено измъкнати от дееволюционното състояние,
което са избрали по своя свободна воля, и към тях са били добавени техните гени, всички
потомци на тези хибриди се мразят помежду си и еднакво мразят всички, които са по-високо
от тях в еволюционно отношение, като в същото време с цялата си страст мечтаят да се
върнат там, където им е било добре преди, т.е. те дърпат целия свят към деградация и разврат
по същата схема на безделника. И, осъзнавайки това, не е необходимо сега да се досещаме, че
именно нас Западът мрази от векове, погледнете представителите на украинците, чийто геном
е бил смесен преди малко повече от няколкостотин години. И народите, които споделят тази
омраза към руската култура, стават свои собствени западници, а след това дълго време не се
докосват до тях, макар че все още говорят почти руски.

Мисля, че ако Яхве, като инициатор на това безобразие, присъстваше на една ръка
разстояние, тогава цялата омраза към хибридите при определени условия щеше да падне
върху него. И, знаейки това, той провизорно се е обявил за невидим бог, който пребивава на
небето, в някаква далечна орбита, като от време на време пътува напред-назад до анонимните
"Обсъжданията", които довеждат до страхопочитание представителите на националните елити.

Неуморни изследователи съобщават, че при последното почистване на Земята преди 200
години населението на нашата планета е намаляло до по-малко от един милиард души
(трябва да предположим, че златно и не за първи път). От този момент нататък обединената
цивилизация е била условно фрагментирана и е започнала да изкоренява технологиите на
космическо ниво и физически да изрязва хората с паранормални способности, т.е. тези, които



са се развили до нивото на контрол над материалния свят. Пълното прочистване не успяло да
се осъществи веднага, но тази цивилизация,



която организира този армагедон, и не разчита на бърза победа, защото има голям опит в
отблъскването на подобни земи, населени с народите на Раса. Подобна акция не може да трае
и сто години, но самите те живеят много по-дълго, ако се съди по шумерските хроники, и за
тях периодът на отблъскване на земята е като година за нас: не се бърза, но останалите дни
ще са в шоколад.

Магически неразбираемото разпределение на новите езици в опуса за Вавилонската
кула всъщност не е мистично и алегорично, а абсолютно банално: елитите на всяка отделена
провинция от цялата Земя се събират по доброволно-принудителен ред и там им се обявява
началото на библейския проект.

За народите, които приемат условията, унищожението се отлага, а за тези, които
отказват - адски огън, огнена геена. За тези, които не разбират, обърнете внимание: тук са
Содом и Гомор, това е вашето близко бъдеще.

Така се появиха първите либерали, които започнаха да отделят територии от единната
планетарна цивилизация, диалекти от основния език и да измислят нови езици, да
противопоставят съвестта на индивида, шизофренията на здравия разум, доброволно да се
кръстосват с човекоподобни маймуни, да понижават еволюционното си ниво и да насаждат
разврат във всичките му проявления. Днес техните потомци и идеологически наследници
правят същото, подкопават държавността, опорочават всичко, което може да обедини
народите и да доведе до еволюционното развитие на човечеството.

Каква е същността на библейския проект? В момента има много спекулации за него, но
какво означава точка по точка, все още не съм чул. Както показва практиката, малко по-късно
ще се намерят хора, които ще разгърнат тези догадки до удивителни подробности.

Начертайте договор за това, което може да се предполага, че може да се сглоби.
.

Договор на Global Predictor с държавата Предмет
на договора.
Третата страна в лицето на цивилизацията на други биологични видове, действаща на

принципите на демоничния начин на развитие, под покровителството на йерарсите на
пъкления свят, наричана по-нататък Глобален предсказател (където "предсказател" -
"predictor", съкратено GP), от една страна, и хората, формирали отделно елит, наричани
по-нататък Нация, сключиха настоящото споразумение за следното.

1.1. Глобалният предсказател се задължава да отложи унищожаването на нацията до
определена дата в бъдещето или, в изключителни случаи, да осигури по-нататъшното
оцеляване на част от елита на нацията, включително възможността за евакуация от Земята
(възнесение) при стриктно и активно изпълнение на условията на споразумението от страна
на нацията.

1.2. Нацията, представлявана от своя елит, осъзнава сериозността на последствията в
случай на неподчинение на плана на Глобалния предсказател и се задължава да спазва
стриктно всички изисквания на това споразумение в името на оцеляването на нацията.

2. Задълженията на държавата към прогнозиращия.
2.1. Една нация се ангажира да измисли и въведе нов език, който да е възможно

най-различен от оригиналния език. Нацията, която се е отдалечила най-много от него и
работи неуморно за отдалечаването му от оригиналния език, получава допълнителни бонуси
и преференции.

2.2. Нацията смесва генетично своя генофонд с един от маймуноподобните човешки
видове по преценка на Предсказващия, като синаец, питекантроп, неандерталец, архантроп,
кроманьонец и други.

2.3. Нацията се задължава да прилага стриктно мерки за понижаване на
еволюционното ниво на развитие на нацията. Такива са:

— своевременно откриване на формирането на умствени свръхспособности на
всеки гражданин на нацията и образцово потискане на неговата дейност или живот, за да се
избегне еволюционно замърсяване;

— потискане на разработването и внедряването на научни разработки, забранени от
Предсказателя, извън преференциите, дадени за технологично развитие, чрез забрана, тормоз
и физическо елиминиране на лица;



— създаване на условия за изхвърляне на най-прогресивните и патриотични
личности от обществото чрез дуели, междуособни войни, организиране на военни кампании,
терор и други събития;

— въвеждане на всички видове наркотични зависимости, включително психични
зависимости;

— постепенно и поетапно култивиране на толерантност към извращенията,
морален упадък, разврат, създаване на култ към личността, въвеждане на егоцентризъм и
индивидуализъм;

— Унищожаване на доказателствата за съществуването на Расата, нейното
наследство и принадлежността на нацията към нея, налагане на забрани и система от
наказания за разпространяването на такава информация.

2.4. Нацията се ангажира да култивира расова омраза към другите нации и особено
към тези, които са отхвърлили този договор с Predictor.

2.5. Нацията се задължава да предприеме всички необходими действия за
намаляване на населението си до необходимото ниво чрез водене на войни, отравяне чрез
храна, кръв, разпространяване на епидемии и други дейности, определени за изпълнение от
Предсказващия.

2.6 Нацията се ангажира с показни масови жертвоприношения, съобразени с
библейските дати, за да потвърждава редовно поетия курс.

3. Задължения на предсказващия към държавата
3.1. Predictor се ангажира да:
— да предоставят на нацията подробен план на дейностите стъпка по стъпка за

всяка година, десетилетие, век;
— формиране на всички необходими структури за създаване, въплъщаване и

по-нататъшно управление на събитията, както и за своевременно уведомяване на елита чрез
подходящи средства за информация и прогнози;

— Предоставяне на нация с индивидуализирана ценностна система, религия,
история и др., вградени в структурата на глобалния проект;

— осигуряване на логистична подкрепа на нацията при изпълнението на плановете,
определени от Predictor. Например: военна намеса в частен и глобален мащаб, управление на
метеорологични и физически явления, създаване на епидемии, коригиране на генома,
осигуряване на необходимите технологии, насочване на финансова подкрепа от други
държави и др.

Подписи на
страните GP Vasya
Pupkin
.
Разбира се, ясно е, че договорът е много по-обемист и заема поне една тежка папка с

дребен шрифт, а за нацията това ще са томове свещени книги с преписи и примери за всеки
параграф, както и маса приложения със снимки, поправки, обяснения, с различни религиозни
сгради по света, предмети на изкуството и религиозните култове и джи пи ес знае какво още.
Е, всъщност така си е.

Най-вероятно става дума за един и същ договор, който е подписан с отпечатъка на
генома му от представител на националния елит или друга фигура, полезна за общия план.
След това той получава необходимите преференции до технологични устройства, било то
Граал, жезъл, техническа помощ, консултации, подробен план за действие и прогнози,
изсипани в мозъка му по всякакъв технологичен или ментален начин. Всъщност с това е
изпълнен библейският разказ.

Що се отнася до това кой кой е в тази бъркотия с вселенски размери.
Нашите йерарси са боговете от света на Правото, те са на линията на божествения път

на развитие, а "не нашите богове" са йерарсите от света на Пекел, които са избрали линията
на демоничния път на развитие. И едните, и другите са свръхматериални, и едните, и другите
контролират материалния свят, но с коренно различни средства и на потенциално различни
нива. И двете са две части на един и същ план.

В този ред Яхве не е бог, а материален наместник на йерарсите на адския свят, който
управлява Земята на материално ниво. Той дори не е владетел на своята материална



цивилизация, а, да речем, много предприемчив предприемач от работната група по



да вземат земи като нашата за своите създадени хора и останалите поробени.
— Учител. Той е Бог и е един. Ясно е, че приписвайки на себе си създаването на земята и
небето, той не е съгрешил срещу същността си. Както казва Исус: "Твоят бог е баща на
лъжата..." и всичко останало. Мисля, че Исус прекалява, тъй като приписва много неща на
този бог - но не той е този, който е създал лъжата като явление.

Обикновените обитатели на пъкления свят - от подобия на растения и животни до
високоорганизирани същества - в повечето случаи са паразити за нас и ни приемат като
източник на храна и възможност да влияят на материалния свят чрез нас. Те се хранят,
наслаждават се, изпълнени са с похот, страх и страдание чрез нас. Нещо повече, те активно
участват в подреждането и създаването на нашия свят чрез предоставените ни възможности и
чрез влиянието от други материални цивилизации на демоничния път на развитие и затова
сега нашият свят е устроен по този начин, а не по друг. Тъй като сега сме заблудени и невежи,
цялата мерзост, която човекът е вършил през последните стотици години, ние приписваме на
себе си като вид, което е фундаментално погрешно.

Условията на споразумението с Предсказателя не включват отношенията на
обикновените същества от адския свят с населението на Земята и затова, като виждаме как те
постъпват беззаконно спрямо нас, можем да заявим, че всичко е оставено на самотек, без
никакви правила и ограничения.

Сигурно е било толкова различно тук преди пробива на адския свят на Земята, толкова
различно, че мозъците се топят, когато изследователите се опитват да осмислят останките от
дейността на една минала цивилизация. Според всичко изглежда, че Земята за нашите Раса
светове сега е поставена под карантина, затова всички контакти и съобщения, за които
разказват нашите приказки, са прекъснати. Въпросът: "Има ли живот във Вселената,
различен от нашия?". - е признак за деградация на здравия разум, защото всичко се доказва
положително само за няколко минути съсредоточаване върху тази тема, дори въпреки
лъжите, които падат върху главите ни от медиите и другите информационни канали.

Същностите от света на Праи не са паразити за нас, а се занимават с управлението на
света, например някои от тях следят за изпълнението на природните закони, други се
занимават с моделиране и развитие на всякакви форми на живот, например управление на
природните процеси и други подобни дейности. Те отговарят и за нашето еволюционно
развитие.

Само за да се контролират тези природни процеси, флората и фауната на Земята, са
необходими безброй структури. А на всяко космическо тяло те също са неизброимо много,
постоянно са свързани помежду си и едновременно са подчинени на един план. Човешкото
съзнание просто не е пригодено за възприемане на такива порядки.

Именно тази сила, съставена от безброй същности, всяка от които има своя собствена
индивидуалност и характер, се нарича Дух.

Йерарсите на света на Праи, т.е. Боговете на Праи, управляват процесите в по-глобален
мащаб и, което е най-важното, са заети да създават всичко, на което всеки е способен.

Самите ние сме такива субекти на Духа, между преражданията сме заети с управление
на процеси, във въплътеното състояние сме на обучение в друг порядък и в идеалния случай
трябва да се занимаваме със същото структуриране и управление. Но тъй като сме разгърнати
по друг вектор на развитие, самите ние сме инструменти за разрушаване на материалния свят
и донори за същностите от адския свят.

В крайна сметка след създаването на Вселената боговете трябва да разопаковат
информацията, увеличавайки, подобрявайки и подреждайки материалния свят, а йерарсите на
пекелския свят трябва да опаковат целия този вече разопакован масив от информация в
квадрата на Малевич. Мисля, че не Малевич го е измислил, а той е представен на света на
този етап на дееволюция като нагледен пример.

Това обяснява страстта на западната култура към егоизма, лъжата, покварата, омразата,
войните и в крайна сметка към разрухата на света, докато показно лъска фасадите,
евроремонта, фалшивата набожност и показния стремеж към духовност. Нямам представа как
точно се извършва това архивиране на разрухата на света.

— Нима не сме еднакви?



— Не, разбира се, ние сме противоположни, но библейският проект е в своя
финален етап и ние сме почти готови да рухнем или, обратно, да се преродим.

— Възможно ли е това?
— Разбира се: в ръцете ни е силата на Вселената... Какви богове сме ние, щом не

можем да убедим себе си да се занимаваме с такива дреболии?
— Или може би заслужаваме тази съдба, защото сме се оставили да се разложим?
— Не, нашите предци не са позволявали това. Западният свят не можа да усвои

Русия (на западен език - Тартария) дори с техническата подкрепа на Йехова, тъй като до края
на XVIII в. тя беше цивилизация от космическо ниво.

Изследването на събитията отпреди двеста години е довело изследователите до това
разбиране за случилото се. Преди 200 години5 в продължение на почти 80 години цялата
територия на една земна цивилизация е била почистена от ядрени оръжия, вероятно
изпратени от орбита от някакъв обединен космически флот. Милиарди хора бяха унищожени,
а тези, които подписаха договора, приеха условията на агресора и продължиха с плана за
промяна на световния ред.

Англосаксонците печелят търга за почистване на местните администрации по света,
докато Москва, която по това време е западна държава, извършва военно почистване и
разделяне на териториите от Сибир до Аляска. Това е записано в историята като въстанието
на Пугачов. И няма нужда да си правим илюзии защо Москва все още се отнася към Сибир
като към колония. Причината е една и съща: това са колониални отношения, които оставят
своя отпечатък дори след 200 години от различни събития.

Народите, които не се съгласяваха да подпишат договора и да заемат мястото в
библейския проект, бяха унищожавани по един или друг начин. Възрастното население е
било изтребвано, децата са били превъзпитавани, след като са се запознали с религията, а
всички свидетелства за единна Русия са били премахнати от историята. История
— е буквално "от Тора I", в която се дават нови ключове за развитието на цивилизацията

според Тората.
Още малко словообразуване. Доктор е първоначално тора док. Бъдеще - все още ще

бъда аз, настояще - там, където все още стоя.
Не се спирам на доказателствата, тъй като това е неразрешима тема, с която вече се

занимават стотици (а може би вече и хиляди) изследователи и ежедневно се представят нови
факти.

Библейският проект предвижда разпределение на религиите между народите със
задължителното изпълнение на условието за чуждост. Тоест индуси, китайци, будисти -
различни части от руските Веди, а наследниците на ведическата култура - култа към единния
еврейски Бог, същото и при другите народи. Изборът не е много голям, но правилото е ясно:
всеки народ, ако се позиционира като нация, получава нова религия с упование в чужди
богове. Това може да се види с невъоръжено око. Удмуртите например все още организират
празници на полето по обяд, варят каша, почитат силите на стихиите и бога Слънце, а вечер
ходят на църква. Ясно е, че е трябвало да оцелеят по някакъв начин, затова са приели
условията на споразумението с ВП, но не са могли да скъсат и с ведическата вяра, затова
хитро са запазили нещо.

Религията е била въведена в Русия през вековете агресивно и кърваво, на което Русия на
славяните не веднъж е отговаряла с "умиротворяване", достигайки до Европа, след което у
европейците на подсъзнателно ниво е останала зашита в страх пред татарите-оголи.
Моголска татария е територията на Източна Русия, превеждана като Велика Татария. Отделно
"Моголия" все още се появява някъде край Камчатка. Изображенията на тези карти са тъмни
и сега са свободно достъпни, официални, с печати, с посочване на принадлежността, където
се съхраняват. По темата за изкривяването на всичко и всички като първооснова на
цивилизацията на демоничния начин на развитие вече няма смисъл да се говори, затова и
няма никаква вина за лъжата на европейците, сега тя стана тяхна същност, която наричаме
"двойни стандарти". Също така в западната цивилизация като цяло няма съвест, чест,
достойнство и други божествени качества, за които цялата известна история говори
недвусмислено, ако се отхвърли личното мнение на европейците за самите тях и се гледат
само фактите.

Както една възрастна майка веднъж ми разказа за местния телевизионен канал, който



избледняваше на метрови вълни:

5 Осемнадесети век. (изд.).



— ...Този канал е най-добрият!...
— Защо мислите така?
— Те самите го казаха...
Така е изградена европейската "ценностна система", защото тя е и библейска. Прочетете

Стария завет - там има поредица от действия, днес наказателно наказуеми, неморални, а след
това напълно прославени и издигнати в ранг на свети дела. Изповядването на тероризма,
геноцида, фашизма. Е, това е нормално за тях, удобно. Неудобно става само когато ги
обвинят в двойни стандарти.

Аргументът, че Русия и СССР също са се държали по същия начин, по робски начин, е
справедлив: какво друго би трябвало да съпътства налагането на "библейски ценности" на
бившата територия на Русия след национализацията.

Руският език е бил унифициран на всички континенти още през XVIII век и е бил
разрушен след глобалния удар. По това време младите езици вече са били напълно готови за
употреба. Колко бързо може да се създаде нов език? Ами например две момичета от 7. клас
биха могли с лекота да измислят такъв и повече или по-малко да го въведат през учебната
година. Украинците за няколко десетилетия са превърнали своя от развит диалект в отделен
език. При такива мащаби е ясно, че е по-трудно и по-дълго: инерцията е огромна, ресурсите
на елита трябва да са големи, събитията са мащабни. Но при всички случаи технологията е
една и съща и тя може да бъде изследвана. Като начало е необходимо да се разбере, че е
невъзможно да се измислят всички думи от нулата, затова вземаме думи от стария език,
пренареждаме ги, премахваме и добавяме нови букви, изкривяваме произношението на
самите думи и букви и измисляме нова азбука. Вземат се думи не с пряко значение, а
синоними или семантични значения, а след това, след създаването на оригиналното езиково
тяло, те могат да бъдат допълнени с напълно нови, които не приличат на оригиналния език.
За това как и от какво са създадени английският и японският език можете да прочетете, вижте
филолога А.Н.Драгункин. Шегата, че английският език е бил измислен през Средновековието
по време на скорбут, сега се възприема просто като забавен факт.

Преди около десет години един турски екскурзовод разказваше как великият
реформатор Кемал Ататюрк, който изглеждал като демон, променя турския език. В разказа му
имаше някои забавни моменти. Нови думи били взети дори от други езици. Например думата
"баян" се превърнала в име на жена. Той твърдял, че тюркският език е оригиналният език на
света. Турците повярвали в това, но останалата част от света дълго време се смеела. Но сега
времето минава и в светлината на новите факти се оказва, че наистина тюркският език е
станал частична първооснова на европейските езици в процеса на асимилация и изтласкване
от Европа на славяните и арийците. Точно тюркският език първоначално не е бил измислен и,
макар че е бил примитивен, а е бил една от съставните части при създаването на
европейските езици, които са били необходими, за да се противопоставят на планетарния
руски език. Ако преосмислим цялата дейност на Ататюрк в светлината на споразумението с
Предводителя, ще се получи една много вълнуваща история на борбата за създаване на
националност, борбата за клаузите на споразумението с ВП, за да се получат неговите
предпочитания. По същество това е историята на всяка нация, която е решила да изкорени
цялото наследство на единната цивилизация.

Доколко един език е млад, можете да разберете по това, че не е монолитен.
Южногерманците не разбират северногерманците, китайците и много други народи имат
същата картина. А сега да погледнем към огромната територия, където се говори единен
руски език: разбираме се въпреки диалектите, дори украински или белоруски.

Руският език преминава през процеса на харомуция, но изкривяването чрез старата
църква и промяната на азбуката в крайна сметка частично се връща назад. Светите братя
Кирил и Методий успяват да изкривят значението на руските думи, букви, срички и да
деградират езика, който веднага се озарява отвътре с извънземна благодат.

Неземно, да.
В края на световното ядрено прочистване Романови са подписали национален договор с

предсказателя и са продължили да действат в съответствие с прочистването на ведическото
наследство. Това е голяма обширна тема и има експерти, които са дълбоко запознати с
фактите от онази епоха. Как Петър Велики е въвел в Русия алкохола, тютюнопушенето и
отвращението от всичко руско, как е отрязал вратата от Европа към Русия за грабеж - това е



гордостта на либералите.



Интересно е да разгледаме всичко това сега през призмата на договора на една държава с
глобален предсказател. Историята на Петър Велики е очевидна: абсолютно нагла подмяна на
владетеля с човек на различна възраст, ръст, националност и култура. Дълго време не можех
да повярвам в подобна възможност, докато не осъзнах, че по онова време Московия вече е
била западна държава, а там лежат като дишащи, това е един от стандартните европейски
методи за завземане на властта. Всички роднини и инакомислещи бързо са били нарязани на
кабърчета и всичко е зашито и покрито. Е, после бунтовете бяха потушени - загубите бяха
минимални, не е като да тръгнеш на война.

Истинската хроника на произхода на Петербург се представя във все по-невероятна
светлина с разкриването на истинските събития, но това не е моята тема.

В началото на ХХ век религията подготвя Русия за следващия етап - поредното
прочистване на населението на Русия и по-нататъшното разделяне на нейните територии, за
което е осъществена революцията, т.е. повторната еволюция, връщането на еволюцията назад
на един завой от изминалото еволюционно развитие. За това как последователно религията е
предала юздите на управлението на същите евреи, но с атеистична развлекателна програма,
може да се прочете в хрониките от онези години, в които няма никакви факти за
преследвания от страна на комунистите на религиозни дейци, освен порицания на чукчи,
решили да се противопоставят на следващия етап на библейския проект. Държавата просто
спряла да финансира храмовете, а свещениците се преместили в каретата, тъй като не
ставали за нищо друго на света. А после историята ни разказва как свещениците са били
избивани, като привежда примери за бандитска подялба на имуществото и показва как се
хвърлят кръстове. Нищо не се е променило: наследниците на библейската терористична
екзекуция, американците, и до днес правят същото - снимат постановки в декорите на уж
продължаваща война и ги представят за реален факт. Познайте три пъти: дали американците
са летели до Луната? Отговорът е: Защо да го правят?!

Освен това. От една страна - червеният терор, насочен към открит масов геноцид на
руснаците, за който еврейските комисари пишат с ентусиазъм и без колебание, а от друга -
белият терор, с масовата подкрепа на народите по света, включително китайците и
австралийците. И изведнъж, през 1918-19 г., британците, които вече бяха започнали да
избиват местното население и да си разделят териториите в Далечния изток, се сгънаха и си
тръгнаха, последвани от всички останали нашественици. Какво беше това?! Беше като да
откъснеш парче месо от гърлото на гладен лъв.

От средата на 20-те години на ХХ век терорът над местното население престава и се
насочва срещу самите еврейски терористи, а в края на десетилетието в страната навлизат
машини, технологии, ресурси и специалисти от Запада, които осигуряват невиждан по
мащабите си индустриален пробив.

Николай Стариков разказва и пише за този преломен момент с много загадъчни
събития, като е проучил задълбочено фактите. Но е малко вероятно политиците и историците
да започнат да разбират истинските причини за случващото се, докато мислят в рамките на
библейския проект. А за нас, които не сме ограничени от тази рамка, е лесно да го разберем.
Причината е, че другарят Сталин, бидейки амбициозен и креативен, не се страхува да
предложи на глобалния предсказател своя план, който се състои в следното: бидейки лидер на
националния елит, той се задължава да установи на територията на Русия такъв обществен
ред, при който всеки обикновен гражданин максимално и безкръвно ще се отклони от
ведическата култура, а на територията на 1/6 от света ще възникне нов вид човек - "хомо
советикус". Нещо повече, тази обществена система с цялата си мощ ще изкорени
наследството на праисторическите предци както на територията, така и на всички подчинени
на нея.

И той наистина изпълни обещанието си: по цялата територия на СССР през всичките
тези десетилетия и след неговото управление бяха унищожени доказателства, подкопани
камъни, отрязани надписи, цели пирамиди бяха пренесени от "Белаз", а древните градове
бяха наводнени. Доказателствата за този процес изплуват все по-често и няма как да е по друг
начин.

Predictor даде на СССР преференциален режим за индустриализация, като същият
преференциален режим беше даден и на Германия. От 1926 г. всички символи със свастика са
изтеглени от обращение в Русия и са дадени на Германия. Свастиката в Русия в продължение
на векове е била върху пари, документи, символи, правена е украса на сгради и изведнъж в



един момент изчезва, с редки изключения. От тези и много други факти правим интересен
извод: планът на предсказателя предварително е предвидил финала на бъдещата война, която
ще трябва да започне след 15 години. В края на победата над Германия всички споменавания
на Раса, арийската



Ведическите символи трябвало да бъдат заклеймени завинаги, забранени и анатемосани.
Очевидно е, че ведическите символи са били от голямо значение за предшественика и са
пречили на плановете му. Същият важен резултат би трябвало да бъде противопоставянето на
арийците със славяните, взаимното унищожение и вечната омраза. Това е като смъртоносна
разпра между Ивановци и Сидоровци, същото като Украйна и Русия, само че сега вече
славяни от Запада със славяни от Изтока. Това е красиво.

В края на 30-те години например Съветският съюз обучава хиляди специалисти, които
да управляват окупираните територии, включително и Брежнев. Един либерал, разбира се, ще
каже, че злият Сталин се е готвел да нахлуе в Европа, и ще бъде прав, но такава
необходимост е възникнала не в резултат на агресия от страна на СССР, а в резултат на
освободителна война, чиито резултати вече са били предварително известни. Например, днес
Русия може да започне да подготвя такива специалисти? Е, опитайте се да убедите някого да
го направи, ако дори не се знае дали ще се воюва, срещу кого ще се воюва, как ще завърши.
Няма да бъдете умни, това е сигурно.

Резултатът от осъществяването на всички тези планове на предсказателя само за
последния 20-ти век стана намаляването на бялото население, т.е. на народите от Расата (към
тях се причисляват всички бели, например и германците, фино-угрите, татарите, мордвига и
т.н.) от 20 % на 4 %, а сега вече на 2,5 % - кой кого смята за такъв.

Тоест, ако не се извършва постоянен геноцид на расата (Русия се произнася буквално
[Раша], тоест на расата), то по закона за удвояването от 1700 г. насам населението на Русия би
трябвало да е в границите от два до три с повече от три милиарда души. Светът би бил руски
по дефиниция. На Романови, на религията, комунизма, демокрацията и либерализма -
милиарди неродени и убити руснаци. И всичко това е резултат от дейността на Земята на
някаква трета сила, която не спира нито за секунда да ни развращава, да ни трови чрез
храната, кръвта, да ни унищожава физически. Съвестта е заменена с морал, който на руски е
буквално морал - да погребеш до смърт върховното божествено начало.

Не бива да се задава въпросът, че може би сме толкова жалки, безполезни, страхливи и
негодни, а как след всичко, което е било сторено срещу нас (всеки народ на Земята би бил
заличен от лицето й), ние все още сме не само живи, но и започваме да се възраждаме
отново! Най-вероятно това е по-скоро като птицата Феникс, която възкръсва от пепелта.

Колко пъти съм променял отношението си към Сталин, опитвайки се да го осмисля, но в
крайна сметка стигнах до извода, че той е бил многолик. Той създаде една наистина велика
цивилизация, а преди това да стане възможно, физически изби потоци от перманентни
либерални революционери, които по същество бяха немъртви изверги, и нямаше друг изход.
Техните потомци сега беснеят, за да видят как наследството на Сталин се преосмисля и му се
придава истинското значение. Потомците на другата част от населението, трудещите се и
селяните, си спомнят за него точно обратното - че той е бил защита и подкрепа от цялата тази
орда убийци и изнасилвачи, която Русия наследи от революцията.

Но времето идва и се оказва, че той стриктно спазва споразумението с предсказателя и
също като лидерите на другите народи не може да направи нищо без заповедта на
предсказателя. Но той се договаря с предсказателя за отлагане на унищожаването на руското
население, което освен това дава възможност за възраждане на нацията за десетилетия
напред.

Без дори да дочака избухването на Втората световна война, предсказателят вече е дал
преференции на САЩ да се изправят срещу СССР и да го победят след края на войната, в
резултат на което Русия става колония на САЩ. От 1991 г. насам страната е под окупация,
като плаща данък и репарации с пари, специалисти, деца и забрана за индустриализация.

Дългият сблъсък с износването е това, с което народите трябва да се занимават всеки
ден, защото в такива условия няма време за еволюция и за търсене на отговор на въпроса кой
управлява света и защо нещата са такива, каквито са.

СССР не просто загуби Студената война, защото се сдуха, той я загуби, защото след
смъртта на Сталин предсказателят отмени преференциалното третиране на



индустриализация в съответствие с националната икономика. Но той остави
индустриализацията за войната и космоса, което доведе до чудовищно изкривяване. Освен
това щатите много умело дръпнаха одеялото на преференциите върху себе си и успяха да
организират образцово разлагане на съветската нация, като подкупиха елитите и корумпираха
гражданите. Всъщност подобна методика е повече от естествена за тях, тъй като днес те са
преки наследници на поддържането на библейския проект.

Дали доларът ще се срине, или никога няма да се срине, дали петролът ще бъде скъп,
или ще бъде изоставен напълно - всичко това са въпроси на предпочитанията на глобалния
предсказател. Прогнозаторът ще позволи на населението на Земята да има безкрайна енергия
и да полети към звездите само в един случай - ако човечеството застане твърдо на
демоничния път на развитие.

В главата на всеки ще бъде имплантиран чип с контролен механизъм и детонатор, а
съзнанието ще бъде заменено със съзнанието на адски същества. Това е онова, което сега се
нарича обсебване, но в по-смилаема и контролируема форма.

И ето че гледам в YouTube: Путин пътува във вагон и щастливо обявява, че членовете на
МОК са обявили, че имат нужда от такава нация, което означава, че ГП е доволен и е готов да
разгледа включването на Русия в новия план.

Един мой приятел все се опитваше да ме убеди, че Путин краде средства, хвърляйки
огромни суми за Олимпиадата в нищото. Тогава попаднах на това видео, изпратих му го и
започнах да му обяснявам същността на въпроса. Той направи "а-а-а-а, о-о-о-о" и седмица
по-късно вече разбираше въпроса по-добре от мен.

И ето че си мислим: защо Путин трябва да е толкова щастлив? И как да не сме
щастливи: няма да бъдем унищожени точно сега, а напротив, ще ни бъде позволено да се
индустриализираме, за да бъдем включени в бъдещия план.

Планът, разбира се, е все същият - унищожаване на народите от Расата на Земята, но
това означава, че ще бъдем в шоколад от пет до петнадесет години. Ресурсите на страната ще
спрат да се прехвърлят на Запад със свръхзвукова скорост и обратно, Западът ще започне да
работи за нас. Но ще се наложи да затегнем гайките в посока на археологията, възраждането
на ведизма, самоинициативата. И тогава ние, укрепнали, ще се изправим срещу други народи
за гарантирано взаимно унищожение.

Лошо ли е това? Разбира се, че е отвратително. Но имате пистолет в главата си и ви
предлагат да живеете, да възстановите силите си, а след десетина-две години да играете на
руска рулетка, където пистолетът е със заредени всички куршуми.

Какъв е нашият избор? Ясно е: ако Сталин тогава не беше избрал плана на
предсказателя, думата "Русия" днес щеше да изчезне от картата, както някога е изчезнала
Тартария (ведическата Рус). Путин е хитър, предпазлив и се надява да се окаже заедно с
всички нас. Но дали ние искаме да се присъединим към него, е въпросът.

Сега НАТО е същата обединена европейска сила, каквато е била Антантата преди сто
години, и продължава да действа на същия принцип от началото на проекта. ООН, Лигата на
нациите, МОК, масоните, илюминатите, религиите, Ротшилдови, Рокфелерови, държавните
глави, самата държавност, банковата система, всички видове -крации, средствата за масова
информация, науката, медицината, историята и още по-надолу в списъка - всичко това са
реализирани части от библейския проект.

От самото начало Олимпийските игри са прослушване на нацията пред предсказателя -
най-енергичните и предприемчивите се избират, за да бъдат включени в плановете му. Така
че Путин във влака е онзи жизнерадостен треньор на своята нация след прегледа. Това
означава, че нацията му няма да гладува в близко бъдеще, макар че за това, разбира се, няма
никакви гаранции. Предсказателят, давайки преференции на Хитлер през 30-те години, явно
не си е направил труда да го информира, че не неговата нация ще спечели бъдещата война. А
това, което МОК е казал на Путин, трябва да се дели на осемнадесет.

Ако се чудим кой ще трябва да участва в следващите глобални сблъсъци, трябва да
погледнем коя нация напоследък е получила преференциално третиране за война.
Преференциите за индустриализация, дадени наскоро на Китай, вече го направиха толкова
мощен, че е трудно да си представим сила, която може да се противопостави на тази армия, а
тя става все по-силна с всяка изминала година.

През последното десетилетие Русия получи и някои преференции за войната, но не и за



националната икономика и науката - те не са давани от края на 60-те години на миналия век.
Когато това стане, ние ще



Веднага ще се научим: от Русия в света ще потекат съвременна електроника, автомобили и
екологични хранителни продукти, строителните площадки ще процъфтяват, ще се появят
нови градове и ще се реализират мегапроекти, Сибир ще се развива. Старите хора вече са
виждали такива неща в следвоенната епоха. Свидетелите от предвоенната епоха вече са
починали, но информацията все още е налице.

Да приемем, че днешната руска армия не може да се сравнява с китайската, а
предсказателят едва ли има нужда Китай да залее Сибир за седмица с милиони картечници,
които тичат разпръснато, и, без да изпитват особена омраза и свирепост, да се асимилират с
Расата. Самият Йехова няма да знае как да ги подреди и какво ще излезе от този хибрид.
Необходима е продължителна кървава конфронтация на предела на възможностите на всяка
от страните и ние виждаме изпълнението на тези условия от миналите войни. А
конфронтацията трябва да бъде между народите на Расата заради чистотата на процеса,
според мен.

Според мен (като вариант) Китай получи жребий да завладее Африка и евентуално
Близкия изток, защото предсказателят не се нуждае от чернокожи почти толкова, колкото от
бели (чернокожите са безполезни, белите са опасни), а Русия получи малки преференции, за
да може равностойно да кърви по посока на отслабения Запад. Или Китай е против целия
Запад, или по някакъв друг начин, но и в двата случая ще разберем съвсем скоро, а едва ли си
струва да се надяваме, че предсказателят е дал преференции на Китай напразно.

Как може един глобален предсказател да е толкова умен, ако се смята, че неговите
предсказатели могат да отгатват събития за векове напред? Ами, първо, реалната сметка не
върви за векове, а за десетки години, второ, те не гадаят много, по-скоро обявяват варианти
на развитие на събитията, рисуват картини на сплашване и после цялата машина по
формиране и подмяна на историята се опитва да нагласи дреболии под публикуваните
прогнози. Но откъде гадаят за поетапното развитие на цивилизацията до технологиите и
промените в модата - отговорът на този въпрос е много прост, ако оставим настрана
библейските ограничения и мистификации.

Цялата Вселена е изпълнена с живот, всяка частица от материята. И един от основните
универсални видове носители на разум е човекът с неговия геном в най-разнообразни
варианти на изпълнение. Неговата психология и физиология се изучава от цивилизациите от
демоничния път на развитие много преди появата на нашата Земя, защото борбата се води
винаги и по всяко време и те имат познания за това как ще се държи следващата цивилизация
на различните етапи от развитието си, отчитайки въздействието върху нея в различни
варианти. Те познават всички силни и слаби страни на човека като вид, методите за
физиологично, морално и генетично унищожение. По същия начин до неотдавна имахме
знания за паразитните цивилизации и методите за противодействие срещу тях, докато не бяха
извадени от употреба с известни мерки.

В светлината на отразяването на основните етапи на библейския проект, темата за
златния милиард

— Това не е нова програма на глобалния предсказател, а прозвище за ускоряване на
изпълнението на същите условия на споразумението за представителите на националния елит
преди планираното следващо почистване на планетата.

Гледам телевизия и в коридора на Държавната дума задават въпрос на обикновен
депутат: какво мисли за идеята за златен милиард? Той подсмърча, кимва малко и мърмори
нещо: "Да, да, трябва да съкращаваме, къде другаде да отидем?". Всеки плебей е наясно с
условието на договора с глобалния предсказател. Нима сега сме обещали на депутатите място
в ковчега? И сега всеки дебелак със значка си мисли, че ще е сред този милиард. Разбира се,
той не разбира за какво го използват, но наистина ли се надява да бъде включен в този
милиард поне като работник в някоя мина на космически астероид?

Всеки четвърти възрастен американец е готов за грабването. Картината е ясна:
транспортният флот на Йехова пристига и клаксоните свирят: "Внимание, Господ моли
всички да дойдат на грабването, не носете със себе си лични вещи.

Clap clap clap - милион - двадесет от елитните животни на страната, изпратени в мини...
Бих искал да видя поне един проблясък от това, може би тогава ще се излекуваме.

Прогресивните другари, които имат представа за съществуването на глобален
предсказател, според мен не осъзнават същността на това явление. Те или ги разделят на



Ротшилдови-Рокфелерови, или ги свързват със световната корпорация или банкова система.
Най-напредналите ги свързват с атлантите и хиперборейците, оцелели след апокалипсиса,
наричан днес Световен потоп. Те



Сега те не се борят сами, а вяло ни разиграват като шах, измислят религии, кървави проекти,
като цяло ни желаят добро, но без особен ентусиазъм. Тогава те, оказва се, са много наши
предци, т.е. сапиенси, и, съдейки по дейността им, морални изроди без съвест, надарени с
технологично и умствено превъзходство, като арогантни богове, които в идеалния случай
трябва да бъдат подведени под наказателна отговорност при първия подходящ повод за
мерзостта, която вършат тук от векове. Или, както предпочитат да правят техните
ентусиазирани апологети, да се опитват да изпълняват божествените си страсти още
по-ревностно.

Да, още един вариант: те не са онези богове от древността, а просто наследниците на
атлантската цивилизация, които са се превърнали в днешното световно правителство, което
по същество е същото, тъй като имат всички асове в ръкава си. Такава е картината, която се
очертава от западната митология с всички онези гръцки богове. Но сега се оказва, че не е
имало европейска працивилизация, както и измислените от тях гръцки богове. И ако четете
Стария завет, всичко, което е било планирано от някакъв инициативен представител на
Йехова, от цивилизация, различна от нашата, всъщност е въплътено днес. Доста дълго време
той генетично и чрез метода на селекцията от местното население извеждал народа, който
чрез заемната лихва трябвало да си присвои всички богатства на света, бидейки в същото
време негов личен народ-роб със свойства на стопроцентова телепатична управляемост. Като
тест той нарежда: "Убий бебето си!" и той отишъл и го убил. "Добре ти е, добро кученце, за
едно парче захар".

Това означава, че всички ресурси на Земята вече са били негови чрез тях - можем да
потвърдим това като факт. Той никога не се е показвал и е убивал всеки, който го е виждал -
това и други доказателства показват, че не е бил сапиенс и в сравнение с човека е бил
безсмъртно същество, разполагал е с технологии и познания за космическата цивилизация,
което го е превръщало в очите на полупримитивните роби-хибриди в бог. Имал е подчинени
от собствения си вид - ангели от небесното си войнство, и навсякъде ангелите са били
разпознавани отдалеч или по нечовешкия си вид, или по костюмите си от космическия флот -
навсякъде описанията на това различие са старателно пропускани.

Градът Содом е се (тук) дом, Гомора е гард-Мара (град, градец на богинята Мара)....
Три предположения: какъв език се е говорел там и кой е бил изтребен по света?

В Содом, където дойдоха тези Божии ангели, веднага се вдигна тревога, защото появата
в града на известните врагове на човечеството носеше изключителна опасност във времената
на пълно планетарно прочистване на народите от Расата. Старозаветният разказ описва това
така, сякаш извратените жители са искали да ги "познаят" нечистоплътно и без тяхно
съгласие, а след това срещу жителите е било използвано някакво ослепително оръжие.
Трудно е да си представим нещо по-отвратително от предложението на Лот да оставят
дъщерите му да бъдат изнасилени вместо ангелите - учете се, бащи, черпете мъдрост от
свещените писания.

Тези мръсни инсинуации (двойни стандарти) уж служат за окончателна присъда на
унищожението, въпреки че самият Старият завет нито веднъж не осъжда повсеместната
поквара на своите свети герои. По-скоро има загадъчно и витиевато описание на процеса на
опит за дознание за идентифициране на шпионите, които в крайна сметка са се отбранявали с
леки гранати, оставяли са отметки или прицелно устройство за ракета със серни бомби и
бързо са изчезвали в алеите. Гледах документален филм за останките от Гомор - намерена е,
наистина навсякъде има следи от горене на сгради при 3000 градуса (температура на
изгаряне на сяра), всичко е в прах, сярата в пробите е потвърдена, навсякъде лежи слой под
формата на топчета, чистотата на веществото е недостижима в съвременната промишленост.
Е, не само ядрените бойни глави са хвърляни наляво и надясно от ангелите на Бога.

Исках да покажа с примера на разбора на текста на това събитие, че мислещите хора
могат да стигнат до истината или поне да повдигнат въпроси за едно бъдещо разследване,
което трябва да се проведе в някакъв момент.

Възстановяваме една повече или по-малко реална верига от събития, като я изчистваме
от лъжи с помощта на забравената наука тривиум. Част от методологията на разследването е
съпоставянето на свидетелските показания, така че ние използваме това. В шумерските
хроники подриването на такива градове с други имена и участници е описано толкова
подробно, че човек може да се възхити. Обяснява се кой кого е бомбардирал, за какво, колко



ракети, къде са изкопани древните им скривалища, кой е живял в града.



в градовете боговете, които живееха сред хората, бяха мъртви. Те не напуснаха града и
поданиците си, въпреки че бяха предварително уведомени чрез средствата за комуникация.
След това се описват експлозиите, посоките на отровния облак и последиците от
поражението. А бог Мардук (от страната, която представлява Яхве) е избухлив, луд индивид
от същия вид като боговете, които са живели сред хората по онова време, те самите не могат
да го понасят, но той е овластен от някои техни правила.

На първите невежи преводачи на шумерски хроники през XVIII век сигурно са им
откъснали главите и са ги отнесли отвъд хоризонта. От друга страна, преводачите може да са
станали свидетели на планетарното клане през XVIII в., така че нека не гадаем.

Отношението на Йехова към хората е като червена нишка през цялото време: той ги
мрази мълчаливо, целта му е да

— да изведе хората от Земята.
Единствените хора, които е готов да търпи, са робите му, но той обещава да ги наказва и

измъчва за всяко провинение и да ги унищожи в края на времето. Но тук на места той се
смекчава, като обещава да възвиси някои. Най-вероятно това е принудителен ход от негова
страна, защото кому е нужен такъв бог, който така или иначе ще те убие по-късно - какво
значение има кога и как да умреш, по-добре е да се опиташ да сковеш целия свят и да
погребеш такъв господар. Между другото, в разказа има няколко свидетелства, когато някои
от робите му действително са се "възнесли" на летателен апарат.

Сега вземаме договорите на централния народ с Бог Яхве под имената Талмуд, Тора,
Кабала и прочитаме предмета на договора, от който научаваме: всичко сочи към
предположението, че той е този глобален предсказател и плановете му съответстват на
обявените по отношение на народите на Земята.

Има ли някакъв минимален шанс предсказателят да бъде великодушен към нас? Не
виждам никакви индикации за това. Освен ако не се появи някой още по-твърд, не го ритне в
корема, не закрие всичките му програми, наречени "Библейски проект", и не въведе свои
собствени правила. Или пък самите гои ще го изтрият от тази реалност и ще запечатат
достъпа на адския свят до Земята. А кой ни знае нас, потомците на боговете, на какво сме
способни в критичен момент?

Срамът и завистта като основна причина за омразата и агресията

На Запад винаги е имало русофобия и това е цялата история. Как се създава, в какво
прераства и как завършва - на това сме свидетели в реално време. В паметта ни е останала
чеченската русофобия, а сега украинският процес е в своя апогей.

Русофобията се изостря преди началото на военната агресия и след поражението
(победата), а в средата на този безкраен процес се успокоява. И когато една нация се успокои,
изострянето започва в друга. То не възниква у всички, а у една прослойка от елита и част от
гражданите, участващи в този процес, включително и тези, които самите са руснаци.

Искам да опиша този процес от гледна точка на психологията, "ларвологията",
универсалния еволюционен процес и поетапния механизъм на неговото осъществяване:
откъде започва и до какво стига.

Процесът "срам-агресия" започва не на ниво културни различия, а на междуличностно
ниво, между двама близки хора. Ето примери от личен опит.

Нашата обща приятелка Лена имаше приятелка Ирина, любителка на шансона и
кръчмите, все така жизнена и хихикаща. Според мен тя нямаше проблеми с мъжете или
някакви други психологически проблеми. И когато отивахме на едно парти, се случи нещо
странно: когато говореше с мен и с моята приятелка, тя започна да изстива, загуби
безгрижието и веселието си. Отначало не й обърнахме внимание, но после Лена ни съобщи за
този "феномен". Започнахме да го разрешаваме, дори говорихме с Ирина, опитвайки се да
разберем какво не е наред, тогава тя призна на Лена, че не може да общува с хора, които са
над нейното ниво.

Това беше глупост: нито веднъж не сме си помислили, че по някакъв начин сме
по-високи от нея, освен по ръст. Разговаряхме с нея, кълняхме се, че всички сме абсолютно
равни и че никой не може да бъде по-висок по никакъв начин, бяхме приятели, но тя не беше
убедена, защото умът и тялото ѝ не бяха съгласни.



И един ден, след дълга пауза в общуването по време на поредното парти, тя изведнъж се
промени: започна да се държи необуздано, бих казал злонамерено агресивно. Това поведение
бързо ни омръзна и започнахме да отказваме да излизаме с нея.

Един от приятелите ми от детството, който от десетина години живееше с жена си и
имаше две деца, изведнъж започна да ме избягва. Не отговаряше на телефонните обаждания,
а когато се срещнах с общи познати, каза, че е забравил адреса ми и е загубил телефона си.
Оправданията бяха толкова нелепи, че ме накараха да се разсмея. През следващите една-две
години направих няколко опита да установя по някакъв начин отношения с него. Помогнаха
ми такива случки като смъртта на един общ познат и неговият сърдечен удар. Но след това
всичко тръгна назад. И тогава един ден, срещайки се случайно в един търговски център, той
ми намекна, че изневерява на жена си. Проблемът се задълбочава от факта, че баща му цял
живот е ходил и за това самият той го мрази, а и майка му - защото го е търпяла. Когато се
оженил, той се заклел, че това никога няма да му се случи, а след това бил толкова разстроен,
че казал, че се е борил с това, но минало време и се оказало, че е абсолютно същият. Така че
според него развратът бил генетично обусловен. После ме попита как се справям с това, а аз
отговорих, че ми стига жена ми. Той беше много разтревожен от това и започна да обяснява,
че съпругата ми е с 10 години по-млада от мен и той е
"стари и увиснали". Дори не можах да намеря какво да кажа, тъй като не виждах причина да
се оправдавам пред него.

Не говорихме за нищо, а след това, когато се опитах да общувам с него, гласът му беше
изпълнен с презрение към мен. Когато след това се опитах да общувам с него, гласът му беше
изпълнен с презрение към мен.

Тогава не осъзнавах какво е това. Но когато братът на доведения ми баща изведнъж
започна да шифрова и да се губи, шест месеца по-късно все пак му изпратих писмо, в което
го упреквах, че вероятно се е отклонил от жена си и сега се крие от мен, мислейки, че трябва
да го съдя за това. "И аз няма да те съдя, живей си с когото искаш, важното е да не се
отказваш от мен" - написах му.

И той отговори. Чудеше се как съм се досетила и аз му разказах за общия ни приятел и
за сходното поведение. Като цяло тогава срамът му не се превърна в отричане и омраза към
мен, защото един сърдечен разговор спря този процес. В крайна сметка той се върна при
семейството си и сега живее както преди.

И така, старият ми приятел ме презираше от няколко години и в същата степен
презираше и нашата приятелка Лена; именно тя го беше сгодила за приятелката му, бъдещата
му съпруга, на която той сега изневеряваше. Оказа се, че през всичките тези години той е
споделял емоциите си с другия ми приятел, който е брат на Лена, мой бивш съдружник в
бизнеса. И в един момент моят приятел (братът на Лена) изведнъж открива смъртоносна
обида във веселото поздравление за рождения ден и прекратява отношенията си със сестра си
и с мен.

Разбира се, в началото не осъзнавах какво се е случило. Започнахме да уреждаме
нещата с Лена. Оказа се, че в продължение на много години брат му е бил подстрекаван да
мрази сестра си, тоест нея, от различни страни. Също така подстрекаван да мрази нея и мен
от същия този мой приятел, който изневеряваше на жена си, приятелката на Лена.... (нали
планирахте да гледате 120-серийния мексикански сериал? Хммм...) Нападките от страна на
брат ѝ ги имаше и преди, просто не забелязвахме как отношението към нас ставаше все
по-лошо. Но сега се случи това, всички са шокирани, никой нищо не разбира, защото
наистина нямаше причина да се обижда на каквото и да било, но той някак си ги разбира по
свой начин и не казва на никого какъв е смисълът.

Обсъдихме адското влияние - оказа се, че това не се случва за първи път в семейството
им. От друга страна, кой не го има в семейството си, това е често срещано явление. Очевидно
е, че това е истински досадник. Но после в някакъв момент всичко се събра в главата ми.
Спомних си още няколко абсолютно подобни случая с мен, с други хора, с роднини - всички
тези процеси с едно ядро. И картината се очерта по следния начин.

Човек, който изпитва срам за нещо (решава самият той, или по-скоро неговата ларва или
друго адско същество), започва да избира подходящ човек от кръга на роднините и
приятелите си с по-високи, според него, морални качества, пред когото може да изпитва
надеждно и редовно срам. И започва да се срамува ден след ден. Този избран човек (или



двама, както е в нашия случай) обикновено дори не се замисля за това



осъжда засрамения човек, но най-често той не осъзнава този процес, защото не се смята за
по-арогантен. След това засраменият човек започва да намира все повече доказателства, че
наистина е по-лош в морално-етичните си качества, и стига до убеждението, че става въпрос
дори за генетично неравенство. Съответните мисли за фактите, които потвърждават това, се
нахвърлят в главата му отвън под формата на прозрения.

От този момент (или малко по-рано) започва да се развива завист към този човек, която
постепенно прераства в черна завист. И това е състоянието, в което живее засраменият човек
и на тази основа губи по-голямата част от здравето и оптимизма си към живота. Разбира се,
срамуващият се не осъзнава, че водачът на този процес е адска същност (демони, бесове в
религиозен смисъл), и няма представа как да ѝ се противопостави. Срамуващият се, разбира
се, ходи на църква, измъчва батюшки, приятели или роднини, но техните "полезни" отговори
не дават достъп до истинските механизми и разбиране на същността на случващото се, така
че е много трудно да се отскочи. Освен това цялото общество е заразено с гордост, страсти и
различни разврат, така че винаги има примери пред очите, как точно да се действа, като в
този случай е ясно: не по съвест. На този етап засраменият все още изпитва приятелски или
сродни чувства към назначения му морален мъчител и се опитва да потисне лошите мисли в
негова посока. В същото време по всякакъв възможен начин се дистанцира от него, шифрова
се и избягва да говори по темата, защото в противен случай може да разкрие това, от което се
срамува, както смята. Но всъщност тази ларва създава защитни условия за поддържане на
вътрешния конфликт във възможно най-голямо напрежение.

Един ден засраменият, измъчван от тези страдания, осъзнава, че е невъзможно и
непосилно да се живее така, и за една нощ обръща положението. Отърсва се от себе си и с
думите: "Кой е по-лош от всички останали тук?" започва да обмисля идеята как е по-добър от
този, пред когото се срамува. И, разбира се, успява. Оказва се, че завистливият човек има
по-добър бизнес, по-добра заплата, повече приятели, по-голяма тежест в обществото,
по-високо образование, предпочитания, по-елитна кола, телефон, дрехи и други
превъзходства. И това наистина е така, защото ролята на "срамота" е дълго и внимателно
подбирана за такъв човек, за когото предметите, свидетелстващи за социалния му статус, са
по-малко важни, иначе планът би бил обречен на провал още на този етап. Точно тук
страданието от "болките на съвестта" се заменя със сладка гордост, която взривява всичко на
пух и прах.
"Възприеманото" превъзходство на роднина (или приятел).

Сега дълго време е възможно човек да раздува егото си на тема своето безусловно
превъзходство, но угризенията на съвестта карат страдащия да тича при обикновените си
познати и да ги убеждава, че избраният от него високоморален роднина (или приятел)
всъщност е неморален, смешен и незначителен, т.е. той го омаловажава и опозорява по
всякакъв начин. В същото време в този процес могат да бъдат въвлечени нови привърженици.

Така се формира следващото чувство - презрение. От този момент нататък човек може
открито да пренебрегне човека, пред когото възниква чувството на срам, и вече да не го
избягва, а да го подмине с надменно изражение на лицето. За тази цел в подходящ момент
засраменият човек публично се отрича от роднината или приятеля, обвинявайки го в някаква
долна постъпка спрямо него, и прекъсва всички по-нататъшни контакти.

Тази фаза не е безкрайна и след известно време започва да се изчерпва, затова е
последвана от нова - агресия. На този етап се търси причина бившият приятел (роднина),
който сега се е превърнал в източник на агресия, да бъде представен с някакви дългове, често
абсурдно измислени. И след обоснован отказ се обмисля план за отмъщение. Отново
засраменият търси подкрепа в очите на общите познати, което дразни всички тях, ако не
споделят тази омраза. А ако го правят, се сформира банда и се намират съучастници, които
ще имат полза от това.

В моя случай през 90-те години имаше такъв епизод: един такъв засрамен завистник
стигна дотам, че нае наемни убийци, но и в двата случая те се оказаха аматьори и опитите се
провалиха, а след това нае покрив от бандити, които все пак отмъкнаха от мен наличните
ценности по фалшиви документи. Това беше краят на завистта на бившия завистник.



Най-често не се стига до последния етап поради малодушие, слабост, отдалеченост или
съвест.

Самият принцип на развитие на процеса е подобен на етапите на неизлечимо болния
пациент: отричане, гняв, преговори, депресия и приемане. Не е едно и също, а е принцип,
обусловен от самата физиология, от манталитета на човека като вид, ако той е допуснал да
бъде въвлечен в подобен вид преживяване.

В случая с религията резултатът от този процес може да бъде агресивно отричане от
Бога и вярата. И тъй като ключовата идея на съвременната религия се основава на
самоунижението и срама пред този бог, съществуващият механизъм на покаянието е
предназначен за надеждно разсейване на напрежението. Нещо повече, той действа като
машина за доене на самата енергия на сътворението. Това, което се нарича, не е капка покрай
касовия апарат.

В случая с националностите, държавите, религиите на тази основа се създава егрегор,
който включва голям брой хора. За тази цел се избира нация (или като вариант - клас), която
по своите морални, духовни и генетични качества превъзхожда унижаващата нация.
Например, както преди сто години работническо-селската класа е избирала за кавги кулаците
и интелигенцията, така неотдавна уките са избрали русите. Тази засрамена и завистлива
народност (или класа) е умело преведена от манипулаторите през всички етапи и е доведена
до състояние на агресивно презрение с изход по пътя на геноцида. И в този случай
опозорената народност трябва да бъде възможно най-тясно свързана, духовно близка с обекта
на омразата, както в случая с отделните личности. Това осигурява необходимия пламък на
страстта и не им позволява да се разпръснат и да забравят един за друг.

Ясно е, че уж по-нахалната нация е в недоумение какво е предизвикало агресията срещу
нея, защото нацията, която се унижава, е същата, но само териториално или по някакъв друг
принцип, отделена от основната от нечия сръчна ръка по идеологически причини.

Преди около 700 и повече години са създадени много нови хибридни националности,
които са поставени в услуга на вечната конфронтация срещу народите от Расата. А след
световната война от края на XVIII в. процесът преминава в нов етап на фрагментация и
прочистване.

В този случай хибридите дори няма нужда да бъдат убеждавани да се обединят в обща
омраза към Расата, защото чувството на срам и завист поради генетичната и
морално-духовната им непълноценност в тях гори с адски пламъци от много векове. Без Раса
те биха намразили преди всичко своите създатели - Анунаки, Яхве или който и да е друг,
който ги е създал. Но те благоразумно са се отстранили от зоната на пряк достъп и сега
контролират процеса от почтително разстояние. Не напразно библейският Господ държи
верните си поданици на разстояние не по-близко от протегнат крак. Те биха изклали всички
тези "богове", би трябвало да знаят по-добре, отколкото да го направят.

Расата преди ядрената война векове наред се е защитавала от хибридни националности,
без да проявява прекомерна агресия, предпочитайки геноцида пред всестранната помощ в
процеса на еволюция, за което разказват легендите на различни народи по света.
Еволюиралите хибриди са станали и стават част от ведическата, а сега просто от руската
култура. Тези, които не са искали да еволюират, в древността са били прогонени на Запад,
откъдето идва и появата на западната цивилизация. Изгнаниците са от гоите, прогонени
заради аферата. За да не се хвърлят един друг и да не се режат постоянно, е създаден законът,
т.е. набор от правила за крадци, бандити, измамници, убийци, с други думи, за неживите,
нечовеците, въплътените демони. А след глобалното прочистване законът като основен
принцип бил приет навсякъде.

От момента на въвеждането на християнството най-умните народности на света
получават достъп до затвореното пространство на бившата територия на Източна Русия
(Руска Мара, Тартария). Започнало е масово генетично смесване, раздробяване, въвеждане на
нови езици, разпространение на различни религии, унищожаване на всички свидетелства за
съществуването на ведическата култура, т.е. библейският проект е обхванал останките от
недостъпните по-ранни територии.

След окончателната победа над народите от Расата, някой ден в Новия завет,
религиозниците ще опишат как боговете са слезли от небето и са изтребили "рожбите на ада"
на тази територия. Всички днешни западни управници, черната аристокрация, генетичната



Потомците на библейския бог ще получат в историята статут на богове или ангели, а тези,
които са успели да унищожат дяволите на ада и неговото наследство, ще станат светци и
мъченици. По някакъв начин религията е организирана на такъв принцип. И още: техните
крайници след смъртта в големи дублиращи количества ще бъдат пренасяни по различни
храмове и държави и давани на целуващи болни хора за изцеление на духа и плътта.

Изгнаниците стават и се превръщат в хора, не само генетично смесени, но и в
представители на Расата, които допускат в себе си адски същности, което неминуемо води до
разврат, духовна и генетична деградация.

Така че процесът "от срам към агресия" е създаден изкуствено. Частно той се инициира
от адски паразит или външен провокатор. В случая с нациите това са представители на други
заинтересовани сили, които се нуждаят от конфронтация в рамките на една нация.
Принципът "разделяй и владей". Егрегор, като голяма ларва, също е класифициран като адски
паразит.

Първоначално в процеса на еволюционното неравенство не трябва да има антагонизъм
и конфронтация, както не трябва да има между първокласник и четвъртокласник например.
Но ето че в този процес на взаимни отношения се намесват друг човек със злонамерени
намерения и някои енергийни същности със собствена изгода от друг план. Ако го нямаше
този чичо манипулатор, адските същности нямаше да могат да организират мащабен процес в
материалното пространство. Ако нямаше достъп на ада до Земята (както е било в
недалечното минало), злодеят нямаше да може да задейства механизма "от срам към
агресия", както и много други негативни процеси. И тогава след няколко години учениците
щяха да завършат училище и да се изравнят в развитието си. По-възрастният щеше да е
изпълнен с чувство за изпълнен дълг, че винаги е помагал на по-младия от сърце, а
по-младият щеше да е изпълнен с чувство на благодарност и щеше да помага на по-младите
от него от дъното на сърцето си.

Ведически орнаменти срещу евроремонт

С откриването на информация за древните цивилизации, които са обитавали Земята и са
оставили доказателства за своето съществуване, започнаха да се появяват основателни
въпроси. Не такива като: това не може да бъде, може ли наистина да бъде, къде сме отишли и
кои сме ние, а по-прозаични. Ако древните цивилизации са били над нивото на развитие,
къде са техногенните останки? Да предположим, че ако сега цивилизацията е унищожена, то
след хиляди и десетки хиляди години бъдещите археолози ще открият резултати от машинно
производство в неизброими количества, по които ще може да се определи нивото на
производство на вещи и механизми, довършване на помещения и много други неща. Всичко
не може да се самоунищожи, ще има много запазени места.

А какво откриваме от миналите цивилизации на космическо ниво? Мегалитни
структури, които нашата цивилизация не би могла да повтори нито технологично, нито по
икономически причини, и най-важното - няма смисъл да повтаря. Фактът, че Западът упорито
предлагаше да се смята Хеопсовата пирамида за най-великата постройка, се оказа провал:
пирамидите са много повече, отколкото тази земя е буквално натъпкана с тях, а на дъното на
океаните са не по-малко. Трезвомислещите техници методично разбират и умело обясняват
превъзходството на технологиите, отпечатани в камъка по целия свят, но няма най-важното
доказателство - продуктите на конвейерното производство в масов мащаб и самите конвейери
и фабрики. В легендите и скритите от обществеността случаи има много доказателства, че
някой някъде е намерил нещо и дори го е използвал или не е имал време да го използва:
дошли са някакви специални служби и са разчистили всичко, а това, което не са могли да
отнесат, е взривено, наводнено, надписите са отчупени някъде или просто са изхвърлени и им
е дадено идиотско обяснение.

И едва запознаването с ведическата култура започна да изяснява същността на това
несъответствие. Оказва се, че е имало една култура, един език и единно разбиране на
същността на живота на Земята от всеки човек от стотици хиляди до милиони години подред.
И това разбиране се изразявало по следния начин: аз съм се въплътил на Земята, за да предам
уроците, позволяващи ми да направя стъпка по еволюционната стълбица. И напълно
осъзнавам, че в случай на неуспех ме чака изхвърляне от света на хората и по-нататъшно



отричане от човешкия род.



на еволюцията. А в случай на успешен опит ще има преход към състоянието на Бога, т.е. към
следващия етап на развитие.

Преди появата на религията богът е бил всяко същество, което е преминало в етапа на
управление на материята по пътя на божественото развитие. Обожественият човек не е
напускал непременно материалния свят и е извършвал работа според своите наклонности.
Исус например е изпълнявал мисията да върне евреите към ведическите корени, Баба Йога
според легендите се е занимавала с деца от улицата в продължение на хиляда години,
биологичната ѝ възраст винаги е била 30 години, имала е на разположение различни
технически устройства, например ступа. Можете да потърсите снимки в интернет за "ступа"
и да разберете какъв летателен апарат е притежавала, а в същото време - откъде е дошла
модата да се лепят църкви и храмове с шлемовидна и ракетна форма. А също и да видите със
собствените си очи как са изглеждали тогавашните космически центрове, само че повторени
в камък.

Копирането на външния вид на древните летателни апарати в храмовете, униформите на
членовете на екипажа в религиозни одежди се вписваха идеално в политиката за скриване на
всякакви изображения по темата, колкото и древни да са те, все пак автоматично се
приписват на религиозен култ.

Върху древни амулети и предмети, които се съхраняват в музеите по света, подписите и
надписите се четат с руни, резки или просто с руски букви.

Върху пръстена на жрицата на богинята Мара В. А. Чудинов дешифрира надписа:
"Имам ли бог демон", т.е.: "Имам ли бог демон? Представител на ведическата култура, живял
в праисторическата епоха, е носил на пръста си главния въпрос за смисъла на живота:
следвам ли пътя на еволюцията? Мога ли да стигна до Бога, като имам в съзнанието си адски
паразит?

Доколкото разбрах от наличната информация, основните качества на човека по пътя на
божественото развитие са следните: съвест, чест, честност, смелост, състрадание, любов,
безкористност, отказ от гордост и други пороци, прекъсване на достъпа на адски същности до
съзнанието, живот в името на другите. Основен постулат на бъдещия Бог: след като се
развия, ще стана всичко.

И - природозащита. Това е съжителство с природата, без да й се вреди, а човекът сякаш
се интегрира в нея. Оттук идва и отговорът на въпроса защо от ведическата цивилизация не е
останало почти нищо. Защото екологосъобразността предполагаше да се строят къщи от
дърво, да не се излива бетон по пътищата и площадите, да не се изсичат гори, да не се изсича
животинският свят навсякъде, където има дейност. Всичко се е регулирало със слово и
мисъл, със силата на сътворението. Разбира се, не всички са правили това, а хората, които са
владеели съзиданието. Ето защо във всяко селище имало поне по един такъв полубог -
мъдрец, знахар или шамандура.

Всичко това се потвърждава от запазеното наследство на ведическата култура -
резбовани дървени орнаменти, накити, къщи, потънали в зеленина, пътеки, естествени
съдове.

В днешно време се наблюдава тенденция към масово разпространение на регресивни
преживявания, при които хората си спомнят събития от миналия си живот. Напълно
възможно е от тях да си съставим представа за истинските събития от миналото, вместо
религиозно да вярваме в лъжата, наречена "история" в рамките на библейския проект.

Човек с ведическа култура в по-голямата си част съзнателно ще избере семейния живот
с роднини в скуфа сред природата, вместо да работи във високотехнологична фабрика.

Човекът от тази култура е бил напълно наясно с условията, при които еволюцията му
ще протече по-бързо. Дори трудностите и войната рязко увеличават силата на това движение,
така че да умреш за Родината, защитавайки своите роднини и приятели, е огромен скок в
личната му еволюция. Каква корупция, предателство и принуда чрез страх може да има в
такава цивилизация? Точно с такова съзнание трябва да са хората в управлението: опитайте
се да подкупите, да сплашите, да принудите такъв човек да върви срещу съвестта
— ще се провалите.

Цивилизацията на демоничния начин на развитие съществува, за да унищожи, да
дезинтегрира, да опакова живота. Върховният символ на това опаковане е квадратът на
Малевич. Предполагам, че този символ не е възникнал преди сто години и се появява в



точния момент не само на нашата Земя и в този момент, но и изобщо в нашата Вселена.



Най-добрите качества на индивида, принадлежащ към цивилизацията на демоничния
път на развитие, трябва да бъдат: "Аз ще разделя всичко и ще си присвоя всичко, а после
всичко ще се превърне в мен".

Егоизъм, индивидуализъм, еврейство, култивиране на гордост и други пороци.
Привличане на адски същности в съзнанието на човека за засилване на всички видове
страсти и разврат, както и с помощта на наркотични вещества. Подчиняване на другите хора
на собствената воля, живот за сметка на чуждия труд (паразитизъм), потискане на свободата
на избор, подчинение на йерархията на господарите, участие в ритуални убийства,
малодушие, страхливост, малодушие, живот само заради себе си. Приоритет на смъртта пред
живота, отсъствие на деца и отказ от отглеждането им, откъсване от съвестта, стремеж към
хибридизация, киборгизация. Прехвърляне на съзнанието в компютър. Всичко това е вектор
на демоничния път на развитие.

За да си позволим да правим това в смесено общество, но да не получаваме незабавно
възмездие за всяко зло, причинено на другите, е необходима пълна лъжа. Необходимо е да
обявиш целите си за добродетелни, да прикриеш покварата си, да изкажеш мислите си като
високо духовни, в полза на другите. И като следствие от това съществува спешна
необходимост да се поддържа предната му фасада (включително истинската фасада на
къщата, улиците, градовете) в излъскано състояние, на което туристът, който се разхожда по
подготвените за тази цел европейски улици, ако не погледне какво има отвъд тях, се
възхищава безкрайно.

Оттук става ясно, че рекламата, пропагандата, правото и други подобни дейности са
прякото поколение на цивилизацията на демоничния начин на развитие, за да се прикрият и
лакират низките стремежи. Необходимо е постоянно да демонстрират многобройни
материални доказателства за високопоставения си морал, като същевременно изразходват
голяма част от откраднатото и насилствено придобитото, за да убедят другите в своята
благочестивост.

Във ведическата култура всички въпроси се решавали по съвест, договорите се
сключвали (все още се сключват) устно и се наричало да се живее в коня (набор от
божествени правила), а за престъпниците (тези, които са престъпили коня), отстъпниците,
предателите, крадците, изнудвачите, убийците, изгнаниците, евреите, немъртвите и други бил
създаден закон - правила за тези, които са престъпили коня. Ако някой е виждал томовете от
споразумения и договори на Запад, това е ясно отражение на нивото на лъжата, подмазването
и кражбата на извергите, които са загубили дори и намек за съвест по въпросите на
отношенията.

В цивилизацията на демоничния път на развитие няма етап, на който човекът (в нашия
случай) да бъде наречен бог, защото той не получава способността да контролира
материалния свят и да го създава с думи. Но в крайна сметка той получава различни
магически способности, както и техногенни средства за манипулиране на материалния свят,
като генно инженерство, нанотехнологии, биороботизация, неизчерпаеми източници на
енергия, пълна компютъризация и способността да изсмуква в своя полза силата на
сътворението от големи маси хора, които притежават тази сила по природа. Те също така
имат класификация на етапите на развитие, като се издигат до пекъл светове и други светове.

За да не бъдат изритани веднага демоничните йерарси в света на ведическата култура,
изпращайки ги далеч, те се обявяват за богове, приписват си добри стремежи, т.е. установяват
обновяване на фасадата си, а след това постепенно смилат света на божественото в
демонично, използвайки техногенни средства и умствени способности.

Нека да опресним паметта си с един цитат от Исус: "Баща ви е дяволът и вие искате да
изпълнявате страстите на баща си. Той е човекоубиец от самото начало и не стои в истината,
защото в него няма истина. Когато говори лъжа, той говори своето, защото е лъжец и баща на
лъжата". Е, това е смисълът: Исус посочва кога и къде е възникнала тази методология и кой
благоговейно я е предал във владение на бъдещата западна цивилизация.

Три предположения защо американските президенти се заклеват в Библията.
Най-добрият начин за осъществяване на тази трансформация е да се групира

населението в градове, където е лесно да се контролират големи маси от хора, да се
култивират насилие, страх, разврат и други страсти, като се открива достъп до съзнанието на
хората на енергийни паразити, същества от адския свят.



Оттук и нуждата от машинно производство на стоки, които бързо се развалят,
лишаването от самостоятелно съществуване, максималното откъсване на индивида от
природата, така че в жилището му да не може да влезе нито прашинка, нито насекомо. Оттук
и естествената нужда от този евроремонт.

На Земята сега няма цивилизация, която да е по принцип божествен начин на развитие.
Днес има носители на древна традиция, които съхраняват остатъци от ведическите основи и
технологии, някъде на територията на Сибир поради максималната отдалеченост от
западната цивилизация. Защо и сега се оказва, че Западът през цялото това време е мразил не
самодържавието, Съветския съюз, комунизма или руското православие, а именно руската
култура. А украинските западняци, крещящи "москаляку на гиляку", всъщност с всички
фибри на душата си са настроени да мразят ведическото наследство на русите на генетично
ниво. И те наистина са готови да отидат във всяка тайга и да довършат остатъците от
представителите на Расата, водени от англосаксонците.

Въпреки всичко Русия все още е наследник на ведическата Русия. За това говори цялата
известна ни история на отношенията ѝ с други народи. Русия не е създавала колонии, не е
водила инвазивни, поробващи войни, не е организирала геноцид над победените, не е
налагала данък (данъци - да, но в рамките на империята). И, накрая, не хвърляше ядрени
бомби върху мирни градове, както направиха САЩ при първа възможност. А по време на
Карибската криза те взривиха ядрени бомби в центъра на Русия и по периферията и
унищожиха военни бази; досега това се премълчава. Имаше няколко опита за ядрена бомба
във Виетнам и други страни, които бяха осуетени поради повреда на оборудването по
неустановени причини. Победата и по-нататъшната колонизация на СССР от 90-те години на
миналия век нататък отвориха пред САЩ възможността да използват ядрени бойни глави с
ниска мощност по целия свят, където са техните интереси, както виждаме от 1999 г. насам.
Днес САЩ са като бясна маймуна в зоологическа градина с ядрена граната: щифтът е
дръпнат и никой не знае кога ще отвори лапата си.

През последните 250 години на територията на Русия се извършва тотално
преформатиране на ведическата цивилизация в демонична с помощта на терор, геноцид,
подмяна на историята, насаждане на робство, разврат, наркотици и всички други прелести на
западните ценности. И при всичко това руският дух от Русия все още не само мирише, но
миризмата става все по-плътна и наситена, защото генетичната памет започна да се събужда
в населението масово и със страшно нарастваща скорост.

Западът като цивилизация с демоничен начин на развитие при всички случаи след
прочистването на ведическото наследство ще трябва да се самоунищожи, за което
недвусмислено информират свещените писания (договори с народите), всички фантазии и
творчески импулси в западните книги, филми и навсякъде, където е възможно, са пропити с
него. Апокалипсисът в руското творчество се появява напоследък с потока на европеизация
на страната и привнасянето в нея на общоприети международни норми на морал и право.
Всички видове средства за масова информация и творчество излъчват без прекъсване
мислими и немислими варианти на апокалипсис, т.е. съкращаване на земното ни
съществуване.

Надявам се, че днес, при всички положения, само цивилизацията на демоничния път на
развитие може да се самоунищожи, а в Сибир ще остане. Дори при пълно унищожение тези,
които оцелеят, ще възродят ведическата цивилизация. Ето защо за Запада има само един
изход: необходимо е да разчлени Рɤсия, да прочисти местното население, да го замени със
свои хора и едва тогава да доведе плана до логичния му край.

НЕЦЕНЗУРИРАНИ ИСТОРИИ,
НЕЦЕНЗУРИРАНИ ГАФОВЕ.

Десетократно възстановяване на разходите

Веднъж, през 90-те години, ми дадоха пари, за да пусна реклама, и аз я пуснах, но нещо
беше преизчислено в телевизионната компания и останах с 200 рубли (в онези времена това
беше значителна сума за мен). Свърших работата, все още имах дребни, което ме радваше, и
с тях си купих нещо полезно за индивидуалната си работа. Купих си го, всичко беше наред,



но на следващия ден, движейки се на заден ход с колата си, изпочупих новото



"осмица, която напълно блокира задния ми изход. По онова време гангстерите караха
"Собственикът се оказа твърдоглав и ми поиска 2500 рубли, които по принцип нямах.
Разбира се, измъкнах се, както можах, пазарих се и намалих до две, защото ситуацията
заплашваше да прерасне в престрелка с гангстерите. Взех пари назаем от един приятел и
върнах дълга едва с половин пени.

Но през следващите дни в един момент ми просветна: 200 рубли - 2000 рубли.
Десетократно. Започнах да мисля с писъци, едва ли не си спомняйки нещо за десетократното
възмездие, от думите на екстрасенсите, за да сравня. Оказа се, че аз съм откраднал тези 200
рубли и сякаш Бог ме е наказал. Но аз изобщо не се смятах за крадец. Аз не съм ги
откраднал! Просто задържах излишъка... Или съм откраднал? Може би така си е помислил
той. Но тогава как ме е наказал, как точно? Нима просто от нищото сложи кола в колата ми?
И тогава ме изля студена пот. Спомних си! Погледнах в лявото задно огледало и не видях
нищо друго освен пътното платно. Погледнах в централното огледало и нищо. В същото
време едно малко момиченце подскачаше вляво от капака и аз много внимавах да не го ударя.

Това е интересен случай. Не видях колата, но тя беше паркирана там, без собственик в
нея. А след това има и това разсейване с момичето. Така че моето възприятие просто беше
изключено и ми беше подадена друга картина, а разсейването с момичето беше коригирано.
Така че всеки от нас може да превключи зрението си, да пресече двигателния апарат и като
цяло може да направи всичко. А в моменти като този става дума за част от секундата. Пилето
- и човекът вече е в случайна схватка или лети от мост, или някой е намушкан до смърт,
въпреки че не е имал намерение да го направи. Тогава отидете и докажете пред съда, че сте го
направили вие. Това е начинът.

Като цяло от тази ситуация могат да се направят три извода.
Първо: откраднатите стоки трябва да бъдат върнати десетократно. Очевидно Духът

избира мерните единици. Парите, имуществото, здравето или здравето на близките - по
негово усмотрение, но очевидно това, което е най-болезнено за човека в момента.

Второ: той лесно създава ситуации от хора, вещи и явления и лесно манипулира
органите за възприятие на хората.

Тази история беше предшествана от друга, когато плащах в един магазин и ми дадоха
50 рубли като стотинка. Стоях там и се съмнявах дали това е късмет или "лош късмет", когато
свекърът ми скочи и когато му разказах за объркването си, той ме дръпна настрани и с
изгарящ поглед ме убеди, че продавачите в магазините са гадове и винаги ни мамят, а това е
такъв късмет. Повярвах му и на следващия ден загубих 500 по същия неусложнен, но също
толкова неприятен начин. И трябваше да ги върна с вещи, а после внимателно ги пресметнах
и се уверих, че отговарят на десет пъти.

По-късно стигнах до друг извод: не този, който съблазнява, е наказан, а този, който е
съблазнен. "Прелъстителят" е само част от сцената и той носи свой собствен списък с
наказания, отделен от моя. Така че всеки се третира индивидуално. По онова време това
знание ме връхлетя като откровение.

Спомних си тази случка, а след това и много други, които се бяха случили не само на
мен. Кръгът се затвори, нещо съвпадна с нещо и аз осъзнах постоянната намеса и контрол от
страна на някаква сила.

Главният счетоводител и проклятието

През 93-та година работех като търговски директор и всеки ден пътувах до банката.
Банката беше голяма, солидна, а главният счетоводител беше прекрасна и очарователна жена,
Галина Ивановна, на четиридесет и пет години. С нея се сприятелихме и често, докато се
подготвяха документите, си говорехме от сърце. И по някакъв начин разбрах, че тя не е баба
или дори майка. Точно това леко ме шокира: такава на пръв поглед семейна жена просто не
може да не е омъжена. Лицето ѝ говори колко много обича децата и внуците си, тя е
уравновесена, разумна и мъдра. Когато я попитах защо никога не се е омъжила, тя не
отговори веднага, но после някак си започна да говори.



Още от младежките си години я преследваше зла съдба: щом срещнеше мъж, веднага
започваше да се надува, лицето ѝ се подуваше, изкривяваше се от някаква необяснима болест,
която лекарите, колкото и да се стараеха, не можеха да определят, а обвиняваха психологията.
След известно време, след като погледнал тази грозота, мъжът я изоставил, а после тя се
възстановила, сякаш нищо не се било случило. Това се повтаряло непрекъснато, докато тя,
като решила да не страда толкова много, изобщо престанала да завързва близки познанства.
А неотдавна, каза тя, преди около седем години, в разговор с един свой добър приятел
ясновидец, чула от него, че е подложена на проклятие.

Той я кани на приема си; тя не се съгласява веднага, но любопитството ѝ надделява и тя
все пак идва. Той махна с ръка и някак си започна да я подтиква да си спомни: бяхте на
някакво парти, може би сватба, отсреща седеше жена, може би майка на приятел... Какво
правеше тя? Вероятно нещо с чаша и лъжица ...

Дълго време Галина Ивановна не можеше да разбере каква е тази сватба, опитваше се с
приятелите си, родителите ѝ вече бяха починали, а той продължаваше да я подтиква: може би
е било в младостта ѝ, не сега. И тогава като мълния я порази: сватбата на сестра ѝ преди
двайсет и няколко години! Спомни си за майката на приятелката си, която много ревнуваше
сестрата на дъщеря си, защото тя си намери момче, но той първо излезе с дъщеря ѝ. И че тя е
била известна като селската магьосница. И как слагаше обърнати вилици в чашите им, когато
отиваха да танцуват... Тогава те не мислеха много за това.

Тогава и двамата започнаха да имат инциденти. Сестра ми беше омъжена за този човек
за кратко: явно и тя беше закръглена или нещо се е случило със съпруга ѝ, не помня. И така,
те доживяха до четиридесетгодишна възраст.

— И така, какво правим сега? - попита тя.
— Е, това трябваше да се направи преди, когато магьосницата беше жива - отвърна

приятелят й ясновидец, - макар че... ако имаш силно желание, можеш да направиш нещо и
сега.

И той описа процедурата. Дошъл на мястото, където живеела магьосницата, донесъл
трилитров буркан със светена вода, мивка и застанал в къщата ѝ, съблякъл се и се измил с
тази вода, като внимателно я събрал обратно в мивката, а после я излял в буркана. След това
да прочете нещо и да го залее някъде с тази вода.

Затова Галина Ивановна и сестра ѝ, след като внимателно прецениха всичко, решиха, че
трябва да се отърват от него. Отнело им много време, но се подготвили и дошли в селото,
където не били ходили от 20 години. Намерили мястото, където къщата стояла в
покрайнините. Оказа се, че къщата е изгоряла, а магьосницата е починала преди няколко
години, точно както беше предсказала ясновидката. Очевидно селяните са я търпели дълго
време и след смъртта ѝ са подпалили къщата. Ритуалът трябвало да се извърши на
разсъмване, затова решили да го направят върху пепелта.

- И така, - казва тя, - слънцето е навън, птичките пеят, ние сме на границата, шегуваме
се, кикотим се, две възрастни лели, как можахте да си помислите за такова нещо...
Приближихме се до останките на къщата, но сякаш нещо не ни пускаше да влезем. Бяхме
тъкмо във весело настроение, но изведнъж то рязко спадна, обзе ни страх. Сестра ми казва:
Виж! Погледнах към небето, а там нямаше слънце, за минута всичко беше покрито с облаци.
Сумрак! Как може да е така?! А ние сме толкова упорити, зъбите ни тракат, но продължаваме
като танк, не спираме. Задуха леден вятър, а после се разнесе! Опожарените дървета се
раздвижиха и знаеш ли, беше като пляскане на крила, смесено със свински квичене, толкова
пронизително! Косата на главата ми се раздвижи...

— И така, все пак го направихте? - Не можах да издържа на дългата пауза.
-...Не. Пуснахме кутиите и избягахме... Но щом побягнахме, погледнахме назад - и

слънцето отново грееше над края на гората, птиците пееха...
След това останах с известно разочарование: трябваше да стигна докрай. Макар че, от

друга страна, не бихте ли си изсрали панталоните, ако се намирате в такава ситуация,
въпреки че никога досега не сте били в такава ситуация? И, разбира се, съмнения: малко е
прекалено сутрин и вечер да прескачат напред-назад в рамките на една минута. От друга
страна, не можех да се доверя на нея, главната счетоводителка на голяма банка, която никога
не говореше прекалено много.

И тогава, няколко години по-късно, научих, прочетох и сам се убедих: когато човек



премине на друго ниво на възприятие в резултат на стрес, медитация, магически ритуал или
поради някакви други условия, през деня наистина е здрач, а през



Напротив, в тъмнината на нощта тя е като ранно утро. Гласовете на птиците изчезват,
случайни хора се разпръскват в различни посоки, а човек навлиза в променено състояние на
съзнанието, което е невъзможно в обикновения живот. И човек вижда онова, което страхът,
неуравновесеността и стереотипите на мислене предполагат. И човек трябва да стигне до там
само в подготвено и страстно състояние, знаейки точно защо е необходимо и знаейки как да
действа, иначе или разбито сърце, или лудница. Късмет е, когато след такова приключение се
налага само да си изпереш панталоните.

Злополука в Самара

През 94 г. бях в командировка в Толиати, където обработвах партида автомобили за
изпращане от завода. През деня решавах проблеми, а през нощта пътувах до Самара.
Епопеята вървеше към своя край. И ето че сутринта шофирах, наближавах покрайнините на
Самара и видях: на триста метра от мен се приближаваше автомобил.
"kopeck". На кръстовището излиза линейка и се блъска в него с пълна скорост. Те летяха като
кутийки от мачове, бях издъхнал. Спирам, излизам от колата. Докато всичко това се случва
— и наоколо има много хора. "Отварям задната врата и от нея изпада тяло без глава! Но
няма кръв и то се движи! Издърпваме го, а то е жива стара дама с глава, така притисната в
раменете ѝ, че я е прибрала цялата под сакото си. Оказа се, че това е цялото семейство - мама,
татко, син, дъщеря и баба. Майката се измъкна сама, таткото беше притиснат, кракът му беше
смазан, а аз взех децата. Едно момче на около седем-осем години беше живо, а едно момиче
на около пет години беше в безсъзнание. Седнах, вдигнах я на ръце, а тя имаше пяна на
устата, хриптеше и цялото ѝ лице беше нарязано от стъклени парчета. Момчето реве, опитва
се да избърше кръвта с носна кърпа и да издърпа раните. Изобщо бях шокиран, казах на
момчето да не прави това, но си помислих: трябва да я обърна по корем, за да изтече пяната,
и най-важното, спешно трябва да се отиде в болницата. Обръщам се към хората и казвам на
висок глас: - Трябва незабавно да закараме момичето в болница! "Кой знае къде е
болницата?" И виждам, че никой не отговаря. Хората са застанали в полукръг и гледат
мълчаливо, дори не помръдват, сякаш са зашеметени. Бяха десетина души, сигурно, сега не
си спомням точно. Извиках:

— Какво, по дяволите, не е наред с вас, хора?! Момичето ще умре!
Гледам, двама души излязоха от ступор, двама тръгнаха в различни посоки като в сън,

единият мърмори нещо:
— Има... има... има...
— Можете ли да ми покажете къде? Ще я заведат ли там? Има ли там операция?!
— Не знам...
— Ще дойдеш с мен, можеш да ми покажеш пътя.
— Не си спомням... - казва той и отвръща поглед.
Изкрещях още нещо и тогава се появиха двама-трима нормални хора, които веднага се

включиха. Една жена разсъждаваше: трябва да я качим в едно такси (което току-що беше
пристигнало), таксиметровият шофьор знаеше пътя, но веднага възрази: няма да я взема.
Когато я попитаха: "Защо не?", тя отговори: "Не. - той отговори: "Ще изцапам седалката с
кръв!" Както и да е, те му крещяха в хор. Сложиха му одеяло и го закараха в болницата.

И така, пътувам към Толиати и виждам тези хора в полукръг. Те са зомбита. но защо? Те
не са избягали от психиатричната клиника накуп, а са се събрали съвсем различни случайни
хора, точно както всички останали. Защо са стояли в ступор, безпомощни, неспособни да се
движат, какво ги е накарало да изпаднат в такова състояние. И какво беше това състояние?

Както и да е, приключих с документите във фабриката, на връщане потърсих болницата
и научих, че момичето е починало. В гърлото ми се появи буца и чувството на надежда, че
съм могъл да помогна за спасяването на момичето, се срина.

Върнах се в града си, но се чудех как да се отнасям с хората сега. Да ги мразя ли или да
ги мразя по някакъв друг начин? Но сред тази "мъртва" тълпа има и изключения - живите,
които в критични моменти не се спират и не отиват да помогнат. А каква друга е разликата
между тези и онези?

И така, на следващия ден карам по централния път, спирам на едно кръстовище в лявата
лента преди светофара, един дълъг мъж пресича пътя отдясно, с ръце в панталоните, и



ходи някак нестабилно (пиян или нещо подобно?). Изведнъж отзад, от дясната ми страна, се
зададе "Москвич", който рязко спря и, почти спрял, събори дългия човек. Изглежда, че не би
трябвало да има повече удар, но дългият политна право нагоре, преобърна се във въздуха и
падна с главата надолу на асфалта. Минават няколко секунди. Поглеждам към мъжа шофьор
и той е в ступор! Той стиска волана и гледа напред с невиждащи очи. Тогава получавам шок и
не ми пука нито за жертвата, нито за шофьора. Беше прекалено много. Понечих да изляза от
колата, за да отида в полицията, но размислих, върнах се, затръшнах вратата, запалих колата
и потеглих.

Тогава нещо в мен или се срина, или се промени. След това вече не можех да крещя на
дъщеря си, а преди това си позволявах да се дразня от нея по мрачен начин и понякога дори я
наплясквах (бях баща!), но после сякаш се прекъсна. От този момент и дойде усещането, че
не можеш да бъдеш дребнав в отношенията с близките, защото във всеки един момент човек
може просто да умре, а как да живея тогава, като си спомням, че съм се карал с него и съм се
дразнел на него до последно. Какво да кажа за това къде ще свърша, ако смъртта ме хване да
правя това. Изобщо, в крайна сметка направих своя избор: близките трябва да се обичат и да
се отнасят към тях с безкрайно търпение.

А що се отнася до разбирането на това, какво представлява този ступор, всичко стана
ясно по-късно. Това е самосъжаление, и то голо самосъжаление. Отдавна е доказано от
психолозите, че когато човек съжалява за изхвърлено на улицата коте, той си представя себе
си на негово място и започва да изпитва силна жалост към себе си. И той не може да помогне
на това коте, защото когато си помисли да го вземе за себе си или дори да го нахрани,
самосъжалението веднага изтъква аргумента, че този човек ще стане още по-нещастен,
защото ще трябва да се грижи за котето: то ще сере и ще крещи - а ако не го вземе, а го
нахрани, ще го направи пред вратата. По същество същото е и в отношенията с хората:
всички наоколо и навсякъде охкат и ахкат, влизат в положението на другия, но няма да си
мръднат пръста, за да помогнат. Защото това не влиза в плана на самосъжалението, а да се
самосъжаляваш на думи и с емоции е просто правилно.

В живота единствените хора, които са готови наистина да помогнат, са тези, които махат
с ръце по-малко от всички останали, крещят и не афишират къде трябва и къде не, колко са
състрадателни. На него всъщност не му пука, но ще си свали ризата. Защо? Може би защото
самосъжалението не е толкова хипертрофирано?

Ето защо хората стояха на ринга в ступор, защото си мислеха: "А на тяхно място можех
да бъда аз..." и се страхуваха да се изцапат.

И най-накрая разбрах какво точно е да мразиш със свята и тиха омраза. Не към хората, а
към тяхното самосъжаление. И след като го анализирах, разбрах, че гордостта се основава на
него.

Щеше ли човек да краде, да отмъщава, да се дразни, да се възмущава, да жадува за
власт, пари, да е страхлив, да завижда и т.н., ако не беше самосъжалението? Според мен не.
Щеше да е различно. Толкова различно, че щеше да е съвсем друг човек.

По-късно разбрах, че това самосъжаление не е нищо друго освен първоосновата на
съзнанието на енергийния паразит. Ето защо тези хора стояха пред очите ми в полукръг
толкова дълго време и ме караха да чувствам, че са извънземни с нечовешки очи - в този
момент те дори не бяха хора, а летящи, а може би ларви в целия им блясък.

Сега щях да застана пред тях и с усмивка да кажа: "Е, скупчете се, гадове, а сега, шут,
разпръснете се! Има ли хора тук?!" Чудя се как ли щяха да реагират тогава? Може би щяха да
се разпръснат....

Да не вредиш на
историята
В процеса на практическите изотерични изследвания някак си стигнах до извода, че е

необходимо да практикуваме "невредимост". Има термин за това.
Йогите, които практикуват тази практика, сякаш разпространяват около себе си мир и

спокойствие. И никой гладен звяр няма да нападне жертва, ако този йогин е наблизо. По
принцип всеки



правилните духовни практики по един или друг начин са насочени към постигането на такова
вътрешно състояние.

Веднъж наех апартамент и хлебарките бяха кошмар. Направих всичко възможно, за да
ги убия. Накрая толкова се притесних за това, че просто започнах да ги убивам с
импровизирани средства. И един ден виждам голяма хлебарка да пълзи около мивката.
Грабнах чехъла си, приготвих се и я ударих. Винаги я удрях, но тази хлебарка беше
специална. Той мигновено се преобърна през глава, напускайки линията на огъня, и,
дрънчейки шумно с хитина си по металната мивка, се стрелна в някаква пукнатина. Опитах
се да го догоня, като блъсках тенджери и тигани с взривове на чехли, но напразно. "Шибан
Джеки Чан!" - Помислих си с раздразнение и уважение едновременно. По-късно разказах за
това на приятелите си и те се засмяха, но в мен се прокрадна някакво съмнение. Очевидно
потенциалът за оцеляване на тази домашна посуда надхвърляше всички възможности на
производителите на токсични химикали. А най-отвратителното, както смътно се досещах по
онова време, е, че хлебарките живеят там, където енергийната среда е мръсна. Какво е това,
тази мръсотия, не бях в състояние да разбера по онова време. През нощта сънувах, че
преследвам и убивам хлебарки, а на сутринта се събудих и с ужас си помислих, че наистина
започвам да ги мразя, щом вече ги сънувам! Това беше точно отвъд границата, с това темпо
скоро ще започна да мразя всичко, което се намесва в живота ми. До какво ще стигна тогава?

Започнах да търся отговор на въпроса как да се отърва от хлебарките и попаднах на тази
статия за един йогин. Оказа се, че той обича всички същества, каквито и да са те, без да им
причинява вреда, а в замяна получава способността да ги контролира. Така че започнах да се
уча да обичам хлебарките. Разбира се, не започнах да лобирам с тях, но престанах да ги
убивам, дадох им прякори и когато ставаха нагли, ги побутвах с пръст под задника с думите:
"Васка, ти си нахална, но си иди на мястото и не се показвай, твоята територия е там, а тук е
моята". Изобщо започна да общува с тях и да ги третира като домашни любимци. Всъщност
те си бяха такива, независимо дали исках да бъдат или не.

След известно време те престанаха да се катерят по масите, станаха някак вяли и сякаш
бяха по-малко. По някое време, сякаш импулсивно, застанах на входа на кухнята и им казах: -
Стига толкова, сега всички трябва да напуснете апартамента, давам ви три дни! След това ще
използвам един ужасен химикал, който ще убие всички, които останат тук!" Той се замисли и
глупаво добави: "Обичам ви всички." Веднага си представих картината, на която те умират, и
ми стана жал за тях, а самият аз получих гъши тръс. По-късно разбрах, че гъшите тръпки са
знак за задействане на магия, за свързване на енергия, истина или нещо друго.

Беше ми обещано някакво ново супер лекарство и то пристигна два дни по-късно. Но
тогава не видях, че това е същото, което вече бях пръскала много пъти, но все без резултат.
Затова го взех, разпръснах го и си казах: "Ето я твоята смърт. Аз те предупредих..."

Трябва да кажа, че през тези три дни имаше много малко хлебарки, очевидно
предупреждението беше взето по някакъв начин. После отидох на работа, върнах се... И ето
ги. Стотици хлебарки, умиращи върху движеща се постелка. Малки, големи. Имам балон на
челото си. Внимателно ги помитам с треперещи ръце, а на следващата сутрин се събуждам -
същата картина. Изпадам в паника: "Те идват от цялата къща, за да умрат тук?". Може би са
решили да си отмъстят по този начин? Да натрупат труповете си върху мен?

Приятелите ми дойдоха, показах им го и те полудяха. Дори през нощта хлебарките се
изкачваха до тавана от последни сили, а след това падаха върху главата ми няколко пъти
подред през нощта!
"Вижте какво ни причинихте!" - сякаш казват и дърпат лапите си в предсмъртни конвулсии....
И в кухнята, и в коридора - шамар... пляскане, пляскане, пляскане. взрив. - хлебарките падат в
звучна тишина. Изобщо два дни ме измъчваха лоши предзнаменования и хронично
недоспиване, но на третия ден дойде дългоочакваната тишина. Изметох и последния от тях и
оттогава.
— нито една хлебарка. Обаче, не, няколко пъти имаше бегачи, но се отнасях към тях с
любов, с предупреждения и те, веднъж появили се, никога повече не се появиха. Те не обичат
да бъдат обичани!...

Втора история



Много пъти се местех в апартаменти под наем. Веднъж влязох в друг апартамент и там
се бяха навъдили хлебарки. Повдигнах ръба на замърсената покривка и няколко хлебарки се
спуснаха по ръката ми! Домакинята ме погледна така, сякаш съм на път да изкрещя и да
избягам на улицата, и предложи да наеме апартамента почти безплатно. Аз, оглеждайки
стаята, казвам, намеквайки за енергията: "Тук са живели лоши хора, всичко е много
мръсно..." Наемодателката започва да се оплаква от бившата наемателка, казва, че е била гад,
и ми разказва как не е плащала и какво е правила. Тя обаче може да се чете като книга за
планината от бутилки, изгнилия бульон изпод кнедлите и други следи от живота. "Добре -
казах аз, - след три дни хлебарките няма да са тук, знам как да преговарям с тях. Дайте ми
ключовете, ето парите..." На лицето на хазяйката последователно се проявиха няколко сложно
преплетени чувства: "И човекът е такъв, може би не си струва...". Но той изглежда приличен,
учтив и достоен за довериеһттр://news.bg "Може би той наистина е такъв човек...". Наистина
ли е възможно да се преговаря с хлебарки?"

Както и да е, успокоих я, уредихме се и аз взех ключовете. И хлебарките изчезнаха.
Всички до един. Но не за три дни, а за пет. Подчинявайки се на някакво вътрешно усещане,
единият ден прекарах в генерално почистване, при което старателно се опитвах да не убия
нито една, а другият - в запознаване с местната фауна. Но на третия ден проведох разговор с
тях, ходих със свещ и молитва, почистих всички ъгли и направих предупреждение. А след
три дни намазах с ужасна отвара вещицата - молив "Машенка", но по това време те вече си
бяха тръгнали, така че се размина без масово жертвоприношение. После през годината
понякога наблюдавах посещения на единични хлебарки, но скоро, за моя изненада, ги
намирах мъртви.

История три
Оттогава имам собствен апартамент и вече се настаних в него. Веднъж отидох в Москва

за седмица и половина на работен семинар. Обещах на моя приятел Игор да храни котката ми
и като цяло да се наслаждава на живота сам, докато се върна. След обучението се върнах,
влязох - и пред мен се разкри такава картина: във всички посоки по стените, пода и
преградите имаше пътища от мравки. Малки, черни, те се движат постоянно, носят ларви, а
пътят им минава дори през леглото в далечната стая. Ясно е, че са дошли от мазето
(апартаментът е на първия етаж), има достатъчно пукнатини.

— Вижте как се боря с тях! - казва Игор, взема кутия с някакъв лак за коса, пуска
струя, запалва я със запалка и започва да ги гори наляво и надясно по ставата с тази горелка.
Като луд професор, разочарован от резултатите на генетичните си експерименти.

— Какво правиш?! Ще предизвикаш пожар!
— Хайде, аз ги горя от седмица. Как иначе да се боря с тях? - а той ме гледа така,

сякаш съм предложил да убия див лъв със собствените си пръдни.
Затова отидох на пазара, взех най-мощния гел против вредители, намазах с него всички

ъгли и изплезих език. И тогава забелязах, че същият този гел вече е бил нанесен, но аз още не
бях минал през него.

— Какво е това? - питам го глупаво.
— Вече изсипах всички тези неща тук и сложих същия гел върху тях. Мислиш, че

просто ги изгарям? - и той ми показва същата тубичка.
Тук обречено се отказах от мазането и мигновено ме обхвана угризение.
— Добре - казах аз, - ти се прибирай вкъщи, а аз ще опитам стария си метод.
— Какво, пак ли ще говориш с тях? - усмивка. - Те не са хлебарки.
— Ще видим. - Казвам, но дълбоко се съмнявам. Кой наистина си мисля, че съм?
Приятелката ми си тръгна, аз седнах на капака на тоалетната чиния, гледах как

мравките се промъкват през пролуката в пода, скърбях, а после постепенно започнах да
говоря. Няма да ви отровя или изгоря, простете на приятеля ми, това е неговата глупост.
Обичам те, но тук аз съм собственикът и заедно в един апартамент не можем да
съжителстваме по никакъв начин. Така че ти ще трябва да си тръгнеш, а аз ще трябва да
остана. Той каза още нещо подобно, а после едва пропълзя до дивана в коридора (по дюшека
в спалнята пълзяха мравки!) и заспа.



Събудих се два часа по-късно, денят и нощта бяха смесени, вървях като в мъгла, измих
си лицето, разхождах се наоколо и тогава си спомних за нападението, когато видях да пълзи
мравка. Но мравките бяха почти изчезнали! Тогава се събудих и започнах да наблюдавам
какво се случва. А те влачат ларвите си, дори изгорелите, в тази пукнатина в пода! Отново
имам балони на челото си. Когато се сблъскаш с подобно нещо, е като за първи път. Не би
трябвало да се случва, но се случва! Обаждам се на Игор и му казвам: ако продължава така,
утре няма да ги има. Той каза: "В никакъв случай. Но когато пристигна, той сам констатира
факта: Да, може!

Направихме още едно заключение: мравките могат да започнат експанзия в апартамента
във всеки един момент, но я започват само когато енергийното пространство, заемано от
гостоприемника, се освободи. Домакинът се върна - съжалявам, моля, бъдете любезни.

Очевидно способността да се справим с това идва само от момента, в който започнем да
обичаме всяко създание, създадено под небето, т.е. да практикуваме това не-вредящо
действие и да го прилагаме към всичко, за да си възвърнем едно от божествените качества.

Domovoi

Веднъж наех апартамент.
Това вече е изродена история, м'кай? Какво следва, може би ще попитате.
Веднъж наех апартамент, който беше изгорял преди година, а после беше ремонтиран и

отдаден под наем. Не беше лесно да се живее в него, имаше много проблеми, а аз не мислех
много за това какво не е наред с него, не ме интересуваше. Но след като наех друга от моите
приятели, усетих разликата, и то как. Първо, предишният беше "мъртъв". Не исках да идвам в
нея, още по-малко да я подобрявам по някакъв начин, така че тя си остана свинарник с
остатъци от изгорели останки. Второ, тя вдъхваше обреченост и нещата, колкото и да се
стараех, не вървяха. Но веднага щом се преместих на друго място, нещата започнаха да се
случват. И приятелите ми идваха по-често да ме посещават, и стана много по-весело и
приятно.

Приятелите, които ми наеха апартамента, Наталия и Димка, бяха прекрасна двойка с
дъщеря. Когато ги срещнах за първи път, имах чувството, че сме приятели от детството и сега
отново сме се срещнали. Те живееха в един апартамент сами и наемаха друг, а аз го наех,
докато се преместиха в Германия и продадоха цялата си собственост. Нещо като еврейски
семейни връзки. Какви са тези евреи, лицата на рязаните! Как са намерили такива корени, за
мен е загадка. Но смисълът е друг. Като хора с душа, те влагат цялата си любов в
апартаментите. Още щом влязох, си помислих: "Животът става все по-добър!". Като в онзи
виц за намирането на угарка от цигара на сутринта след пиене.

И ето че живея, добре съм, но нещо не е наред. Не мога да спя през цялото време, мятам
се и се въртя по цяла нощ, някъде между съня и реалността. Към края на седмицата моят
приятел Коля идва да ме види. Изпихме по едно питие и той остана да пренощува. Сложих го
на дивана, на който спях, а той отиде в другата стая. На сутринта, когато се събудих,
изведнъж осъзнах, че съм спал като мъртвец и съм имал добър сън. Но на следващия ден -
отново безсъние. Отново спах сам. Два дни по-късно отново се обадих на Коля и отново
заспах. Бързо осъзнах, че спя добре само когато Коля спи при мен. И тъй като той по природа
е ясновидец, заподозрях, че по някакъв начин това е свързано, и нека разберем къде е кучето
тук и какво не съм разбрал правилно. Започнах да говоря за стария мъртъв апартамент: казах,
че там вероятно няма никакъв домашен дух, защото е изгорял, какво мислите?

— Там няма домоуправител, не защото е изгоряла - отговаря Коля, вдигайки пръст, -
а защото е изгоряла, защото домоуправителят е напуснал! А той си е тръгнал, защото
собствениците са развалили всички отношения, скарали са се и са създали непоносима
обстановка. А ако няма домашен дух, апартаментът остава незащитен и всяка искра може да
е фатална.

Каква пълна уста! И тогава възпроизведох в паметта си всички контакти със
семейството, което имаше права върху апартамента. Всички са разведени и се карат помежду
си, дори децата на хазяйката не искат да я познават. Да, това е интересно. Коля не знаеше
нищо за тях...



— И тук, струва ми се, домовете са много силниһттр://news.bg - Коля обобщава. -
Честно казано, никога преди не съм го усещал толкова ясно...

На следващата сутрин Коля си тръгна, а аз се борих с безсънието още две седмици. Но
започнах да свиквам и успях да се наспя добре. И ето че една вечер след работа седях, четях
някакъв вестник, а там на последната страница имаше заклинания, заговори, заклинания и
обрати. Пробягах с очи по тях, подсмърчах (по принцип се опитвам да не чета тази магия с
предубеждение) и изведнъж погледът ми се спря на проклятието върху домашния помощник.
Беше глупост, глупост като смяна на ключалките в нова къща, влизане в дневната и
рецитиране на непретенциозни три стиха:
"Не живейте с немъртвите, не дружете с враговете си, живейте с мен в хармония..." и така три
пъти. След това направете нещо друго. Отново се ухилих, завъртях го в ръцете си, прочетох
го на себе си... Не знам, не знам. Прочетох го на глас. И тогава ме осени! Нещо се изля в
горната част на главата ми и предизвика гъши тръпки по цялото ми тяло! Подскачах
нагоре-надолу, а в очите ми блестеше цялата стая. Какво, по дяволите, е това?! И искам още.
Прочетох го отново, все едно и също. Както и да е, повтарях го, докато не ми омръзна, и
ефектът сякаш отслабна.

Оттогава спях като мъртвец, а на сутринта бях като краставица и цялото ми тяло беше
блажено. Започнах да разговарям с домашния елф, а после започнах изобщо да го виждам.
Седях и го наблюдавах отстрани.
— сякаш горещият въздух се вълнува с цветни петна на различни места. Обикновено
близо до мен. Или разпръскваше искри по коридора. После започна да ми помага. Че в
кухнята дрънчат тенджери, после маркучът на душа, пуснат във ваната, когато водата се
напълни в умивалника. Макар че идвам и гледам: определено маркучът в банята трябваше да
е паднал на пода, а тенджерата в кухнята просто си стоеше на горелката. Разговарям с него,
благодаря му - всичко е по-весело. Но в най-добрия случай това е тема за забавни истории,
които да разказвам на приятели. Един ревностен материалист винаги ще намери причина
защо се е случило така, без намесата на извънземни сили. Но никой не настоява за това.

Така че се събрахме весела компания - Наталия, Дима, Колян, Игор, собствениците на
апартамента, сложихме масата, седнахме да пием бира и да се смеем непрекъснато. Наталия
мимоходом разказва поредната си шега, как дошла предния ден следобед. Мен ме нямало, а
тя трябвало да вземе част от бельото в гардероба.

— Влязох предния ден, отварях онзи шкаф там и ме удариха по ръцете! Отдръпнах
се, протегнах ръка и пак ме удариха! Валер, ти ли направи някакво заклинание?

— Шегувате ли се? Аз не се занимавам с такива глупости, а дори и да можех, не бих
го направил.

— Значи няма проблем, ако утре отида без теб, за да взема това, което ми трябва?
— Добре, ще го разреша!
Едва на следващия ден разбрах, че това са трикове на икономката, която ме е разпознала

като майстор в резултат на магическа формула. Бих могъл да сметна всичко това за глупост,
но при такъв подход всичко може да бъде сметнато за глупост. Не, нека това да е моята
материалност, аз я намерих за свой вкус.

В собствения си апартамент вече имам друг домашен помощник. Мил, весел,
ненатрапчив. Котката му говори през нощта. Сяда някъде срещу входното антре на една
масичка и започва да мърмори по всички възможни начини, сякаш рецитира поезия. Аз
ставам, излизам в хола, а тя гледа в една точка и "чете", поетеса на сцената - без да дава и да
взема. Тя спира, поглежда ме - какво искахте? А аз се оправдавам: "Хората спят, довършете
го.

Липсваше ми дори този домашен помощник. Коля ме посъветва да го взема със себе си,
когато се преместя, но аз не посмях. Само ако знаех със сигурност, че отивам в собствения си
апартамент. Както и да е, оставих всичко на провидението и се оказах права.

Поздрави от Дон Жуан

Четях Кастанеда и, разбира се, практикувах това, което бях прочел. Стигнах до момента,
в който Кастанеда се запозна със съюзниците на дон Хуан и с начина, по който самият той
взаимодейства с тях. Един ден си легнах, преди да си легна, и започнах да ги приканвам да



ми "сътрудничат". Не се страхувах от тях, както ги уверявах. Въпросът с тях не беше бърз,
така че след една седмица покани приключих с "посланието" и го забравих.



След един месец започнах да усещам нещо нередно. Започнах да се събуждам през
нощта с усещането, че някой ме гледа. Обърнах се, погледнах през тъмната врата и не видях
никого. Но усещах, че нещо ще се появи там, което караше страха да нараства и накрая
скочих и включих светлината, усещайки с кожата си, че това "нещо" ще се появи.

Добре, мисля си, няма нужда да се паникьосвам: каквото исках, го получих, няма да
вдигам шум, камо ли да показвам страх, който тези сенчести същества приемат като стръв.

Събудих се през нощта, лежах неподвижно и усетих нещо да се издига в краката ми,
ясно усещане! Издържах го, колкото можах, но страхът ме надви и скочих, покрит с твърди,
силни гъши тръпки и пот. Запалих светлината и седнах, като се хилех. Не, не мисля, че това е
начинът - можех да се изсера или дори да помръдна. Не съм готов за такова интензивно
взаимодействие! И да се разсърдя и това същество, каквото и да е то, да се порицае, за да
потърси начин да общува без ужасяващи истории. А ако не го направи, тогава се отказвам,
нека си тръгне, толкова е хубаво.

То не изчезна, но постепенно започна да ме тормози и да ме преследва из
апартаментите. Където и да отида, то върви.

Сензорните ми познавачи започнаха да улавят не едно същество, както си мислех, а
цели две.

И това ги изплаши. Без значение в кой апартамент живеех, в него се носеше определена
миризма и храната бързо се вкисваше, а хладилникът не помагаше с нищо. Бързо осъзнах, че
мога да им попреча да влязат, затова отложих установяването на по-близък контакт, докато не
бях готова.

И така, един ден наех "хол", измъчван от липса на пари и проблеми с любимото ми
момиче. Цялото това нещо беше страдание, изобщо толкова се ядосах, че саморазправата ми
излезе извън границите на контролируемостта, а като контрол над яростната саморазправа
нека, мисля си, се обадя на старите си "приятели": няма какво да губя, защото нещата са
по-лоши от всякога.

Не се обаждах дълго, но след четири дни започнах да се събуждам посред нощ.
Картината беше същата: усещах, че нещо стои пред мен, но не можех да го видя. Няколко дни
по-късно заспах със светлина. Бях ужасена, но самовнушението, както и очаквах, започна да
отстъпва на заден план. "Много ефективно - помислих си, - сложих си някаква задгробна
гадост, когато се наложи, изсрах се и всички житейски проблеми станаха нищо, а после ги
прогоних обратно". И ето че сега отново се събуждам, издържам, колкото мога, но
включената в коридора светлина не ми дава усещане за сигурност. Взирам се във вратата, но
напрежението расте. Вкопчвам се и ми се струва, че ще умра. И тогава започвам да се
ядосвам и в ума ми се появява мисълта, че трябва да променя възприятието си, да прекъсна
фиксацията върху страха, а за да го направя, трябва да направя нещо необичайно, неочаквано
за себе си. Тогава изкрещях нещо и заплясках оглушително с ръце. Звучеше така, сякаш нещо
се взриви. Взрив! И в един миг това невидимо "нещо" се устреми от мен настрани, нагоре,
през дюшека под тавана, чу се тътен и звукът се отдалечи! Седях там, слушах и бавно ми
идваше наум, че при съседите от другата страна на стената и един етаж по-нагоре падат
чинии, тенджери и чинии, и всичко това от прилична височина... а след това се чуха гласове
на хора, които се събуждаха. Това същество беше отишло направо в рафта или чекмеджето за
съдове! О, в пълната тишина на нощта това звучеше много ефектно!

Страхът изчезна безследно, смеех се, а настроението ми беше на приливи и отливи. И
колко невероятно - все пак те могат да влияят на материята! Ако се случеше да ме нападне,
трябваше да се боря с нея по естествен начин. Бях сигурен обаче, че няма да ме надвие.

Предполагам, че бихте могли да го наречете полтъргайст, но тогава не ми хрумна тази
мисъл. Мисля, че полтъргайстите са други същности, някакви недоволни души на мъртви
хора или енергийни влияния на живите.

Сестра ми се събуди една нощ, докато спеше, и ме видя да стоя до нея и да я гледам.
Преди това тя беше преживяла психически срив и аз й помагах да се справи с него. Разбира
се, по това време спях и не можех да си спомня къде е било другото ми аз през нощта. А ако
някой има буйно второ Аз и то също е в състояние да влияе материално?



Както и да е, помислих за това и реших да ги върна... в ада. Очевидно те не могат да
общуват по друг начин освен чрез страх, или по-скоро аз не мога да общувам с тях без страх,
така че обявих решението си и започнах да се сбогувам с тях бавно, но упорито. Убеждавах,
настоявах, дори, спомням си, се опитах да ги заплашвам. Какво можех да им направя?

Те ме преследваха около година, защото киселината и миризмата все още ме
преследваха, но щом успях да си купя собствен апартамент, най-накрая се сбогувах с тях,
отхвърляйки последните съмнения.

Интересното е следното. Докато те ме "преследваха", аз бях много добър в
контролирането на сънищата си. Мислех си, че съм наистина добър в това. Но след като ги
махнах от гърба си, всичко спря и успехите ми приключиха. Реших, че сигурно е бил добър
стимул, този страх. Да ги ритнеш в задника е било добре за прочистване на главите им. И
тогава, когато тези
"Трикът е да не се изкушавам от подаръците им, а да вземам само това, което ми е
необходимо." Трикът е да не се изкушавам от подаръците им, а да вземам само това, което ми
е необходимо. Трикът е в това как да не се съблазнявам от техните подаръци, а да вземам
само това, което ми е необходимо. А за това трябва да се освободиш от пороците, за да не
можеш да бъдеш хванат от тях. Като в онази приказка: "И само юнак с чисто сърце ще може
да мине..." и по-нататък. Но по същество става дума точно за това.

Всякакви народни гадания пред огледала в баничарницата, призоваване на някакви
демони - всичко това много прилича на призоваване на тези сенчести същества. В крайна
сметка те се нуждаят от човешката душа, защото тя има неизчерпаем източник на енергия.

Енергийни войни

Тази история се случва през 2000 г.
На вратата се звъни, отварям - влиза моят приятел Коля и почти завлича приятелката си

Ксюша.
— Дайте ми столче, трябва да седна! - хвърля той настойчиво.
Аз, втурнал се натам, поставих табуретка и в главата ми прелетяха куп версии: пиян,

или нападнат - получих го, посинял, посинял, отровен ....
На въпроса Коля отговаря: кажи, че всичко ще бъде наред, налей си чаша чай. Аз

шумоля с кухненските прибори, притеснявам се, Ксюша седи изгубена като в мъгла и
изведнъж оживява:

— О! Зрението ми се възстанови.
Едва не изпуснах чайника - що за новина е това?! А те вече са толкова весели и се

кикотят.
— Какво е това - каза Коля в отговор на недоумението ми. - Първо краката й

угаснаха, едва успях да я завлека до теб, но бях наблизо! Имам нужда от помощта ти, трябва
да ритна някого в лицето...

С всеки изминал час става все по-зле! Започвах да се ядосвам и да казвам: или ми кажи
какво се е случило, или си тръгни.

— Накратко, тя е разглезена - каза Коля. - Някой силен, аз го сканирах, опитайте и
вие. Разбери къде е била подслушвана.

Започнах да осъзнавам нещо и я обгърнах с ръка.
— Тук, на страната, е по-топло... - Казах. - Това вендуза ли е?
— Да, близо е до сърцето. Какво правим? Можеш ли да го извадиш?
— Кой е експертът тук? Не можете ли да се справите сами?
— Мога, но вие не можете да ме заредите с енергия, а аз мога да ви заредя с
енергия. Опитайте се. Това е убийствен аргумент, какво мога да направя? Ще ти
помогна с каквото мога, няма проблем. Представям си това

"смукателна чаша", увивам я около ръката си и я издърпвам, държа я....
— Аха! - Коля е весел. - Сега го изгори, както те научих, и го освободи с дърпане,

така че другият край да се нарани!
Свещена работа! Представям си как изгарям извиващото се пипало на гнусния агресор

върху нагорещената печка на селската фурна, представям си как пуши и се извива и го



пускам. Ето че то достига до господаря и го поваля... Гъши тръпки - знам, че е подействало.



Общо взето, седяха при мен още половин час, Ксюша се опомни и те се прибраха вкъщи.
Ден по-късно Коля ми се обажда на служебния телефон и се кикоти злобно. Не разбрах

веднага какво се случва.
— Знаете ли какво се случи с този човек?
— Кой човек?
— Ами кой е проклел Ксюша!
— А! Да?.. И?
— Той е в интензивното отделение! - и отново се кикоти, явно се забавлява. -

Линейката го откарва още същата вечер и сега лекарите се борят за живота му.
Не ми се струваше смешно: Духът ще ви накара да изядете земята за такива дела.

Нямаше да нараня никого!
— Направих бомбата и я сложих на една вендуза - той отново се засмя, - и това го

удари.
Живо си представям как "бомбата" на Колин отлита на смукателна чаша към домакина

и се взривява там с целия присъщ допинг....
— Имате ли представа какво ви очаква? - Питам. - Вече си в захлас, отработваш

миналите си дела. Той е направил бомба, ти, терористът...!
— Защо, аз самият се уплаших: трябва да се боря по някакъв начин, за да спася

Ксюша. Съжалявам, но той пръв започна...
Същността на въпроса, призна Ксюша: преди Коля имаше приятел, магьосник, както

сам се наричаше. Отнасял се с нея високомерно, а когато разбрал, че ще се омъжва, настоял
тя да дойде при него на "стрела". Изобщо, пиели, той ѝ казвал, че няма да я пусне, а ако е
толкова упорита, ще я прокълне, че ще се върне да пълзи на колене. Тя, която беше такава
смутителка, не си сложи пръст в устата, каза: "Нищо няма да ми направиш", затръшна
вратата и си тръгна. А на следващия ден излизат на разходка заедно с Коля и тогава краката ѝ
се подкосяват - не може да ходи. Коля я слага на рамото си и идва при мен. Щом стига до
входа, краката ѝ се включват, а зрението ѝ се прекъсва. Останалата част от историята се
развива пред очите ми. Междувременно, мисля, че слухът е прекъснат, не помня точно, както
ми казаха. Като цяло интересна атака, оригинална и компетентна.

— Така че не само тази жена е в интензивното отделение, но и другото ѝ старо гадже
също е пострадало.

— Той също ли е участвал? - Чудех се.
— Не, той дори не е медиум, просто се сетих първо за него, той също имаше нещо

общо с нея. Подсъзнателно го държах в съзнанието си. В момента има 42 градуса
температура, но не е страдал толкова много.

— Е, ти си истинско парче работа.
— Ами какво правите, когато трябва да се справите с това? Удряха по площадите, както

те го наричат...
Човекът, който наричаше себе си магьосник, се измъкна, а аз се справих след това. А

любимият израз на Колин през следващата година беше "удряне на квадрати", той се
гордееше с това и всеки път се кикотеше дълго и дегизирано. Отричах го, защото не ми
трябва, тази магия с пристрастие, и ако има нещо, на което човек да се утвърждава, то не е на
присвояване на този съмнителен опит за себе си.

Както по-късно Коля признава, той все пак е бил наказан за тази "бомба", но не толкова
зле, а поносимо. Но не и аз: очевидно нежеланието да навредиш на някого има някакво
значение.

Вижте Париж и.

Лена е сестрата на моя успешен бизнес приятел, също успешен и също мой приятел и
партньор в изследванията. Но тя е по-ортодоксална. За нея всички тези мои къщи, същества
от сенки и експерименти с магии са греховни в светлината на християнството. Но аз не я
обвинявам, някои неща бяха диви дори за мен. В крайна сметка се съгласих с нея почти
напълно. Тя, като християнка, смята, че дори психическите ѝ способности за пряко виждане
са дело на злото, и се опитва да не се изкушава от тяхната свръхестественост.



Един ден тя ми предложи да посрещнем Нова година в Москва и аз с радост се съгласих
и в уречения ден се отбих в апартамента ѝ. Въпросът е, че новогодишната нощ беше
отпразнувана в някакво кафене с нейни приятели, а аз останах още няколко дни. А вечер
разговаряхме на различни теми, преди да си легнем.

Тя ми разказа как отец Алексей я посетил и изгонил домашния с помощта на молитва и
как два пъти дръпнал тежкия капак на тоалетната толкова силно, че косъмчетата по главата
ми настръхнаха. И за това, че вижда две ужасяващи същности, които ме следват през цялото
време. В отговор започнах да ѝ казвам, че сам съм ги призовал и те не представляват
опасност за мен. Легнах си, настаних се на дивана си, върху прясно спално бельо, без да
бързам да развивам темата и да се подготвям за сън. В същото време Лена се шмугва в
шкафчето, от шкафчето в кухнята, от кухнята в шкафчето... поглежда ме, изглежда, че ме
слуша, но аз съм трезвен, философствам. И тогава - бум! - и аз съм целият мокър! Шок. А тя
стои там, държи някакъв огромен фунфирик и ме гледа уплашено. Аз се мъча да го измъкна
от себе си:

— Какъв си, по дяволите, ти, копеле?!
Бях сух тук, а сега съм мокър!!! Но това, което тя ми каза, премахна целия стрес, който

бях получила.
— Реших да прогоня дявола от вас! Поръсих те със светена вода.
— Какво, по дяволите?!
— Мислех си, че започва да те притеснява, този, който те следи, а ти започна да

говориш за него с такова вълнение, че си помислих, че не е късно.
Тук започва да има смисъл за мен....
-И ти реши да го удавиш с мен. на сухо, чисто, прясно изгладено легло?
Тя не можеше повече да го понася. Както и да е, смеехме се като два опиянени коня.

Смеехме се, после тя добавяше нещо, после аз - и после пак се смеехме. Като си спомням
уплашеното ѝ изражение - наля се, така (не спести толкова много светена вода!), и чака
раните да се покрият и да се опушат! ..... Изобщо, беше пълна каша.

Но всъщност това е предисторията.
Тя живя в Москва шест месеца, кореспондирахме си по пощата и един ден се запозна с

мъж от Франция по интернет. Кореспондирахме си и той й предложи да му дойде на гости. Тя
си помисли, ами ако това е съдба? - и реши да отиде. Каква е голямата работа? Ако не й
хареса, ще се върне. Тя ми писа обратно, като каза: "Така и така, не казвай. И какво ми пука,
аз съм риба на сухо.

Изчезнали. Тя е тук. Тя пише. Срещнах я в самолета и тя не го хареса веднага, защото
изпрати истинската си снимка, а той беше с десет години по-млад от сега. Смущавал я фактът
на фалшификацията и, разбираемо, момичето изпаднало в ярост. Те все пак стигнаха до
имението му, но по това време тя вече се беше изнервила и на бял свят се появи нещо друго...
Въпреки увещанията му, тя се обърна и тръгна, забравяйки палтото си, и стигна до хотела.
Нежните ѝ чувства бяха в разкъсано състояние и тя получи пълен стрес.

След това разказът прескача към това какви ястия е яла през следващите дни, къде се е
разхождала, какво е видяла, а между тях има намеци: "Никога ли не ви се е случвало да ви
нападне нещо странно през нощта?...". И така нататък в няколко писма. Опитах се да я
попитам за повече подробности, без да знам какво да кажа, но тя продължаваше да е неясна,
докато не й поставих условие: или ми разказва всичко, или спира да ме пита за неща, за които
нямам представа...

Когато разбра, че не може да се измъкне, ми написа една такава история.
Стига до хотела без никакъв късмет: оказва се, че французите, кучетата, не разбират и

дума на руски. Наела си стая, взела душ, направила вечерния си ритуал и си легнала. Дълго
се мяташе и въртеше, притесняваше се и накрая заспа, лежейки по корем. Изведнъж, посред
нощ, някой скочи върху нея отзад и я сграбчи с мъртва хватка. В главата си мигновено
пресъздаде различни версии на събитията, а най-вероятната беше, че в стаята е влязъл крадец
с ключ или ключалка. Искаше ѝ се да изкрещи, но страхът я накара да затаи дъх. След
известно време успя да се обърне.



Но това, което видя, я ужаси още повече: дяволът я държеше с мъртва хватка! С рога, коси и
всичко останало. Тя не можеше да види копитата от позицията на "примигване, с наведена
глава".

Това веднага я накара да започне да чете молитва. След известно време хватката се
отпуснала и изведнъж - бум - тя изчезнала! Дяволът изчезна!

Трябва да си мисля, че момичето е било объркано след това! Тя ме питаше: "Валера, как
може да е така?! Всичко това е приказка! Никой от моите познати, нито пък от реалните хора,
които познавах, не беше срещал подобно нещо, освен в разни легенди, писания и жълтата
преса. Мислех, че това е измислица или поне никога няма да ме засегне!"...

Не знаех какво да й кажа. Тя не беше особено впечатлителна; беше много практична и
трезво мислеща и винаги ме дразнеше, когато казвах нещо подобно. Беше наистина много
странно! Спомних си, че бидейки чувствителна, тя понякога правеше подобни неща.
Например, след като отново беше дошла в Москва, нощем в съня си можеше да лети в
егрегора й и да се рови в него, наблюдавайки паричните потоци, търговските енергии и други
неща, които я интересуваха в нейната сфера на дейност. На сутринта се събудила с тежка
глава и с усещането, че цяла нощ е виждала някакви таблици, изчисления, колко дълго и
подробно е изучавала и разглеждала финансовия мост над Кремъл. По същия начин влетях в
първото запознанство в интернет и след такъв сън на следващия ден имах цяла представа за
това как работи този интернет.

Тя потвърди, че в онази нощ в Париж е трябвало да излети навън, но това е било
неконтролируемо поради факта, че е била в състояние след стрес.

Както и да е, предположението ми е следното. В древна Европа е имало Инквизиция,
която е била много магическа. Тя не само изгаряла вещици, но и поставяла защита на
егрегора от онези, които обичали да се ровят и да правят разни забранени неща в енергиен
смисъл. В Русия макар и да изгаряли магьосници, но в енергийно отношение нямало нищо
подобно - можеш да го използваш където и когато си поискаш. Ако са се карали с някого, са
били физически избивани масово. Не е имало никакви специални забрани. Това стана
особено ясно след държавния преврат и разрушаването на СССР, за което свидетелства
появата на толкова много екстрасенси при пълна безнаказаност.

Така тя се сблъсква с един специфичен пазител-препятствие на европейския модел -
образа на дявола. Имах някакви смътни подозрения и преди, че образът на такъв дявол с рога
и копита не е нищо друго освен енергийно страшилище, създадено от някакъв съюз на
европейски средновековни магьосници, за да поддържат установения ред в обществото, което
някога е обичало да разпуска магически. А тук това сякаш дори се потвърждава.

Или вторият вариант. Някой медиум, магьосник или някой друг е упражнил върху нея
астрална агресия. И тъй като тя е привърженик на академичното тълкуване на Библията, то,
преплетено с подсъзнателния страх и отвращение към всички подобни неща, образът на
предизвиканата гадост просто се е появил в такава произволна, но най-подходяща форма. В
края на краищата, нещо вътрешно, освен съзнанието, винаги знае към коя
Материалността" на дадено явление и се опитва да превърне забраненото в нещо познато.

Всъщност я посъветвах за в бъдеще да приеме възможността за подобна атака, тъй като
знаеше как да се ориентира в астрала. Не бъди наивна. Необходимо е да осъзнаеш, че освен
нея има много хора с такива възможности и много повече и в същото време с различни
намерения, не винаги добри. Да не говорим за други енергийни същества.

Но всичко е наред. Инцидентът е останал в миналото. А около шест месеца по-късно
нещо подобно се случи и на мен. Бях спал по гръб. Изведнъж се събудих мигновено, защото
един мъж се беше стоварил върху мен с ясното намерение да ме удуши. Хванах го за китките,
той уви краката си около мен, протегна ръка, за да ме хване за врата. Минават няколко
секунди, виждам само силуета на фона на по-светлия прозорец и бавно започвам да мисля.
Определено е жена и ми хрумва, че това е съпругата ми! Кой друг би могъл да е в един и
същи апартамент с мен?! Не мога да се сетя за никаква друга причина за подобно нападение.
Тя дори не разполага с такава сила! Опитвам се да не



за да я повредя, увеличавам съпротивлението, хватката й е като стоманена, но без да се
увеличава силата. Нито аз, нито тя можем да се надвием един друг. След още няколко
секунди с изненада установявам, че в мен няма дори намек за страх, а после гневът взема
връх, правя мощен скок, тръшвам се на леглото и излизам от граничното си състояние. Никой
не е там! Обръщам се - съпругата ми спи спокойно от другата страна на леглото, обърната
към стената. Уау... Борех се с желанието да я разтърся и да я разпитам за това, което е
направила, докато не осъзнах какво е то.

Радвах се, че не се паникьосах, и нещо в мен реагира, като мигновено ме постави в
състояние на готовност. Поставих на апартамента колкото се може по-голяма защита,
почистих ъглите с огън и се зачудих кой може да е той. Възможно беше да има
недоброжелатели, които да смятат, че им дължа нещо в някакъв смисъл, затова отидох на
църква и им пожелах щастие и благоденствие, както ме учеха екстрасенсите по онова време.

Енергийните атаки в ежедневието и на улицата не са толкова впечатляващи, а по-често
срещани и редовни. Някоя жена неволно и нервно се стоварва върху мен в тролейбуса,
въпреки че не е толкова близо, и тогава на това място цари леден студ. Току-що го осъзнах и
се загледах с въображаеми игли - виждам, че тя веднага се отдалечи раздразнено. "What, you
don't like it, bitch?"

Най-често срещаният начин за закачане и свързване е скандалното, дразнещо
поведение. Освен това вампирите усещат предварително кой може да бъде закачен и
развързан. Ако изберат любезно и толерантно отношение с хумор като отговор, те веднага
губят интерес, стават летаргични и скучни или, напротив, изведнъж започват да се отнасят
към тях с интерес и добродушие. Ползата от това е двойна. Първо, подобна реакция на
вампира го призовава към доброта, и второ, човек, който практикува любов към всичко, дава
мигновен прилив на положителна енергия. Усещане за успех и радост. Тук има много проста
аритметика: отблъснал си своето от лайва - взел си го за себе си, върнал си частица магия,
добавил си вяра. И можете да го правите през целия ден, целият ви живот се състои от това.
И тогава си помислете колко мъдро е организирано съществуването, ако го погледнете от тази
гледна точка.

Драмадеади

Веднъж прочетох една книга, наречена "Тайната на висшия разум" (TWR). Оставих
рецензия. Авторът на сайта Роман, който беше публикувал тази книга на Елена Переполкина,
реши да обсъдим и си кореспондирахме. Отначало не правех никакви аналогии между тези
същества, наречени "драмадеди", описани в нейната книга, и пилотите от книгите на
Кастанеда, които бях изучавал през цялото време. В процеса на общуване с Роман започна да
се появява някаква връзка. Но кой знае колко цивилизации има в Адския свят и как е
устроено всичко там.

Не ви препоръчвам да четете този TWR. Това беше послание на адски паразити чрез
контактьорка, дори се свързах с нея - стопроцентова шизофреничка, виждал съм достатъчно
такива. В края на книгата беше написан кодът за връзка с този предполагаем "висш разум" и
аз го прочетох. Сякаш за една нощ животът ми беше изсмукан от мен и аз умрях за един
месец и се възстановявах няколко месеца, борейки се, колкото можех. Оцелях, но мисля, че
на Роман му беше трудно.

И тогава един ден Роман сподели историята си за това защо се е заел сериозно с тази
книга. Той написа това писмо.

* * *
Здравейте, сега не мога да пиша много, на работа съм. Знаеш ли, забелязах едно странно

нещо... Не съм екстрасенс, нито контактьор (макар че съм лекувал малко хора), но... когато
четях сайта ти, ме обзе някакво странно чувство, нещо вътрешно, някак неспокойно. И после,
докато четях писмото ти, същото нещо.... Въз основа на всичко, което знам, не мога да го
обясня. Не сме се срещали лично и е малко вероятно някой да е общувал чрез нас по този
начин. Отделните думи или свързването им в цели изречения имат ли СИЛА?



Както и да е, хм. виж, това е лош бизнес. Ние не просто изучаваме интересни неща.
Навлизаме в животозастрашаващи неща. Какви са Силите, които управляват Земята, как
наистина функционират нещата?

Мисля, че Лена (забележете: Перепелкина) е успяла да се добере до много неща, ако ги
е намерила лъжливи. Може би, разбира се, много от нещата са били "поставени на ушите ѝ".
Но тогава кой наистина може да каже Истината? Или пък истината е недостъпна за нас,
хората? Въпреки, както изглежда, невероятното ниво на техническия прогрес на нашата
цивилизация. И тук се сещам за една фраза от TWR (чел съм книгата сигурно 10 пъти, така
че много неща - наизуст:)). "Всички ние (човечеството) търсим нещо "там", далеч, изучаваме
радиосигналите от космоса, откриваме галактики, отдалечени на много милиони светлинни
години, но най-интересното е някъде тук, точно под носа ни". Това е нещо подобно. А
официалната наука и религиите смятат, че всичко това е просто глупост - то е нищо...
Странно, толкова напреднала цивилизация, толкова много сме постигнали, но пак, както каза
Лена, не можем да излекуваме тривиалния грип, добре е, че си отива... Ех, безкрайна тема,
толкова много има да се каже.

Но сега искам да разкажа един случай, който ми се случи. Става дума за това, че преди
няколко години започнах да губя вярата си в промяната на света, спрях да вярвам в хората,
спрях да се занимавам с творческа работа (пиша музика и разкази със стихове). Освен това
тогава се разделих с приятелката си, единственото момиче, което наистина обичах в живота
си. И се пречупих и започнах да пия. Пиех много и дълго време:) На практика пет години.
Сега бях в болница и станах съзависим. Но искам да ви разкажа как свърши всичко. А то
завърши с най-естествената бяла треска. И, естествено, от гледна точка на това, което ни
интересува, е много интересно да го изследваме. Не съм имал никакви видео халюцинации.
Но имах звукови халюцинации и имах звукови халюцинации. Обикновено това се случва,
когато "излезеш" и не пиеш повече - състояние на особен дистрес. Аз имах нервен срив -
започвах да крещя от внезапен страх. Или пък се събуждах от страх и крещях. След това през
деня започвах да чувам гласове. Какво вълнение! Чувам мърморене някъде в мозъка си.
Заслушах се - някакъв пиян мъж. Започнах да му говоря (на глас). Той ми се представи като
капитан или дори майор от ФСБ, че са тайна организация, че в главата ми е инсталиран
видео- и аудиосензор, че виждат и чуват всичко, което правя, и съответно наблюдават хората
около мен. Сензорът беше вграден от разстояние по време на нощните ми терористични
атаки, когато се "дръпвах" от съня с викове. Няколко пъти дори ми се струваше, че виждам
светкавици. И, разбира се, всичко това беше много органично свързано с факта, че бях
поставил на разстояние оборудване .... И казаха, че ако кажа нещо за това, което ми казаха,
ще ме убият с мигновен шок от 320 или нещо подобно волта. Това е всичко. Дори си мислех
да се самоубия. Спомням си, че се покатерих на прозореца. И така, слушах всички тези
глупости до вечерта, а след това се присъедини и партньорът му. Единият от гласовете беше
близо до дясното ми слепоочие, а другият - над лявото. И ми разказаха някои подробности от
живота ми, които не всички мои приятели знаят...

Нека да направим кратка разбивка. Разбира се, през целия този ден си мислех: ами,
може би просто съм се побъркал от алкохола и сега мозъкът ми генерира всички тези неща.
Но знаете ли какво? Още преди тази връзка с Палич, половин ден слушах разговори на мои
познати, цели компании, където гласовете и интонациите така отговаряха на оригинала, че
беше невъзможно да повярвам на всичко това. Освен това те отговаряха и на въпроси, когато
ги питах нещо. Какво е това, как може мозъкът да генерира всичко това наведнъж, при това с
готови отговори на различни въпроси...?

Сега, от гледна точка на Лена... За да направите такова нещо, първо трябва да
инсталирате оборудването на човек, това може да отнеме повече от един ден, а аз започнах да
имам "проблеми" няколко дни след като спрях да пия. Обърнете внимание на това. Белите
трески често посещават хора, които вече са трезви, след като са спрели да пият. Оборудването
се монтира, сценарият се пише, ролите се разпределят, звукът се включва и се тръгва. Какво
ще кажат лекарите, ако версията на Лена е глупост? И че това е шизофрения и трябва да се
лекувам (спомнете си от книгата: "Вземете си халоперидол със себе си на оня свят" - става
дума за лекарите).



Ех, Валерка, толкова много неща остават "зад кулисите"..... Денят завърши с
пристигането на линейката на жена ми (гласовете ми казаха, че няма да дойде, казаха, че
всичко е под контрол), инжектираха ми "Реланиум" и заспах за малко.

На следващия ден, 25 май тази година, трябваше да отида на работа. Чувствах се много
зле, някакво полузаспало състояние: не бях спал много нощи, бях преживял такива неща...
Бях слаб, но не съм имал повече пристъпи. Дойдох на работа. Говорих с шефа си, така и така,
отивам в болницата. Опитах се да се върна с кола, качих се на метрото - и бум! Имаше
повреда в някакви подстанции в цяла Москва (аз живея там) и токът беше спрян за целия ден
до вечерта!... Трябваше да се прибера почти пеша до вкъщи в такова състояние, сигурно съм
вървял шест часа - ужас... И, разбира се, в стила на вчерашното (по онова време) мислене си
помислих, че някой е изстрелял електромагнитно импулсно оръжие, което унищожава всички
електрически системи в радиус от много километри. Е, как да не се сетя за любимия си филм
- "Матрицата"...!

Това е всичко. Исках да напиша малко, седя на работа, неудобно е, но искам да се
изкажа. Имаше и един случай, когато работех в един магазин (музикален) и там се запознах с

един човек с дебели очила и умни очи, който често идваше при нас и започваше да говори
разни глупости за паранормалното. Всички му се смееха, с изключение на мен, защото ми

стана интересно да разговарям с него. Вече бях осъзнал, че просто така.
нищо не се случва, а след книгата на Лена.

Естествено, този Виталик е контактьор и на него му се говорят такива глупости. Писах
на Лена за него, попитах я за него. Тя каза нещо такова. "Знаеш ли, ВСИЧКИ искат да знаят
структурата на Вселената, но малко хора имат над нулата (тоест никакъв) достъп до
затворена информация. Затова си измислят биографии и светове и говорят за структурата на
Вселената". Това ми обясни за Виталик. Но това, което все още не е обяснено, е следното.
Усетих го да се приближава, сякаш имах някакво свръхчувство или видение. Поглеждах към
входа и той се появяваше след известно време, минута или по-малко. Какво е това? Спомням
си още нещо. Бяхме застанали един до друг. Тихо. Помислих си за Драмадеус, че сигурно те
се свързват с него. Повтарям, помислих си тихо, на себе си. И тогава той се обръща към мен и
казва: "Драмадеус не са добри, не говори с тях". Знаете ли, едва не скочих на място.

Между другото, той никога преди не е казвал нищо за тях. Нещо немислимо. Мисля си,
че съм написал толкова много. Може би трябва да пусна статия на уебсайта.

Ако майка ви е вампир

Работех в една фирма и с момчетата ходехме да обядваме в полицейската столова. Един
ден отидох с едно младо момиче, Оля, моя колежка. Все си мислех, че тя е толкова отнесена

към живота, вятърничава. Веднъж се заговорихме, друг път - започнахме да говорим на
езотерични теми и се оказа, че тя само си е дала повод. Изобщо не развивах много тези теми,

тъй като виждах, че този интерес, съчетан с наивност, няма да доведе до добро.
Един ден се появи въпросът за енергийния вампиризъм от страна на други хора. Тя се

интересуваше изключително много от него, както и от всяка друга езотерична тема, и когато
описах признаците на вампирското поведение и реакциите на жертвата, тя изведнъж направи
недвусмислено заключение, че майка ѝ е била вампир по отношение на нея. И описа
поведението и реакциите ѝ.

Майка ѝ била болна през цялото време и изнудвала дъщеря си с това постоянно, всеки
ден. Изслушах я, направих изчисленията, всичко си пасва. Няколко дни по-късно разбрах, че
витаенето ѝ над реалността, нестабилната ѝ психика и интересът ѝ към окултизма са резултат
от усиленото изсмукване на енергия от майка ѝ. Тоест Олга вътрешно е разбирала какво се
случва, но умът ѝ не ѝ е давал отговори. Наблюдавал съм всичко това неведнъж, самият аз
съм бил донор и години наред съм практикувал методи за защита и конфронтация. Например
в деня, когато най-накрая успях да се защитя и да стана очевидно свободен. Запомних този
момент завинаги: когато слязох от колата, усетих как някаква енергия с огромна сила се влива
в гърба ми отгоре, така че вървях и се изправях като препънат, а тези потоци гореща енергия
все още преминаваха през тялото ми и някакви огнени гъделички се връщаха назад и
напред....



Срещам Оля на работа и тя е отпаднала и разстроена. "Трябва да говоря с теб спешно!"
- казва тя. Почти си помислих, че ще започне да ми признава внезапната си любов, но не го
направи. Оказа се, че е решена да се научи как да се предпази от вампиризма. Оказах се в
странно положение. Чудех се как да обясня на този човек, че трябва да прекъсна тези
неестествени връзки със собствения си вид. Всъщност това включва прекъсване на
сърдечната привързаност и човек трудно може да остане роднина след това.

Както и да е, тя беше непреклонна, а аз се поколебах и после реших: който и да е, дори
и майката, но тя няма право да изсмуква бебето си по този начин. Това щеше да е гадно,
най-малкото. Един любящ човек не би трябвало да прави това.

Някак си тя разбра указанията ми, после ги уточни в процеса на работа и след няколко
дни излезе в отпуск. Така и не се върна от почивката си. Един ден дойде и каза, че е
напуснала работа и сега работи на друго място, нови грижи, апартаментът трябва да се
регистрира и че майка ѝ... е починала.

"Ами, нещата..." - Помислих си, като погледнах Оля. Тя ме накара да се почувствам
доста натоварен. Оказва се, че майка ѝ изобщо за цял живот се е държала само на онази
струна енергия, която изтегляше от дъщеря си. Както и да е, Оля, след като й беше дошло до
гуша, не се замисли дълго и отиде при нея, за да блокира тези потоци.

От една страна, Оля беше постъпила правилно и с чиста съвест, но от друга, защо си
правех труда да давам препоръки, ако нещата се бяха развили толкова зле? Няколко години
след това не можех да определя своя дял на участие, но сега си мисля, че щом съм участвал в
подобна ситуация в това си качество, значи Духът е планирал това по този начин. И сега не се
срамувам от това, нито пък се срамувам изобщо.

Остеохондроза

Изглежда, каква е връзката между енергийните паразити и остеохондрозата? Но, първо,
това заболяване като феномен наистина е свързано с енергийните паразити, и второ,
необходимо е да се развенчае митът, че човек няма да има достатъчно време да разбере това,
което медицината (науката, историята, религията и т.н.) прави от сто години. Всъщност е
възможно да се разбере, още повече, че сега, в епохата на интернет, човек разбира един
въпрос с помощта на здравия разум, друг - в друг, и, както се казва, продължавало и
продължавало. Единственото, което остава, е да се създаде надежден кръг от здравомислещи
хора.
и да започнат да се обогатяват взаимно с откритията си. Кандидатствайте, тествайте и получете
личен опит. Например, ако моят род беше съхранил такива знания, щях да ги получа
автоматично.

Това е пример за разобличаване на стратегията на енергийните и социалните паразити
да създават митове, които ни пречат да намерим решения. Сега сме разпокъсани - как да се
обединим?

Остеохондрозата ми започна, когато бях на около двадесет и осем години. Сега знам
много добре, че тя засяга хора на двадесет години, пиещи, непиещи, пушачи, непушачи,
дебели, слаби и всякакви хора. Точно както всеки в някоя от тези категории може изобщо да
не страда от него или да го получава само от време на време.

Тя прогресираше от около пет години и всеки път лежах неподвижно в продължение на
три дни или повече, след което изчезваше. Отначало греховно си мислех, че причината за
тези влачещи се болки са бъбреците, черният дроб, белите дробове и всичко, което редуващо
се или постоянно ме боли отвътре. Затова отидох в болницата, направих преглед и органите
бяха наред. Но един ден лекарят разгада загадката, като се опита да постави крака ми над
главата. "Имате банална остеохондроза!" - каза той и предписа лекарства.

О, Боже мой, помислих си, най-накрая намерих решение: по две инжекции за пет дни и
отново съм наред.

Но болките не изчезнаха, а само се отдръпнаха. Буквално след няколко дни отдих
всичко започна отново да се покачва и да стига до стрелкаща болка. Започнах да ходя на
лечение за остеохондроза. Мачкаха ме, притискаха ме с електрошокове, инжектираха ми
същите шотове.... Но когато притиснах лекаря в ъгъла с въпроса как изобщо се лекува
остеохондроза, той седна и така тъжно каза "Тя не се лекува, остеохондрозата е завинаги, до



смъртта", а в отговор на



По-нататъшните разпити смътно обясниха, че има алтернативни неизпитани методи, като
например инжектиране между прешлените на различни отрови от пчели, змии и нещо друго,
но всичко това е ужасно болезнено и най-вероятно безполезно.

Като цяло тогава бях много тъжен и оттогава съм тъжен.
По това време вече бях научил за намерението и знаех какво е запитване, но колкото и

пъти да питах Духа какво е остеохондроза, нямаше отговор. Не, разбира се, той дойде, но аз
не бях в състояние да го схвана, защото го чаках от грешния ъгъл, образно казано.

Веднъж един познат донесе от юг камък с приблизително пирамидална форма, подаде
ми го и ми каза: ето ти вълшебен камък, спомни си за гръбнака и проблемите ти ще отминат.
Ясно беше, че това е шега и безполезен подарък, тоест никакъв подарък. Но аз, като глупак от
приказка, го взех вечерта и с риск да си изкълча ръката, започнах да натискам гръбначния
стълб тук и там и нищо не разбрах: защо да натискам гръбначния стълб? Никакво усещане -
костта си е кост.

Но точно това се случи само час по-късно: няколко места, особено в областта на
долната част на гърба, започнаха да ме болят, толкова много, че ме болеше да докосна дори
пръст. Ай-я-я-я-я-я-я-я-я-я-я, какво съм направил?! Обля ме студена пот, поех си дълбоко дъх
и... се отпуснах!

Трябва да знаете какво означаваше това за мен, когато в продължение на няколко години
не можех да тичам, да скачам, да вдигам нищо и ходех с клюн, без да правя резки движения -
на тридесет и няколко години! И ето го - свобода!

Болката беше остра, стрелкаща, постоянно дърпаща и боляща, и премина в друга
категория - нещо близо до гръбначния стълб болеше. И самият гръбнак се беше откачил!

Окуражих се и като измих лицето си с кървава пот от болката, продължих през
следващите няколко дни да меся "подутината", както я наричах сега. Когато разгледах
подробно тази област, открих, че това е много твърда "шайба", която е израснала около почти
три прешлена, свързвайки ги един с друг. И се зачудих: това патология ли е или нещо
подобно - костта да расте по такъв странен начин? Стана ясно, че стрелковият удар е, когато
прешлените внезапно се изместват от натоварването и притискат гръбначния мозък (в този
случай), а те не могат да се върнат обратно сами.

"Шайбата" се беше разтворила напълно, вероятно в рамките на две седмици, и вместо
една голяма кост открих с пръстите си меки мускули, а между тях три от същите прешлени,
които бях загубил. Средният прешлен стърчеше навън, защото беше изместен, което
причиняваше силна болка, но сега бавно, в продължение на месеци, но неотклонно си идваше
на мястото, където му беше мястото.

"Най-накрая имам свобода на движение, най-накрая този кошмар свърши!" - Помислих
си, но това не беше така. След като реших, че това е краят на моите проблеми, естествено се
отказах да меся каквото и да било и след известно време ме застреляха на друго място.
Трудно ми беше да разбера къде да меся (и изобщо, че трябва да го направя отново), купих си
масажор на триножник, който не изскачаше изпод гърба ми, когато лягах върху него, и
омесих нова "подутина" на друго място. Резултатът беше следният. Щом омесвах на едно
място, този спазъм след известно време се преливаше в пълен обем на друго място по тялото
и притискаше други нерви, не по-малко важни.

Ако се утаи на снопчета покрай кръстната кост, тогава се отнема левият (или съответно
десният) крак. Ако е в лумбалната област, боли бъбреците, червата и т.н., а над нея белият
дроб боли толкова силно, че не може да се диша. Или пък стомахът боли постоянно - това се
определя като гастрит, но колкото и алмагел да пиете, той не помага. Още по-високо - болки в
сърцето, още по-нагоре - в гърлото, като постоянна болка в гърлото, още по-високо - ръката е
отнесена, вратът стрелка. А ако се е разраснал по най-горните прешлени, до основата на
черепа, човек е измъчван от постоянно главоболие на всяко място.

Всъщност вземаме подходяща схема от интернет и виждаме какво се случва, ако
смачкаме един от нервите на гръбначния стълб.



И това не е всичко! Оказа се, че остеохондралните подутини могат да бъдат на китката
на ръката и да достигнат необичаен размер, да се появят и на ставните костици на пръстите,
на коляното, под лопатката и на други места.

Открих, че спазмите не растат вътре в тялото, което означава, че те винаги са на
разположение за месене, и това ме направи много щастлива.

Следващият път, когато ме заболя и отидох да получа поредната доза инжекции,
започнах да задавам на лекаря напътстващи въпроси: знае ли, че остеохондрозата се движи
по тялото, ако я размачкаш. Трябваше да видите очите на лекаря! Той наистина започна да ми
говори, сякаш съм психично болен, после омекна и каза, че никога не е чувал за такова нещо.
И тогава, може би за първи път, у мен възникна подозрението, че медицината не само че не
знае дори как да лекува, но и не познава причините за това заболяване и като следствие -
къде, как и по какви закони се появява то. Единственото, в което е успяла,
— представлява две инжекции: едната за облекчаване на спазмите (аналгетик), а другата -
противовъзпалителна, т.е. както винаги, банална борба с ефекта на заболяването. Това обаче
може да се каже за лечението от съвременната медицина на огромния брой заболявания,
които се класифицират днес.

След това беше състезание по притискане - натисках "буците", които растяха с
невъобразима скорост, те се отдръпваха, но след известно време на спокойствие обявяваха
нова болка, като "и ето ни, бла, бла, бла". Това е просто лудост.

Колкото и да се опитвах да намеря първопричината, стигнах само до идеята, че някакво
вещество (неразтворими вещества или нещо подобно) не може да напусне тялото и трябва да
си намери място. Нещо като утайник на концентрирана болка. А мястото, което е подходящо
за нея, по някаква причина почти винаги е близо до кост по пътя на някой от главните нерви.
И ако това не е така, можете да не обръщате внимание на остеохондрозата в продължение на
години, докато тя не бъде нарушена или не се разрасне и не блокира някои нерви наблизо.

Например, ако човек е натоварен с отговорности, има постоянно напрежение на
мускулите на врата и раменете. И ако те не се отпуснат навреме (да се разтегнат самите
мускули или да се премахне психологическата тежест на тази отговорност), остеохондрозата
получава покана да се настани в областта на прешлените, откъдето нервът отива в ръката или
се стрелка през шията.

Всички други случаи на остеохондроза на едно или друго място могат лесно да бъдат
обяснени по същия начин. Непосилно житейско бреме - в долната част на гърба, стягания в
гърлото от смущение - и ето ти лопата в гърлото, сърдечни въпроси - ето ти ниво на сърцето
(много неприятно прединфарктно състояние). Предполагам, че най-често причината за
инфаркт е бучка от остеохондроза, която години наред е притискала нерва, който отива към
сърцето.



контрол на сърдечната функция. В крайна сметка то просто изчерпва своя запас от
безопасност, дегенерира физически, не функционира дълго време и след това спира.

При по-внимателно изследване стана ясно, че този вкостенял мускул не е самата
остеохондроза, а спазъм, който е резултат от нея. Самата остеохондроза е малка твърда бучка
с големина на зърно върху костта, през която преминава нервът. Например, когато получих
грозна подутина на китката си (постоянно работя на компютър), започнах да я размятам.
Размачквах я по този и онзи начин. Изглеждаше, че се свива, но после отново се разрастваше
и не изчезваше, докато не усетих това болезнено малко зърно от другата страна на ставата и
не започнах да го меся. Едва тогава голямата подутина изчезна. Зрънце на едно място, спазъм
на друго, ами помислете си колко умело приспособена е тя, меко казано.

Но в повечето случаи това малко болезнено семенце се намира в областта под
подутината и се разкрива, след като тя омекне. Трябва да се отбележи, че силата на
размачкване тук няма голямо значение. Получава се същото, ако натискам леко и с постоянна
сила в продължение на около 25-20 минути, докато лежа върху масажора и гледам телевизия,
например.

Как да смачкате бучка, разположена в близост до прешлен

За целта ви е необходим масажор, който да не се изплъзва изпод гърба ви, за да можете
да легнете върху него на мястото, където се намира подутината. По принцип можете да
използвате дори ъгъла на стената, ако имате подутина и не сте вкъщи, или да легнете върху
капак на тенджера с дръжка с форма на кръгла топка, но е по-добре да си вземете масажори

от този тип:
За гърба ви е необходим един с къси крачета, а за врата - един с дълги, тъй като

извивката на врата е доста дълбока. Можете да четете, да гледате телевизия, като леко
движите главата си, за да регулирате точката на натиск.

След като досега сте потвърдили на практика тази теория, ще можете да помогнете на
близките си и да ги избавите от болката и последиците от остеохондрозата, както и от цяла
гама заболявания, причинени от нея. За целта не ви е необходим масажор, защото когато
пукнатата подутина започне да боли, вашият роднина ще се плаши от всякакви предмети, но
пръстите, може би, ще понесе. И, разбира се, необходимо е да обясните какво на какво, за да
не изпадне "пациентът" в паника. Достатъчен е натиск с пръсти, натискът може да бъде
отслабен до поносима болка, но ще трябва да натискате по-дълго. Натискайте, питайте дали е
поносимо или не, отвличайте вниманието им с разговор.

Фризьорката, която познаваше майка ми, стигна до идеята да отстрани хирургически
втвърден мускул, след което тя стана почти инвалид. Мислела, че е тумор, но това бил местен
мускул, хипертрофиран и преразтегнат. Да се отреже парче мускул е глупаво. Самото семе на
остеохондрозата очевидно ще остане непокътнато.

Името "остеохондроза" е част от общо явление. Смятам, че остеоартроза, остеоартроза
и други наименования са едно и също нещо, само че наименованията се различават по
мястото на проявление и симптомите са малко по-различни. Това е все едно да има сто имена
за фобии, но причината за фобията да е една и съща - ларва, а фобиите да са различни просто
защото по този начин тези ларви заявяват своята индивидуалност, представят своята личност
на носителя.



Преди да се премине към задълбочаване на първопричините, трябва да се каже, че
обяснението на остеохондрозата при хората и в медицината е толкова объркващо, че са
измислени народни методи за лечение и тук всеки може да прави каквото си иска. Аз, може
би, всички и всички ги изпробвах: да се затопли болното място, да се втриват различни
мехлеми, да се хрускат прешлените с помощта на завъртания на тялото, сгъване на пръстите
и коленете, сол, кални езера, блата, език на вещица и дори не си спомням какво още. Всички
те са еднакво безполезни и вредни.

Ако един прешлен (става) е блокиран от спазъм и се счупи (когато чуем
"Заздравяващият" хрущял), междупрешленният хрущял се пука и руши, което води до още
по-силна пронизваща болка. За организма е много трудно да отстрани фрагментите от ставата
и да възстанови увредения хрущял. И аз продължавах да се чудя защо се влошава и...
Продължавах да смалявам хрущяла! Както и да е, глупак до глупава смърт.

Ето каква е ситуацията с моята свекърва. В продължение на шест месеца тя се
оплакваше, че дясната ѝ ръка ще си отиде. И я разтрива с тинктури, затопля я, разтрива я и се
оказва също толкова безполезна, но вижте - вече пак си е сложила някакъв мехлем. През
цялото време ѝ казвам: това е остеохондроза под лопатката, но тя не чува. Казвам думите, а тя
като в разсеяност не може да се съсредоточи върху тях и веднага превключва на друго. Шест
месеца по-късно тя ме чува: "А? Какво? Каква остеохондроза?" Аз съм такъв, такъв, такъв. Тя
- чик - и отново прекъсва връзката (абонатът е извън обсега). И трябва да се каже, че тя не е
стара жена, а аз не й казвам такива думи със сериозен глас, като например: "Библията е
кратък и променен преразказ на древни ръкописи на хроники на потомците на хибриди от
хора, животни и извънземни, които като роби са били отглеждани генетично аннунаки,
жители на планетата Нибиру...". Осъзнавам, че това не може да й влезе в главата по никакъв
начин, но един прост начин да се отървеш от болката трябва да се приеме! След още
месец-два темата се премести и успях да ѝ кажа, че за това е виновна тази болезнена
подутина под лопатката при прешлена, която седи върху нерва и го притиска. Тя се зачуди: "И
какво да правя?" Казах ѝ да натиска и да размачква областта. След още малко време тя се
успокои и се съгласи да ми позволи да я прегледам. Застанах зад гърба ѝ, натиснах го с пръст
и го ударих! Както и да е, тя се държеше така, сякаш се опитвах да й счупя ръката. Оттогава
не ми позволява да се доближа до болезненото място, няколко пъти каза нещо за масажа, че е
необходимо някога да отида на професионален масажист... и продължава да си разтрива
ръката. Не е чувала и за това, че трябва да се масажираш сам, че това е много просто. И така,
идваме отново на гости, тя хленчи за ръката си, аз седя, захласнат в храната си, и глупаво
мълча.

Справедливо е да се каже, че всички ние по един или друг начин се намираме в подобно
безнадеждно състояние в различни аспекти на живота си, неспособни да възприемем нищо,
което би ни освободило от собственото ни мрънкане.

Какво се случи в крайна сметка. Започнах да натискам "бучките" (спазмите), научих се
да ги разпознавам и да откривам остеохондрозата веднага, без да натискам всичко, за да
разбера къде точно е заседнала. Разбрах, че те се преместват на друго място, което е не
по-малко важно за организма. Стигна се дотам, че гръбначният ми стълб вече беше посинял
навсякъде. От друга страна, имайки болки в спазмите и дърпащи болки вътре в тялото, можех
да нося тежести, да тичам, да спя в произволна поза, без да рискувам да получа удар на
неочаквано място. Боли, но това е друг вид болка и можеш да живееш с нея! А гръбнакът ми
просто престана да хвръква при завъртане, сякаш първоначално е бил в нормално състояние.
Всичко ме накара да отида по-далеч и да потърся произхода му.

През 2008 г. най-накрая събрах смелост да започна да гладувам. По погрешка спазвах
два поредни поста без почивка, като това ми отне общо три или четири месеца. По същото
време прочетох книгата на Батманжелидж "Тялото ти иска вода", с изненада установих, че
изобщо не я пия в чист вид, и започнах да я пия. Остеохондрозата отстъпи много - от време
на време дърпащите болки спираха напълно, но изведнъж се връщаха. И тогава открих една
зависимост, за която не бих могъл да предположа при здрав ум и нетрезва памет. Оказа се, че
остеохондрозата ми започва да се активира само няколко часа след приема на алкохол, а на
сутринта вече се разрастваше на няколко места. Разказах това на шега на жена си, като все
още се надявах, че ще се окаже смешно



Беше съвпадение, но тя ми отговори някак шеговито: "Сега вече има смисъл, че си бил
толкова изкривен през всичките изминали години.

Още преди да се оженим, с приятеля ми пиехме бира почти всеки ден! Винаги съм се
смятал за лек пияч, но после изведнъж осъзнах, че в най-"изстреляните" ми години е било
така. И сега натисках бучките, пиех бира, получавах същото обратно и започвах да натискам
отново, докато не бях посинял. О, как не исках да се откажа от пиенето изобщо и се опитах да
премина на вино, после на водка (не можех да я понасям), но всичко това без резултат: оказа
се, че е от алкохола. Сега изобщо не пия, а ако прибавя и гладуване (вегетарианство) и
здравословно безразличие към външните проблеми, и вътрешните проблеми са решени, тази
неприятност силно отстъпва. И се оказа, че квасът е по-лош от бирата в този смисъл, а
безалкохолната бира също има половин градус и дава своя принос.

Но например свекърва ми изобщо не пие, но страда от остеохондроза. Какво
се случва? Първото ми предположение за това какво е, формулирах го за
себе си по следния начин.
Остеохондрозата, ако се съди по лекарствата, които се използват за нейното "лечение", е

възпалителен и спазматичен процес. Възпалението е резултат от промяна на баланса в
организма в посока към киселинен. А едно киселинно тяло (или отделен орган) се възприема
от бактериите като умиращо и те по своята същност се заемат да преработят гнилото.
"Гнилотата", очевидно, се съпротивлява и се опитва да оцелее, затова предприема някакви
действия.

Ясно е, че този процес е свързан с психологическото състояние на човека и желанието
на организма да блокира това възпаление по някаква причина или да изпрати в изгнание това,
което трябва да бъде изхвърлено от себе си, но няма възможност. Вероятно има обяснение за
това на нивото на функциониране на човешката биология, но аз все още не го виждам. Може
би ще трябва да го направят далновидни учени, които вече не мислят в шаблоните на
сумрачното съзнание.

Неотдавна чух, че алкохолът е най-окисляващата храна в нашата биология, след това
свинското месо и т.н. А свекърва ми, която не пие алкохол, все пак го замества в пълна мяра с
месо и други окисляващи продукти, и как обича да се гмурка: спазматични покани за
произхода на остеохондрозата - като точките в китайската акупунктура, от които да избира. И
това, оказва се, е приложимо за всеки, който е болен от тази "славна" болест. Какво да кажем
за това, което енергийните паразити правят с човешката психология - лишават я от
жизненост. И само тази причина може да развали живота на човек наистина, дори ако той яде
само зеле (макар че не е потвърдено, може би именно зелето го решава).

Следващото предположение, което направих за причината за тези болезнени зърна,
беше следното: това е уведомление към организма, че е неприемливо да се отнасяме към него
по начина, по който се отнасяме сега. Ние просто го поставяме на ръба на оцеляването, като
ядем храна, която не е типична за нас като вид, като се държим неподходящо, като нямаме
необходимата физическа активност. И ако като цяло основната причина е отхвърлянето на
еволюцията. Представям си го така: ръководителите на държавните структури се събират,
съгласяват се, че страната е на ръба, и връчват протестна нота на царя, в случая така.
Организмът има много ултиматуми, остеохондрозата е само един от тях.

Разбира се, може да има и много други причини, които могат да бъдат открити само от
сериозни професионални изследователи. Например радиация, променено атмосферно
налягане, гравитация, вредни химически елементи, преминаване на планетата през някаква
вреда, мутагени, вируси и Бог знае какво още. Но тези изследвания са недостъпни за мен, а
въпросът трябва да се реши по някакъв начин в този живот, за да имам време да живея още.

Какво да правим? За мен е съвсем очевидно, че алкохолът и другите наркотици трябва
да бъдат изоставени и да преминем към жива, несготвена храна и да намалим консумацията
до минимум. И преди това да се случи, нека изстискаме
"бачкатори"! Трябва да живеем някак си.

Ето някои илюстративни примери.
Чичо ми, който живее в провинцията в къщата си, страда от остеохондроза. Е, много

други неща, но това е особено важно. Той на практика не пие (много пъти са го зашивали) и
яде много,



много обича да мързелува, да се напряга и да се ядосва. Естествено, той никога няма да знае,
че може да се отърве от това, но дори и да знае, никога няма да си помисли да промени нещо.

Последният случай е следният: получил е куршум във врата, легнал е, сложил е нещо
топло на врата си, но след това му се е наложило да отиде до тоалетната. Станал и получил
такава болка във врата, че загубил съзнание. Лежал там четири часа, а когато се събудил в
локва от урина, не можел дори да пропълзи до телефона. Никой не трябваше да пристига този
ден и той си помисли, че това сигурно е краят, който го гледа в лицето. Но желанието да
живее надделяло над умъртвяващата апатия и той, губейки няколко пъти съзнание, все пак
стигнал до телефона и се обадил на лекаряһттр://news.bg

Драматично, нали?
Влиза сестрата на жена ми, жена ми й намира яка на Шанц и аз я гледам - тя вече носи

яката в тялото на китайски воин. Попитах я какво й е - вратът й е прострелян. "А - казвам, -
виждам, че в работата си поела прекомерна отговорност, натрупала си повече, отколкото
можеш да носиш, сега трябва или да смачкаш зоната си на отговорност, където се е
разраснала остеохондрозата, или да напуснеш работа, или да започнеш да ставаш нахална и
да си избиеш обратно мястото под слънцето. Обърнете се!" Посочвам пръста си, а тя: "О,
боли, боли! Тогава съпругата ми скочи върху мен, да речем, ти с твоите "познания" за
остеохондрозата си готов да я натрапиш на всички, а не си се замислил, че тя може да е
различна и нямаш право да пипаш прешлените й, а само лекарят може да го направи? Бях
толкова разстроена и си помислих: какво съм казала за работата - откъде да знам? Ами ако
прешлените ѝ наистина са различни?

И тогава сестрата на съпругата ми, която седеше мълчаливо с втренчен поглед, каза:
"Да, нещата в работата са наистина лоши, а мен ме застреляха през нощта, когато спях, дори
не изглеждаше, че се движа... Събудих се от болка. И наистина много искам да напусна,
защото не виждам друг изход, там съм под толкова голям натиск...".

Ами какво да кажа - ето още един пример за това как всички ние, толкова различни,
имаме толкова сходни проблеми.

Един ден разговарях по Skype с приятел от детинство за остеохондрозата и той ме
помоли да я развия. Започнах да изброявам всичко, което знаех, и тогава той улови тона ми и
буквално продължи вместо мен какво още съм искал да кажа. Оказа се, че жена му, която е
масажист и лекар в селска болница, за разлика от напредналите градски, знае точно какво е
това и с какво се яде, и най-вече как да се отърве от него. При нея веднъж на шест месеца
идват клиенти с такива "шайби", където и да се намират, и тя ги третира така. Загрява гърба
за няколко минути, с ловки движения намира местата на пребиваване на загадъчната за
световната медицина болест и мощни твърди пръсти, доста леко, но упорито натиска в
"подутината" в продължение на 15 минути. Процедурата се повтаря вдругиден - и готово,
готово, тръгвай си, ще те чакам след шест месеца като мила. Ако ви заболи, ето една рецепта
от същите два вида инжекции, сигурно сама ще разберете къде да я залепите.

Така че помислете, какво е това, че ние, мъжете и жените, сме толкова безръки, че поне
веднъж на всеки шест месеца не могат да си доставят удоволствие?

Някак си, много преди да проуча причините за остеохондрозата, чух тази история.
Дъщерята на приятел на мой възрастен колега имаше флукс от дясната страна, който не
искаше да изчезне. Дълго време я лекуваха зъболекари, пробиха всички зъби от тази страна,
някои дори извадиха и не можеше да направи нищо, живееше с подута дясна страна на
лицето. Едва почти година по-късно, когато отишла при други лекари, един съобразителен
невролог установил, че причината е остеохондроза на шийните прешлени. Веднага след като
ѝ били направени инжекции и масаж, флуктуацията изчезнала за един ден.

Каква невероятна болест - и животът ще се счупи, и в гроба, и донесе в гроба, страда в
продължение на години, и никога не осъзнават, че можете да се отървете от него с един пръст
за 15 минути.

Бабата на съпругата на бившия ми приятел беше лечителка, казано с прости думи -
вещица. Когато го попитах как се справя с остеохондрозата си, той каза, че е просто. Един
ден на бабата ѝ омръзнало да го гледа как се закача, щипнала го, прошепнала му нещо, той
станал и отишъл да извади кофата. От този момент нататък проблемите никога не го
притесняваха.

Чудех се и се оплаквах, започнах да търся пътя си и го намерих. И тогава, в



ретроспекция, осъзнах какво му е направила баба ми: тя е трансплантирала болестта в
сърцето му,



след което започва да има прединфарктни състояния, а след няколко години - инфаркт след
инфаркт. Или пък не го е трансплантирала, а го е забранила в лумбалната област и той вече
си е намерил място, където да се настани, защото гръбначният стълб е като писта: приземи
се, където си поискаш.

Значи все още вярвате в лечението с вещици? Тогава те са на път към вас.
Направих рутинен медицински преглед в работата си и терапевтът ме попита подробно

от какво съм болен. Отговорих точка по точка, че не съм болен, просто от опит знам: ако си
сложиш пръста в устата, ще те лекуват и ще се разориш от лекарства.

— И така, как вървят нещата с остеохондрозата? - пита тя. - Трябва ли да имаш
остеохондроза?

— И аз съм се занимавал с него - отвърнах аз.
Всички се напрегнаха, вторият лекар и сестрата оставиха работата си и се обърнаха в

моята посока.
— Какво имаш предвид, че все още се занимаваш с него?
— И ето, че разбрахте. Медицината не разбира какво е това и не може да го излекува.
— За какво говориш?! Имате ли медицинска диплома?
— Не, медицинската диплома е по-скоро пречка. Разбрах го, защото нямам такава.
Каква сцена! Тримата се нахвърлиха върху мен, сякаш бях влязъл в църквата по време на

служба и бях започнал да изобличавам Христос.
— Ако сте толкова умни, защо не лекувате болните сами?!
- Какво право имате без медицинска диплома?! - дори чистачката, мисля.
Както и да е, реших да не се карам - отдръпнах се във вратата, както се казва, като си

гледах зъбите, за да не ме ухапе.
В замяна на това чух, че не само нямам право да соча с пръст другите хора, но и нямам

право да го насочвам към гръбнака си. О, Боже мой!
След това излязох така и си мисля: бих взел две групи остеохондрози и бих ги оставил

да се лекуват в продължение на една седмица и бих ги излекувал (не съм медицински
специалист), а в края на тази седмица да сравня резултатите - това ще бъде число.

Случаят е доста показателен, какво да кажа. Всъщност, където и да погледнете - в
науката, в историята - навсякъде се срещат едни и същи религиозни култове.

Като цяло, ако медицинският специалист бъде информиран за това алтернативно
тълкуване на остеохондрозата, ще бъде сигурен в справедливия си гняв.

Помислете сами: имате ли право да се дразните и да се подпитвате.
Трябва да прочетете Конституцията и да видите какво се казва в нея за правата на гражданите
и свободата на личността.

Затова се отказах от пиенето. Изглеждаше невъзможно, но гледах лекциите на Жданов и
някак си пропуснах едно питие, после още едно и това беше краят на моето алкохолизиране.
Един интересен ефект: след първите месец и половина трезвен живот веднъж изпих редовна
доза бира - и не хвърлих едно око. Разбрах така: за да получиш алкохолно опиянение, трябва
да пиеш поне два-три дни подред, за да се напиеш. Вторият ефект: започнах естествено да
усещам алкохола отделно от всичко останало. И усещам, дори сякаш виждам как след една
глътка тази алкохолна нишка се движи през стомаха, после нагоре и се забива в определена
област на мозъка, а на сутринта боли с махмурлук точно там, въпреки че опиянение не е
имало.

Спрях да ям месо. В началото се ограничих до пилешко, а след шест месеца до една
година трябваше да спра да ям риба.

Започнах да практикувам ежедневно гладуване - за два месеца свалих 15 килограма.
Не можах да се откажа от пушенето, затова преминах към електронни цигари. Можете

да прочетете как се отказах от цигарите в главата "Пушене по канала "Вдъхновение".
Нагледен пример е как тялото започва да изразява мнението си за неподходящата храна,

когато му се даде свободна воля.
Обичах да пия кафе и често превишавах дневната доза, като се измъчвах до краен

предел. И тогава, както винаги, ми хрумна една "радостна" мисъл: "Не трябва ли да пия
кафе?!", и изведнъж сърцето ми започна да бие като ненормално - удряше се в кадилака.
Удивен съм: "Добре, няма да пия кафе." - Бах!" - и сърцето ми, като изключен превключвател,



се нулира и бие като



сякаш нищо не се е случило. "Дали си въобразявам? - Помислих си. - Или трябва да пия
кафе?" И тогава - бум! - сърцето ми отново започна да бие като лудо. "Добре, добре, разбрах,
не пия кафе", казах, прибрах го в шкафа, а след това пулсът ми беше 70 удара в минута.

Ето какво е толкова смешно. Ето какво е това.
Сега стомахът ми започва да се свива или дори да се свива при вида на храна, която е

вредна за тялото ми. Глупаво си мислех, че мога да ям всички плодове, които искам, но нямах
късмет. Оказа се, че доматите, картофите, тиквичките, гроздето, ядките и дори динята са
вредни за него, а списъкът расте! И не можеш да го пренебрегнеш: ядеш прекалено много, а
след това получаваш толкова силни болки в стомаха, че при следващото леко
предупреждение избиваш в студена пот.

Но трябва да му се признае - можеш да ядеш всичко това, но много малко. Например
половин картоф в супа, парче домат на пица, грозде без киселини, диня - няколко хапки. Не
концентрационен лагер, разбира се, но без излишества.

Така че остеохондрозата е намаляла многократно, но не е изчезнала. Качеството на
живот се е променило, постоянните дърпащи болки са изчезнали. Оказа се, че е възможно да
се преяжда без месо: влошаването е същото, но последствията са по-леки.

Какво да кажа? Работиш усилено, извършваш "безсмъртни" подвизи и един ден спираш,
поглеждаш назад и си мислиш: "Въпреки че бях сигурен, че нямам достатъчно сила,
постигнах резултати, които не съм си представял. Толкова съм добър." Изведнъж някой ме
удря по главата, рита ме в задника толкова силно, че от очите ми излизат искри, и крещи:
"Защо се изправяш?! Върви! "Виж, постигнал е невероятни резултати." Най-накрая си е
извадил пръста от носа. И тогава се усмихнах трогателно и тъжно и си помислих: "Да, това е
моят Дух. Той се грижи за мен, той ме обича. И аз също го обичам..."

Остеохондроза 2. Какво следва?

Тъй като тази идея беше популяризирана, имаше голям брой коментари, че бъркам тези
остеохондрални зърна с отдавна известни заболявания. Два пъти проверих всички тези
твърдения и стигнах до заключението, че тригерните точки, лимфните възли, болезнените
мускулни точки и т.н. са свързани с нещо друго. Зърното, за което говоря, е прикрепено към
костта, по пътя на нерва. И е възможно да се твърди с известна сигурност, че тези зърна са
местата на разполагане на чакрите, но не според индуистките практики - от
славянско-арийската традиция са останали само седем - но в действителност те би трябвало
да са много повече. Е, индусите са изгубили чакрите, какво може да се вземе от тях.

Винаги ме е озадачавала бързината, с която се движат остеохондралните спазми -
понякога в рамките на няколко минути след размачкването те могат да се появят на друго
място. Чувствах се така, сякаш някой просто е забил игла в друго потенциално болезнено
място. Защо иглата? Защото зоната на спазмите (зърното) е малка - само 2-3 милиметра.

След това започнах да забелязвам, че понякога тънки невидими косъмчета се разхождат
по тялото ми - по ръцете, раменете, краката. Можех да ги изчеткам с ръка, да ги почеша и
усещането изчезваше. Може би нямаше да обърна внимание, но такива "косъмчета" се
разхождат по тялото, после веднъж - и тогава щипе, и то на същото място, където преди това
се е случил спазъм - и тук имаш тенденция. Някак си виждам, че синът ми също отмята нещо
невидимо от ръцете и краката си, попитах го за това и се оказа, че усеща нещо подобно.
Оказва се, че сякаш нещо ни обслужва през цялото време, но не можем да се концентрираме
върху него.

Съществуват доказателства, описани в книги, че астронавтите, намиращи се в космоса,
стават естествени екстрасенси. Те са посещавани от различни видения от далечното минало,
виждат Земята отблизо, въпреки че са в орбита, и много други неща. Сега вече стана
съмнително, че астронавтите летят някъде и че космосът съществува във вида, в който ни го
представя официалната наука, така че въпросът все още е отворен. Може би те летят някъде
или по някакъв начин, излизайки извън зоната на умственото затишие, а може би прекарват
много време в екраниращи метални конструкции като огледалата на Козирев.



Предположението е следното: ако човек се откъсне от системите за изсмукване на
жизнена сила, от влиянието на планетарен блокер или ограничител на умствените
способности, той естествено започва да ги използва успешно отново, и то много бързо.
Онези, чието еволюционно ниво не го позволява, не могат да вкусят от чудесата, откъдето
идва и такава разлика: за един има пробив, а за друг - "всичко това са глупости".

Преминаваме към огледалата на Козирев.
В тях хората са свързани с някакви високоразвити същности, информационни канали,

имат видения, лекуват се от неизлечими болести, виждат миналото и бъдещето, четат мисли
от разстояние и т.н. Много от тези експерименти могат да бъдат намерени в интернет.

Добре известно е, че Нострадамус уж имал такова яйце, специално поръчано от
майстор, и докато бил в него, попаднал на източника на пророческите си видения.

От една година мисля как да направя такова огледало, но трябва да намеря място за него
и да намеря лист алуминий. Погледнах в YouTube, а резултатите на хората не са много добри,
така че трябва да се замислите дали си струва да започнете, без да разбирате същността на
явлението. Интересното е, че естествоизпитателите казват, че дебелината на алуминия не е
толкова важна, ефектът от смачканото фолио не е по-лош, а някъде дори е по-добър.

И тогава се натъкнах на използването на обикновено хранително фолио в домашни
условия специално за лечение на остеохондроза и други мускулни болки. Какъв номер -
какъв кръг съм дал!

Оказва се, че обикновените домакини взимат лентичка тънко фолио, залепват я на
мястото, където ги боли, и уж изчезва. Прочетох в интернет: "Една баба, която познавам, си
взима походно одеяло от фолио и когато е много зле, се прибира вкъщи, покрива се с него,
дремва 30-40 минути, а после става с нови сили и върши цялата домакинска работа.

Дебелото алуминиево фолио е скъпо на строителния пазар, продават го на рула, но
фолиран изолон се предлага от 35 рубли на квадрат. И почти можете да се увиете в един
квадрат.

Направих полеви тест по тази тема и ето моя доклад.
Първото нещо, което направих, беше да взема малко парче фолио, което имах, и да го

сложа под гърба си, преди да си легна. Резултатът беше невероятен - на сутринта тази част на
гръбначния стълб от средата до опашната кост беше необичайно лека и отпусната, бях
забравил какво е усещането! А от средата и нагоре - както обикновено, умерено, но
неприятно напрегнато. Разтегнах го - можех да живея.

Следващият път се увих свободно в отрязано парче от по-голямо парче, спах до
полунощ, събудих се, оцених ефекта от шока - целият гръбнак се отпусна, тялото се
почувства леко. След това го оставих настрана и в осем часа сутринта гръбначният ми стълб
вече беше в предспазматично състояние. Е, тук е проблемът: не мога да бъда увит през
цялото време, през нощта ми става скучно.

Като цяло, след многократни приложения осъзнах, че ефектът е непостоянен, понякога
просто не се усеща, особено след парти за рожден ден или друго празнуване на корема.
Най-добрият ефект е, когато алуминиевото фолио е залепено директно върху кожата.
Фолиото върху тънък изолон прилепва към кожата перфектно. Ако има разстояние между
кожата и фолиото



на няколко милиметра, екранирането може да не проработи: тънък енергиен кабел ще
премине през него и ще се закачи.

Защо мислите така? Поставих фолио върху стола под покривалото, ефектът отначало
беше добър, но след това стана не толкова добър. Или тази пролука в дебелината на гоблена,
или под ключ някак се приспособява, защото едва ли си струва да се надяваме, че това е
аналог на обикновена механична доилна машина.

Ако мускулите, нервите или костите на ръката са наранени, не е необходимо ръката да
се увива във фолио. Филмът трябва да се оформи на прешлените на нивото на възникналата
болка, т.е. на мястото на свързване, местоположението на това зърно, на чакрата. Или, като
вариант, този спазъм може да се размачка.

И ако имате главоболие, не бива да си правите еврейска ярмолка от фолио и да
блокирате енергийния стълб. Необходимо е да поставите лентата върху шийните прешлени.

Спането върху лентата по гръб е доста неудобно, освен ако не е залепена за кожата ви:
след известно време се обръщате и това е всичко. Ефектът е по-силно изразен, ако се увиете
във фолио. Вероятно припокриването отгоре надолу не е толкова важно, главното е, че трябва
да е затворено в кръг, както при огледалата на Козирев, макар че и там се опитват да сложат
капаче за надеждност. Нека отново да разгледаме "яйцето на Нострадамус".

Ако предположението за блокиране на енергийните връзки е вярно, тогава трябва да
вземем предвид, че като блокираме някои чакри, оставяме други неблокирани. Например
всички прешлени са затворени, но шията е отворена, енергийният шнур-изсмуквач (с други
думи, канал за изтегляне на енергия) е търсил гръбначния стълб, не го е намерил и се е
закачил за шията или например за коляното. Така че, ако сутрин гърбът ви е добре, но вратът
ви е спазматичен, трябва да покриете и шията си
— което означава, че там има уязвимост.

Разбира се, след като са установили факта на облекчение при такава употреба, медиците
могат да твърдят, че това е ефектът от топлинен компрес, но аз отдавна се опитвам да
затоплям тези места по най-различни начини и все без резултат. С изключение на един - пара
в банята с метла. Няколко седмици без пара - остеохондрозата се засилва, забелязвал съм го
много пъти. От това бих заключил, че предците ни не са били глупаци, когато са измислили
да се бият с бушон.

Биоенергетиците предполагат, че биотоковете се отразяват от фолиото и се получава
ефект на напомпване на здравето - нещо, за което трябва да се помисли.

Във филмите хората, които увиват главите си в станиол, са осмивани. Ако сте увити във
фолио, значи сте шизофреник. Изхождайки от обратното, можем да заключим, че хората
отдавна и навсякъде са знаели за този метод за психическа защита от нападения и връзки. Те
знаят какво е необходимо да се обърне, а обществото, структурирано от адския свят,
определено е загрижено за подобни действия и предприема всички необходими мерки, за да
осмее и изолира такива любители на избягването на доене или психическо въздействие.

Какво имаме. Блокирането на енергийния кабел е възможно чрез подредените структури
на някои метали. Това, че е възможно да се поставят бариери по пътя на енергийните потоци,
вече знаем от фън шуй или от изследванията на спин резонансните технологии, т.е. такива
неща по блокирането на психическите прониквания биха могли да се правят абсолютно
научно, ако не бъдат преследвани от комисията по псевдонаука и други управляващи
структури.

Алексей Кунгуров изказа предположението, че в нашето предполагаемо
"Средновековие" според историята доспехите са били изработвани, за да отблъскват
електрическите оръжия, а в светлината на предположенията за блокиране на енергията от
метални решетъчни структури може да се предположи, че те са били изработвани и за защита
от психически атаки. А дебелината на бронята в този случай не е толкова значима.

Всеки страдащ от остеохондроза знае, че сутрин е трудно дори да се разгънеш, но след
това се движиш и се движиш и сякаш е по-лесно, можеш да си позволиш някои сгъвания и
нескромни движения. А след като сте спали на фолио, скачате от леглото като младеж и
започва да ви се струва, че спазмите са най-качествени, когато човек не се движи.



Както се казва, добре фиксираният пациент не се нуждае от анестезия. Същото се
случва и когато легнеш да спиш през деня, събуждайки се като пълна развалина със загуба на
ориентация във времето и пространството.

Може би, докато човек е в движение, а още повече, когато прави физически
упражнения, е трудно да се свържат системите за изпомпване на енергия, дори ако са
автоматични: няма достатъчно ресурси. Обаче едновременното свързване на милиарди
получатели е нетривиална задача. И не седенето пред компютъра е причината за
остеохондрозата, а фиксацията за удобство на връзката е причината за постоянната загуба на
жизнени сили. Седене по цял ден - изсмукват енергия, лягат, лягат, мръзнат - пак изсмукват
енергия, постоянни спазми, блокиране на нервните канали, което води до заболяване на
всички органи от списъка.

Оттук и изводът: движението е живот, дори само защото при движението
проследяването и енергийната връзка са силно затруднени. За тази цел движението трябва да
се осъществява под формата на придвижване в пространството, а не на едно място. Отлетели
сте на юг, докато ви проследяват чрез базата данни, и вече сте се върнали отпочинали и
подмладени.

Изследователите са мислили за ефикасността на броя на слоевете на фолиевите
материали, но аз не съм експериментирал с това, само с фолио за храна и еднослоен фолиран
изолон.

Естествено, възниква въпросът: ще бъде ли достатъчно да придобиете пълно здраве, за
да бъдете защитени и да не размахвате гръбнака повече? Взех една лента, залепих я на гърба
си и след около петнадесет минути - о, щастие! - почувствах се по-добре. Но не можеш да
живееш живота си с лентичка на гърба, а тя е патерица.

Така че съм сигурна, че ще има месене и много други неща. За достатъчна защита
срещу подобен метод на отнемане на енергия ще е необходимо да се спре употребата на
отрови, лекарства, хапчета, неподходяща храна, да се яде малко и рядко, да се развиваме
умствено и да се научим да контролираме енергията си.

Общо взето, очевидно няма безплатни подаръци.

Черна свещ

Между онези екстрасенси, които се въртяха около фирмата ни през 90-те години, имаше
една жена, която беше спокойна, а не подценена, в смисъл че главата й не беше отнесена.
Спомням си една история за нейния дядо, която веднъж й разказала майка й.

Беше война, 43-та година, дядо ми беше на война, майка ми беше на около 11 години по
това време. Една вечер тя била сама в къщата, майка ѝ работела нощна смяна. Изведнъж
момичето се събудило с чувство на безпокойство, после чуло стъпки в сеното, вратата се
отворила и в колибата влезли хора. Тя знаела със сигурност, че вратата е заключена и
залостена, а на всички куки: все още било това време. Искаше й се да изкрещи, но не
можеше, беше в някакво замайване, така че можеше само да наблюдава от камерата какво
става.

Междувременно влязоха един мъж и няколко жени, облечени в необичайни одежди - не
църковни, а религиозни. И без да включват осветлението, поставиха една черна свещ на
дъбовата маса, запалиха я и започнаха да пеят някаква песен, от която пространството сякаш
потрепери. Струваше ѝ се, че това продължава дълго време. Свещта изгоря напълно,
оставяйки черно петно върху масата.

Когато те си тръгнаха, тя беше освободена, скочи и се втурна към вратата - всички
брави и куки бяха заключени!

Когато майка ѝ се върнала, тя не се изненадала, приела го спокойно и успокоила дъщеря
си, че всичко е наред, нищо лошо не се е случило. А когато баща ѝ се върнал от войната,
няколко години разговорът не стигнал дотам, но един ден дъщерята му разказала и му
съобщила датата и часа, когато това се е случило. Той дълго мислил, а после разказал такава
история.

Тази нощ те бяха хвърлени да превземат височина, която беше толкова добре защитена,
че полкът им не беше успявал да го направи в продължение на месец. Знаеше, че това ще е
последната му битка, защото шансовете за оцеляване бяха нулеви. И така, когато тръгнаха в



атака, го обзе някакво ликуване и той тичаше напред в това състояние, осакатявайки всички
наляво и надясно. И той осъзнал.



Взводът преживя момента, в който бяха превзети укрепленията и нашите войски вече бяха
проникнали в отбраната. Всички мъже от взвода оцеляха. Всичките им униформи бяха
разкъсани на парчета - и нито един от тях нямаше нито една прясна драскотина по тялото си.

След това обсъждали какво би могло да е, но така и не намерили обяснение. Как са
реагирали командирите на това и други подробности не бяха попитани тогава, тъй като те
приемаха историята му като измислица.

След това тя завърши разказа си, като каза, че масата все още е там и по нея все още има
следи от черната свещ. В продължение на много десетилетия масата била опитвана и
изстъргвана много пъти, но се оказало, че това петно е пропило през дъската, и опитите били
прекратени. Така че ако някой има желание, може да дойде и да я види.

Аз също не знаех какво да мисля за това, най-вероятно черна магия: хора в черни дрехи,
които палят черни свещи и минават през врати.

В живота ми имаше няколко епизода, когато времето се забави в критична ситуация.
Един юмрук се движи бавно в лицето ми, погледнах го отляво, погледнах го отдясно, бавно
поставих блок, отдръпнах ръката си настрани. Бавно го удрям в зъбите, а след това го ритам.
Миг - и всичко се случва с нормална скорост, нарушителят лежи на пътя. А в друг, по-опасен
случай, изведнъж се озовавам на друго място, на безопасно място. Малко вероятно е тялото
ми да е отклонило куршум в такова състояние, но фактът, че руските рицари преди битка са
изпадали в такова състояние, което е описано в многобройни източници, за мен е също
толкова автентичен, колкото и разширението на времето, което изпитах.

В случая, разказан от тази жена, очевидно свръхспособностите на нашите предци са
били призовани в тежки условия и рицарите е трябвало да бъдат направени точно в движение
и от разстояние.

Тогава си спомних за друга нейна история - как в следвоенните години порасналата ѝ
майка ходела на църква с приятелки да пее. По време на войната и след нея религиите са
били разкрепостени и някои църкви са били отворени. Разбрах, че майка ѝ също е била
посветена във ведическата култура, но те не са си и помисляли да слязат под земята, защото
са били по-умни, но са обичали да се забавляват. Когато енориашите настигали молитвената
служба, тя и приятелките ѝ също я тачели, но по свой магически начин, и в църквата се
случвало нещо невероятно: започвали да летят някакви светкавици и въздухът се разтърсвал.
Всички изпадали в религиозен екстаз, а момичетата се наслаждавали на пакостите си.

Свещеникът бързо разбрал кой прави всичко това и дълго време ги преследвал, молейки
ги да пеят в църковния хор.

Те само се кикотеха, искрено недоумяваха и се присмиваха на младия епископ.
По-късно си спомних, че в армията, а и по-късно, по време на моята страст към

религията, докато четях Библията и посещавах храмове, имах скрита мисъл, че
християнството трябва да бъде заменено с истинска религия, в която няма да има място за
несигурност. Сякаш се молиш, но нищо не отговаря в теб - независимо дали вярваш, или не
вярваш. Чета една свещена книга, а тя е за някакви евреи и не съм сигурен дали това
наистина се е случило, не е ясно какво общо има с мен, с моя народ. А такава религия (вяра)
трябва да бъде силна, истинска, всепроникваща. Без подценяване, така че всичко да е много
ясно, според съвестта, да прониква до дълбините на съществото. Ако четеш молитва, то тази
молитва трябва да е като скала, като мощно заклинание. Ако възнамерявате да видите Бога -
поставете си цел и я постигнете. И ако Бог наистина се грижи за вас по такъв начин, че да
няма съмнение, че го прави.

Разбира се, аз приписвах тези желания на идиотския максимализъм, с който беше добре
да се строи комунизъм, така че ги смятах за доста срамни. Но сега дойде времето и се оказа,
че има такова вярване, но то съвсем не е религия, а моя интуиция - това е генетична памет,
принадлежаща на собствения ми род.

Пушене в канала за вдъхновение



Пуша още от армията. След 20 години пушене съм се отказвал много пъти и винаги
някаква сила ме е побеждавала. Тогава разбрах тази сила, буквално вече я познавах от пръв
поглед, разбрах навиците и методите ѝ да контролира тялото и волята ми. Но тя не правеше
нищо за мен, винаги си пробиваше път и най-много след няколко дни с опияняващо
сладострастие вдигах отново, добре осъзнавайки факта, че отново съм загубил и сега
вероятно е окончателно.

Тогава се стигаше до поредния здравословен неуспех и аз си спомнях за главния девиз
на дон Хуан: ако не се откажеш и един ден намериш сили да се бориш отново, поражението
се анулира. Така, отказвайки се, приемайки поражението и надявайки се на бъдеща победа,
минаха много години и, както се казва, веднъж...

Разболях се от остра респираторна инфекция (или грип - няма значение) и бях
разстроена и дори ядосана, че пренебрегнах симптомите и не се измъкнах поне за час-два, за
да не преболедувам. За щастие, имаше пауза в работата и аз просто легнах на дивана, покрих
се с одеяло и лежах така ден и половина, без да ставам. Не ядях, не пих, не пушех. Към края
на това време бях преминал границата на кризата, която обикновено започва към края на
седмицата, но при тези условия започваше след 24 часа и после спадаше. След това
температурата се понижи и започна ремисия, която приключи след още няколко дни. След
това се разклати за още няколко дни, но това вече не беше болест. Грипът свърши за два дни и
половина. Жена ми беше шокирана: ами ти си чисто чужд... нормалните хора се разболяват
поне за две седмици. А аз си казах: какво, аз не съм аз, нямам време да кървя тук.

И най-интересното е, че два дни и половина не пуших, а още половин ден се разхождах
и мечтаех изобщо да спра. Но в края на третия ден бях толкова наведен, че ръцете ми
трепереха: абстиненция като абстиненция, наркоман със сигурност, кой би могъл да спори?

Скърбях и съжалявах: какъв голям повод беше, но резултатът беше нищожен. Възможно
ли е да се откажеш само пред лицето на смъртта? Или дори и тогава, в никакъв случай? Това
е смъртна скука, това е всичко.

Няколко месеца по-късно по същия начин пропуснах още един грип и без да се
замислям започнах гладна стачка и отново не пуших три дни. И тогава започнах да включвам
дедукцията, или по-скоро тя започна да включва мен. Болестта мина, а аз лежа и не пуша.
Появява се желание и аз си спомням защо не исках да пуша през цялото това време. Оказва
се, че щом съм имал желание да пуша, отново и отново съм си спомнял за разочарованието
си заради гнева към себе си и сякаш съм си развалял настроението. В този момент желанието
за пушене изчезна. След известно време забравях за разочарованието си и ме обземаше
вълнение да направя нещо полезно или вдъхновяващо, но веднага слагах цигара в устата си и
пушех!

За пореден път предизвиквам копнежа си с някоя гнойна мисъл и - о, чудо! - желанието
отново изчезва. Искам да кажа, че искам да пуша, а дланите ми бодат, и тогава започвам да
мисля за жаждата, а в следващата секунда не искам да пуша! Дори се изпотих при това
осъзнаване. Този ден прекъснах желанието за пушене в един миг около тридесет пъти, като
от време на време се вкарвах отново в желанието.

И някъде по средата на този медитативен копнеж ми се появи тази картина. През
първата година от пушенето родих енергиен паразит и го подхранвах. През всичките тези
години той съзряваше, развиваше се и се учеше как да нокаутира желанието за пушене и
изсмукваше енергия от мен, докато пушех.

И аз седнах на канала на вдъхновението. Всяка подобна радостна мисъл за създаване на
нещо, душевно вълнение, прозрение веднага предизвикваше импулс на желание да се пуши,
да се усети притокът на никотин в тялото.

Сега, когато разказвам на другите как един паразит седи на канала на ентусиазма ми и
пуши през мен, хората веднага го разбират, но започват да спорят, че той не седи на канала на
ентусиазма, а например на канала на раздразнението. Те казват, че го правят от
разочарование.

— Добре - казах аз, - а после пуших и настроението ми се подобри, а?
— Е, след това - да. но не, или може би е обратното.



— Е, няма значение. Главното е, че той обучава човека като куче, като инжектира в
кръвта му порция естествен наркотик. Човек получава извратена наркотична радост от
очакването на предстоящото пушене и в името на тази радост ще се съгласи да смуче в себе
си всякаква отрова до смъртта си.

Това е моментът, в който хората изпадат в отчаяние, тъй като осъзнават, че сме просто
животни за клане. Но има и добри новини. Несъзнателно сме се съгласили да бъдем такива
животни, а сега можем съзнателно да не искаме да бъдем такива животни - това е напредък,
еволюция, духовно израстване.

Така че се депресираме, нокаутираме вълнението от предстоящия прием на наркотици -
бах! - и не искаме да пушим (пием, следваме някаква перверзия). По принцип технологията е
универсална, но ако желанието за пушене (например) не седи на канала на ентусиазма, тогава
трябва да използваме противоположната емоция, и то такава, че да действа бързо и ясно, като
картечница Калашников. Това не е лесна задача, ще трябва да разработите всеки случай. Ако
тютюнопушенето седи, напротив, на канала на депресията, тогава да предизвикате радост 50
пъти на ден е невъзможна задача, ако човек не е инфантилен, разбира се. Но най-вероятно
lärva ще седи ако не на депресията, то на гордостта, самоизтъкването, раздразнението - на
нещо взривоопасно, така че за мнозинството в противовес ще се окаже само депресията.
Само една убедителна мисъл - депресията ще бъде различна за всеки човек.

Отказах се от пиенето, без да се напрягам, и получих огромно количество физическа и
умствена енергия, но отказването от пушенето ме обърна с главата надолу. В продължение на
шест месеца бях бледа сянка и започнах да се съмнявам във всичките си непоклатими
дотогава принципи, започнах да правя малко, и всичко това, защото се вкарвах в депресия ден
след ден, десетки пъти на ден, всеки път, когато имах желание да пуша, т.е. всяко
вдъхновяващо дотогава начинание или изобщо не правех, или започвах да го правя бавно и
тъжно, като жена в траур. О, това е нещо, след известно време възникват въпроси: "Какъв е
смисълът да живея по този начин? И защо ми трябват тези пера...?"

Подобно нещо се случи, когато за първи път започнах гладна стачка. На третия ден
имах абсолютно същите мисли за безсмислието на съществуването, за това, че да спреш да
ядеш, означава да се откажеш от целия свят на усещания, действия, желания и удоволствия.

Но след цяла вечност - около три месеца - след като отказах цигарите, бавно започнах
да си позволявам да бъда щастлив, да мисля за бъдещи приятни начинания. Година по-късно
се чувствах така, сякаш никога не съм пушил, всичко беше същото като преди, но по-добре,
разбира се.

Това беше цената на здравето, но то си заслужаваше.

ЕПИЛОГ

Начинът, по който възприемаме картината на света днес, не прилича на традиционната
картина. Учените, лекарите, историците, политиците, теософите, философите са призвани
всеки ден да ни убеждават, че информацията, с която разполагат, е резултат от упорития труд
на учени от много поколения, а обикновеният гражданин не може да открие нищо ново,
защото всичко вече е проучено и доказано. Още повече че обикновеният гражданин няма
средства да го направи, а ако го направи, ще се окаже, че не може да се занимава с
археология, няма да му позволят да отиде на полюса и на много места на планетата,
Комисията по псевдонаука бди никой да не поставя под съмнение научните постулати и да не
въвежда забранени науки, които наистина изучават човека и истинските закони на природата.

Всъщност виждаме как отначало десетки, а сега стотици, хиляди изследователи сами
или заедно, без средства и разрешение, разрушават фалшивата история, физика, медицина,
религия, предлагайки да не я проверяват дословно, а чрез личен опит и независимо
потвърждаване на реалността на заключенията си. На това, което съответните служби по
поддържане на официално одобрената картина на света изхвърлят в средствата за масова
информация и в интернет мегатонове фалшификати и откровени глупости, масово се движат
фалшиви изследователи и деятели, за да не могат хората да стигнат до истината.



Но хората проверяват и ровят, учат се да отделят зърното от плявата и успяват. Може би просто
защото е дошло времето за това.


